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UVOD 
 

Poslije 25 godina stalnih napada na Marka Perkovića Thompsona 

došli smo do toga da je mnogima jasno koliko sam bio u pravu kada 

sam tvrdio da je Thompson najvažniji živući Hrvat jer njegovi 

veličanstveni uspjesi nisu samo zbog glazbe. On je sam više učinio 

za očuvanje ponosa hrvatskog naroda od svih političara koji su 

uglavnom radili suprotno.  

Kako je Thompson bio izložen i sudskim progonima posebno treba 

izdvojiti njegovog sjajnog odvjetnika Davorina Karačića. 

Naime poslije velikosrpskog Memoranduma SANU 2. glavni udar 

na RH i Domovinski rat je bio pozdrav ZDS. Tom srpskom projektu 

pridružili su se svi u RH koji su bili protiv samostalne države ili su u 

tome vidjela osobni interes. Još za vrijeme Domovinskog rata 

fašistički agresori i njihovi sponzori iz svijeta govorili su o 

Tuđmanovoj ustaškoj državi, a o braniteljima kao o ustašama. Prvi 

udar u tom pravcu bio je na kunu. Ali tada je bio živ Utemeljitelj RH 

pa je taj udar neslavno propao, Kao što je propala i cijeli ratni dio 

fašističke agresije na RH. Da svjetski moćnici koji nisu željeli 

Hrvatsku neće stati jasno su pokazali na pogrebu HRVATSKOG 

predsjednika kada mu nisu došli. Očito je bilo da će iskoristiti sva 

svoja sredstva da na vlast dođu oni koji će ostvariti njihove želje. I 

od tada sve vlasti u RH to i rade. 

Zapravo uz Thompsona se posebno ističu vrhunski sportaši koji su 

velikim uspjesima na svjetsko razini itekako doprinijeli očuvanju 

ponosa i dostojanstva hrvatskog naroda. Još 1998. to su učinili 

vatreni u vrijeme kada je Utemeljitelj hrvatske države Franjo 

Tuđman bio teško bolestan.  

Naravno puno je drugih domoljubnih Hrvata podržavalo i pomagalo 

Thompsona u tome.  

Početak ovog stoljeća obilježen je napadima na Domovinski rat i 

suđenjem hrvatskim generalima zato što su branili svoju domovinu i 

pobijedili fašističkog agresora. Uz njih na udaru je odmah bio i 
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Thompson. On i rukometaši su bili napadnuti još 2003. kada su 

svjetskim prvacima zabranili da im Thompson pjeva na dočeku u 

Zagrebu. Političari koje su stranke dovodili na vlast mislili su da je 

takav uspjeh važniji od uspjeha sjajnih pojedinaca koji su svoje 

uspjehe mogli zahvaliti ponajviše sebi samima. I tada i kasnije 

uspjehe sportaši su uglavnom slavili uz Thompsona. 

Prva velika hajka na Thompsona je bila 2008. Zato sam i nedavno 

objavio knjigu koja počinje velikom reportažom iz Čavoglava iz te 

godine: 

J. Pečarić, Prof. dr. sc. don Josip Čorić!, dragovoljac.com., 2025.: 

https://www.dragovoljac.com/pecaric/josipcoric.pdf 

Čavoglave je osnova i knjige: 

J. Pečarić, Slobodan Lang / Pešorda o Langu,  Portal 

dragovoljac.com:  

http://www.dragovoljac.com/images/minifp/LANG.pdf 

Ta knjiga je i tiskana; 

J. Pečarić, Slobodan Lang / Pešorda o Langu, Zagreb, 2020.,str. 272. 

A kao što će se vidjeti i u ovoj knjizi te godine je tiskana i knjiga o 

Thompsonu u suautorstvu s Matom Kovačevićem o kome sam 

objavio i knjigu: 

J. Pečarić, Mate Kovačević, Portal dragovoljac.com, 2020.: 

http://www.dragovoljac.com/images/minifp/matekovacevic.pdf 

A I dr. sc. Damiru Pešordi objavio sam knjigu: 

J. Pečarić, Dr. sc. Damir Pešorda, Portal dragovoljac.com, 2021.: 

http://www.dragovoljac.com/images/minifp/pesorda.pdf 

A tada još nije bio glavni udar na ZDS već izravno povezivanja 

hrvatskog branitelja i velikog domoljubnog pjevača s NDH. Već 

samo činjenica o tolikim knjigama do tada govore koliki je veliki 

udar na slugansku vlast bila proslava pobjede u Čavoglavama. 

Poslije Memoranduma SANU shvatili su da im je napad na ZDS 

lakše 'braniti' jer posredno a ne izravno povezuju Domovinski rat i 

RH s NDH, tj. s lažima koje su godinama stvarali poslije Drugog 

svjetskom ratu. 

Thompson im je sjajno odgovorio svojim proslavama Dana pobjede 

u Čavoglavama, koje su Hrvatima bile značajnije od onih koje je 

vlast organizirala u Kninu.  

https://www.dragovoljac.com/pecaric/josipcoric.pdf
http://www.dragovoljac.com/images/minifp/LANG.pdf
http://www.dragovoljac.com/images/minifp/matekovacevic.pdf
http://www.dragovoljac.com/images/minifp/pesorda.pdf
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O toj stalnoj hajci na njega je i knjiga: J. Pečarić, Hajka na 

Thompsona, Zagreb, 2012. 

Već slijedeće godine se pokazalo da je to vrijeme kada je glavni 

napad usmjeren na ZDS. Napadnut je veliki nogometaš i veliki 

domoljub Josip Šimunić. Akademik Stanko Popović i ja smo 

reagirali Otvorenim pismom HOO-u, HNS-u, i drugim športskim 

savezima u RH koje je prošlo nezapaženo. 

Zato su 2015. godine pozvali Thompsona u Knin, tako zaustavili 

Čavoglave, a samog Thompsona optužili zato što je pjevao – kao i 

uvijek – legendarnu pjesmu iz Domovinskog rata „Bojna 

Čavoglave“,Peticiju ZDS i novu hajku koja je zapravo otpočela prvo 

napadom na Josipa Šimunića: 

J. Pečarić, Josip Šimunić i ‘Za Dom spremni’, Zagreb, 2019, str. 362. 

Uspješno odstranjivanje Šimunića iz Vatrenih ohrabrilo ih je u 

pokušaju s konačnim obračunom s Thompsonom te 2015. godine. 

Odgovorili smo Peticijom ZDS i knjigom: 

J. Pečarić. Dva pisma koja su skinula maske / Na hrvatsku šutnju 

nismo spremni!, Zagreb, 2015. pp.406. 

Ta hajka je praktično trajala sve do današnjih dana samo se 

proširivala napadima na HOS, domoljubne pjesme itd.  

Koliko je ogromno ludilo bilo pokazuje da su prva četvorica 

potpisnika Peticije ZDS bili dva akademika (Stanko Popović i ja) i 

dva biskupa Vlado Košić i Valentin Pozaić).  

Akademik Stanko Popović je jedan od hrvatskih znanstvenika koji je 

redovito, kao ja, bio na listama najutjecajnijih svjetskih znanstvenika 

napisao sam knjigu: 

J. Pečarić, Akademik Stanko Popović, Portal dragovoljac.com, 2020. 

http://www.dragovoljac.com/images/minifp/popovic1.pdf 

O dvojici biskupa su i moje knjige: 

J. Pečarić, Četvrti stup moje Hrvatske / Biskup dr. Vlado Košić, 

Zagreb, 2019. str. 398. 

J. Pečarić, Biskup prof. dr. sc. Valentin Pozaić, Portal 

dragovoljac.com, 2020. 

http://www.dragovoljac.com/images/minifp/pozaic.pdf 

J. Pečarić, Biskup prof. dr. sc. Valentin Pozaić – Druga knjiga, 

dragovoljac.com, 2023. 

http://www.dragovoljac.com/images/minifp/pozaic2.pdf 

http://www.dragovoljac.com/images/minifp/popovic1.pdf
http://www.dragovoljac.com/images/minifp/pozaic.pdf
http://www.dragovoljac.com/images/minifp/pozaic2.pdf
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J. Pečarić, Biskup dr. sc. Vlado Košić / Četvrti stup moje Hrvatske 

2., dragovoljac.com, 2024,: 

https://www.dragovoljac.com/images/minifp/kosic.pdf 

J. Pečarić, Biskup dr. sc. Vlado Košić /Četvrti stup moje Hrvatske 2., 

Zagreb, 2024., str. 710. 

J. Pečarić, Jubileji Biskupa Košića, Zagreb, 2024., str. 224. 

Ali peti potpisnik je bio Tuđmanov suradnik i ravnatelj Hrvatskog 

instituta za povijest u devedesetim godinama i to im ništa nije 

značilo. Otud i knjiga: 

J. Pečarić, Dr. sc. Mirko Valentić, dragovoljac.com, 2021. 

https://www.dragovoljac.com/images/minifp/kosic.pdf 

HOS je izravno napadnut već slijede godine i napad je nastavljen 

svih ovih godina: 

J.Pečarić, J. Stjepandić, Ništa se još promijenilo nije, Zagreb, 2017. 

str. 346. 

J. Pečarić, Dnevnik u znaku ‘Za dom spremni’, Zagreb, 2017. str. 

312 

J. Pečarić, Predsjednica i ‘Za Dom spremni’, Zagreb, 2019. str. 214. 

J. Pečarić, HOS, Portal dragovoljac.com, 2021.: 

http://www.dragovoljac.com/images/minifp/HOS3.pdf 

J. Pečarić Za dom spremni i Slava Ukrajini, dragovoljac.com, 2022.: 

https://www.dragovoljac.com/index.php/pecaric/30156-za-dom-

spremni-i-slava-ukrajini 

J. Pečarić, IX. Bojna "Rafael Vitez Boban", Zagreb, 2022., str. 349. 

J. Pečarić, Vukovar: Trijumf Tuđmanizma dragovoljac.com, 2023.: 

https://www.dragovoljac.com/images/minifp/VukovarTrijumf.pdf 

Branitelji su 2017. Pokušali zaustaviti napade na Thompsona pa je  

Udruga hrvatskih branitelja Domovinskog rata 91. (UHBDR91.) u 

suradnji s drugim Udrugama proizašlim iz Domovinskog rata dala 

priznanje – „Veliku Zlatnu plaketu“ – Marku Perkoviću Thompsonu: 

J. Pečarić, Thompson – pjesmom za Hrvatsku, Zagreb, 2017. Str. 

409. 

Bezuspješno naravno jer Thompson je samo dio napada bolje 

rečeno napada ga se zato što je i sam branitelj: 

J. Pečarić, 'Bojna Čavoglave' / Thompsonofobija, Zagreb, 2022. str. 

404. 

https://www.dragovoljac.com/images/minifp/kosic.pdf
https://www.dragovoljac.com/images/minifp/kosic.pdf
http://www.dragovoljac.com/images/minifp/HOS3.pdf
https://www.dragovoljac.com/index.php/pecaric/30156-za-dom-spremni-i-slava-ukrajini
https://www.dragovoljac.com/index.php/pecaric/30156-za-dom-spremni-i-slava-ukrajini
https://www.dragovoljac.com/images/minifp/VukovarTrijumf.pdf
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Od 2018. i velikih uspjeha Vatrenih ali posebno zbog Thompsona na 

meti su i Modrić, Dalić…: 

J. Pečarić, Dalić i Modrić u mojim knjigama, dragovoljac.com, 

2023: 

http://www.dragovoljac.com/images/minifp/DalicModric.pdf  

J. Pečarić, Hrvatski velikani Dalić, Modrić i Lovren, Zagreb, 2023., 

str. 418.   

I onda Hrvati su dočekali povratak Marka Perkovića Thompsona: 

J. Pečarić, Thompson – najznačajniji živući Hrvat, Dragovoljac.com, 

2024.: 

https://www.dragovoljac.com/images/minifp/thompson.pdf 

J. Pečarić, Dočeci sportskih heroja /: Od “Bojne Čavoglave” do “Ako 

ne znaš što je bilo”, dragovoljac.com., 2025.: 

https://www.dragovoljac.com/images/minifp/doceci.pdf 

J. Pečarić, Hodočasnik / Marko Perković Thompson, 

dragovoljac.com., 2025.: 

https://www.dragovoljac.com/pecaric/Thompson-hodocasnik.pdf  
 

Još od kada je Thompson angažirao sjajnog odvjetnika Davorina 

Karačića zbog obrane ZDS, pokazalo se koliko je to bio značajno za 

obranu i legendarne pjesme i Domovinskog rata i ponosa hrvatskog 

naroda i na kraju koliko je to bilo važno i za obranu same RH. 

Karačić je u svim tim procesima izlazio kao pobjednik. 

U danima veličanstvenih uspjeha Marka Perkovića Thompsona 

smatrao sam da trebam dati i knjigu u kojima su sakupljeni tekstovi 

iz mojih knjiga u kojima se spominje i Karačić. 

 

Akademik Josip Pečarić 

  

http://www.dragovoljac.com/images/minifp/DalicModric.pdf
https://www.dragovoljac.com/images/minifp/thompson.pdf
https://www.dragovoljac.com/images/minifp/doceci.pdf
https://www.dragovoljac.com/pecaric/Thompson-hodocasnik.pdf
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MATEMATIKA, PJESME I NOGOMET. 

ZAGREB, 2018. 

 

KAKO NAM HRVATSKA VLAST ČESTITA 

USKRS? 

 

Jedan je detalj najupečatljivija poruka Vlade za Uskrs! 

 
Velika subota je dan tišine i molitve. Jučer, na Veliki petak, g. Ivan 

Bradvica mi je poslao pjesmu koju moram podijeliti sa svima vama: 
  
Gospodine Josipe! 
Na današnji dan je razapet bogočovjek Krist na križu. 
  

KRIŽ 

(Krist Razapet Istinom Života) 

 

Bog na križu 

čovjek na križu 

otac na križu 

majka na križu 

djed na križu, 

  

baka na križu, dijete na križu, susjedi na križu, život je na križu, 

razapeta je zajednica, razapet je pojedinac, razapinju ga obveze 

i htijenja, razapinje ga nemir okruženja, razapet je čovjek 

neshvaćanjem drugog 

 

razapet je čovjek 

u samom sebi. 
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Razapeto je tijelo 

duhom poslanja 

razapet je čovjek 

traženjem mira 

razapet je čovjek 

neznanjem pastira 

razapet je čovjek 

tišinom mira. 

Nagrada uskrsnuća, mira i spokoja 

slijedi nakon iskustva vlastite žrtve 

u savladavanju prepreka i okova 

nametnutih iskušenja i kratkih 

životnih rokova. 

 

U duhu vjere vjerujem da križ kojeg su nosili branitelji u 

Domovinskom ratu te današnji križ podnošenja laži, kleveta, 

mržnje, izdajica, neznanja i nemorala nakon lustracije će 

uroditi uskrsnućem istine. 

  

Za dom spreman! 

Za domovinu spreman! 

Za istinu spreman! 

 
A je li  hrvatska vlast za istinu spremna?  
Naš poznati povjesničar prof. dr. sc.  Ivo Rendić – Miočević kao da 

odgovara na to već u naslovu svog teksta:  
Vijeće za suočavanje s prošlošću prilika za rehabilitaciju 

komunizma. 
http://www.hrsvijet.net/index.php/vijesti/132-hrvatska/46449-

vijece-za-suocavanje-s-prosloscu-prilika-za-rehabilitaciju-

komunizma  

Članak počinje izvrsnom rašlambom revionizama u nas: 

Tri su vrste povijesnoga revizionizma u Hrvatskoj. Hrvatski 

znanstveni revizionizam ima za cilj srušiti laži komunističke i srpske 

http://www.hrsvijet.net/index.php/vijesti/132-hrvatska/46449-vijece-za-suocavanje-s-prosloscu-prilika-za-rehabilitaciju-komunizma
http://www.hrsvijet.net/index.php/vijesti/132-hrvatska/46449-vijece-za-suocavanje-s-prosloscu-prilika-za-rehabilitaciju-komunizma
http://www.hrsvijet.net/index.php/vijesti/132-hrvatska/46449-vijece-za-suocavanje-s-prosloscu-prilika-za-rehabilitaciju-komunizma
http://www.hrsvijet.net/index.php/vijesti/132-hrvatska/46449-vijece-za-suocavanje-s-prosloscu-prilika-za-rehabilitaciju-komunizma
http://www.hrsvijet.net/index.php/vijesti/132-hrvatska/46449-vijece-za-suocavanje-s-prosloscu-prilika-za-rehabilitaciju-komunizma
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historiografije glede NDH priznajući i svodeći na istinitu mjeru 

zločine ustaškoga režima od 1941. do 1945. 

Srpski negacionistički revizionizam ima zadatak negirati velikosrpski 

projekt u dugom trajanju i zločine počinjene u ime toga projekta.  

Konačno komunistički antirevizionizam, podržavajući srpski 

negacionistički revizionizam, izbjegava povijesnu reviziju bojeći se 

razotkrivanja istine o biti jugokomunističkoga totalitarizma. Huda 

jama i mnoge novootkrivene masovne grobnice, komemoracije u čast 

političkoga zatvorenika Marka Veselice, itd. Itd. razotkrivaju 

zločinačku bit Titove „diktature s ljudskim licem“ i podrivaju temelje 

vlasti slijednika Komunističke partije Hrvatske (Jugoslavije). 

Komunistički antirevizionizam podržavaju i neki povjesničari, koji 

dovode u pitanje svoju znanstvenu moralnost. Doista ta nemoralnost 

ide toliko daleko da im je danas hit proglašavati hrvatske branitelje 

fašistima i time rehabilitirati fašističkog velikosrpskog agresora u 

Domovinskom ratu. 

Za postizanje tog cilja najvažniji su napadi na pozdrav ZA DOM 

SPREMNI HOS-ovaca i mnogih drugih branitelja. Kulminiralo je s 

pločom u Jasenovcu jer je taj pozdrav u sklopu znaka HOS-a koji je 

odobren u RH, pa tako posredno iskazuju svoje nepoštovanje i prema 

samoj državi. To je utoliko odvratnije jer su hrvatski branitelji 

napravili od „hrabrih“ srpskih ratnika – ZEČEVE. A zapravo i sebe 

svrstavaju u fašiste podržavajući velikosrpski fašizam 

O tome sam često pisao tvrdeći da su hrvatski branitelji 

ANTIFAŠISTI jer su pobijedili velikosrpski fašizam. Dakle i HOS-

ovci i svi oni koji su branili domovinu s tim usklikom na ustima. 

Međutim prof. Rendić –Miočević nas podučava kako ti promicatelji 

velikosrpskog fašizma nipošto ne pomišljaju da postanak ustaškog 

pokreta prije nastanka Nezavisne Države Hrvatske tumače u 

kontekstu oslobodilačke borbe (poput irskoga nacionalnog pokreta i 

strankeSinn Féin– Mi sami) popraćene pozdravom Za dom spremni 

iz 1932. godine. Ta je borba  ujedno bila antifašistička jer je bila 

usmjerena protiv beogradske monarhofašističke diktature (podcrtao 

JP). 

Strategija antirevizionista je izvrsna jer oni tako uspijevaju zaustaviti 

istraživanja hrvatskih povjesničara o srpskom fašizmu koji – očito – 
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nije vezan samo za Domovinski rat. Zato imamo i tvrdnje kako su 

neke zločine npr. logore ustaše izmislili i stvarali prije Hitlera.  

Tako se u Hrvatskoj malo zna kako je vladika Nikolaj Velimirović, 

koga je Hitler odlikovao 1934. g., godinu dana kasnije izdao knjižicu 

„Nacionalizam Svetog Save“ u svojim srednjim pedesetima lucidno 

zapaža: „Ipak se mora odati poštovanje sadašnjem nemačkom Vođi, 

koji je kao prost zanatlija i čovek iz naroda uvideo da je 

nacionalizam bez vere jedna anomalija, jedan hladan i nesiguran 

mehanizam. I evo u XX veku on je došao na ideju Svetog Save, i kao 

laik poduzeo je u svom narodu onaj najvažniji posao, koji priliči 

jedino svetitelju, geniju i heroju.. Otuda je nacionalizam srpski, kao 

stvarnost, najstariji u Europi.” 

Zapravo, komunistički antirevizionizam je mnogo gori od srpskog 

jer ga provode Hrvati. Danas je to u službi velikosrpskog 

Memoranduma SANU 2. 

Jasno je da o ovim činjenicama ne smije biti riječi ni u tom 

Povjerenstvu jer Predsjednik Vlade kaže: 

“Hrvatska mora tražiti konsenzus i odrediti se prema pitanju 

prošlosti, totalitarnih režima 20. stoljeća, jasno osuditi režim između 

1941. i 1945 godine, dakle ustaški režim tijekom kojeg su počinjeni 

brojni zločini, ali isto tako na trezven način analizirati sve ono što se 

dogodilo nakon 1945. godine”. 

http://narod.hr/hrvatska/plenkovic-najavio-povjerenstvo-

suocavanje-s-prosloscu-krajem-veljace 

Zapravo predsjednik je i sačinio komisiju od koje želi kompromis, 

što bi rekao prof. Rendić-Miočić kompromis između onih koji 

dovode u pitanje svoju znanstvenu moralnost i onih koji je ne dovode 

u pitanje. Kakav će to „znanstveni moral“ biti bit će doista zanimljivo 

vidjeti. 

A da Vlada misli ozbiljno u tome pokazuje upravo pozdrav ZDS. 

Prethodne dvije vlade su pokušale kazniti Marka Perkovića 

Thompsona zato što je u Kninu pjevao legendarnu pjesmu iz 

Domovinskog rata Bojnu Čavoglave koja počinje pozdravom ZDS. 

„Milicija“ Ministra u sadašnjoj, i prošloj Vladi, Vlaha Orepića dva 

puta u nepunoj godini dana želi kazniti legendarnog ratnog 

zapovjednika HOS-a Marka Skeju. 

http://narod.hr/hrvatska/plenkovic-najavio-povjerenstvo-suocavanje-s-prosloscu-krajem-veljace
http://narod.hr/hrvatska/plenkovic-najavio-povjerenstvo-suocavanje-s-prosloscu-krajem-veljace
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Zapravo je ovaj drugi nedavni zato što je na obilježavanju 26. 

godišnjice osnutka IX. bojne HOS-a ‘Rafael vitez Boban’ okupljene 

pozdravljao sa ‘Za dom spremni’. Meni najupečatljivija poruka 

Vlade za Uskrs! 

Davorin Karačić, odvjetnik koji je braneći HOS-ovca Damira 

Markuša na sudu u Daruvaru obranio i pozdrav ‘Za dom spremni’, u 

Bujici kaže: 

“Zakon o prekršajima protiv javnog reda i mira naslijeđen je iz bivše 

Jugoslavije. Pa i cifre za kazne u tom zakonu još su uvijek izražene 

u njemačkim markama… Ne znam što je to u glavama onih koji 

proganjaju Marka Skeju ili Damira Markuša. Skejo je optužen za 

članak 5. Zakona o prekršajima protiv javnog reda i mira, a kod 

Markuša je bila riječ o članku 14, koji se inače upotrebljava za 

vrijeđanje nečijih osjećaja i morala, kada netko gol trči po cesti! Na 

sudu u Daruvaru smo dokazali da se pozdravljanjem sa ‘Za dom 

spremni’ ne veliča NDH, nego odaje počast borbenoj postrojbi koja 

je dala nemjerljiv doprinos u obrani Hrvatske. Kako uopće nekome 

asocijacija na NDH može biti ispred doprinosa obrani Hrvatske i 

čistoće Domovinskog rata (podcrtao JP)?! Što je s hrvatskom kunom, 

što sa grbom, himnom?! I one su korištene za vrijeme NDH. Netko 

bi se izgleda, za nekoliko godina mogao sjetiti mijenjati čak i krovište 

Crkve sv. Marka,” komentirao je Karačić u emisiji. 

Presudu iz Daruvara kojom je obranjen pozdrav ZDS donio je sudac 

Malivuk Jovanović, inače hrvatski građanin srpske nacionalnosti: 

“Manje je važno koje je nacionalnosti taj sudac. Važnije je koliko je 

profesionalan, predan u svom radu i objektivan. Iako je bio izložen 

pritiscima, presudio je časno i u skladu sa svojom savješću te 

naravno – pravom. Vrlo je dobro analizirao činjenice i donio je 

odluku koju je odlično obrazložio. Sudac je utvrdio da se radi o 

pozdravu koji su koristili vojnici HOS-a u obrani domovine. Pozdrav 

je izgovaran u kontekstu obrane Hrvatske i kao takav ne bi trebao 

remetiti javni red i mir…” 

https://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/odvjetnik-koji-brani-hos-

ovce-i-bbb-na-sudu-obranio-za-dom-spremni-pa-porucio-skeju-su-

prijavili-po-zakonu-prepisanom-iz-jugoslavije-1017046/  

https://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/odvjetnik-koji-brani-hos-ovce-i-bbb-na-sudu-obranio-za-dom-spremni-pa-porucio-skeju-su-prijavili-po-zakonu-prepisanom-iz-jugoslavije-1017046/
https://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/odvjetnik-koji-brani-hos-ovce-i-bbb-na-sudu-obranio-za-dom-spremni-pa-porucio-skeju-su-prijavili-po-zakonu-prepisanom-iz-jugoslavije-1017046/
https://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/odvjetnik-koji-brani-hos-ovce-i-bbb-na-sudu-obranio-za-dom-spremni-pa-porucio-skeju-su-prijavili-po-zakonu-prepisanom-iz-jugoslavije-1017046/
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I dok je sudac inače hrvatski građanin srpske nacionalnosti 

profesionalan, predan u svom radu i objektivan postavlja se pitanje: 

Može li se to očekivati od hrvatskih vlasti? 

Ili nam je to već odgovorio sam predsjednik svojim komentarom 

kako Komisija zapravo ne smije dovesti u sumnju „istinu“ o 

ustašama i partizanima. 

Akademik Ivan Aralica je na dodjeli nagrade “Zlatno srce”  udruga 

branitelja koje su proistekle iz Domovinskog rata hrvatskom 

redatelju Jakovu Sedlaru upozorio kako se u RH i filmom provodi ta 

propaganda jer u „hrvatskim“ filmovima nećete naći scene zločina 

koje su činili partizani, već samo scene s ustašama u takvim scenama. 

Tako se u svjesti hrvatskih ljudi ugrađuje „činjenica“ kako takove 

zločine nisu činili partizani več samo ustaše. Dakle i na taj način se 

postiže velikosrpski interes, koji su zapravo provodili komunistički 

antirevizionisti. 

Jesu li žrtve komunističkiog antirevizionizma Plenković i Orepić, ne 

znam, ali  treba svakako podsjetiti što je o ZDS govorio ministar 

Orepić. 

Nedavno je govoreći o HOS-ovoj ploči postavljenoj u Jasenovcu 

Orepić kazao kako je jasno da je "Za dom spremni" ustaški pozdrav, 

iako su na toj ploči "pod križem" imena poginulih u Domovinskom 

ratu. 

"Niti je NDH uspio uprljati križ, niti će Domovinski rat isprati 'Za 

dom spremni'. Imamo jasne presude i policija se mora držati te 

prakse", zaključio je Orepić za N1. 

http://www.24sata.hr/news/valho-orepic-domovinski-rat-nece-

isprati-za-dom-spremni-504085  

Naravno, ne misli na praksu časnog sudca srpske nacionalnosti iz 

presude Markušu, već samo na one presude koje su u skladu s 

velikosrpskim Memorandumom SANU 2. 

Pri tome odgovor i nije krajnje glup kao što je bio onaj poslije 

proslave u Kninu: 

 “Odgovor trebaju dati povjesničari koji se jasno trebaju odrediti 

prema pozdravu, kao i pravosuđe. Hrvatska policija će, kao i do 

sada, postupati u skladu sa zakonom. Upravo zbog kontroverznih 

tumačenja, držim bitnim da se to jasno u zakonu pozicionira”, kazao 

je.  

http://www.24sata.hr/news/valho-orepic-domovinski-rat-nece-isprati-za-dom-spremni-504085
http://www.24sata.hr/news/valho-orepic-domovinski-rat-nece-isprati-za-dom-spremni-504085
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http://www.nacional.hr/vlaho-orepic-odgovor-o-karakteru-uzvika-

za-dom-spremni-trebaju-dati-povjesnicari-i-pravosude/  

A njegova „milicija“ je željela kažnjavati iako znaju da to po zakonu 

nije kažnjivo.  

Zato zaključimo ovu priču ponavljajući riječi Markuševog 

odvjetnika 

„Pozdravljanjem sa ‘Za dom spremni’ ne veliča se NDH, nego odaje 

počast borbenoj postrojbi koja je dala nemjerljiv doprinos u obrani 

Hrvatske. Kako uopće nekome asocijacija na NDH može biti ispred 

doprinosa obrani Hrvatske i čistoće Domovinskog rata.“ 

Ministru u Vladi RH očito može! A Predsjedniku Vlade RH? 

  

Akademik Josip Pečarić 

Veliki subota 2017. 

  

P.S. Ipak u nadi da se radi o neznanju, a ne svjesnom provođenju 

velikosrpskog Memoranduma SANU 2. šaljem i Predsjedniku Vlade 

i Ministru policije pozivnicu na predstavljanje moje knjige: 

„Dnevnik u znaku Za dom spremni“. 

 

  

http://www.nacional.hr/vlaho-orepic-odgovor-o-karakteru-uzvika-za-dom-spremni-trebaju-dati-povjesnicari-i-pravosude/
http://www.nacional.hr/vlaho-orepic-odgovor-o-karakteru-uzvika-za-dom-spremni-trebaju-dati-povjesnicari-i-pravosude/
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Josip Pečarić 

 

PREDSTAVLJANJE KNJIGE „DNEVNIK U 

ZNAKU “ZA DOM SPREMNI” 

 
Dozvolite mi da vas sve lijepo pozdravim i zahvalim se što ste u 

ovolikom broju došli na ovo predstavljanje i posebno počasnog gosta 

g. Damira Markuša. 

Josip Šimunić je u Kanadi i on vas sve pozdravlja. S napadima na 

njega i završava ova knjiga. Zahvaljujem se organizatoru Udruzi 

zagrebački dragovoljci branitelji Vukovara na čelu s našom Zoricom 

Gregurić koja je najzaslužnija što se ovo predstavljanje uopće 

održalo i koja je sjajno i sudjelovala u njemu. Posebna zahvalnost i 

HVIDRI Zagreb u čijem Domu smo se okupili. Knjiga je tiskana 

zahvaljujući gospodi Vinku Markulinu, Stanku Šariću i Branku 

Hrkaču pa i njima ide posebna zahvalnost. 

Danas je s nama trebao biti i prof. dr. sc. Zdravko Tomac. Umjesto 

ovdje on je u bolnici pa ga pozdravljam u ime svih nas. Imamo veliko 

zadovoljstvo što je umjesto prof. Tomca danas govorio prof. dr. sc. 

Josip Jurčević, koji je i inače trebao predstavljati ovu knjigu, ali je 

zauzet predstavljanjima svoje najnovije knjige. Zvonimir Hodak i 

Marko Ljubić su i danas pokazali zašto ih smatraju ponajboljim 

hrvatskim kolumnistima. 

Još jedan naš sjajni kolumnist Damir Pešorda, nesuđeni predstavljač 

na onom neodržanom predstavljanju napisao je prikaz knjige iz koga 

izdvajam: 

„Moram priznati da sam u početku i sam mislio da bespotrebno 

poteže to pitanje, no kako je vrijeme odmicalo, postajalo mi je sve 

jasnije da je Pečarić dobro predosjetio što će se događati. Stalnim 

povezivanjem Hrvatske s NDH Hrvatska je postala svojevrsni talac 

određenih interesnih, ideoloških i etničkih skupina. Uzalud se vlast 

svake godine po više puta zaklinjala da neće skrenuti s 

antifašističkog puta, dovoljno je bilo da na nekom stadionu navijači 

iz protesta viknu Za dom spremni, pa da se cijela Hrvatska pribije 

na stup srama kao fašistička. Tomu bi mogla doskočiti samo ona 

vlast koja je dostatno zrela, samosvojna i domoljubna da rehabilitira 
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pozdrav koji sadržajem nikomu normalnomu ne može biti sporan, a 

koji je svojim besprijekornim angažmanom u obrani domovine 

pripadnici HOS-a  očistila od svih eventualno negativnih konotacija 

iz prošlosti.“ 

Da imamo takvu vlast ne bi ni nastale mojih šest knjiga: 

Dva pisma koja su skinula maske / Na hrvatsku šutnju nismo 

spremni!, Zagreb, 2015.  

Oba su pala, Zagreb, 2016. 

Pišem pisma, odgovora nema 1. / Navodna Hrvatska zaklada za 

znanost, Zagreb, 2017. 

Pišem pisma, odgovora nema 2. / Je li Akademiji važna znanost? 

Zagreb, 2017. 

Ništa se još promijenilo nije (s dr. sc. Josipom Stjepandićem), 

Zagreb, 2017. 

Dnevnik u znaku “Za dom spremni”, Zagreb, 2017. 

Danas, na dan ovog predstavljanja Kazimir Mikašek-Kazo na 

Kamenjar.com piše za njih kako nemaju snage dodatno zaštititi 

najljepši braniteljski pozdrav „Za dom spremni“ već ponižavaju 

akademika Josipa Pečarića jednog od najvećih matematičara u 

povijesti Hrvatske dozvoljavajući da se s njim našutavaju bijedna 

partijska novinarska piskarala na čelu s veleizdajnicima iz Srpskih 

novosti, a ti isti veleizdajnici  debelo su plaćeni iz državnog 

proračuna. 

Knjige „pišem pisma, odgovora nema 1. i 2.“ poklonio sam 

Predsjednici RH, Predsjednicima Sabora i Vlade i Ministru znanosti, 

tako se iz njih mogu uvjeriti kakvi su napadi zbog ZDS kod nas, kako 

se napada i moje suradnike, znanstveni rad i obitelj. 

A onima na vlasti moramo stalno govoriti i ukazivati na interes 

hrvatskog naroda. Kada ga oni ne provode. Iako je Udruga 

zagrebački dragovoljci branitelji Vukovara poslala mnogima iz vlasti 

pozivnice na ovo predstavljanje, ja sam u nekoliko slučajeva to i sam 

učinio otvorenim pismima. Na primjer g.  Andreju Fištravecu 

gradonačelničeku grada Maribora ili gđi Lori Vidović, pučkoj 

pravobraniteljeci RH. 

Neću ovdje navoditi što sam pisao u pozivu pučkoj pravobraniteljici 

jer je o njoj prije dva dana pisao i g. Hodak. Kako je o knjizi sjajan 

tekst napisao g. Marko Ljubić, koji bih želio tiskati umjesto 
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predgovora neke naredne moje knjige i red je da ovdje više citiram 

g. Hodaka: 

"... I tako je naša Lora sa 12 godina staža dobila životnu priliku da 

pomete pod Lijeve naše s HOS-om. “Pripravila“ se Lora, kako bi 

rekli Zagorci, i otkrila Slavici Lukić majku svih istina: ”Pozdrav “Za 

dom spremni“ je posve jasno nezakonit!“ Slavica bi mogla na kraju 

godine ući u najuži izbor za Pulitzera. Ali nisam posve siguran bi li 

Slavica najpoznatiju svjetsku novinarsku nagradu željela uopće 

primiti. Naime, Joseph Pulitzer, rođen je 1847.g, nešto više od 100 

godina prije rekordnog smaknuća Mile Budaka. Što i nije neki 

problem. Ali je problem što je nesretni Joseph rođen 10. travnja pa 

bi naša Lora mogla zaključiti da je njegovo rođenje “posve jasno 

nezakonito“. Da je Lora pročitala Zakon o pravima hrvatskih 

branitelja iz Domovinskog rata i članova njihovih obitelji od 

12.veljače 2013.g. vidjela bi u članku 2. stavak 1. tko su sve hrvatski 

branitelji iz Domovinskog rata. Između ostalih izrijekom se navodi 

da su to članovi Hrvatskih obrambenih snaga (HOS). Možda Lori 

fale one tri nesretne godine pa ne zna da je Račanovo Ministarstvo 

uprave priznalo HOS i njegov vojni grb “Za dom spremni“ kao 

legalan i legitiman, a što znači da se smije slobodno koristiti. Ali 

naša Lora je pravnica pa je, da bude ”ziher”, ušla u statističku 

analizu sudske prakse u odnosu na taj pozdrav koji uništio miran i 

pastoralan san našim antifama. Lora ni ne pomišlja da u 

Pulitzerovoj analizi otkrije u kojem je to zakonskom tekstu izrijekom 

navedeno da je ZDS “posve jasno nezakonit“. Poziva se na Visoki 

prekršajni sud i Ustavni sud RH. Krasno! Međutim, rješenja u 

prekršajnom postupku donose niži prekršajni sudovi. Na žalost po 

Loru i Slavicu tu statistika pokazuje malo više od bikinija. Nedavno 

je sudac Prekršajnog suda u Daruvaru Petar Malivuk oslobodio 

vukovarskog branitelja Damira Markuša s jednostavnim 

obrazloženjem da je pozdrav “Za dom spremni“ legalan pozdrav 

potvrđen rješenjem Ministarstva uprave RH. I što sad? Jasno je 

danas i zadnjoj budali da je borba hrvatske ljevice, antifa i gledatelja 

Žikine dinastije protiv legendarnog pozdrava iz Domovinskog rata 

čista utopija. HOS-ovci su ulazili u bitke od Vukovara do 

Dubrovnika s tim pokličem, umirali su s tim pokličem na ustima i 

dobili rat da bi jednog dana Lora Vidović mogla sjesti u fotelju 
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pravobraniteljice i s visoka pljuckat po njima. Taj pozdrav koristio 

se i u NDH. Da i što onda? U toj, kako komunjare vole reći 

“takozvanoj državi“, pjevala se i Lijepa naša… plaćalo se kunama 

pa to Loru ne užasava." 

Kao što vidimo i g. Hodak piše o našem današnjem počasnom 

gostu.  

O tom suđenju g. Markušu sam i ja pisao u tekstu KAKO NAM 

HRVATSKA VLAST ČESTITA USKRS? koji je bio svojevrsna 

pozivnica za današnje predstavljanje Predsjedniku Vlade RH i 

Ministru policije. 

Zapravo pokušavam odgovoriti na pitanje je li  hrvatska vlast za 

istinu spremna. 

Zato ću ovo predstavljanje završiti s mojim pokušajem odgovora na 

to pitanje iz te „pozivnice“ Predsjedniku i Ministru:  

„Naš poznati povjesničar prof. dr. sc.  Ivo Rendić – Miočević kao da 

odgovara na to već u naslovu svog teksta:  

Vijeće za suočavanje s prošlošću prilika za rehabilitaciju 

komunizma. 

Članak počinje izvrsnom raščlambom revionizama u nas: 

Tri su vrste povijesnoga revizionizma u Hrvatskoj. Hrvatski 

znanstveni revizionizam ima za cilj srušiti laži komunističke i srpske 

historiografije glede NDH priznajući i svodeći na istinitu mjeru 

zločine ustaškoga režima od 1941. do 1945. 

Srpski negacionistički revizionizam ima zadatak negirati 

velikosrpski projekt u dugom trajanju i zločine počinjene u ime toga 

projekta.  

Konačno komunistički antirevizionizam, podržavajući srpski 

negacionistički revizionizam, izbjegava povijesnu reviziju bojeći se 

razotkrivanja istine o biti jugokomunističkoga totalitarizma. Huda 

jama i mnoge novootkrivene masovne grobnice, komemoracije u čast 

političkoga zatvorenika Marka Veselice, itd. Itd. razotkrivaju 

zločinačku bit Titove „diktature s ljudskim licem“ i podrivaju temelje 

vlasti slijednika Komunističke partije Hrvatske (Jugoslavije). 

Komunistički antirevizionizam podržavaju i neki povjesničari, koji 

dovode u pitanje svoju znanstvenu moralnost. Doista ta nemoralnost 

ide toliko daleko da im je danas hit proglašavati hrvatske branitelje 

http://www.hrsvijet.net/index.php/vijesti/132-hrvatska/46449-vijece-za-suocavanje-s-prosloscu-prilika-za-rehabilitaciju-komunizma
http://www.hrsvijet.net/index.php/vijesti/132-hrvatska/46449-vijece-za-suocavanje-s-prosloscu-prilika-za-rehabilitaciju-komunizma


                     DAVORIN KARAČIĆ 27 

 

 

 

fašistima i time rehabilitirati fašističkog velikosrpskog agresora u 

Domovinskom ratu. 

Za postizanje tog cilja najvažniji su napadi na pozdrav ZA DOM 

SPREMNI HOS-ovaca i mnogih drugih branitelja. Kulminiralo je s 

pločom u Jasenovcu jer je taj pozdrav u sklopu znaka HOS-a koji je 

odobren u RH, pa tako posredno iskazuju svoje nepoštovanje i prema 

samoj državi. To je utoliko odvratnije jer su hrvatski branitelji 

napravili od „hrabrih“ srpskih ratnika – ZEČEVE. A zapravo i sebe 

svrstavaju u fašiste podržavajući velikosrpski fašizam 

O tome sam često pisao tvrdeći da su hrvatski branitelji 

ANTIFAŠISTI jer su pobijedili velikosrpski fašizam. Dakle i HOS-

ovci i svi oni koji su branili domovinu s tim usklikom na ustima. 

Zapravo predsjednik je i sačinio komisiju od koje želi kompromis, 

što bi rekao prof. Rendić-Miočić kompromis između onih koji 

dovode u pitanje svoju znanstvenu moralnost i onih koji je ne dovode 

u pitanje. Kakav će to „znanstveni moral“ biti bit će doista zanimljivo 

vidjeti. 

A da Vlada misli ozbiljno u tome pokazuje upravo pozdrav ZDS. 

Prethodne dvije vlade su pokušale kazniti Marka Perkovića 

Thompsona zato što je u Kninu pjevao legendarnu pjesmu iz 

Domovinskog rata Bojnu Čavoglave koja počinje pozdravom ZDS. 

„Milicija“ Ministra u sadašnjoj, i prošloj Vladi, Vlaha Orepića dva 

puta u nepunoj godini dana želi kazniti legendarnog ratnog 

zapovjednika HOS-a Marka Skeju. 

Zapravo je ovaj drugi nedavni zato što je na obilježavanju 26. 

godišnjice osnutka IX. bojne HOS-a ‘Rafael vitez Boban’ okupljene 

pozdravljao sa ‘Za dom spremni’. Meni najupečatljivija poruka 

Vlade za Uskrs! 

Davorin Karačić, odvjetnik koji je braneći HOS-ovca Damira 

Markuša na sudu u Daruvaru obranio i pozdrav ‘Za dom spremni’, u 

Bujici kaže: 

“Zakon o prekršajima protiv javnog reda i mira naslijeđen je iz bivše 

Jugoslavije. (...)! Na sudu u Daruvaru smo dokazali da se 

pozdravljanjem sa ‘Za dom spremni’ ne veliča NDH, nego odaje 

počast borbenoj postrojbi koja je dala nemjerljiv doprinos u obrani 

Hrvatske. Kako uopće nekome asocijacija na NDH može biti ispred 

doprinosa obrani Hrvatske i čistoće Domovinskog rata (podcrtao 
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JP)?! Što je s hrvatskom kunom, što sa grbom, himnom?! I one su 

korištene za vrijeme NDH. Netko bi se izgleda, za nekoliko godina 

mogao sjetiti mijenjati čak i krovište Crkve sv. Marka,” komentirao 

je Karačić u emisiji. 

Presudu iz Daruvara kojom je obranjen pozdrav ZDS donio je sudac 

Malivuk Jovanović, inače hrvatski građanin srpske nacionalnosti: 

“Manje je važno koje je nacionalnosti taj sudac. Važnije je koliko je 

profesionalan, predan u svom radu i objektivan. Iako je bio izložen 

pritiscima, presudio je časno i u skladu sa svojom savješću te 

naravno – pravom. Vrlo je dobro analizirao činjenice i donio je 

odluku koju je odlično obrazložio. Sudac je utvrdio da se radi o 

pozdravu koji su koristili vojnici HOS-a u obrani domovine. Pozdrav 

je izgovaran u kontekstu obrane Hrvatske i kao takav ne bi trebao 

remetiti javni red i mir…” 

I dok je sudac inače hrvatski građanin srpske nacionalnosti 

profesionalan, predan u svom radu i objektivan postavlja se pitanje: 

Može li se to očekivati od hrvatskih vlasti? 

Ili nam je to već odgovorio sam predsjednik svojim komentarom 

kako Komisija zapravo ne smije dovesti u sumnju „istinu“ o 

ustašama i partizanima. 

Akademik Ivan Aralica je na dodjeli nagrade “Zlatno srce”  udruga 

branitelja koje su proistekle iz Domovinskog rata hrvatskom 

redatelju Jakovu Sedlaru upozorio kako se u RH i filmom provodi ta 

propaganda jer u „hrvatskim“ filmovima nećete naći scene zločina 

koje su činili partizani, već samo scene s ustašama u takvim scenama. 

Tako se u svjesti hrvatskih ljudi ugrađuje „činjenica“ kako takove 

zločine nisu činili partizani već samo ustaše. Dakle i na taj način se 

postiže velikosrpski interes, koji su zapravo provodili komunistički 

antirevizionisti (taj sukob tzv. antifašista a zapravo fašista i branitelja 

koji su istinski antifašisti vidjeli smo i kod dodjele nagrade Gradan 

Zagreba Jakovu Sedlaru, op. JP). 

Jesu li žrtve komunističkiog antirevizionizma Plenković i Orepić, ne 

znam, ali  treba svakako podsjetiti što je o ZDS govorio ministar 

Orepić. 

Nedavno je govoreći o HOS-ovoj ploči postavljenoj u Jasenovcu 

Orepić kazao kako je jasno da je "Za dom spremni" ustaški pozdrav, 
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iako su na toj ploči "pod križem" imena poginulih u Domovinskom 

ratu. 

"Niti je NDH uspio uprljati križ, niti će Domovinski rat isprati 'Za 

dom spremni'. Imamo jasne presude i policija se mora držati te 

prakse", zaključio je Orepić za N1. 

Naravno, ne misli na praksu časnog sudca srpske nacionalnosti iz 

presude Markušu, već samo na one presude koje su u skladu s 

velikosrpskim Memorandumom SANU 2. 

Pri tome odgovor i nije krajnje glup kao što je bio onaj poslije 

proslave u Kninu: 

 “Odgovor trebaju dati povjesničari koji se jasno trebaju odrediti 

prema pozdravu, kao i pravosuđe. Hrvatska policija će, kao i do 

sada, postupati u skladu sa zakonom. Upravo zbog kontroverznih 

tumačenja, držim bitnim da se to jasno u zakonu pozicionira”, kazao 

je.  

A njegova „milicija“ je željela kažnjavati iako znaju da to po zakonu 

nije kažnjivo. Nekako nas samo podsjećaju na miliciju iz prošle 

države i onog čuvenog izvješća Mostarske milicije o „nepoznatom 

počinitelju hrvatske nacionalnosti“, zar ne? 

Zato zaključimo ovu priču ponavljajući riječi Markuševog 

odvjetnika 

„Pozdravljanjem sa ‘Za dom spremni’ ne veliča se NDH, nego odaje 

počast borbenoj postrojbi koja je dala nemjerljiv doprinos u obrani 

Hrvatske. Kako uopće nekome asocijacija na NDH može biti ispred 

doprinosa obrani Hrvatske i čistoće Domovinskog rata.“ 

Ministru u Vladi RH očito može! A Predsjedniku Vlade RH?“ 

* 

Odaziv tj. neodaziv pozvanih na ovo predstavljanje koje je 

organizirala Udruga zagrebački dragovoljci branitelji Vukovara u 

Domu branitelja HVIDRA puno nam govori, zar ne? Puno govori i 

činjenica da je Predsjednica pozdravila sudionike onog 

predstavljanja koje unatoč tome i nije održano. U više navrata 

upozoravao sam na njenu suverenističku politiku. U današnjem 

Hrvatskom tjedniku Ivica Marijačić govori kako je upravo to razlog 

razlaza Predsjednice RH i Predsjednika Vlade RH jer se Plenković 

protivi takvoj politici. On je, kaže Marijačić, skloniji politici 
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Europske unije. Njoj je bliži interes hrvatskog naroda, a njemu 

interes europskih moćnika. Je li to moguće? 
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Reportaža s predstavljanja knjige akademika Josipa 
Pečarića 

 

ž: 21. travnja 2017. 

 

HODAK, JURČEVIĆ, LJUBIĆ I MARKUŠ NA 

PREDSTAVLJANJU KNJIGE AKADEMIKA 

JOSIPA PEČARIĆA 
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U Domu invalida Domovinskog rata Grada Zagreba predstavljena je 

još jedna knjiga akademika Josipa Pečarića s naslovom Dnevnik u 

znaku 'Za dom spremni'. Knjiga je skup pisama i razmišljanja autora 

u vremenu od kad je započela antifa kampanja napada na hrvatski 

pozdrav "Za dom spremni". 

"Odajmo počast onima koji nisu žalili darovati ono najvrjednije što 

su imali za ono najsvetije čemu su težili neovisnu, slobodnu 

Hrvatsku. Zastanimo na trenutak u mislima sa svim poginulim 

hrvatskim braniteljima i domoljubima koji Za svoj dom i domovinu 

dadoše život!" tim je riječima započela predstavljanje Zorica 

Gregurić, dragovoljka iz vukovarske bolnice kad je itekako trebalo 

biti hrabra, odlučna i spremna za obranu doma i domovine. 

Danas i nju kao i sve ostale koji su u to vrijeme bili dom spremni 

braniti, napadaju oni koji nikada nisu bili spremni za ništa hrvatsko 

braniti, ali su uvijek bili spremni Hrvatsku rušiti izvana i iznutra. To 

čine i danas tim bezdušnije, čim im se to obilnije plaća iz hrvatskog 

državnog proračuna. 
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A zatim je Zorica Gregurić uvodno pozdravila sve okupljene: "Čast 

mi je danas uz sve vas nazočne pozdraviti i one koji će nam danas 
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govoriti o knjizi Dnevnik u znaku „Za dom spremni“, a to su ugledni 

zagrebački odvjetnik i kolumnist gospodin Zvonimir Hodak, poznati 

kolumnist Marko Ljubić, doktor znanosti povjesničar profesor Josip 

Jurčević, naš počasni gost Damir Markuš te "krivca" za današnje 

okupljanje akademik Josip Pečarić. No prije nego prepustim riječ 

kako se i priliči našem počasnom gostu mogu reći kako su nam 

upravo knjige s ovakvom tematikom nasušna potreba. Kada nas već 

toliko vraćaju u prošlost pokušavajući i nadalje stigmatizirati 

stoljetnu težnju Hrvatica i Hrvata za suverenom i neovisnom 

državom te nacionalnim identitetom vrijeme je prihvatiti izazov te 

konačno znanstveno, pravno, povijesno i društveno raščistiti i očistiti 

našu povijest od falsifikata, a falsifikatore jednostavno lustrirati. 

Radikalni potezi mnogi će pomisliti no nužni jer svjedočimo 

svakodnevno upravo bestijalnim nasrtajima na bilo kakva 

iskazivanja hrvatskog nacionalnog identiteta te domoljublja. Zato 

nam i jesu važni uz aktivna djelovanja na pravnom, političkom i 

društvenom planu upravo pisani tragovi, a tko je pozvaniji u tome 

nego hrvatski znanstvenici koji poput akademika Josipa Pečarića 

žive i dišu Hrvatsku". 
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Riječ je potom predana počasnom gostu predstavljanja, 

vukovarskom dragovoljcu Damir Markušu, koji je 1991. iz rodne 

Moslavine otišao braniti Vukovar, a večeras iz Kutine stigao na 

predstavljanje u društvu svog odvjetnika Davorina Karačića. To je 

odvjetnik koji ga je na sudu branio i uspješno obranio. Damir Markuš 

se u prepunoj dvorani obratio nazočnima, objasnio zašto nikada nije, 

a niti u buduće ne će odustati od obrane Domovine, pa tako i 

pozdrava "Za dom spremni". 

Kako je odvjetnik Karačić, koji je braneći HOS-ovca Damira 

Markuša na sudu u Daruvaru obranio i pozdrav ‘Za dom spremni’? 

“Zakon o prekršajima protiv javnog reda i mira naslijeđen je iz bivše 

Jugoslavije. (...)! Na sudu u Daruvaru smo dokazali da se 

pozdravljanjem sa ‘Za dom spremni’ ne veliča NDH, nego odaje 

počast borbenoj postrojbi koja je dala nemjerljiv doprinos u obrani 

Hrvatske. Kako uopće nekome asocijacija na NDH može biti ispred 

doprinosa obrani Hrvatske i čistoće Domovinskog rata? Što je s 

hrvatskom kunom, što sa grbom, himnom?! I one su korištene za 

vrijeme NDH. Netko bi se izgleda, za nekoliko godina mogao sjetiti 

mijenjati čak i krovište Crkve sv. Marka,” komentirao je odvjetnik 

Karačić u jednoj od nedavnih emisija Bujica. 
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Svi su predstavljači odlično objasnili zašto "Za dom spreman" nije 

nikakav fašistički već isključivo domoljubni pozdrav. S njim se je 
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branilo i ginulo u Domovinskom ratu i to je ono bitno i najvažnije, 

istaknuto je. Odvjetnik Zvonimir Hodak bio je već i ranije posve 

jasan, kad je u svojoj kolumni pisao o tzv. Pučkoj pravobraniteljici 

Lori Vidović, koja je izjavila kako ”Pozdrav “Za dom spremni“ je 

posve jasno nezakonit!“ Hodak je ukazao koliko je Lora Vidović 

nažalost loša pravnica, tim više što gotovo i ne poznaje sudsku 

praksu koju je spominjala. "HOS-ovci su ulazili u bitke od Vukovara 

do Dubrovnika s tim pokličem, umirali su s tim pokličem na ustima 

i dobili rat da bi jednog dana Lora Vidović mogla sjesti u fotelju 

pravobraniteljice i s visoka pljuckat po njima. Taj pozdrav koristio 

se i u NDH. Da i što onda? U toj, kako komunjare vole reći 

“takozvanoj državi“, pjevala se i Lijepa naša... plaćalo se kunama pa 

to Loru ne užasava.", napisao je već ranije Hodak a samo još jednom 

to obrazložio na predstavljanju. 

Profesor dr. Josip Jurčević govorio je o svim okolnostima 

obrambenog Domovinskog rata i jasno zaključio da oni koji u tom 

ratu nisu sudjelovali u orani Hrvatske ili su čak podržavali agresore, 

danas napadaju hrvatske branitelje i njihovu spremnost na obranu 

doma. Napadi na pozdrav "Za dom spremni" su ustvari napadi na one 

koji su živote položili za svoj dom i domovinu Hrvatsku. 

Akademik Josip Pečarić je istaknuo kako su na predstavljanje 

pozvani političari i posebice Andrej Fištravec, gradonačelnik grada 

Maribora i Lora Vidović, pučka pravobraniteljica RH, oboje zbog 

nepoznavanja činjenica. Među inim Pečarić je zaključio: 

"Komunistički antirevizionizam podržavaju i neki povjesničari, koji 

dovode u pitanje svoju znanstvenu moralnost. Doista ta nemoralnost 

ide toliko daleko da im je danas hit proglašavati hrvatske branitelje 

fašistima i time rehabilitirati fašističkog velikosrpskog agresora u 

Domovinskom ratu. Za postizanje tog cilja najvažniji su napadi na 

pozdrav ZA DOM SPREMNI HOS-ovaca i mnogih drugih 

branitelja. Kulminiralo je s pločom u Jasenovcu jer je taj pozdrav u 

sklopu znaka HOS-a koji je odobren u RH, pa tako posredno iskazuju 

svoje nepoštovanje i prema samoj državi. To je utoliko odvratnije jer 

su hrvatski branitelji napravili od „hrabrih“ srpskih ratnika – 

ZEČEVE. A zapravo i sebe svrstavaju u fašiste podržavajući 

velikosrpski fašizam. O tome sam često pisao tvrdeći da su hrvatski 

branitelji ANTIFAŠISTI jer su pobijedili velikosrpski fašizam. 
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Dakle i HOS-ovci i svi oni koji su branili domovinu s tim usklikom 

na ustima. (...)  
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Presudu iz Daruvara kojom je obranjen pozdrav ZDS donio je sudac 

Malivuk Jovanović, inače hrvatski građanin srpske nacionalnosti: 

“Manje je važno koje je nacionalnosti taj sudac. Važnije je koliko je 

profesionalan, predan u svom radu i objektivan. Iako je bio izložen 

pritiscima, presudio je časno i u skladu sa svojom savješću te naravno 



                     DAVORIN KARAČIĆ 41 

 

 

 

– pravom. Vrlo je dobro analizirao činjenice i donio je odluku koju 

je odlično obrazložio. Sudac je utvrdio da se radi o pozdravu koji su 

koristili vojnici HOS-a u obrani domovine. Pozdrav je izgovaran u 

kontekstu obrane Hrvatske i kao takav ne bi trebao remetiti javni red 

i mir...” 

I dok je sudac inače hrvatski građanin srpske nacionalnosti 

profesionalan, predan u svom radu i objektivan postavlja se pitanje: 

Može li se to očekivati od hrvatskih vlasti? Ili nam je to već 

odgovorio sam predsjednik svojim komentarom kako Komisija 

zapravo ne smije dovesti u sumnju „istinu“ o ustašama i partizanima. 

Akademik Ivan Aralica je na dodjeli nagrade “Zlatno srce” udruga 

branitelja koje su proistekle iz Domovinskog rata hrvatskom 

redatelju Jakovu Sedlaru upozorio kako se u RH i filmom provodi ta 

propaganda jer u „hrvatskim“ filmovima nećete naći scene zločina 

koje su činili partizani, već samo scene s ustašama. Tako se u svjesti 

hrvatskih ljudi ugrađuje „činjenica“ kako takove zločine nisu činili 

partizani već samo ustaše. Dakle i na taj način se postiže velikosrpski 

interes, koji su zapravo provodili komunistički antirevizionisti (taj 

sukob tzv. antifašista a zapravo fašista i branitelja koji su istinski 

antifašisti vidjeli smo i kod dodjele nagrade Grada Zagreba Jakovu 

Sedlaru, op. JP). (...) 
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Zato zaključimo ovu priču ponavljajući riječi Markuševog 

odvjetnika: „Pozdravljanjem sa ‘Za dom spremni’ ne veliča se NDH, 

nego odaje počast borbenoj postrojbi koja je dala nemjerljiv doprinos 
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u obrani Hrvatske. Kako uopće nekome asocijacija na NDH može 

biti ispred doprinosa obrani Hrvatske i čistoće Domovinskog rata.“ 

Odaziv tj. neodaziv pozvanih na ovo predstavljanje koje je 

organizirala Udruga zagrebački dragovoljci branitelji Vukovara u 

Domu branitelja HVIDRA puno nam govori, zar ne? Puno govori i 

činjenica da je Predsjednica pozdravila sudionike onog 

predstavljanja koje unatoč tome i nije održano. U više navrata 

upozoravao sam na njenu suverenističku politiku. U današnjem 

Hrvatskom tjedniku Ivica Marijačić govori kako je upravo to razlog 

razlaza Predsjednice RH i Predsjednika Vlade RH jer se Plenković 

protivi takvoj politici. On je, kaže Marijačić, skloniji politici 

Europske unije. Njoj je bliži interes hrvatskog naroda, a njemu 

interes europskih moćnika. Je li to moguće?, zaključio je akademik 

Pečarić. 
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Dvorana je bila prepuna poznatih hrvatskih osoba iz javnog i 

društvenog života, koji su sa velikim zanimanjem pratili tumačenja 

prijepora odnosno razloge osporavanja i napadanja pozdrava "Za 

dom spremni". Kamere Laudato Tv i Televizije Z1 pratile su 

izlaganja. 

Što nas to dijeli od svjetonazora tzv. Pučke pravobraniteljice RH, 

izjava gradonačelnika Maribora, groblja Dobrava nedaleko Tezna, 

rezolucija Europske unije te uvijek spremnih nagodbenjačkih 

hrvatskih vlasti? Podsjetih se plakata kojeg istu večer spazih svega 

50 metara od Doma invalida Domovinskog rata Grada Zagreba. 

Krvavocrvena petokraka, partizanski heroj s kapom i uniformom, 

plakat kao najava nove komedije u Gradu Zagrebu. Petokraka u 

hrvatske oči, kao i 1945. Ostali su za njom potoci krvi poslije Drugog 

svjetskog rata, s njom su započeli potoci krvi početkom obrambenog 

Domovinskog rata. Suvenir sotonskog zla, koji još uvijek antife 

podmeću, a nitko ne uspijeva da ga trajno ukloni. Dapače, plasira se 

sada kao najnovija komedija, dok trube uokolo kako je fašizam za 

dom spreman biti. Koje li komedije, na račun hrvatskih poreznih 

obveznika. 
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fotografije i tekst.: Damir Borovčak 
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DRUGI PUT USPJEŠNO ODRŽANO 

PREDSTAVLJANJE KNJIGE 

DNEVNIK U ZNAKU 'ZA DOM SPREMNI' 
  

Da, održano je! Zahvaljujući Oskaru Šaruniću sada ga možete 

odgledati na Youtube-u: 

https://www.youtube.com/watch?v=aKtVa_o690c 

Jučer sam vam poslao Reportažu D. Borovčaka: 

http://www.hkv.hr/reportae/d-borovak/26563-reportaza-s-

predstavljanja-knjige-akademika-josipa-pecarica.html 

Ima puno slika:) 

Moj govor je objavljen na portalima: 

http://kamenjar.com/akademik-pecaric-predstavljanje-knjige-

dnevnik-znaku-dom-spremni/   

http://glasbrotnja.net/pecaric-govor-predstavljanju-knjige-dnevnik-

znaku-dom-spremni/   

http://www.dragovoljac.com/index.php/razno/4496-govor-na-

predstavljanju-knjige-dnevnik-u-znaku-za-dom-spremni 

Meni je posebno drag bio trenutak kada sam pročitao riječi 

odvjetnika počasnog gosta Predstavljanja g, Damira Markuša g. 

Davorina Karačića: 

„Na sudu u Daruvaru smo dokazali da se pozdravljanjem sa ‘Za dom 

spremni’ ne veliča NDH, nego odaje počast borbenoj postrojbi koja 

je dala nemjerljiv doprinos u obrani Hrvatske. Kako uopće nekome 

asocijacija na NDH može biti ispred doprinosa obrani Hrvatske i 

čistoće Domovinskog rata (podcrtao JP)?!  

Sada i na snimci možete vidjeti koliki je pljesak dobio pa je morao i 

ustati i tako nazočnima zahvaliti na njemu! 

Moj govor su na Dragovoljcu.com dali sa slikom iz njihove 

pozivnice koju su napravili specijalno za mene. Sliku je prenio uz 

pozivnocu i portal narod.hr: 

SLIKA 

http://narod.hr/kultura/zagreb-predstavljanje-knjige-dnevnik-u-

znaku-za-dom-spremni  

Vlasti preko glasila koje izdašno finaciraju  

https://www.youtube.com/watch?v=aKtVa_o690c
http://www.hkv.hr/reportae/d-borovak/26563-reportaza-s-predstavljanja-knjige-akademika-josipa-pecarica.html
http://www.hkv.hr/reportae/d-borovak/26563-reportaza-s-predstavljanja-knjige-akademika-josipa-pecarica.html
http://kamenjar.com/akademik-pecaric-predstavljanje-knjige-dnevnik-znaku-dom-spremni/
http://kamenjar.com/akademik-pecaric-predstavljanje-knjige-dnevnik-znaku-dom-spremni/
http://glasbrotnja.net/pecaric-govor-predstavljanju-knjige-dnevnik-znaku-dom-spremni/
http://glasbrotnja.net/pecaric-govor-predstavljanju-knjige-dnevnik-znaku-dom-spremni/
http://www.dragovoljac.com/index.php/razno/4496-govor-na-predstavljanju-knjige-dnevnik-u-znaku-za-dom-spremni
http://www.dragovoljac.com/index.php/razno/4496-govor-na-predstavljanju-knjige-dnevnik-u-znaku-za-dom-spremni
http://narod.hr/kultura/zagreb-predstavljanje-knjige-dnevnik-u-znaku-za-dom-spremni
http://narod.hr/kultura/zagreb-predstavljanje-knjige-dnevnik-u-znaku-za-dom-spremni
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(http://narod.hr/hrvatska/savjet-manjine-opet-dodijelio-32-milijuna-

kuna-pupovcevim-novostima-iako-2016-sirili-netoleranciju-prema-

hrvatima 

http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/mladen-pavkovic-branitelji-

podnose-kaznenu-prijavu-protiv-smradova-iz-novosti-1019217/ ) 

srpskih Novosti pokušava disciplinirati narod. hr : 

http://www.portalnovosti.com/zahod-hr 

Presudu iz Daruvara kojom je obranjen pozdrav ZDS donio je sudac 

Malivuk Jovanović, inače hrvatski građanin srpske 

nacionalnosti. Iako je bio izložen pritiscima, presudio je časno i u 

skladu sa svojom savješću te naravno – pravom. Vrlo je dobro 

analizirao činjenice i donio je odluku koju je odlično obrazložio. 

Sudac je utvrdio da se radi o pozdravu koji su koristili vojnici HOS-

a u obrani domovine. Pozdrav je izgovaran u kontekstu obrane 

Hrvatske i kao takav ne bi trebao remetiti javni red i mir. 

Hoće li se političari ugledati na njega? 

Po ponašanju nekih „hrvatskih“ novinara teško je povjerovati. 

Pogledajmo kako se u HNiP ponijeli prema istinskim hrvatskim 

novinarima: 

http://projektvelebit.com/podmukla-uskrsna-diverzija-u-hnip-u/ 

Naravno morali su poslušati što im diktiraju „Novosti“: 

http://projektvelebit.com/milorad-pupovac-pedalj-muza-kojemu-bi-

idealno-pristao-lakat-

brade/?utm_campaign=shareaholic&utm_medium=facebook&utm_

source=socialnetwork 

Podsjetimo na ultimatum koji su dali hrvatskim vlastima koja je 

naučila raditi sve što im se ultimatima traži. To se i sugerira na kraju 

teksta: 

"S obzirom na to da je premijer Andrej Plenković tihom 

diplomacijom pokušao pridobiti SNV i Židovske općine da prekinu 

bojkot komemoracije u Jasenovcu, a na koji oni ne pristaju doći sve 

dok je tamo HOS ploča, čini se kako je svojevrstan dogovor ipak 

postignut i kako će, po svemu sudeći, ova interpelacija od strane 

hrvatske Vlade biti prihvaćena." 

http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/sdp-dao-rok-imate-8-dana-

da-maknete-hos-plocu-i-15-dana-da-im-promijenite-grb-1018913/  

Podsjetit ću kako sam završio svoj govor na Predstavljanju: 

http://narod.hr/hrvatska/savjet-manjine-opet-dodijelio-32-milijuna-kuna-pupovcevim-novostima-iako-2016-sirili-netoleranciju-prema-hrvatima
http://narod.hr/hrvatska/savjet-manjine-opet-dodijelio-32-milijuna-kuna-pupovcevim-novostima-iako-2016-sirili-netoleranciju-prema-hrvatima
http://narod.hr/hrvatska/savjet-manjine-opet-dodijelio-32-milijuna-kuna-pupovcevim-novostima-iako-2016-sirili-netoleranciju-prema-hrvatima
http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/mladen-pavkovic-branitelji-podnose-kaznenu-prijavu-protiv-smradova-iz-novosti-1019217/
http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/mladen-pavkovic-branitelji-podnose-kaznenu-prijavu-protiv-smradova-iz-novosti-1019217/
http://www.portalnovosti.com/zahod-hr
http://projektvelebit.com/podmukla-uskrsna-diverzija-u-hnip-u/
http://projektvelebit.com/milorad-pupovac-pedalj-muza-kojemu-bi-idealno-pristao-lakat-brade/?utm_campaign=shareaholic&utm_medium=facebook&utm_source=socialnetwork
http://projektvelebit.com/milorad-pupovac-pedalj-muza-kojemu-bi-idealno-pristao-lakat-brade/?utm_campaign=shareaholic&utm_medium=facebook&utm_source=socialnetwork
http://projektvelebit.com/milorad-pupovac-pedalj-muza-kojemu-bi-idealno-pristao-lakat-brade/?utm_campaign=shareaholic&utm_medium=facebook&utm_source=socialnetwork
http://projektvelebit.com/milorad-pupovac-pedalj-muza-kojemu-bi-idealno-pristao-lakat-brade/?utm_campaign=shareaholic&utm_medium=facebook&utm_source=socialnetwork
http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/sdp-dao-rok-imate-8-dana-da-maknete-hos-plocu-i-15-dana-da-im-promijenite-grb-1018913/
http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/sdp-dao-rok-imate-8-dana-da-maknete-hos-plocu-i-15-dana-da-im-promijenite-grb-1018913/
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Odaziv tj. neodaziv pozvanih na ovo predstavljanje koje je 

organizirala Udruga zagrebački dragovoljci branitelji Vukovara u 

Domu branitelja HVIDRA puno nam govori, zar ne? Puno govori i 

činjenica da je Predsjednica pozdravila sudionike onog 

predstavljanja koje unatoč tome i nije održano. U više navrata 

upozoravao sam na njenu suverenističku politiku. U današnjem 

Hrvatskom tjedniku Ivica Marijačić govori kako je upravo to razlog 

razlaza Predsjednice RH i Predsjednika Vlade RH jer se Plenković 

protivi takvoj politici. On je, kaže Marijačić, skloniji politici 

Europske unije. Njoj je bliži interes hrvatskog naroda, a njemu 

interes europskih moćnika. Je li to moguće? 

Ucjena se veže s komemoracijom u Jasenovcu. Kako bi odgovorio 

istinski predsjednik vlade suverene RH komentirao je u Hrvatskom 

tjedniku Tajnik Društva za istraživanje trostrukog logora Jasenovac 

koji mi javlja: 

„Inače, nisam bio na promociji jer sam već dva tjedna u Buenos 

Airesu. Istražujem, razgovaram s našim ljudima, gledam fotografije 

iz rata (ima ih i iz Jasenovca!). Javili su mi već da je predstavljanje 

knjige bilo odlično. Ostajem ovdje do 3.5., a onda slijedi izvješće..“ 

Trebam li uopće reći s kakvim nestrpljenjem očekujemo njegovo 

izvješće, a siguran sam da će vas oduševiti i njegove sugestije 

Predsjedniku Vlade RH: 

  

UOČI KOMEMORACIJE U JASENOVCU 2017. GODINE 

Utvrdit ćemo realnu sliku događaja u logoru 

Danas se sjećamo događaja u Jasenovcu. Sjećamo se nekih Židova 

koji su ovdje umrli, nakon što su bili istrgnuti iz svojih građanskih 

života i ovdje internirani. Prisjetimo se ustaškog vojnog svećenika 

koji je umro nakon što je u logorskoj ambulanti davao bolesničko 

pomazanje pa se zarazio nekom bolesti. Podsjetimo se i stradalnika 

iz poslijeratnog vremena, sudionika križnih puteva što su ovuda 

prolazili i zatvorenika koji su ovdje bili na prisilnom radu. Prije 

svega, prisjetimo se što se o ovom  mjestu desetljećima pisalo. U tim 

je tekstovima najčešće umirala - istina. I stoga će moja Vlada 

poduzeti sve da se o Jasenovcu utvrde relevantni povijesni podaci i 

da se s realnom slikom zbivanja u logoru upozna hrvatska i svjetska 

javnost... 
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Tako bi mogle glasiti neke rečenice iz govora premijera Andreja 

Plenkovića, ako dođe u nedjelju u Jasenovac. Ništa drugo se ne može 

ni očekivati od ozbiljnog političara europske razine.  

Nakon njegova govora Vijeće za suočavanje s nasljeđem 

nedemokratskih režima brzo će donijeti svoj prvi zaključak kako 

treba pokrenuti opsežan istraživački projekt, primjereno financiran, 

o jasenovačkim logorima.  

Već i prije toga u jasenovačkom muzeju izvjesit će se popisi puštenih 

iz logora (Jasenovca, Lepoglave, Stare Gradiške) od 1942. do 1945. 

Popisi se nalaze nadohvat ruke u Hrvatskom državnom arhivu,  a 

imaju više od 1600 imena. Premijer će predložiti da istraživačka 

skupina potraži njihove izjave o životu u logoru, jer se o njima malo 

zna. 

Na kraju će se doći do definicije jasenovačkog logora koja će biti 

prihvaćena u hrvatskoj javnosti i ući u udžbenike. Preko hrvatske 

diplomacije bit će prihvaćena i u svjetskoj javnosti. Glasit će:  

Logor Jasenovac u Drugom svjetskom ratu bio je radni logor, u 

kojem su pretežno bili internirani djelatni protivnici države, na 

vremenske kazne od tri mjeseca do tri godine. Među njima najviše 

Hrvati. Uz zatočenike zbog protudržavne djelatnosti,  bila je tu i 

skupina Židova izuzeta od deportacija u njemačke logore kojima je 

bila izložena židovska zajednica iz dijela NDH pod njemačkim 

utjecajem.  U logoru nije bilo masovnih, serijskih ubojstava. 

Osim Vukićeva teksta u Hrvatskom tjedniku možete naći i niz drugih 

tekstova. Zajednički im je nazivnik: 

NI NAKON 27 GODINA SAMOSTALNOSTI HRVATSKA 

NEMA SNAGE SUPROSTAVITI SE GRANDIOZNOME 

VELIKOSRPSKOME JASENOVAČKOM MITU! 

A prema riječima prof. dr. sc. Josipa Jurčevića na Predstavljanju 

knjige napad na ZA DOM SPREMNI sada pokazuje kako se radi o 

specijalnom ratu protiv RH. Nadam se da Vlast doista ili ne razumije 

o čemu se radi. U protivno to bi značilo da sudjeluje u njemu na strani 

onih koji napadaju naš narod i našu državu!¨ 
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AKADEMIK PEČARIĆ : “SRBI DIJELE 

HRVATE NA ‘USTAŠE’ I ‘SRPSKE SLUGE’, A 

JA NE VOLIM BITI SLUGA!” 
 

Objavio 7dnevno   

4. studenoga 2017. 

 

"Slažem se sa biskupom Košićem kad kaže da NDH nije bila 

fašistička država, o čemu su govorili i Stepinac i Tuđman", rekao je 

akademik 

‘Za dom spremni’ su Hrvati uvijek koristili kada su bili izloženi 

velikosrpskoj agresiji i potpuno je jasno kome taj pozdrav smeta… 

ZDS je antifašistički pozdrav jer je korišten od 1932. godine, kao 

znak otpora fašističkoj Kraljevini Jugoslaviji – izjavio je akademik 

Pečarić i podržao govor biskupa Košića na promociji njegove nove 

knjige “Thompson – pjesmom za Hrvatsku”. Slažem se sa biskupom 

kad kaže da NDH nije bila fašistička država, o čemu su govorili i 

Stepinac i Tuđman – rekao je Pečarić i napao vodstvo IDS-a koje želi 

kriminalizirati pozdrav HOS-a te predlaže za njega zatvorsku kaznu 

od šest mjeseci do dvije godine… 

 

SAMO OLOŠ RADI PROTIV SVOJE DRŽAVE! 

Akademik Josip Pečarić je u Bujici na Z1 nastupio kao 

potpredsjednik Hrvatskog nacionalnog etičkog sudišta koje je 

osudilo Mesića i Josipovića za veleizdaju, a inače je matematički 

genije svjetskog glasa, publicist i autor više od 70 knjiga te 1.200 

znanstvenih radova! Pečarić je bio mentor 40-orici doktora 

matematike, ima više od 200 znanstvenih suradnika diljem svijeta, o 

njemu su pisali vodeći svjetski matematički časopisi poput ‘Banach 

Journal of Mathematical Analysis’, a odnedavno je voditelj važnog 

istraživačkog projekta na moskovskom sveučilištu RUDN. U HAZU 

je primljen 2000. godine, a 2018. slavi 70. rođendan… U Bujici je 

progovorio o tome zašto naši akademici uglavnom šute i ne usude se 

zamjerati politici 
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AKADEMIK PEČARIĆ: “Znate koja je razlika između četnika i 

jugoslavena?! Četnik je pošteni četnik, a jugoslaven je pokvareni 

četnik! Ovi ‘naši’ koji izdaju svoju državu i rade protiv svoga naroda 

– to je ološ! A Srbi koji su pravi četnici bore se za svoj narod; to je 

ogromna razlika!” 

 

PEČARIĆ O IDS-u: “UBIJALI BI NAS DA MOGU, PA 

NAPADAJU ZDS!” 

Akademik je oštro osudio IDS i njihove separatističke ideje te 

najnoviju inicijativu kojom traže kriminalizaciju pozdrava ‘ZDS’ i 

kažnjavanje sa 6 mjeseci do dvije godine zatvora. 

“Oni se još uvijek bore za jugokomunističku paradigmu hrvatske 

povijesti. Čak mi ih je i žao! Za razliku od njihove rodbine, baba i 

očeva i svih koji su nas mogli ubijati, ovi nas jadnici ne mogu ubijati, 

pa se pokušavaju zadovoljiti tako što bi nas zatvarali zbog ZDS! 

Logično da ih smeta taj pozdrav kojeg su Hrvati uvijek koristili kada 

su bili izloženi velikosrpskoj agresiji. Slažem se da je to ‘ustaški 

pozdrav’ –  od godine 1932. u fašističkoj prvoj Jugoslaviji ustaše su 

koristili taj pozdrav kao otpor toj fašističkoj vlasti i monarhističkoj 

velikosrpskoj diktaturi. To je u svom osnivanju bio antifašistički 

pozdrav! Ako se boriš protiv fašizma, onda si antifašist,“ kazao je 

Pečarić i dodao da ‘hrvatskim’ komunistima povijest počinje tek od 

Drugog svjetskog rata i napada Njemačke na SSSR, a da su do 

razlaza Staljina i Hitlera i oni bili saveznici nacista te nisu imali ništa 

protiv okupacije i podjele katoličke Poljske. 

“Komunisti kažu da su se osvećivali zbog ustaških zločina, a što bi 

onda ustaše trebale reći za zločine nad Hrvatima prije toga – od 

Radića, prosinačkih žrtava do srpskih žandara koji su Hrvatima 

ubijali očeve i onda im naplaćivali metak,” bio je jasan Pečarić, uz 

dodatak da zbog svojih stavova ima problema u Akademiji, gdje ga 

zovu ‘crnom ovcom’ pa čak i u vlastitoj obitelji… 

Ugledni akademik u emisiji nije poštedio niti predsjednika IDS-a: 

„Razumijem tog Miletića, njemu i sličnima teško je živjeti u državi 

koja se zove Hrvatska. Nezavisna i samostalna Hrvatska je negacija 

svega onoga za što su se borili i na što su se zakleli njihovi očevi, 

oficiri JNA! Njihovi stvarni ideolozi su Karl Marx i Friedrich Engels, 

a znamo što je za Hrvate rekao Marx – da su najgori narod na svijetu 
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i to zato što je ban Jelačić spasio Austrougarsku (Austriju, JP)  i 

ugušio revoluciju!“ 

 

KARAČIĆ: “ZA MILETIĆEVOG OCA GOVORE DA JE BIO 

OFICIR JNA I SUDJELOVAO U AGRESIJI NA RH!” 

O Borisu Miletiću, ali i njegovom ocu – oficiru neprijateljske JNA, 

u prilogu novinarke Mateje Jozeljić progovorio je i Davorin Karačić, 

odvjetnik koji se na sudu u Daruvaru izborio za oslobađajuću 

presudu, za HOS-ovca Damira Markuša i dokazao da nema ništa 

spornoga u pozdravu ‘Za dom spremni’… 

“Sam nastup Borisa Miletića u političkom smislu slijedi njegove 

emotivne preferencije, a do sada je pokazao da mu je crvena zvijezda 

milija od hrvatskog grba, pa shodno tome – fašizaciju vidi tamo gdje 

je nema! Za njegovog oca govore da je bio aktivni oficir JNA, pa čak 

i u vrijeme vršenja agresije na RH! Ne znam je li to točno ili nije, jer 

ne poznajem ni jednog ni drugog, ali s obzirom da je bivši premijer 

Zoran Milanović majku Andreja Plenkovića nazvao ‘vojnom 

lekarkom’, baš bih volio vidjeti kojim bi izrazom nazvao oca Borisa 

Miletića,“ provokativan je bio odvjetnik Karačić. 

Pečarić je u emisiji ustvrdio kako je u slobodnom, demokratskom 

svijetu, u matematičkoj, znanstvenoj i akademskoj zajednici potpuno 

normalno iskazivati stavove pa i one poput njegovih, kao i njegovati 

slobodu mišljenja, no u Hrvatskoj se u zadnje vrijeme događa nešto 

posve drukčije: “Pa nije normalno da nam naturaju 

jugokomunističku povjesnicu, isti oni koji danas napadaju ZDS za 

vrijeme Domovinskog rata podržavali su Srbe i opstanak Jugoslavije, 

govorili su da su svi Hrvati ‘ustaše’, a Hrvatska ‘Tuđmanova ustaška 

država’…“ 

Akademik Josip Pečarić, inače rodom iz Kotora, komentirao je i 

kamenovanje prostorija Hrvatske građanske inicijative u Tivtu, 

jedine hrvatske stranke u Crnoj Gori. Vijest je prešutjela velika 

većina medija ili su je popratili tek sa nekoliko sekundi, a voditelj 

Bujice komentirao je, uz osudu takvog čina, da su primjerice, 

kamenovane prostorije SNV-a ili SDSS-a negdje u Hrvatskoj – to bi 

bila udarna vijest svih hrvatskih, europskih i svjetskih medija, a 

napad bi završio u godišnjem izvješću State Departmenta… 
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“Ne iznenađuje me da toga još uvijek ima. Znamo dobro tko je to 

napravio i tko je iz većinski hrvatskog Tivta protjerao Hrvate. Na 

žalost, u Tivtu ima i Hrvata koji se više osjećaju jugoslavenima nego 

Hrvatima pa zato gubimo tu bitku. I mene su napali kada sam jednom 

prigodom gostovao na tamošnjem radiju da sam ‘ustaša’ koji je pisao 

peticiju za uvođenje pozdrava ‘Za dom spremni’ kao službenog u 

Hrvatsku vojsku…” 

 

UZ SRPSKE PRETENZIJE NA HRVATSKU, POSTOJE I ONE 

TALIJANSKE! 

Komentirao je i činjenicu da se kao pozitivan Titov potez često 

spominje pripojenje Istre matici Hrvatskoj, na što je Bujanec rekao 

da se ignorira presudna uloga Katoličke crkve i Bože Milanovića, a 

s druge se strane ne spominje prodaja Boke Kotorske koju je 

Crnogorcima prodao upravo Tito iz čega se vidi kakav je on ‘Hrvat’ 

zapravo bio. 

“Za njih je poželjno da se bilo što odvaja od Hrvatske, da je sve 

manja, da je sve više jadnija i da je – nema! Pa vidite da se žele 

odcijepiti od Hrvatske po uzoru na Kataloniju! Tobože, iz ‘šale’ 

objavljuju istarske ‘putovnice’ na društvenim mrežama… Ako im je 

uzor ‘antifašizam’ i Tito, kako to da su onda za samostalnu, a ne 

hrvatsku Istru?! Tu je riječ i o planskom naseljavanju određenih 

skupina i naroda, što se događalo u Istri pa političke posljedice s 

kojima se sada susrećemo uopće ne čude…” 

Bujanec je u emisiji otkrio iz dobro upućenih izvora, bliskih samom 

vrhu hrvatske politike da se pojedinci iz vodstva IDS-a vrlo često 

sastaju sa pripadnicima talijanske obavještajne službe AISE, slično 

kao što na području Vukovara djeluju agenti srbijanske BIA-e. 

“Vjerujem u taj podatak. Postoje i srpske i talijanske pretenzije na 

Hrvatsku, Talijani bi uz Istru, htjeli cijelu Albaniju, a Srbi bi s njima 

htjeli imati granicu i u Rijeci,“ kategoričan je bio gost Bujice.   

 

ONI KOJI NAPADAJU THOMPSONA ZRELI SU ZA VRAPČE! 

U emisiji je puštena i snimka užičkog kola u centru Pule, iz kolovoza 

ove godine, istog grada gdje u Areni brane pjevati najpopularnijem 

hrvatskom glazbeniku Marku Perkoviću – Thompsonu. 
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“Na njega postoji strašan udar još od promjene vlasti 2000. godine. 

Pa je li normalno da Thompsona prozivaju najvećim zlom u 

Hrvatskoj zbog dvije ustaške kape u publici na koncertu na kojem je 

bilo 130.000 ljudi?! Netko tko bi u normalnoj zemlji pravio takav 

problem, bio bi poslan u Vrapče!“ 

Povodom Svih Svetih, Bujanec je bez komentara, pustio kadrove 

grobova sa zagrebačkog Mirogoja dr. Franje Tuđmana, Gojka Šuška 

i Zvonka Bušića – prepunih tisuća zapaljenih svijeća, dok je 

istovremeno objavio i kadrove pustog groba Josipa Broza Tita u 

‘Kući cveća’ iz Beograda, na što je akademik Pečarić 

prokomentirao: “Tuđmanov grob trebao bi biti novi oltar 

domovine!” 

Kritizirao je i medije koji, kako je rekao voditelj, čine sve kako bi 

destabilizirali i ispraznili Hrvatsku i opet je pretvorili u koloniju 

Beograda. 

“Nazvao sam ih srpskim slugama. Poznato je da Srbi dijele Hrvate 

na ‘ustaše’ i ‘srpske sluge’, a ja ne volim biti sluga!” 

 

PEČARIĆ: “SLAŽEM SE S BISKUPOM KOŠIĆEM, NDH NIJE 

BILA FAŠISTIČKA!” 

Osvrnuo se i na govor sisačkog biskupa Vlade Košića kojega je zbog 

govora na predstavljanju knjige o Thompsonu ‘Pjesmom za 

Hrvatsku’ napao Predrag Matić i nazvao ga ‘popom’, kao što su to 

činili komunisti i partizani. 

“Fred Matić nikoga ne može uvrijediti, uvrijedio bi nas kada bi o 

nama govorio lijepo! Biskup može biti samo ponosan. Njegov govor 

o verbalnoj agresiji srpskih i domaćih političara te Srpske 

pravoslavne crkve treba pročitati i naučiti napamet svatko! Osnova 

napada na biskupa je što je rekao da NDH nije bila fašistička država, 

što i nije. Tuđman je rekao da je u Hrvatskoj postojala fašistička 

stranka koja je imala tek 50-ak članova. Drugo je što je NDH bila u 

sklopu onoga što su osvojili Italija i Njemačka, no ona nije bila 

fašistička nego su ustaše i tadašnja vlast u tadašnjim uvjetima 

pokušavali opstati na jedini mogući način. Tuđman je rekao da bi 

pristali i na Sovjetski savez da su nam ponudili samostalnu Hrvatsku. 

Pravi fašisti su komunisti koji su do ’41. bili uz Sovjetski savez i bili 

saveznici s nacističkom Njemačkom te dijelili katoličku Poljsku. Po 



                     DAVORIN KARAČIĆ 55 

 

 

 

toj definiciji, i oni su fašisti! Hudu jamu mogli su napraviti samo 

fašisti! Hrvatski branitelji pobijedili su velikosrpski fašizam i oni su 

jedini istinski branitelji antifašisti u današnjoj Europi,“ jasan je bio 

Pečarić. 

BUJICA EMITIRALA SNIMKU UREDNIČKOG KOLEGIJA 

PORTALA IMBEX.YU! 

Voditelj je u emisiji objavio fotografiju koja je nedavno osvanula na 

facebooku jednog portala, a koja prikazuje saborskog zastupnika 

HDZ-a i heroja Domovinskog rata Stiva Culeja s ovcama koje se 

naziva njegovim ‘glasačima’. 

“Nisam psihijatar, ali slika je zanimljiva jer ljudi obično govore o 

sebi ovakvim djelima, a ovdje su pokazali upravo sebe,“ komentirao 

je Pečarić, a voditelj Bujice je na provokaciju odgovorio tako što je 

pustio snimku ‘uredničkog kolegija’ portala kojega je nazvao 

‘Imbex.yu’ uz zvukove majmuna u pozadini! ‘Imbex.yu’ ispisao je i 

na ćirilici, a uz majmune je dominirao i lik tehničara fine mehanike, 

inače osnivača jednog portala. 

“Kad je rat, onda je rat! Culeja su napali zbog izjava u Bujici, pa je 

red da odgovorim,“ zaključio je Bujanec. 

http://www.7dnevno.hr/izdvajanja/akademik-pecaric-srbi-dijele-

hrvate-na-ustase-i-srpske-sluge-a-ja-ne-volim-biti-sluga/ 

http://www.maxportal.hr/vijesti/akademik-josip-pecaric-srbi-

hrvate-dijele-na-ustase-i-srpske-sluge-a-ja-ne-volim-biti-sluga/ 

 

 

 

  

http://www.7dnevno.hr/izdvajanja/akademik-pecaric-srbi-dijele-hrvate-na-ustase-i-srpske-sluge-a-ja-ne-volim-biti-sluga/
http://www.7dnevno.hr/izdvajanja/akademik-pecaric-srbi-dijele-hrvate-na-ustase-i-srpske-sluge-a-ja-ne-volim-biti-sluga/
http://www.7dnevno.hr/izdvajanja/akademik-pecaric-srbi-dijele-hrvate-na-ustase-i-srpske-sluge-a-ja-ne-volim-biti-sluga/
http://www.7dnevno.hr/izdvajanja/akademik-pecaric-srbi-dijele-hrvate-na-ustase-i-srpske-sluge-a-ja-ne-volim-biti-sluga/
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J. PEČARIĆ, S. RAZUM, RAZOTKRIVENA 

JASENOVAČKA LAŽ, DRUŠTVO ZA 

ISTRAŽIVANJE TROSTRUKOG LOGORA 

JASENOVAC, ZAGREB 2018. 

 

THOMPSON I VUKIĆ 
 

Jučerašnji dan je obilježila jedna hrvatska pobjeda:  

 

THOMPSON PRAVOMOĆNO OSLOBOĐEN ZA IZVOĐENJE 

“BOJNE ČAVOGLAVE” S POZDRAVOM “ZA DOM 

SPREMNI” 

 

https://narod.hr/hrvatska/thompson-pravomocno-osloboden-

izvodenje-bojne-cavoglave-s-pozdravom-dom-spremni  

 

To je posebno i moja osobna pobjeda jer sam u cilju obrane 

Thompsona i Bojne Čavoglave napisao niz knjiga, tekstova, 

otvorenih pisama. 

Zapravo i sam Thompson zna reći kako sam ga ja više branio nego 

što je on branio samoga sebe. Zato smo se jučer čuli i podijelili tu 

radost. 

Doista je hrvatska sramota već sama činjenica da se na sudu mora 

dokazivati nešto što zna svaki iole inteligentniji Hrvat, a što je 

obrazložio sjajni mladi Thompsonov odvjetnik. Istaknuo je da se 

uzvik “Za dom spremni” u sklopu pjesme “Bojna Čavoglave” ne 

može tumačiti jednoznačno i isključivo povezivati s totalitarnim 

režimom NDH. 

“Izraz nije sporan, mogu biti sporne samo okolnosti koje ga 

okružuju. Izraz ‘Za dom spremni’ može se koristiti u drugačijim 

okolnostima, može biti sporan, ali u Domovinskom ratu to je bio 

izraz bunta i poziv na mobilizaciju, borbeni poklič za plašenje 

https://narod.hr/hrvatska/thompson-pravomocno-osloboden-izvodenje-bojne-cavoglave-s-pozdravom-dom-spremni
https://narod.hr/hrvatska/thompson-pravomocno-osloboden-izvodenje-bojne-cavoglave-s-pozdravom-dom-spremni


                     DAVORIN KARAČIĆ 57 

 

 

 

neprijatelja i taj ‘Za dom spremni’ nema nikakve veze s onim koji 

veliča NDH”, rekao je novinarima Karačić nakon nepravomoćne 

presude. 

 

Iz tog teksta izdvojit ću još samo slijedeći dio: 

 

Karačić: Mediji inzistiraju da je to fašistički pozdrav u fašističkom 

okruženju 

 

Thompsonov odvjetnik Davorin Karačić u izjavi za Hinu izrazio je u 

srijedu zadovoljstvo oslobađajućom presudom te ocijenio da su 

“mediji ti koji stalno inzistiraju na tome da je to fašistički pozdrav u 

fašističkom okruženju”. 

Kazavši da će za “dvije-tri godine novinari tražiti i da se ‘HOS’ 

proglasi fašističkom organizacijom, a da se onda i obrana Vukovara 

sagleda nekako tako”, Karačić je dodao kako mu je žao što je 

“novinarstvo u Hrvatskoj praktički na razini pete kolone”. 

Na podsjećanje kako je mišljenje Ustavnog suda da pozdrav ”Za 

dom spremni” jest pozdrav Nezavisne Države Hrvatske, a ne 

pozdrav iz Domovinskog rata, Karačić je ocijenio kako to samo 

pokazuje da je “Ustavni sud samo smokvin list politike”. 

 

A slični su napadi i na Igora Vukića. Naše pismo hrvatskim vlastima 

(Za slobodu istraživanja i slobodu predstavljanja rezultata 

istraživanja) objavio je i portal narod.hr. Oni su dodali i potpise koje 

smo naknadno dobili: 

https://narod.hr/hrvatska/skupina-intelektualaca-nakon-hrt-ovog-

ogradivanja-od-vukiceva-gostovanja-uputila-peticiju-drzavnom-

vrhu-za-slobodu-istrazivanja-i-predstavljanja-rezultata-istrazivanja  

 

Ti potpisi i dalje stižu. Evo novih: 

 

(…) 

 

Vjerojatno ste vidjeli da je u Hrvatskom saboru o Vukiću govorio 

jedan od onih etnobiznesmena, dakle jedan od onih koji najviše gube 

sa istinom. Pogađate, člana HNES-a Igora Vukića bi kazneno gonio 

https://narod.hr/hrvatska/skupina-intelektualaca-nakon-hrt-ovog-ogradivanja-od-vukiceva-gostovanja-uputila-peticiju-drzavnom-vrhu-za-slobodu-istrazivanja-i-predstavljanja-rezultata-istrazivanja
https://narod.hr/hrvatska/skupina-intelektualaca-nakon-hrt-ovog-ogradivanja-od-vukiceva-gostovanja-uputila-peticiju-drzavnom-vrhu-za-slobodu-istrazivanja-i-predstavljanja-rezultata-istrazivanja
https://narod.hr/hrvatska/skupina-intelektualaca-nakon-hrt-ovog-ogradivanja-od-vukiceva-gostovanja-uputila-peticiju-drzavnom-vrhu-za-slobodu-istrazivanja-i-predstavljanja-rezultata-istrazivanja
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od HNES-a etički osuđeni veleizdajnik Milorad Pupovac. Iz klupe 

mu je dobacio Stiv Culej podsjećajući ga na jednu točku iz HNES-

ove osude:  

Pupovac imao priliku spasiti hrvatskog mirotvorca dr. Ivana 

Šretera – a nije 

http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/culej-pupovcu-sledio-krv-u-

zilama-postavio-pitanje-koje-je-mnogima-promaklo-jeste-li-ga-vi-

culi-1176638/  

Zapravo u napadu na sjajnog hrvatskog novinara istraživača 

najprljaviju ulogu odigrala je HRT (naravno ne znamo koji su 

političari izvršili pritisak na njih).. 

Oni su sramota profesije i zato je reagirao u dalekoj Australiji 

umirovljeni nagrađivani novinar Vladimir Lušić: 

From: Vladimir Lusic [mailto:vladimir.lusic@gmail.com]  

Sent: Monday, 4 June 2018 6:40 PM 

To: Stephen Asic 

Subject: Re: FW: TKO POTPISUJE? 

  
Poštovani,  

 

HRT je počinio profesionalnu pogrešku kada se je ogradio od teza i 

tumačenja Igora Vukića, tajnika Društva za istraživanje trostrukog 

logora Jasenovac, nakon njegova gostovanja glede tiskanja knjige 

pod naslovom "Radni logor Jasenovac".   

Profesionalna dužnost i obveza svih novinara na državnoj/javnoj 

radioteleviziji, kako u ulozi reportera ili voditelja emisije tako i na 

uredničkoj razini, je prikupljanje, koordiniranje i sučeljavanje svih 

raspoloživih informacija, snimaka i mišljenja - posebice kada se radi 

o kontroverznim ekonomskim, financijskim, socijalnim, kulturnim i 

znanstvenim, odnosno povijesnim temama.  

U obradi kontroverznih tema, novinari i urednici imaju 

profesionalnu dužnost i obvezu interaktivnog povezivanja i 

emitiranja, kadgod je to moguće, svih informacija i mišljenja gostiju 

u jednome uratku ili emisiji, a cilj je ponuditi slušatelju i gledatelju 

http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/culej-pupovcu-sledio-krv-u-zilama-postavio-pitanje-koje-je-mnogima-promaklo-jeste-li-ga-vi-culi-1176638/
http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/culej-pupovcu-sledio-krv-u-zilama-postavio-pitanje-koje-je-mnogima-promaklo-jeste-li-ga-vi-culi-1176638/
http://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/culej-pupovcu-sledio-krv-u-zilama-postavio-pitanje-koje-je-mnogima-promaklo-jeste-li-ga-vi-culi-1176638/
mailto:vladimir.lusic@gmail.com


                     DAVORIN KARAČIĆ 59 

 

 

 

mogućnost slobodnog konzumiranja i zaključivanja, odnosno 

približavanja istini, cijeloj istini i ničemu drugom osim istine.  

Iznošenje i nametanje svoga mišljenja, isto kao i ograđivanje od 

mišljenja gosta, osobito na javnoj televiziji, nije i ne smije biti 

dužnost novinara i urednika. Takav čin, odnosno pristup, potpuno 

je neprofesionalan. Dakle, HRT je u tom kontekstu pogriješio.  

Ovu tvrdnju iznosim s autoritetom bivšega novinara (sada u 

mirovini), koji je u svojoj međunarodnoj karijeri, u demokratskom 

svijetu, prošao sve razine reporterskih, voditeljskih i uredničkih 

dužnosti, a u istraživačkom radu bio dva puta proglašen australskim 

novinarom godine - jednom uz prestižnu nagradu "Zlatni sudački 

čekić", za "Izvrsnost u istraživačkom novinarstvu na televiziji", koju 

dodjeljuje žiri sastavljen od eminentnih sudaca i odvjetnika.  

 

Lijepi pozdrav,  

Vladimir Lušić 

 

Tako iz demokratskog svijeta drže lekcije hrvatskim novinarima 

koji su još uvijek u svojim glavama u totalitarnom sustavu. 

 

7. 6. 2018. 

 

Josip Pečarić 

 

http://glasbrotnja.net/josip-pecaric-thompson-vukic/  

 

 

 

  

http://glasbrotnja.net/josip-pecaric-thompson-vukic/
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PREDSJEDNICA I ‘ZA DOM SPREMNI’, 

ZAGREB, 2019. 

 

HRVATI AMERIČKOM VELEPOSLANIKU 

 
Javljanja g. Banovića su uvijek izuzetna. Baš sam se spremao 

komentirati najnovije poruke gđe Predsjednice i naslovio tekst  

PREDSJEDNICA: ZA DOM SPREMNI TREBA RAZLIKOVATI 

OD ZA DOM SPREMNI, kad sam dobio njegov e-mail o reagiranju 

naših ljudi na podršku američkog veleposlanika prvoj izjavi 

Predsjednice RH. Čini mi se da će vam biti zanimljiv taj tekst g. 

Banovića pa vam ga šaljem: 

Američki veleposlanik g. Robert Kohorst na svom Twitteru izrazio 

je podršku Kolindi Grabar Kitarović. Istaknuo je da svaka zemlja 

mora štititi slobodu govora, ali da nekim frazama u modernom 

društvu nema mjesta. 

No, Hrvati k'o Hrvati, reagirali su isto onako kako su reagirali i 

krajem 80-ih, kada su diljem svijeta pritiskali razne diplomate. Zasuli 

su ga zanimljivim komentarima i činjenicama. 

Za početak, postavili su mu fotografiju medalje američkog kongresa 

iz 1814. na kojoj na latinskom piše "Pro patria paratus aut vincere 

aut mori". To doslovno znači "Za domovinu spremni ili pobijediti ili 

umrijeti". Postavili su i montažu sa Donaldom Trumpom koji drži 

natpis "Pro patria paratus means ZA DOM SPREMNI". Pitali su ga 

zašto krši ustav vlastite države, jer ovakve fraze su u SAD-u potpuno 

legalne čak i kad bi nečime bile kompromitirane. Postavili su mu 

logo Američke nacističke stranke koja ima i svoju mrežnu stranicu. 

Podsjetili su ga da je u Americi legalno vikati "Heil Hitler" ili "f*** 

Trump" (j**** Trumpa). 

Javio se i Thompsonov odvjetnik i član Nezavisnih za Hrvatsku, g. 

Davorin Karačić, koji je kratko poručio: "In your country it is normal 

and perfectly allowed by law, to walk dressed in nazi uniforms. So 
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please stop palamoode." (hrvatski prijevod: "U vašoj zemlji 

normalno je i savršeno u skladu sa zakonom hodati obučen u 

nacističku uniformu. Stoga molim prestanite palamuditi.") 

Hrvati koji su se javljali u komentare izrazili su želju da g. Kohorst 

podupre slobodu izražavanja i iznošenja mišljenja umjesto da staje 

na stranu osobe koja je protiv te slobode. Rekli su da više od 75 

godina čekamo na tu slobodu, na što su neki rekli da ju čekamo više 

od 900 godina. Podsjetili su ga da su četnici posljednji fašisti u 

Europi. Uz to su postavili sliku Jean-Michel Nicoliera i HOS-ovu 

iskaznicu Thomasa Crowleya na kojoj je njegova fotografija, HOS-

ov logo i "Za Dom spremni". Javili su se i neki Hrvati u Americi. 

Jedna Hrvatica tako kaže da je rođena u SAD-u, ali ima hrvatsko 

nasljeđe. Otac ju je naučio riječi "za dom spremni". Ona je 

veleposlaniku poručila da su ovi ljudi na fotografijama imali "muda 

veličine kitova" i da on ne govori u njeno ime. 

Postavljena je i fotografija dokumenta iz organizacije Hrvatski 

Domobran, iz 1936., a dokument je potpisan, citiram, "uz izraz 

poštovanja s domobranskim pozdravom ZA DOM SPREMNI". 

Sjetili su se uz to Hrvati i lista Virovitičan iz 1921. i stiha "za rod i 

dom spremni život dati" kojeg je u sklopu neke domoljubne pjesmice 

izrecitiralo neko dijete na školskoj priredbi u Virovitici. 

 

Od g. Kohorsta je zatraženo da SAD i UN, nakon izjave izraelskog 

povjesničara Gideona Greifa o 800 tisuća pobijenih u Jasenovcu 

zatraže masovno prekapanje cijelog područja jer je potrebno hitno 

pronaći i identificirati žrtve, i da cijelo iskapanje nadgledaju upravo 

predstavnici SAD-a i UN-a. Potrebno je i riješiti broj žrtava. 

Tom Sunić također je ostavio poruku. Kaže da bi amerikanci trebali 

istražiti pedigre i prošlost onih koji su pohodili nedavno okupljanje 

u Mimari (proslava dana državnosti Srbije, i dana srpske vojske). 

Josip Stjepandić uputio je veleposlanika na presudu međunarodnog 

suda u pogledu onoga što je Srbija činila Hrvatskoj, i podsjetio ga da 

su Hrvati koristili upravo "Pro patria paratus" tj. "Za Dom spremni" 

u obrani svoje domovine. 

Netko mu je postavio i sliku Orwella uz citat "Ako sloboda uopće 

ima ikakvo značenje, onda znači pravo ljudima reći ono što ti ljudi 

ne žele čuti". 
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S obzirom da je veleposlanik rekao da "neke fraze nemaju mjesta" u 

današnje vrijeme u modernom društvu, neki su ga pitali je li mislio 

na frazu "velikosrpska agresija", ili možda na frazu "sagraditi zid" 

pritom misleći na aktualno stanje na južnoj granici SAD-a. 

 

Lijepo je vidjeti da Hrvati i dalje ne dopuštaju tek tako da se blati 

Hrvatska. 

 

P.S. Ovo je poveznica na Kohorstov tweet i komentare:  

https://twitter.com/USAmbCroatia/status/1097857505412173825 

 

Vidjeti: 

https://narod.hr/hrvatska/veleposlanik-sad-a-kohorst-podrzao-

predsjednicu-oko-pozdrava-za-dom-spremni-evo-kako-su-mu-

odgovorili-na-twitteru   

https://twitter.com/USAmbCroatia/status/1097857505412173825
https://narod.hr/hrvatska/veleposlanik-sad-a-kohorst-podrzao-predsjednicu-oko-pozdrava-za-dom-spremni-evo-kako-su-mu-odgovorili-na-twitteru
https://narod.hr/hrvatska/veleposlanik-sad-a-kohorst-podrzao-predsjednicu-oko-pozdrava-za-dom-spremni-evo-kako-su-mu-odgovorili-na-twitteru
https://narod.hr/hrvatska/veleposlanik-sad-a-kohorst-podrzao-predsjednicu-oko-pozdrava-za-dom-spremni-evo-kako-su-mu-odgovorili-na-twitteru
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ODVJETNIK MARKA PERKOVIĆA 

THOMPSONA ODGOVORIO NOVOJ TV 

 
Dragi prijatelji, danas smo dobili upit od Nove TV (Dnevnik) da u 

svrhu izrade priloga koji će biti emitiran u Dnevniku u 19:15 sati, 

komentiramo našu objavi na FB stranici. Kako u ranijim vijestima 

Nova TV najavljuje prilog vezan za našu objavu, te kako je to sad 

“udarna” tema, a ako zbog mogućeg ograničenog vremena na TV-u 

bude dio našeg odgovora skraćen, ne želimo da budete i vi zakinuti. 

U screenshotu su pitanja novinarke Nove TV Petre Buljan, a ispod 

cijeli odgovor. 

Poštovana, vaša pitanja su tako intonirana da u startu onemogućuje 

onoga koji odgovara, da jasno izrazi bitan sadržaj problematike o 

kojoj govorite, ukoliko bi se pojedini odgovor odnosio isključivo na 

konkretno pitanje. 

Okolnost da hrvatski branitelj, Marko Perković Thompson koristi 

izraz kojega su koristili hrvatski branitelji kako dragovoljci HOS-a 

tako i ostali branitelji u obrani domovine od udružene srpske i 

jugoslavenske agresije, kao i sam izraz mogu biti sporni jedino 

onima kojima je sporna i obrana hrvatske države. 

Izraz Za Dom spremni je izraz kojega kako Marko Perković tako i 

većina stanovnika ove zemlje, doživljavaju kao izraz iz 

Domovinskog rata, kojega su koristili hrvatski branitelji, koji se kao 

takav nalazi na službenim dokumentima u uporabi u Republici 

Hrvatskoj, na ratnoj zastavi HOS-a, kao takav je službeno registriran 

te se obilježja s izrazom Za Dom spremni koriste pri obljetnicama, 

mimohodima i ostalim manifestacijama u kojima sudjeluju i 

pripadnici HOS-a, te ga ne smatraju spornim. 

Predmetni izraz može podizati tenzije jedino kod onih koji, držeći ga 

ustaškim pozdravom, duboko u sebi i ovu državu smatraju ustaškom, 

borbu za hrvatsku samostalnost smatraju ustaškom secesijom te bi, 

da im se ukaže prilika, sa svima onima koji ne pripadaju njihovom 

svjetonazoru i političkom odabiru, postupali onako kako se 

postupalo s ustašama i ne samo s ustašama po završetku drugog 

svjetskog rata. 

https://kamenjar.com/thompson-pozdravljamo-vas-sa-starim-hrvatskim-pozdravom-kojeg-smo-koristili-u-domovinskom-ratu/
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Okolnost da se Predsjednica ogradila od predmetnoga izraza ne znači 

ništa. 

Ne ulazeći u taktike usmjerene povećavanju rejtinga među biračima, 

ističemo da se od istine ne može ograditi pa tako ni od uloge 

dragovoljaca HOS-a kao i ostalih hrvatskih branitelja dragovoljaca u 

Domovinskom ratu, kao ni od činjenice da pod tim izrazom od 91-

95 nije nitko činio nikakve zločine. 

Sve dok se predmetni izraz ne dovodi u kontekst s NDH, isti ostaje 

pozdrav, izraz i geslo iz Domovinskog rata i kao takav može smetati 

jedino onima kojima općenito smeta Hrvatska pobjeda u 

Domovinskom ratu. 

Na pitanje “Tko stoji iza konkretne objave” nemamo potrebe 

odgovarati, jer je pitanje postavljeno pretenciozno u najmanju ruku 

kao da se dogodila kakva diverzantska akcija, nalik na diverzantske 

akcije mladih skojevaca iz odgovarajućih trash filmova 

komunističke tematike kao i na ovovjekovne smiješne noćne akcije 

mladih orjunaša u rangu pritiskanja zvona na portafonima i bježanja 

nakon toga, a ne objava izraza koji je objavljen već toliko puta i u 

objavi kojega nema ničega spornog. 

 

U ime menadžementa Marka Perkovića Thompsona 

Odvjetnik Davor Karačić 

  

https://kamenjar.com/thompson-pozdravljamo-vas-sa-starim-hrvatskim-pozdravom-kojeg-smo-koristili-u-domovinskom-ratu/
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DOMOBRANSKI POZDRAV „ZA DOM 

SPREMNI“ILI ‘USTAŠKI POZDRAV’ TJ. ‘SVI 

HRVATI SU USTAŠE’ 

 

Dragi prijatelji, 

Kada sam dao naslov tekstu „ZDS ili ‘Svi Hrvati su Ustaše’“ mislio 

sam da će netko reagirati jer naslov nije precizan. Naime mnogo 

preciznji bi bio naslov „’Ustaški pozdrav’ tj. ‘Svi Hrvati su Ustaše’“. 

Međutim svi su razumjeli što sam htio reći. Možda I zato što sam 

naveo riječi sjajnog odvjetnika Davora Karačića koji je već dobio niz 

sutskih procesa oko pozdrava ZDS, pa I onaj protiv Thompsona. 

Ponovit ću njegove riječi o ZDS: 

Predmetni izraz može podizati tenzije jedino kod onih koji, držeći ga 

ustaškim pozdravom, duboko u sebi i ovu državu smatraju ustaškom, 

borbu za hrvatsku samostalnost smatraju ustaškom secesijom te bi, 

da im se ukaže prilika, sa svima onima koji ne pripadaju njihovom 

svjetonazoru i političkom odabiru, postupali onako kako se 

postupalo s ustašama i ne samo s ustašama po završetku drugog 

svjetskog rata. 

Ono što je bitno, čitatelji su razumjeli riječi: 

„Na žalost hrvatski povjesničari se nikada nisu zapitali kako to da 

je ZDS 1936. Bio domobranski pozdrav! Jesu li uopće i smjeli?“ 

I doista u više navrata sam polemizirao s hrvatskim povjesničarima 

koji su tvrdili da je to ustaški pozdrav iz 1932. Godine, jer nisu davali 

nikakva dodatna pojašnjenja. Međutim, jedino je prof. dr. sc. Ivo 

Rendić – Miočević jasno isticao da je to bio antifašističi pozdrav, jer 

je nastao kao otpor velikosrpskom fašizmu u prvoj Jugoslaviji. 

Vjerujem da bi oni itekako razmislili o svojim tvrdnjama da su znali 

za 65rompt65m iz 1936. Godine jer u njemu stoji da je ZDS 

domobranski pozdrav na način da ne ostavlja dvojbu da je on takav 

od ranije, 

A ako je tako zašto ne I od prije 1932. Godine? 

I odmah mi se javio g. Mirko Hasenay I poslao zastavu Hrvatskih 

Domobrana Južne Amerike iz 1931 sa ZA DOM SPREMNI! 
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Dakle, očito je da nisu Ustaše izmislile svoj pozdrav, nego su uzeli 

nešto što je postojalo prije njih.Uzeli su nešto iz svog naroda! 

Dok današnje vlasti tvrde da su one kompromitirale taj pozdrav, 

očito je da sa takvim tvrdnjama kompromitiraju sami sebe.  

Pljuju na svoj narod!  



                     DAVORIN KARAČIĆ 67 

 

 

 

Ograđuju se od podrava za koji su ginuli oni koji su stvorili ovu 

državu. Ili kako Predsjedničinu tvrdnju komentira u današnjem 

Hrvatskom tjedniku njen bivši savjetbik Mate Radeljić: 

„Ostao sam šokiran kad sam čuo da Predsjednica iz svoga 

ograđivanja od pozdrava Za Dom spremni nije bar izuzela postrojbe 

HOS-a I oko 800 poginulih branitelja pod tim znakom. Njihova 

zastava bila je I na zagrebačkom mimohodu kad je premijer bio 

Zoran Milanović, a 67rompt67m obrane Ante Kotromanović. Osam 

stotina poginulih HOS-ovaca to nije osam stotina žutih zenga čizama 

koje obuješ prigodno na dan vukovarske tragedije I onda ih 

pospremiš u ormar.“ 

 

S poštovanjem, 

Akademik Josip Pečarić 

https://hrvatskonebo.org/2019/02/22/akademik-josip-pecaric-

domobranski-pozdrav-za-dom-spremni-ili-ustaski-pozdrav-tj-svi-

hrvati-su-ustase/  

 

 

 

  

https://hrvatskonebo.org/2019/02/22/akademik-josip-pecaric-domobranski-pozdrav-za-dom-spremni-ili-ustaski-pozdrav-tj-svi-hrvati-su-ustase/
https://hrvatskonebo.org/2019/02/22/akademik-josip-pecaric-domobranski-pozdrav-za-dom-spremni-ili-ustaski-pozdrav-tj-svi-hrvati-su-ustase/
https://hrvatskonebo.org/2019/02/22/akademik-josip-pecaric-domobranski-pozdrav-za-dom-spremni-ili-ustaski-pozdrav-tj-svi-hrvati-su-ustase/
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PERO KOVAČEVIĆ PUPOVCU: “ONI KOJI 

RATA NISU OKUSILI ILI SU BILI NA 

DRUGOJ STRANI, NEMAJU PRAVO 

GOVORITI O HOS-U!“ 
 

“Godine 1994. razgovorao sam s predsjednikom Tuđmanom o 

tome da se pripadnicima HOS-a priznaju baš sva prava, kako 

bi naročito ranjenici, mogli ići na liječenja i slično... Sastanak 

je trajao vrlo kratko, a Tuđman mi je rekao: Dajte im sve što 

treba, oni imaju prava kao i svi ostali hrvatski branitelji,“ 

prisjetio se Pero Kovačević. 

 
BUJICA JE OBJAVILA EKSKLUZIVNU SNIMKU IZ 

POLIČNIKA: prije početka koncerta MP Thompsona ove subote, 

zaštitari zadarske tvrtke ‘Mediteran security’, po nalogu policije 

djevojke su tjerali da skidaju majice HOS-a! Ulazak u dvoranu bio 

je zabranjen svima onima koji su imali povijesne zastave s grbom na 

kojem je prvo polje bijelo! 

Ekipa Bujice pronašla je djevojku sa snimke; Mia Belić je studentica 

međunarodnih odnosa i diplomacije, a pred kamera je opisala što joj 

se dogodilo: – To je bila jedna posve iracionalna intervencija 

zaštitara. Prijateljica i ja imale smo HOS-ove majice, sa svim 

obilježjima te postrojbe koje su sadržavale i pozdrav ‘Za Dom 

spremni’. Na ulazu u dvoranu nam je rečeno da s tim znakovljem ne 

možemo ući na koncert. Na moje pitanje zašto je to tako, dobila sam 

odgovor da je to zakonom zabranjeno! Na pitanje kojim to zakonom, 

nisam dobila odgovor… Na moj osvrt da se radi o legitimnom 

pozdravu jedne postrojbe Hrvatske vojske iz Domovinskog rata i da 

ne razumijem koji je moj točan krimen, rečeno mi je da se prestanem 

raspravljati, ako ne želim biti privedena! 

 

 

MIA BELIĆ: OPET ĆU ODJENUTI MAJICU HOS-a! 

Mlada Mia misli da se ovakvim postupcima samo izaziva 

kontraefekt: – Vjerujem da se represijom i zabranama neće postići 
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baš ništa. Čak štoviše, na koncertu svi u jedan glas izvikivali ‘Za 

Dom spremni’. I oni koji znaju pozadinu toga pozdrava i oni koji ne 

znaju… Kod mladih se stvara opravdani revolt. Na djelu je lucidna 

stigmatizacija temeljnih vrednota na kojima bi trebala počivati 

Republika Hrvatska, a one su sve zanijekane. To je analogno 

dosadašnjim reperkusijama aktualne Vlade, koja je sačinjena od 

briselskih trabanata, nekakvih sekundanata i mediokritetskih 

oportunista! 

Na pitanje, hoće li i za sljedeći koncert MP Thompsona odjenuti 

majicu HOS-a, Mia Belić je odgovorila: – Da, naravno! 

“Mlada studentica međunarodnih odnosa mogla bi svoju stariju 

kolegicu koja je na doktoratu na Političkim znanostima, podučiti 

kako se brani ‘ZDS’ i HOS,“ našalio se voditelj Bujice, očito, na 

račun Kolinde, a Pero Kovačević se nadovezao: – Drago mi je čuti 

da danas imamo ovako mlade djevojke koje su dobro upoznate i 

argumentirano brane naše svetinje. Stvar je tu jasna, policija ne može 

u pravnoj državi ići argumentom snage, nego snagom argumenata. A 

činjenice i dokazi upućuju na to da je znakovlje HOS-a legalno. 

Godinama se zalažem za pravnu državu i za načelo prava. Bez obzira 

na to tko je na vlasti, propisi i zakoni na sve se trebaju primjenjivati 

jednako – napomenuo je na početku gostovanja u Bujici Z1 televizije 

pravni stručnjak i bivši pravaški zastupnik Pero Kovačević. 

 

NITKO NEMA PRAVO ODUZIMATI OZNAKE HOS-a! 

“U konkretnom slučaju, stvar je jasna da ne može biti jasnija. 

Znakovlje HOS-a je službeno i legalno, kao što su službeno legalne 

udruge HOS-a i kao takve registrirane po Zakonu o udrugama u 

Ministarstvu uprave. Majice sa službenim znakovljem HOS-a nisu 

zabranjene. Majica HOS-a jednaka je kao i svaka druga majica bilo 

koje brigade Hrvatske vojske ili neke druge ratne postrojbe… Prema 

tome, nitko u Hrvatskoj majice nema pravo nikome skidati, niti 

zabranjivati zbog njih ulazak u bilo koje prostore i kada to radi, čini 

nezakonito djelo,“ upozorava Kovačević i zaključuje: “U Poličniku 

zakon nisu prekršili mladi ljudi koji su imali na sebi majice HOS-a, 

već oni koji im nisu dopustili uzlazak na koncert s njima!“ 

Pero Kovačević 90-ih je u Ministarstvu obrane bio autor i koautor 

mnogih zakona, uljučujući i Zakon o obrani: – Prvog listopada 1991. 
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godine pozvali su me u Ured predsjednika Tuđmana da napišem 

zapovijed kojom postrojbe HOS-ulaze u sastav Hrvatske vojske i pod 

zapovjedništvo zbornih područja. I ušle su. Znakovlje HOS-a 

formalno je verificirano 1994. godine. Taj je postupak bio u 

nadležnosti Ministarstva obrane. Sve postrojbe Hrvatske vojske 

imale su svoje oznake i stjegove i svi su prošli odgovarajuću pravnu 

proceduru. Znakovlje HOS-a kao sastavnice Oružanih 

snaga,  Ministarstvo obrane je priznalo 1994. godine. To se odnosi i 

na grb, koji unutar sebe ima pozdrav ‘ZDS’. Tko ima pravo u ovoj 

državi oduzeti stijeg ratne postrojbe pobjedničke vojske?! Ja bi ga 

volio vidjeti! Kome to uopće pada na pamet?! 

“Godine 1994. razgovorao sam s predsjednikom Tuđmanom o tome 

da se pripadnicima HOS-a priznaju baš sva prava, kako bi naročito 

ranjenici, mogli ići na liječenja i slično… Sastanak je trajao vrlo 

kratko, a Tuđman mi je rekao: Dajte im sve što treba, oni imaju prava 

kao i svi ostali hrvatski branitelji,“ prisjetio se Pero Kovačević. 

Kovačević je bio dio obrambenog tima hrvatskih generala u Haagu i 

s te pozicije je ustvrdio: “Haaški sud se ni u jednom slučaju nije 

susreo s ratnim zločinom s kojim bi bili povezani pripadnici HOS-a. 

HOS u Domovinskom ratu nije počinio niti jedan ratni zločin, a bili 

su na najtežim bojištima! To je potvrdio čak i Žarko Puhovski, kojeg 

je Haag odbio kao lažnog svjedoka, ali je u slučaju HOS-a ipak 

govorio istinu…“ 

 

AKO VAS TJERAJU DA SKIDATE MAJICE HOS-a ILI 

ZASTAVE S PRVIM BIJELIM – TUŽITE ZAŠTITARE ILI 

DRŽAVU! 

Pero Kovačević u Bujici je reagirao na izjave Milorada Pupovca koji 

je i ovaj tjedan vrijeđao HOS i njegov pozdrav: – Za ovakve kao 

Pupovac, povijest počinje i završava Drugim svjetskim ratom. Za 

njih je petokraka s kojom je napadana Hrvatska i pod kojom je 

ubijeno 7.726 civila, a od toga pola žene i djece, pozitivan simbol. 

No, za nas nije bitno mišljenje takvih ljudi, nego nam je bitno 

mišljenje naših branitelja, pa i 10.000 Srba koji su branili Hrvatsku 

od velikosrpske i četničke agresije, no Pupovac među njima nije 

bio. Oni koji rata nisu okusili ili su bili na drugoj strani, nemaju 

pravo govoriti o HOS-u! 
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Pero Kovačević i odvjetnk Tomislav Jonjić dali su pravni savjet svim 

mladim ljudima kojima su oduzete majice HOS-a da pokrenu sudske 

postupke. Kovačević je bio rezolutan: – Pokrenite sudske tužbe! Za 

oduzimanje majica HOS-a nema nikakve zakonske podloge. To je 

protuzakonito postupanje. Ukoliko su krivi zaštitari, tužite 

zaštitarsku tvrtku, a ako je kriva policija – tužite državu! Vrijeme je 

da krenemo u kontranapad i da takvim svinjarijama stanemo na kraj! 

Voditelj Bujice neposredno prije emitiranja emisije dobio je 

dokument koji je šokirao gosta. Pokazao ga je pred kamerama: – Ovo 

mi je poslao odvjetnik Davorin Karačić. Iz Policijske škole ‘Josip 

Jović’ jučer je izbačena Zadranka E. G. djevojka rođena 1999. 

godine. Izrečena joj je “pedagoška mjera“ isključenja iz policijske 

škole zato što je, kako se navodi u obrazloženju, “glasno 

reproducirala pjesme pjevača Marka Perkovića Thompsona, a sve s 

ciljem izazivanja straha ili stvaranja neprijateljskog, ponižavajućeg 

ili uvredljivog okruženja na temelju razlike u etničkoj pripadnosti i 

vjeri, političkom ili drugom uvjerenju te nacionalnom podrijetlu, 

kako bi povrijedila dostojanstvo svoje kolegice…“ 

U anketi provedenoj u Zagrebu, građani glavnog grada izjasnili su se 

da im pozdrav ‘ZDS’ ne smeta i da je pozitivan i poželjan. Osudili 

su izjavu predsjednice Kolinde Grabar-Kitarović koja je rekla da je 

“neprihvatljiv i kompromitiran“. 

 

http://www.7dnevno.hr/izdvajanja/top-2/pero-kovacevic-pupovcu-

oni-koji-rata-nisu-okusili-ili-su-bili-na-drugoj-strani-nemaju-pravo-

govoriti-o-hos-u/   

 

  

http://www.7dnevno.hr/izdvajanja/top-2/pero-kovacevic-pupovcu-oni-koji-rata-nisu-okusili-ili-su-bili-na-drugoj-strani-nemaju-pravo-govoriti-o-hos-u/
http://www.7dnevno.hr/izdvajanja/top-2/pero-kovacevic-pupovcu-oni-koji-rata-nisu-okusili-ili-su-bili-na-drugoj-strani-nemaju-pravo-govoriti-o-hos-u/
http://www.7dnevno.hr/izdvajanja/top-2/pero-kovacevic-pupovcu-oni-koji-rata-nisu-okusili-ili-su-bili-na-drugoj-strani-nemaju-pravo-govoriti-o-hos-u/
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(VIDEO) GARDIJSKE BRIGADE TIGROVI I 

GROMOVI TAKOĐER SU KORISTILI ‘ZA 

DOM SPREMNI’ 

 

Gordana Sarkotić 

 

5. ožujka 2019.  

 
“Riječ je o njezinom opetovanom “pokušaju da hrvatske 

branitelje iz Domovinskog rata koji su koristili pozdrav “Za 

Dom spremni” proglasi fašistima, a hrvatsku javnost uvjeri kako 

je taj isti pozdrav iz Domovinskog rata zakonom zabranjen“, 

upozorili su sa službene stranice Marka Perkovića Thompsona 

početkom ožujka u odgovoru kontroverznoj pučkoj pravobraniteljici 

Lori Vidović koja je uputila dopis Ministarstvu unutarnjih poslova 

putem kojeg je zatražila da ju obavijeste jesu li pokrenuli postupak 

nakon što je na službenoj Thompsonovoj Facebook-stranici 

obožavateljima upućena poruka s, kako ona tvrdi, fašističkim 

pozdravom. 

> Kako je pravobraniteljica Lora Vidović, koja je podržala 

Plenkovića u onemogućavanju referenduma, izabrana na tu 

dužnost? 

> Škorić pučkoj pravobraniteljici: U izvješću osuđujete ‘Za 

Dom spremni’ a izvlačite petokraku – niste objektivni! 

> Brani li pravobraniteljica Lora Vidović ljudska prava u 

Hrvatskoj ili svoj položaj? 

Dolaskom na vlast HDZ-ove Vlade Andreja Plenkovića dolazi do 

sve češćih napada na hrvatske branitelje i vrijednosti Domovinskog 

rata. Nakon što su Plenkovićevi koalicijski partneri izrazili želju 

da žele ukloniti spomen-ploču poginulim HOS-ovcima u Jasenovcu, 

iako je HDZ-ov ministar Dražen Bošnjaković tvrdio da ne postoji 

izričito uporište u zakonu kojim bi se te ploče maknule – ploče su 

uklonjene! Na ploči podignutoj u spomen 11 poginulih hrvatskih 

branitelja, pripadnika Hrvatskih obrambenih snaga, nalazi se grb 

njihove postrojbe koji u donjem dijelu sadržava natpis “za Dom 

https://narod.hr/wp-content/uploads/2019/03/gromovi-ratnici.png
https://narod.hr/wp-content/uploads/2019/03/gromovi-ratnici.png
https://narod.hr/hrvatska/kako-je-pravobraniteljica-lora-vidovic-izabrana-na-tu-duznost
https://narod.hr/hrvatska/kako-je-pravobraniteljica-lora-vidovic-izabrana-na-tu-duznost
https://narod.hr/hrvatska/kako-je-pravobraniteljica-lora-vidovic-izabrana-na-tu-duznost
https://narod.hr/hrvatska/skoric-puckoj-pravobraniteljici-izvjescu-osudujete-dom-spremni-a-izvlacite-petokraku-niste-objektivni
https://narod.hr/hrvatska/skoric-puckoj-pravobraniteljici-izvjescu-osudujete-dom-spremni-a-izvlacite-petokraku-niste-objektivni
https://narod.hr/hrvatska/brani-li-pravobraniteljica-lora-vidovic-ljudska-prava-u-hrvatskoj-ili-svoj-polozaj
https://narod.hr/hrvatska/brani-li-pravobraniteljica-lora-vidovic-ljudska-prava-u-hrvatskoj-ili-svoj-polozaj
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spremni“, a ta postrojba bila je legalni dio hrvatske vojske i 

takav njen grb bio je službeno priznat i registriran. 

> Tko su bili i kako su poginuli HOS-ovci čiju bi spomen-ploču 

skidali Pupovac i HNS? 

> (VIDEO, FOTO) Plenkovićev ustupak Pupovcu: Skinuta 

HOS-ova ploča u Jasenovcu 

> Marcel Holjevac: Strah i prezir u Banskim dvorima, ili zašto 

Plenković zazire od svog naroda? 

“Kako to da ploča podignuta u spomen poginulim braniteljima HOS-

a u Jasenovcu vrijeđa, a nazočnost Stipe Mesića, i nakon što su na 

vidjelo izašla njegova skandalozna stajališta o NDH i najvećem 

ustaškom logoru, ne vrijeđa? Ovo je dobra prilika za suočavanje s 

tim što je suvremena Hrvatska i na kojoj baštini se temelji”, naglasio 

je Nino Raspudić u Večernjem listu i zapitao: “Kakve veze imaju 

partizani i ustaše sa suvremenom hrvatskom državom?” 

“Ovdje dolazimo na izvorište današnjih simboličkih problema. Za 

vrijeme agresije na Hrvatsku 1991. bili su potrebni svi pa se 

zažmirilo na jedno oko i na pripadnike komunističkog represivnog 

aparata i na HOS-ov ventil za prastare nostalgije. 

Bez i jednih i drugih teško da bi se zemlja obranila. Grb HOS-a tada 

je registriran s pozdravom „za dom spremni“. Većina HOS-

ovaca sigurno nije riskirala život za rasne zakone i Hitlerova 

saveznika, već za slobodnu Hrvatsku“, podsjetio je Raspudić. 

> Časnik HV-a Slaviček zgrozio HRT-ove voditelje pozdravom 

‘Za Dom spremni’ 

> Stipo Mlinarić: Zašto sam ja ustaša? 

Kao što je najpoznatija pjesma nastala u Domovinskom rata „Bojna 

Čavoglave“, koju je snimio dragovoljac Domovinskog rata i hrvatski 

vojnik Marko Perković Thompson, među Hrvatima postala simbol 

otpora velikosrpskom agresoru, tako i pozdrav “Za Dom 

spremni” korišten u toj pjesmi nema nikakvu poveznicu s 

totalitarnim režimima iz prošlosti. 

Uzvik “Za Dom spremni” nije korišten samo u pjesmi “Bojna 

Čavoglave”, nego su ga koristili i hrvatski branitelji iz gotovo svih 

postrojbi od početka Domovinskog rata pa sve do njegovog 

kraja, a postrojbe HOS-a su taj poklič uzele kao svoj službeni 

pozdrav. 

https://narod.hr/hrvatska/tko-bili-poginuli-hos-ovci-ciju-spomen-plocu-skidali-pupovac-hns
https://narod.hr/hrvatska/tko-bili-poginuli-hos-ovci-ciju-spomen-plocu-skidali-pupovac-hns
https://narod.hr/hrvatska/plenkovicev-ustupak-pupovcu-skinuta-hos-ova-ploca-jasenovcu
https://narod.hr/hrvatska/plenkovicev-ustupak-pupovcu-skinuta-hos-ova-ploca-jasenovcu
https://narod.hr/hrvatska/marcel-holjevac-strah-i-prijezir-u-banskim-dvorima-ili-zasto-plenkovic-zazire-od-svog-naroda
https://narod.hr/hrvatska/marcel-holjevac-strah-i-prijezir-u-banskim-dvorima-ili-zasto-plenkovic-zazire-od-svog-naroda
https://www.vecernji.hr/premium/nino-raspudic-hos-stjepan-mesic-za-kakve-smo-ploce-spremni-1193091
https://narod.hr/hrvatska/casnik-hv-a-slavicek-zgrozio-hrt-ove-voditelje-pozdravom-za-dom-spremni
https://narod.hr/hrvatska/casnik-hv-a-slavicek-zgrozio-hrt-ove-voditelje-pozdravom-za-dom-spremni
https://narod.hr/hrvatska/stipo-mlinaric-zasto-sam-ja-ustasa
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“Kako su ga koristile postrojbe u Domovinskom ratu, tako sam 

ga i ja 1991. uvrstio u pjesmu koja je bila budnica i odigrala 

važnu ulogu u podizanju morala hrvatskim braniteljima, a koja 

i danas njeguje uspomenu na to vrijeme u kojem se stvarala 

Hrvatska država“, upozorio je najslušaniji pjevač domoljubnih i 

rodoljubnih pjesama u Hrvatskoj Marko Perković 

Thompson komentirajući kontroverzne preporuke Vijeća za 

suočavanje s posljedicama nedemokratskih režima. 

Podsjetimo na neke od primjera koje spominje Thompson. 

Jedna od službenih pjesama 1. gardijske brigade Tigrovi, zove 

se Pjesma nastavnog tima 2. Legendarni Tigrovi u svojoj pjesmi na 

poznatu melodiju kršćanske pjesme “Glory, glory, aleluja!” na kraju 

uzviknu “za dom spremni Tigrovi”. 

 

Ustali su prije zore i otišli svi 

Ustali su prije zore i otišli svi 

Ustali su prije zore i otišli svi 

U boj teški krvavi 

Ale ale aleluja 

Ale ale aleluja 

Ale ale aleluja 

Sretan put Tigrovima 

Sad smo došli al’ idemo dalje do kraja 

U žilama krv nam teče palih Tigrova 

Što su hrabro i sa pjesmom u boj krenuli 

ZA DOM – SPREMNI – TIGROVI! 

Uz Božju pomoć dušmana ćemo pobijediti 

Uz Božju pomoć dušmana ćemo pobijediti 

Ako treba za Hrvatsku umrijet ćemo svi 

Ako treba za Hrvatsku umrijet ćemo svi 

Ale ale aleluja 

Ale ale aleluja 

Ale ale aleluja 

ZA DOM – SPREMNI – TIGROVI! 

 

Inačicu pozdrava, kako navode Crne mambe, rabili su i Gromovi 

(2. gardijska brigada): 

http://crnemambe.hr/crne-mambe/stalne-rubrike/domoljubno-pero/domoljubno-pero/hrvoje-horvat/920-ime-gromovi-crne-mambe-domoljubno-pero
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“Zovi samo, zovi…”, 

pjevali su ratnici Gromovi, 

za dom spremni bili 

živote svoje nisu žalili. 

Junački na prvim crtama, 

s molitvom na usnama, 

ne žaleći svoje živote mlade, 

Gromovi iz 2. gardijske brigade. 

Hrabri ratnici i sokolovi, 

proslavili njihovo ime Gromovi 

na mnogobrojnim bojišnicama, 

njihovo ime zapisano u povijesnim knjigama. 

Nek’ znaju naraštaji novi, 

s ponosom izgovaraju Gromovi, 

u čast mladim ratnicima Gromovima, 

hrvatskim junacima! 

 

Podsjetimo i na posebnost 1. bojne 2. GBR, Crnih mambi – njihovi 

pripadnici sudjelovali su baš na svim hrvatskim ratištima; od 

Banovine do Dubrovnika, a branile su prodor Mladićevim silama i u 

svim graničnim prostorima Bosne i Hercegovine: Bosanskoj 

Posavini, Hercegovini i Livnu, navodi vecernji.hr. 

Povjesničar Ante Nazor je o pozdravu “Za Dom spremni” naglasio: 

“Ne mogu se zanemariti povijesni kontekst i okolnosti u kojima su 

korišteni pojedini simboli i slogani, jer činjenica je da oni u različitim 

razdobljima povijesti mogu imati različito značenje. Zato, ako se 

inzistira na zabrani pozdrava ‘Za Dom spremni’, uz objašnjenje da 

je kompromitiran jer su za vrijeme Drugog svjetskog rata ‘ustaše pod 

tim pozdravom ubijale nevine ljude’, što je nažalost točno, onda se 

ne može zažmiriti pred činjenicom da su mnogi nevini ljudi ubijeni 

pod parolom “Smrt fašizmu – sloboda narodu”. Dakle, važnije od 

zabrana je edukacija i suočavanje s karakterom vlasti u pojedinim 

razdobljima hrvatske povijesti.” 

Thompsonov odvjetnik Davorin Karačić za RTL upozorava kako 

bi pravobraniteljica Lora Vidović trebala malo bolje pročitati 

https://www.vecernji.hr/premium/crne-mambe-u-domovinskom-ratu-sve-akcije-elitne-postrojbe-hv-a-504376
https://vijesti.rtl.hr/novosti/hrvatska/3295653/thompsonov-odvjetnik-odgovorio-puckoj-pravobraniteljici-nek-ona-malo-bolje-procita-ustav/
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Ustav Republike Hrvatske jer to što ona navodi kada poziva 

pjevača da odustane od pokliča “Za Dom spremni”, tamo ne piše. 

“Poručio bih joj da malo bolje pročita Ustav Republike Hrvatske, 

osobito Preambulu iz koje je vidljivo na temelju čega se temelji 

hrvatska državnost. Hrvatska nije nastala na antifašizmu nego su 

samo odluke ZAVNOH-a i jedan od slijedova hrvatske državnosti, a 

taj slijed počinje još od prvih hrvatskih kneževina. Završetak tog 

slijeda, barem u ovom trenutku, je Domovinski rat. Prema tome, 

Domovinski rat je izjednačen u najmanju ruku s nekakvim 

tekovinama antifašističke borbe”, ističe odvjetnik Karačić. 

Dodaje kako izraz “Za Dom spremni” za njega nije sporan te kako 

su ga u Domovinskom ratu koristili hrvatski branitelji, legalne 

vojne frakcije te da se kao takav nalazi na službenim obilježjima 

vojnih formacija te se koristi kao dio službeno registriranog grba 

Udruge veterana. 

“Za mene sam taj izraz nije sporan ukoliko se ne dovodi u vezu s 

NDH. Kada bi se doista dovodio u vezu s NDH onda bi se to moglo 

nazvati spornim”, zaključuje Karačić. 

 

Izvor: narod.hr 

 

https://narod.hr/hrvatska/video-gardijske-brigade-tigrovi-i-

gromovi-takoder-su-koristili-za-dom-spremni  

 

 

  

https://narod.hr/hrvatska/video-gardijske-brigade-tigrovi-i-gromovi-takoder-su-koristili-za-dom-spremni
https://narod.hr/hrvatska/video-gardijske-brigade-tigrovi-i-gromovi-takoder-su-koristili-za-dom-spremni
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JOSIP ŠIMUNIĆ I ‘ZA DOM SPREMNI’, 

ZAGREB, 2019, 

 

THOMPSONOV ODVJETNIK O UZVIKU ZA 

DOM SPREMNI: MISLIM DA IGRA TEK 

POČINJE 
 

15/08/2019 
 
Odvjetnik Marka Perkovića Thompsona, Davorin Karačić, osvrnuo 

se na presudu Visokog prekršajnog suda prema makarskom pjevaču 

koji je kažnjen jer je pjevao Bojnu Čavoglave i početni stih Za dom. 

“Nije donio odluku sud, donijelo je zasad sudsko vijeće od 3 člana. 

U Hrvatskoj ne postoji sustav presedana, tako da se ova odluka ne 

mora nužno referirati na iduće odluke. Štoviše, prema praksi s kojom 

sam ja upoznat u nekim drugim sličnim slučajevima, Visoki 

prekršajni sud je uredno donosio različite odluke u odnosu na isto 

činjenično stanje i istu pravnu osobu. Štoviše, u posjedu sam 

određenih odluka, doduše ne u ovom predmetu, nego u nekakvim 

navijačkim predmetima, gdje bih se ja pozivao na prethodne odluke 

Visokog prekršajnog suda, a gdje bi u obrazloženju bilo rečeno da u 

Hrvatskoj ne egzistira sustav presedana, pa prema tome sud nije 

dužan donijeti istu odluku u odnosu na isto činjenično stanje i istu 

pravnu odluku, dakle sud je donosio različite odluke”, rekao je 

Karačić, dodavši da je, da bi neka odluka ušla u sudsku praksu 

potrebno donošenje više odluka koje su međusobno proturiječne i 

različite, radi čega bi se trebalo sastati sudačko vijeće toga suda i na 

sjednici svih sudaca odlučiti o zauzimanju pravnog stava o nekom 

pitanju. 

“Da je ovaj predmet došao nekom drugom vijeću, moguće je da 

bismo imali drugačiju odluku”, rekao je Karačić. 
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Odvjetnik Davorin Karačić nije odgovorio na pitanje hoće li 

Thompson i dalje pjevati sporni stih, ali je rekao da je uvjeren da će 

na sudu i dalje presude biti u korist njegovog klijenta. 

 

Očekuje i da će Thompson biti prijavljen zbog koncerta u Splitu 4. 

kolovoza, jer policija i Državno odvjetništvo nisu neovisni. “Policija 

je prije svega dio upravnog sustava ove zemlje i ona djeluje po 

naputcima tog upravnog sustava. Državno odvjetništvo je na papiru 

neovisna institucija, međutim, očekujem da bi Državno odvjetništvo 

voljelo slijediti smjerove odakle vjetar puše, tako da je lako moguće 

da će oni prijavljivati. Na njima je da prijavljuju, na nama je da se 

branimo”, rekao je Karačić. 

Komentirao je i uzvik Za dom spremni, za koji ne smatra da bi 

trebalo uvijek i u svim slučajevima zabraniti i nazivati fašističkim 

pozdravom. “Neki pametnjakovići su znali postavljati pitanja kakva 

je to razlika između izraza Za dom spremni iz Drugog svjetskog rata 

i izraza iz Domovinskog rata. Pa razlika vam je otprilike ovakva: Kao 

što je razlika između zelene partizanske uniforme, titovke i zvijezde 

na čelu dalmatinskih partizana koji su ginuli po crnogorsko-

bosanskim vrletima u odnosu na zelenu odoru, titovku i petokraku 

koju je nosio Veselin Šljivančanin u Vukovaru, a pod kojim 

simbolima je počinjena agresija i genocid nad hrvatskim narodom”, 

rekao je Karačić, dodavši da je to pitanje u biti vrijednosni sud, na 

koje odgovor i svoju riječ može dati jedino hrvatski narod putem 

svojih zastupnika u Saboru. 

 Putinovo primirje je čista propaganda, tvrdi Tadić 

 Željko Glasnović: Istina jača od patnje 

 Angažman vojnika Sjeverne Koreje: Putinova groteska i laži 

 Hrvatska izgubila arbitražu: Tomislav Karamarko razotkriva 

mitove 

“Sud može utvrditi činjenično stanje, ali se ne može arbitrarno 

upuštati u odlučivanje da li se s nečim krši javni red i mir ili ne. 

Naime, izraz Za dom spremni, kao izraz kojim su se koristili 

branitelji u Domovinskom ratu, počiva i na Ustavu, budući je 

Domovinski rat zapravo završna faza hrvatske državnosti. Reći da 

Hrvatska počiva na antifašizmu samo zato jer je jedna od stepenica 

u državotvornom razvoju hrvatskog naroda bio i ZAVNOH, isto je 

https://kamenjar.com/putinovo-primirje-propaganda-tonci-tadic/
https://kamenjar.com/zeljko-glasnovic-komentar-istina/
https://kamenjar.com/angaziranost-vojnika-sjeverne-koreje/
https://kamenjar.com/hrvatska-izgubila-arbitrazu-tomislav-karamarko/
https://kamenjar.com/hrvatska-izgubila-arbitrazu-tomislav-karamarko/
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kao da kažemo da Hrvatska počiva na feudalizmu, jer se u preambuli 

Ustava spominju i određene odluke iz hrvatske povijesti u vremenu 

feudalizma. Prema tome, mislim da igra tek počinje”, rekao je 

Karačić. 

Upitan misli li da će te svoje navedene stavove moći i pravno 

obraniti, Karačić je rekao: “Da nisam uvjeren u konačnu pobjedu, ja 

ne bih sad stajao ispred vas. Do pobjede se ne dolazi lako, do pobjede 

se dolazi uz malo muke. Do prave pobjede se dolazi uz puno muke, 

jer je najslađa pobjeda ona koja se izvojuje nakon puno, puno 

muke.”, piše N1 

 
https://kamenjar.com/thompsonov-odvjetnik-o-uzviku-za-dom-

spremni-mislim-da-igra-tek-pocinje/  

  

https://kamenjar.com/thompsonov-odvjetnik-o-uzviku-za-dom-spremni-mislim-da-igra-tek-pocinje/
https://kamenjar.com/thompsonov-odvjetnik-o-uzviku-za-dom-spremni-mislim-da-igra-tek-pocinje/
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NI SABOR NE SMIJE ZABRANITI ZDS 

Pod ovim naslovom poslao sam obavijesti o nizu reagiranja poznatih 

državotvornih komentatora na sramotnu presudu Visokog 

prekršajnog suda. 

 

(1) 
  

U normalnim državama ne bi bilo pitanje smije li se kriminalizirati 

pozdrav koji su koristili branitelji u obrani od fašističke agresije kao 

što bi bio slučaj s Domovinskim ratom, već kako osuditi one koji to 

traže jer je očito da rade protiv te države. 

Drugačije je s „smrt fašizmu“ i sa zvjezdom petokrakom je su to 

simboli fašističkog agresora. 

1) 

-------- Proslijeđena poruka -------- 

Naslov:  komentar na presudu o ZDS 

Datum:  Fri, 16 Aug 2019 12:48:26 +0200 

Šalje:  Miro Banović <mbanovic1@gmail.com> 

Prima:  Josip Pecaric <pecaric@element.hr> 

  

U nastavku moj komentar na navodnu presudu suca Senjanovića o 

ZDS. Prvotno je bilo zamišljeno da bude objavljeno na nekom 

portalu, ali s obzirom na duljinu odustao sam. Već znam kakvi će biti 

odgovori. Čudim se i ne mogu se prestati čuditi da baš nitko (a svi su 

komentirali) ne vidi dvije temeljen stvari u Senjanovićevoj 

(navodnoj) presudi. Jedna je činjenična netočnost, a druga je logička 

netočnost. Slijedi tekst kojeg sam jutros napisao. 

 

Miro Banović 

“Pozdrav u oblicima „za dom“ i „za dom spremni“, bez obzira na 

izvorno hrvatsko književno i poetsko značenje te kompleksnost i 

višeznačje korištenja tog izraza u različitim hrvatskim povijesnim 

vremenima, korišten je i kao službeni pozdrav ustaškog pokreta 

Nezavisne Države Hrvatske koji je nastao od fašizma i koji je 

utemeljen na rasizmu i time simbolizira mržnju prema ljudima 

različite rase, vjerskog ili etničkog identiteta”. (Navodno 

mailto:mbanovic1@gmail.com
mailto:pecaric@element.hr
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obrazloženje presude koju za sada nismo vidjeli, ali vjerujemo 

medijima). 

 

Od svih koji su javno komentirali (pravnici, suci, političari, 

povjesničari, branitelji), baš nitko nije komentirao dvije stvari koje 

bi trebalo prvo komentirati. Bez obzira kakve emocije imali o tom 

dijelu naše povijesti, ovo obrazloženje presude je: 

1.) činjenično netočno 

2.) temeljeno na logički krivom zaključivanju tj. iz navedenog ne 

slijedi ono što sudac tvrdi čak i kad bi sve bilo činjenično točno 

1. Činjenično netočno 

A.) Ustaški pokret nije nastao od fašizma. Njegov nastanak 

1929./1930. ima veze s diktaturom Kraljevine Jugoslavije, 

masovnim naseljavanjem Srba, zabranom političkih stranaka, 

terorom srpskog stanovništva nad Hrvatima, ali i gaženjem Hrvata 

na svim ostalim razinama (kulturnoj, vjerskoj itd.), atentatom u 

Beogradu kojeg je Pavelić očevidac (bio je izabrani zastupnik 1927.) 

itd. Ali sa fašizmom nema. Ako imate bolesnu potrebu tumačiti svijet 

kroz prizmu fašizma i antifašizma, onda može biti jedino 

antifašistički, s obzirom da je Kraljevina Jugoslavija potpisivala 

prijateljske sporazume s fašističkom Italijom, dok je ustaški pokret 

podržavala antifašistička Komunistička partija Jugoslavije. U 

stvarnosti, nacionalna revolucionarna organizacija za oslobođenje 

vlastitog naroda i stvaranje države. O metodama djelovanja možemo 

raspravljati, ali tek kad jugoslaveni apsolviraju što je pokret uopće 

bio. 

B.) Ustaški pokret nije utemeljen na rasizmu. Pokret je odgovor 

na velikosrpsko nasilje. "Rasizam" o kojem se radilo u NDH uvezen 

je od Hitlera 1941. Na poleđini kovanice od 5 kuna iz 1934. piše "Za 

Nezavisnu Državu Hrvatsku". Gdje je 1934. bio Hitler i njegovi 

nacional-socijalisti? Ustaški pokret imao je svoja načela i ciljeve koji 

su vrlo jasni i lako dostupni javnosti.  

https://hr.wikisource.org/wiki/Na%C4%8Dela_Hrvatskog_usta%C

5%A1kog_pokreta Jedan sudac ne može si dopustiti ovakve gluposti. 

Osim ako se sudi kao u komunizmu: osudi koga moraš, prilagodi 

obrazloženje tako da se u pravnoj močvari više nitko ne može izvući 

iz toga i problem riješen. 

https://hr.wikisource.org/wiki/Na%C4%8Dela_Hrvatskog_usta%C5%A1kog_pokreta
https://hr.wikisource.org/wiki/Na%C4%8Dela_Hrvatskog_usta%C5%A1kog_pokreta
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Izbornik boksačke (šakačke) reprezentacije NDH bio je američki 

crnac, u vrijeme dok je u SAD-u rasizam bio služben, zakonit. Rasne 

odredbe donesene na pritisak Njemačke, o čemu je pisao i Stepinac 

u pismu papi. I na prijevaru. Jer Njemačka je obećala da se neće 

petljati u unutarnje stvari NDH, a obećanje je često kršila. Vodstvo 

NDH (članovi ustaškog pokreta) bilo je protiv rasnih odredaba, ali 

da bi NDH mogla imati naoružanu vojsku i braniti se od četnika koji 

su već debelo klali po Hrvatskoj (to su ostaci vojske Kraljevine 

Jugoslavije), morala je na njih pristati. Ucjena. Ne ulazim u pitanje 

je li dobro da je pristala, nego ističem činjenicu naspram baljezganja 

raznih sudaca školovanih u komunizmu. 

C) Reći “ustaški pokret Nezavisne Države Hrvatske” znači da autor 

sintagme nema pojma o čemu priča. Takvo što ne postoji. Hrvatski 

ustaški pokret (službeno UHRO) je pokret za stvaranje države nastao 

11 godina prije NDH. On nije pokret NDH. A NDH nije država 

ustaškog pokreta nego hrvatskog naroda. Naizgled sitnica jer “svi mi 

znamo na što je on mislio”, ali zapravo krupna stvar jer on nema 

pojma o čemu priča. 

2. Logički potpuno krivo 

A.) Nelogično stavljanje težine na Drugi svjetski rat. Priznaje 

različite kontekste i “općenitost” ZDS, a onda bez obzira na to težinu 

stavlja na 2. Svjetski rat, bez ikakve potrebe i obrazloženja zašto bi 

on imao prednost nad Domovinskim, ili nad navijačkim uzvikom s 

tribina. S obzirom na učestalo korištenje već 3 desetljeća, treba 

gledati posljednji kontekst. Isto se radi i sa drugim stvarima. Na 

primjer, svastika je u nekim državama zabranjena ako je nacistička. 

Zastava finskog zrakoplovstva sa svastikom odobrena je 50-ih 

godina 20. Stoljeća, više od desetljeća nakon rata. Ali to nije 

nacistička svastika. Podsjeća li ikoga na nacizam i Hitlerove zločine? 

Apsolutno. Asocijacija je neizbježna. Pa ipak, nije isto. 

B.) Nakon što priznaje kompleksnost pozdrava, eliminira sva druga 

značenja tj. označava ih nevažnima. On je i domobranski, i hrvatski, 

i školski, i vojnički i civilni, i navijački, i iz Domovinskog rata, i 

HOS-ov itd. I to nije nikakav problem dokazati. “Za dom spremni” 

je samo po sebi lijepo, poželjno i pozitivno. To propisuje i Ustav RH 

u članku koji govori da je obrana RH dužnost svakog za to sposobnog 

državljanina. Znači po Ustavu moramo biti spremni, ali ne smijemo 
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to reći jer je ta spremnost manifestacija mržnje i rasizma? A svi drugi 

narodi smiju biti spremni i to izreći jer za njih to nije manifestacija 

mržnje i rasizma? Može li gluplje od ovoga? Kakvi su to zakoni i 

pravna logika nakon koje se moraš zapitati o inteligenciji onih koji 

to pišu i zaključuju? 

C.) Čak i kad bi bilo točno da je ustaški pokret “nastao iz fašizma i 

utemeljen na rasizmu” (a nije!), iz toga NE proizlazi samo po sebi da 

njihov ZDS “simbolizira mržnju prema ljudima različite rase, 

vjerskog ili etničkog identiteta”. Sve i kad bi to bilo tako, opet NE 

slijedi da je svaki ZDS izraz te iste mržnje i rasizma. NE slijedi niti 

da je većina stanovništva i vojske NDH rasistička i fašistička. NE 

slijedi čak ni da iste motive i kontekst ima onaj tko je to preuzeo od 

ustaša (ako je uopće preuzeo od njih). Dakle čak i kad bi sve bilo 

kako sudac tvrdi, opet imamo hrpu problema u zaključivanju jer: 

problem je nastanak i temelj pokreta, pa činjenica da je ovo bio 

pozdrav kojeg su koristili, pa samim time svatko tko kaže nešto 

slično – bez obzira na svu kompleksnost i prije i poslije ustaša – misli 

baš ono što su mislili ustaše i simbolizira baš ono što su mislili oni, 

a i oko toga što su mislili postoje ozbiljni prijepori. Zar nije 

jednostavnije shvatiti da državom vladaju djeca komunista, da su 

suci u najvišim sudovima dobrim dijelom iz nelustriranog 

komunističkog razdoblja i da se bore za ideale svog djetinjstva i 

ideale svojih roditelja? Na žalost, oni nikad neće shvatiti da im je 

mozak temeljito ispran. 

Jeste li znali? 

Hoćemo li zabraniti zastave Velike Britanije, SAD-a i Francuske 

zbog desetina milijuna pobijenih širom svijeta? Zbog atomskih 

bombi? Zbog kolonija i rasizma? Pa sve to su radili pod istim 

simbolima koje i danas imaju. Jesu li ti simboli manifestacija mržnje 

i rasizma? Atomska bomba na civilnu metu Nagasaki uništila je 

središte katoličanstva u Japanu. A kod nas strepe da slučajno netko 

ne bi izjednačio NDH sa RH. Vidimo da zapadnjaci s tim nemaju 

problema. Francuska državna himna poziva na klanje, a srpska 

državna zastava ima simbol kojeg su i četnici na kokardi imali i 

kojim su prešarane fasade u RH. 

Rasne odredbe NDH nisu se odnosile na tamnu boju kože, nego na 

čistoću “rase” tj. puno više na etnički aspekt i porijeklo. Na čistoću i 
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homogenost naroda kao takvog. Zato propisi tko se može smatrati 

Hrvatom, tko Židovom itd. Istovremeno, protivnici NDH (npr. SAD) 

imali su još i debelo nakon rata prave rasne zakone koji su se odnosili 

na boju kože. A je li koncept rase uopće znanstveno utemeljen? Ako 

imaš više pigmenta onda si druge rase? 

Jeste li znali da su Amerikanci preventivno potrpali Japance u logore, 

a Englezi Talijane, baš onako kako je NDH to radila sa svojim 

neprijateljima? To je čak i američki sudac napisao u obrazloženju 

odbijanja izručenja Artukovića Jugoslaviji. Jeste li znali da je NDH 

dijelila cigane na tzv. “bijele” koji imaju stan i zaposlenje, i skitnice 

koje se odaju alkoholu i kriminalu? U radovima dr. Banića i dr. Koića 

može se pronaći podatak da su “bijeli cigani” proglašeni arijevcima, 

a skitnice kažnjavane kraćim zatvorskim kaznama. Očito, rasni 

zakoni na djelu. Segregacija je očita, zar ne? Jeste li znali da je 

Maček bio za Trojni pakt, i da je Jugoslavija pristupila prije raspada, 

a samim time i Banovina Hrvatska (autonomna pokrajina, kao danas 

Vojvodina u Srbiji). Jeste li znali da Maček nije vidio mogućnost da 

Hrvatska bude samostalna nego da može opstati u sklopu 

Jugoslavije? Da je Kraljevina Jugoslavija imala protužidovske 

zakone još od listopada 1940.? Da je u lipnju 1941. Prilikom 

pristupanja NDH Trojnom paktu bila istaknuta zastava sa prvim 

crvenim poljem? 

Jeste li znali da se video isječak s Tuđmanom iz 1992. Kod Romana 

Bolkovića uopće ne odnosi na “za dom spremni” nego na ustaške 

simbole i paradne crne uniforme? Jeste li znali da Tuđman nikada 

nije osudio “za dom spremni”? Da je 1994. Na skupštini HDZ-a 

govorio da je Hrvatska izgrađena “na onim elementima koji su 

stradali u NDH a to je većina hrvatskog naroda” te da je antifašizam 

tu samo da bi nas Zapad lakše prihvatio tj. da ne bismo imali prozivke 

za fašizam kakve i danas neopravdano rade? Da je Đapiću (HSP) 

1994. Rekao (po pitanju Pavelića) – ako namjeravamo postići svoj 

cilj, moramo igrati jako pametno? Da je kasnije predlagao da se i 

Pavelićeve kosti prenesu u Hrvatsku? 

Jeste li znali da se ova presuda odnosi na pjesmu Bojna Čavoglave? 

Jeste li znali da to nije jedina pjesma koja ima ZDS u sebi? Postoje i 

druge, popis je lako dostupan na Wikipediji. 
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Uništavanje zastava, slogana, simbola, himni i nametanje krivnje je 

ono što pobjednik radi poraženom. Osim u Hrvatskoj. Ovdje 

pobjednici to rade sami sebi. Ili još gore, poraženi jugoslaveni to rade 

pobjednicima koji pate od skrupula i štokholmskog sindroma. 

Pozdravljam vas starim hrvatskim pozdravom: Znam Da Smeta. 

Predlažem sjevernoj tribini neka viče “znam da”, a istok neka 

odgovara “smeta”. Na taj način ne bismo mogli biti kažnjeni, a oni 

ne bi mogli pobjeći od onoga što su napravili. 

PS – iako ovdje nije tema, ako vas muči Jasenovac, informirajte se o 

istraživanjima dr. Koića i dr. Banića. I još nešto: je li istinita ili lažna 

tvrdnja da je brat suca Senjanovića stajao iza Feral Tribune? Pa ako 

je nešto gore od Pupovčevih Novosti, ako je nešto Hrvatsku mrzilo 

više od Pupovčevih Novosti, onda je to Feral Tribune. 

A hoće li biti kažnjena i predsjednica Kolinda Grabar Kitarović jer 

je nedavno pjevala “za dom”, ostaje tek vidjeti. 

Eh, kad bi cijeli svijet sudio kako navodno sudi sudac Senjanović... 

  

2) 

Vjekoslav Krsnik 

Neovisni politički savjetnik 

I.B. Mažuranić 60/IV, 10000 ZAGREB, Croatia 

Tel 385 1 560-2793, mob 095 507-2312,  

 

       16. 

kolovoza 2019. 

 

Bitka za legalitet pozdrava „Za dom spremni“ se nastavlja 

 Nije nimalo slučajno da je Visoki prekršajni sud baš sada, 

čak četiri godine nakon događaja presudio da je u Makarskoj 2014. 

Godine Marin Roso poklikom „Za dom spremni“ iz domoljubne 

pjesme „Bojna Čavoglave“ Marka Perkovića Thompsona počinio 

prekršaj. To je samo još jedan dokaz da antidomoljubna 

jugokomunistička falanga u Hrvatskoj koristi sva raspoloživa 

sredstva moći da se kriminalizacijom tog pozdrava nastavi kampanja 

kriminalizacije Domovinskog obrambenog rata. Cilj je da ga se 

proglasi građanskim ratom kako bi Srbija bila oslobođena optužbe 

da je izvršila zajedno s pobunjenim hrvatskim Srbima četničku 
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agresiju na Republiku Hrvatsku, a sama Hrvatska proglašena 

idejnom nasljednicom ustaške Nezavisne Države Hrvatske..  

 Ta protuhrvatska jugokomunistička falanga doživjela je 

pravi šok kad je na splitskoj Rivi 70.000 ljudi na koncertu uoči Dana 

pobjede i domovinske zahvalnosti i Dana hrvatskih branitelja 

zajedno s Thompsonom uskliknulo „Za dom spremni“. Iako je i 

dosad bilo primjera da je veliki broj ljudi, a prije svega mladeži na 

nastupima Marka Perkovića Thompsona podržao njegov usklik iz 

pjesme „Bojna „Čavoglave“ ovo je bio dosad najizrazitiji primjer da 

je uzvik “Za dom spremni“ stekao najširi narodski legitimitet.  

Dosad se ta jugokomunistička falanga u koju spada 

militantna ljevica na čelu sa SDP-om i HNS-om, vodeći tiskovni i 

elektronski mediji na čelu s „Yutarnjim listom“, „Novim listom“ i 

„Večernjim listom“, zatim na određeni način Hrvatska 

radiotelevizija, pa čak po nekim kapitulantskim potezima i HDZ kao 

vladajuća stranka s koalicijskim partnerom vođom velikosrpske pete 

kolone Miloradom Pupovcem, te brojne ljevičarske nevladine 

udruge od kojih su mnoge financirane iz inozemstva ustrajavala na 

odlukama Ustavnog suda i Visokog prekršajnog suda da je usklik 

„Za dom spremni“ ustaški i da se njima krši Zakon o prekršajima. Tu 

je i izjava sad već notorne pučke pravobraniteljice Lore Vidović koja 

umjesto puka brani tu jugokomunističku falangu. U više su navrata 

međutim prvostupanjski prekršajni sudovi odbacili takvo tumačenje 

a time i prijave protiv osoba koje su koristile sporni pozdrav 

jednostavno zbog toga što on nije zakonski zabranjen, pa tako ne 

može biti ni predmet sudskog postupka. 

 Prije svega treba utvrditi pravnu dimenziju pozdrava „Za 

dom spremni“, polazeći od vrhovnog pravnog akta države, a to je 

naravno Ustav. U čl. 16. Stoji: „Sloboda i prava mogu se ograničiti 

samo zakonom da bi se zaštitila sloboda i prava drugih ljudi te pravni 

poredak...“, a u čl. 38. Stoji: „Jamči se sloboda mišljenja i 

izražavanja misli. Sloboda izražavanja misli obuhvaća osobito 

slobodu tiska i drugih sredstava priopćavanja, slobodu govora i 

javnog nastupa...“. Činjenica je da taj pozdrav ni u jednom 

zakonskom aktu nije zabranjen, jer bi to suštinski bilo protuustavno, 

a još je važnija činjenica da je HOS s tim pozdravom postao sastavni 

dio Hrvatske vojske, a sama udruga registrirana dok je na vlasti bila 
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SDP-ova koalicija. Osim toga zahtjev za zakonsku zabranu jednog 

pozdrava je opasan presedan, jer su zabrane slobode izražavanja kao 

što je to bilo u komunističkoj Jugoslaviji karakteristične za 

totalitarne režime, a ne za demokratske države. Kad bi se donio takav 

zakon, onda bi on trebao obuhvatiti i komunističke simbole, podvlači 

poznati odvjetnik Zvonimir Hodak, kakvim se u raznim prigodama 

koriste krajnje ljevičarske stranke i udruge prije svega na 

obljetnicama u kojima se slavi komunistički diktator Josip Broz Tito.  

 Ključno je međutim da je u presudi Ustavnog suda 

sastavljenog pretežito od sudaca i pravnika iz prethodnog 

komunističkog režima, uključujući notornu „pipl mast trast as“ 

Ingrid Antičević Marinović, koji je ocijenio da je to ustaški pozdrav 

sudac Miroslav Šumanović u izdvojenom mišljenju osporio takvu 

kvalifikaciju. Naravno dirigirani vodeći mediji ignorirali su 

izdvojeno mišljenje sudca Šumanovića, a u povodu najnovije odluke 

Visokog prekršajnog suda nitko ga ni ne spominje. Pozivajući se na 

Konvenciju za zaštitu ljudskih prava i temeljnih sloboda i njezin čl. 

10. Sudac Šumanović konstatira u izdvojenom mišljenju da značajan 

dio hrvatske javnosti i društva percipira sporni pozdrav izvan 

totalitarnog i rasističkog konteksta, jer je za razliku od NDH korišten 

u drukčijem općem okviru tijekom Domovinskog rata koji je bio 

„pravedan, legitiman, obrambeni i oslobodilački“ u „uspostavi i 

očuvanju Republike Hrvatske kao samostalne I nezavisne, suverene 

i demokratske države“. Konstatirajući da se radi o izrazito 

kontroverznoj temi od javnog interesa sudac Šumanović je čvrstog 

uvjerenja da nije misija Ustavnog suda arbitrirati u globalnim 

ideološko-političkim i historiografskim prijeporima, jer to treba 

ostaviti znanstvenoj i drugoj javnoj polemici i sučeljavanju stavova 

sukladno vrijednostima pluralizma demokratskog društva koji izvire 

iz spomenute europske Konvencije za zaštitu ljudskih prava i 

temeljnih sloboda. 

 Premijer Plenković podržao je presudu Visokog prekršajnog 

suda, izjavljujući da policija mora postupati kad procijeni da se radi 

o prekršaju, te da je o tome razgovarao s ministrom unutarnjih 

poslova Davorom Božinovićem. Ministar kao ni glavni ravnatelj 

policije Nikola Milina nisu međutim odgovorili na poziv novinarke 

„Yutarnjeg lista“ Slavice Lukić, koji je na čelu kampanje protiv 
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Marka Perkovića Thompsona i pozdrava „Za dom spremni“, da se 

izjasne o ovoj presudi. Andrej Plenković je praktički prihvatio 

obrazloženje Visokog prekršajnog suda ustvrdivši: „Što se nas tiče, 

mi nemamo nikakvih dilema kao Vlada i stranka u osudi svih zločina 

počinjenih u NDH I ustaškog režima. S te strane smo uvijek bili jasni 

i decidirani, a na sudovima je da razmišljaju kako ujednačiti praksu“. 

Po ovoj izjavi može se zaključiti da premijer i predsjednik HDZ kao 

vladajuće stranke podržava presudu Visokog prekršajnog suda, što 

očito ne će naići na potporu većeg dijela članstva, a pitanje je kako 

će se o toj presudi izjasniti njegovi izazivači. Protiv takve presude 

izjasnilo se nekoliko odvjetnika među ostalima i bivši državni 

odvjetnik Željko Olujić.  

Predsjednički kandidat Miroslav Škoro stao je u obranu pjesme i 

poklika, zaključujući: „To nije dobro i ne vodi narod nikuda. Osim 

toga narodu je dosta te hajke i čeprkanja po povijesti”. Očito je da će 

ova presuda potencirati postojeći jaz između naroda i vladajuće kaste 

koji se dosad manifestirao u nizu slučajeva oko predloženih 

referenduma i drugih inicijativa u kojima je narod bio na jednoj strani 

a vladajuća kasta na drugoj. Nakon potvrđenog narodskog 

legitimiteta bitka za legalitet pozdrava „Za dom spremni“ se 

nastavlja. 

  

3) Hebrang: 

https://narod.hr/hrvatska/dr-andrija-hebrang-za-narod-hr-drugarica-

slavica-lukic-obrani-nije-dala-doprinos-i-ne-razumije-vaznost-koju-

zds-igra-u-stvaranju-hrvatske-drzave 

  

4) Hodak: 

https://kamenjar.com/hodak-jedino-sabor-moze-zabraniti-zds-ali-

tada-mora-kazniti-i-komunisticke-simbole-i-slogane/ 

  

5) Škoro: 

https://kamenjar.com/miroslav-skoro-sud-je-sud-i-sud-treba-slusati/ 

  

6) Sačić: 

https://narod.hr/hrvatska/dr-andrija-hebrang-za-narod-hr-drugarica-slavica-lukic-obrani-nije-dala-doprinos-i-ne-razumije-vaznost-koju-zds-igra-u-stvaranju-hrvatske-drzave
https://narod.hr/hrvatska/dr-andrija-hebrang-za-narod-hr-drugarica-slavica-lukic-obrani-nije-dala-doprinos-i-ne-razumije-vaznost-koju-zds-igra-u-stvaranju-hrvatske-drzave
https://narod.hr/hrvatska/dr-andrija-hebrang-za-narod-hr-drugarica-slavica-lukic-obrani-nije-dala-doprinos-i-ne-razumije-vaznost-koju-zds-igra-u-stvaranju-hrvatske-drzave
https://kamenjar.com/hodak-jedino-sabor-moze-zabraniti-zds-ali-tada-mora-kazniti-i-komunisticke-simbole-i-slogane/
https://kamenjar.com/hodak-jedino-sabor-moze-zabraniti-zds-ali-tada-mora-kazniti-i-komunisticke-simbole-i-slogane/
https://kamenjar.com/miroslav-skoro-sud-je-sud-i-sud-treba-slusati/
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http://dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/17619-sacic-

nezahvalna-bando-kukavice-kad-smo-vas-91-branili-uz-zds-niste-

nas-kaznjavali 

  

7) JP 

http://dragovoljac.com/index.php/razno/17611-poturica-je-gori-od-

turcina 

  

8) Pavković: 

http://dragovoljac.com/index.php/razno/17613-mladen-pavkovic-

pocelo-je-kazne-i-za-pozdrave-iz-domovinskog-rata 

  

9) Markuš: 

http://dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/17604-veliki-

hosovac-o-pozdravu-zds-zabrane-li-ga-zakonom-bit-ce-otpora 

  

10) V.Marušić: 

http://glasbrotnja.net/vlado-marusic-zds-vjecna-vatra-srcima-

hrvatskog-naroda/ 

  

11) Thompson: 

https://www.maxportal.hr/premium-sadrzaj/thompsonov-odgovor-

nebom-lete-sismisi-i-vrane-ali-je-soko-za-njih-previsoko/ 

  

12) Benčik: 

https://www.braniteljski-portal.com/zar-cemo-opet-u-zatvor-zbog-

pjesme-ovaj-put-zbog-ratne-budnice-bojna-cavoglave-koja-je-

dizala-moral-hrvatskim-ratnicima 

  

13) Karačić: 

https://kamenjar.com/thompsonov-odvjetnik-o-uzviku-za-dom-

spremni-mislim-da-igra-tek-pocinje/ 
 

(2) 

http://dragovoljac.com/index.php/razno/17626-ni-sabor-ne-smije-

zabraniti-zds 

http://dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/17619-sacic-nezahvalna-bando-kukavice-kad-smo-vas-91-branili-uz-zds-niste-nas-kaznjavali
http://dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/17619-sacic-nezahvalna-bando-kukavice-kad-smo-vas-91-branili-uz-zds-niste-nas-kaznjavali
http://dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/17619-sacic-nezahvalna-bando-kukavice-kad-smo-vas-91-branili-uz-zds-niste-nas-kaznjavali
http://dragovoljac.com/index.php/razno/17611-poturica-je-gori-od-turcina
http://dragovoljac.com/index.php/razno/17611-poturica-je-gori-od-turcina
http://dragovoljac.com/index.php/razno/17613-mladen-pavkovic-pocelo-je-kazne-i-za-pozdrave-iz-domovinskog-rata
http://dragovoljac.com/index.php/razno/17613-mladen-pavkovic-pocelo-je-kazne-i-za-pozdrave-iz-domovinskog-rata
http://dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/17604-veliki-hosovac-o-pozdravu-zds-zabrane-li-ga-zakonom-bit-ce-otpora
http://dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/17604-veliki-hosovac-o-pozdravu-zds-zabrane-li-ga-zakonom-bit-ce-otpora
http://glasbrotnja.net/vlado-marusic-zds-vjecna-vatra-srcima-hrvatskog-naroda/
http://glasbrotnja.net/vlado-marusic-zds-vjecna-vatra-srcima-hrvatskog-naroda/
https://www.maxportal.hr/premium-sadrzaj/thompsonov-odgovor-nebom-lete-sismisi-i-vrane-ali-je-soko-za-njih-previsoko/
https://www.maxportal.hr/premium-sadrzaj/thompsonov-odgovor-nebom-lete-sismisi-i-vrane-ali-je-soko-za-njih-previsoko/
https://www.braniteljski-portal.com/zar-cemo-opet-u-zatvor-zbog-pjesme-ovaj-put-zbog-ratne-budnice-bojna-cavoglave-koja-je-dizala-moral-hrvatskim-ratnicima
https://www.braniteljski-portal.com/zar-cemo-opet-u-zatvor-zbog-pjesme-ovaj-put-zbog-ratne-budnice-bojna-cavoglave-koja-je-dizala-moral-hrvatskim-ratnicima
https://www.braniteljski-portal.com/zar-cemo-opet-u-zatvor-zbog-pjesme-ovaj-put-zbog-ratne-budnice-bojna-cavoglave-koja-je-dizala-moral-hrvatskim-ratnicima
https://kamenjar.com/thompsonov-odvjetnik-o-uzviku-za-dom-spremni-mislim-da-igra-tek-pocinje/
https://kamenjar.com/thompsonov-odvjetnik-o-uzviku-za-dom-spremni-mislim-da-igra-tek-pocinje/
http://dragovoljac.com/index.php/razno/17626-ni-sabor-ne-smije-zabraniti-zds
http://dragovoljac.com/index.php/razno/17626-ni-sabor-ne-smije-zabraniti-zds
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-------- Proslijeđena poruka --------  

Naslov:  Re: NI SABOR NE SMIJE ZABRANITI ZDS 

Datum:  Fri, 16 Aug 2019 17:43:08 +0200 

Šalje:  Josip Pecaric <pecaric@element.hr> 

 

1) Zorica Gregurić: 

https://kamenjar.com/zorica-greguric-tko-kriminalizira-braniteljski-

pozdrav-krsi-ustav/ 

2) Olujić: 

ODVJETNIK OLUJIĆ ZA NAROD.HR O PRESUDI ZBOG 

POZDRAVA ZDS: ‘OVAKVA ODLUKA VODI 

POLARIZACIJI I PODJELAMA UNUTAR DRUŠTVA’ 

 

Objavio 

 Ivana Grbeša 

mailto:pecaric@element.hr
https://kamenjar.com/zorica-greguric-tko-kriminalizira-braniteljski-pozdrav-krsi-ustav/
https://kamenjar.com/zorica-greguric-tko-kriminalizira-braniteljski-pozdrav-krsi-ustav/
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Foto: Narod.hr 
 

“Ovakva presuda prekršajnog suda je upitna i vodi polarizaciji i 

podjelama unutar društva”, istaknuo je za Narod.hr ugledni odvjetnik 

Željko Olujić povodom današnje medijske buke o presudi koju je 

donio Visoki prekršajni sud o pozdravu ‘Za dom spremni’. Vijest je 

objavio medij poznat po brojnim napadima na najpopularnijeg 

hrvatskog pjevača i hrvatskog branitelja Marka Perkovića 

Thompsona te Domovinski rat u cjelini. 

Željko Olujić za Narod.hr komentirao je presudu i obrazloženje: 

“Vijeće zauzima stav da je to zabranjen pozdrav, protivan zakonima 

RH. Premda je odluka pravomoćna, nije obvezujuća, jer u 

Hrvatskoj nema presedana“, istaknuo je Olujić. 

Ističe da se ne slaže sa zabranama i smatra da se ovakvom odlukom 

unosi dodatna podjela, a pitanje zabrane simbole je “isključivo 

političko pitanje”. 

“Ovakva presuda prekršajnog suda je upitna i vodi polarizaciji i 

podjelama unutar društva”, zaključio je Olujić. 

https://narod.hr/wp-content/uploads/2014/03/zeljko_olujic_031.jpg
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Također naglašava da treba napraviti razliku između pozdrava za 

vrijeme ustaške NDH koji je glasio “Za dom spremni i 

poglavnika” i slogan koji su rabile hrvatske obrambene jedinice 

tijekom obrane za vrijeme velikosrpske agresije. 

(VIDEO) Gardijske brigade Tigrovi i Gromovi također su 

koristili ‘Za dom spremni’ 

(VIDEO) Dr. sc. Hasanbegović: ‘Za dom spremni’ povijesni je 

hrvatski slogan kao i ‘Bog i Hrvati’ 

Thompsonov odvjetnik Karačić za Narod.hr: ‘Jedino Sabor 

može zabraniti pozdrav ‘Za dom spremni” 

Jutarnji je list podsjetimo, 14. kolovoza objavio članak naslova 

“JUTARNJI U POSJEDU PRESEDANSKE ODLUKE KOJE BI SE 

TREBALI PRIDRŽAVATI SVI HRVATSKI PREKRŠAJNI 

SUDOVI ‘Za dom spremni’ kažnjiv i u pjesmi ‘Čavoglave’!” koji 

potpisuje Slavica Lukić, supruga SDSS-ovog Milorada Pupovca 

koalicijskog partnera Andreja Plenkovića. 

U njemu tvrdi da je “napokon donesena presuda kojom je izvođač 

pjesme ‘Bojna Čavoglave’ pravomoćno prekršajno kažnjen zbog 

javnog izvikivanja pozdrava ‘Za dom spremni’ na njezinu početku.” 

Po toj “presedanskoj” pravomoćnoj presudi koju je donio Visoki 

prekršajni sud, a čiju presliku Jutarnji list navodno ima, stoji da je 

pozdrav “Za dom” i “Za dom spremni” korišten i kao službeni 

pozdrav ustaškog pokreta NDH koji je nastao od fašizma i koji je 

utemeljen na rasizmu i time simbolizira mržnju prema ljudima 

različite rase, vjerskog i etničkog identiteta. Obrazloženje presude 

Visokog prekršajnog suda potpisao je predsjednik tročlanog sudskog 

vijeća Siniša Senjanović. 

Tko je Slavica Lukić? 

U imovinskoj kartici Milorada Pupovca navodi se da ima životnu 

partnericu koja radi za Europa press holding d.o.o. Kako je navedeno 

u biografiji Milorada Pupovca na s novinarkom Slavicom Lukić 

živi u kući u zagrebačkoj četvrti Gračani. 

Slavica Lukić rođena je 18. X 1963. u Gračacu, novinarka je 

Jutarnjeg lista i potpredsjednica Hrvatskog novinarskog društva. 

Diplomirala je na Fakultetu za defektologiju (današnji naziv: 

Edukacijsko rehabilitacijski fakultet) na Odsijeku za socijalnu 

pedagogiju, Sveučilišta u Zagrebu i stekla zvanje dipl. socijalni 

https://narod.hr/hrvatska/video-gardijske-brigade-tigrovi-i-gromovi-takoder-su-koristili-za-dom-spremni
https://narod.hr/hrvatska/video-gardijske-brigade-tigrovi-i-gromovi-takoder-su-koristili-za-dom-spremni
https://narod.hr/hrvatska/video-dr-sc-hasanbegovic-za-dom-spremni-povijesni-je-hrvatski-slogan-kao-i-bog-i-hrvati
https://narod.hr/hrvatska/video-dr-sc-hasanbegovic-za-dom-spremni-povijesni-je-hrvatski-slogan-kao-i-bog-i-hrvati
https://narod.hr/hrvatska/thompsonov-odvjetnik-karacic-za-narod-hr-jedino-sabor-moze-zabraniti-pozdrav-za-dom-spremni
https://narod.hr/hrvatska/thompsonov-odvjetnik-karacic-za-narod-hr-jedino-sabor-moze-zabraniti-pozdrav-za-dom-spremni
https://www.jutarnji.hr/vijesti/hrvatska/jutarnji-u-posjedu-presedanske-odluke-koje-bi-se-trebali-pridrzavati-svi-hrvatski-prekrsajni-sudovi-za-dom-spremni-kaznjiv-i-u-pjesmi-cavoglave/9235493/
https://www.jutarnji.hr/vijesti/hrvatska/jutarnji-u-posjedu-presedanske-odluke-koje-bi-se-trebali-pridrzavati-svi-hrvatski-prekrsajni-sudovi-za-dom-spremni-kaznjiv-i-u-pjesmi-cavoglave/9235493/
https://www.jutarnji.hr/vijesti/hrvatska/jutarnji-u-posjedu-presedanske-odluke-koje-bi-se-trebali-pridrzavati-svi-hrvatski-prekrsajni-sudovi-za-dom-spremni-kaznjiv-i-u-pjesmi-cavoglave/9235493/
https://www.jutarnji.hr/vijesti/hrvatska/jutarnji-u-posjedu-presedanske-odluke-koje-bi-se-trebali-pridrzavati-svi-hrvatski-prekrsajni-sudovi-za-dom-spremni-kaznjiv-i-u-pjesmi-cavoglave/9235493/
https://www.sukobinteresa.hr/hr/imovinske-kartice/imovinsko-stanje-duznosnika-milorad-pupovac
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pedagog. U lipnju 1990. stekla je status apsolventa na Fakultetu 

političkih znanosti u Zagrebu. 

Od siječnja 1991. do rujna 1992. radila je kao novinarka u 

informativnom programu HRT-a, a zatim od 1992. do 1997. u 

dopisništvu lista “Slobodna Dalmacija”. Od veljače 1997. do veljače 

1998. Radila je kao novinarka u listu “Tjednik”, tjednom političkom 

magazinu financiranom iz fondacije Otvoreno društvo Georgea 

Sorosa. Od 1998. do 2010. novinarka u političkom tjedniku 

“Globus”. Od 2010. do danas novinarka u dnevnim novinama 

“Jutarnji list”. Novinarske nagrade: godišnje nagrade Hrvatskog 

novinarskog društva za najbolji novinski intervju objavljen u 2002. 

te za istraživačko novinarstvo za seriju članaka o političkim 

pritiscima na pravosuđe u 2008. 

Tijekom inicijative prikupljanja potpisa za referendum o braku kao 

zajednici žene i muškarca, Slavica Lukić objavila je 8. lipnja 2013. 

difamirajući članak o tzv. vođama neokonzervativne revolucije u 

Hrvatskoj. Članak je bio prepun neistina o privatnom životu osoba 

koje joj se ne sviđaju, a tekst je pritom pun potpuno proizvoljnih 

konstrukcija, te u tijeku njegova pisanja nije niti kontaktirala one o 

kojima je pisala. 

Zanimljivo je kako nije bilo reakcije HND-a, koji je tada bio pod 

vodstvom Zdenka Duke, na iznošenje tvrdnji, bile one istinite ili ne, 

kada je Slavica Lukić pisala o privatnim životima Vice Batarela, 

Vuka Brigljevića, Dubravke Hrabar, Stjepana Bartulice, Željke 

Markić, Ladislava Iličića. 

Najbolje je o svemu tome, u svom prosvjednom pismu, progovorila 

profesorica Dubravka Hrabar. Pročitajte više OVDJE 

(http://narod.hr/hrvatska/hnd-stiti-radmanovu-privatnost-a-

potpredsjednica-slavica-lukic-iznosila-lazi-o-privatnosti-

gradanskih-aktivista), a pismo u cijelosti možete pronaći OVDJE 

(http://hu-benedikt.hr/?p=7652). 

Zanimljivo je da je 2016. godine objavila tekst o tadašnjem ministru 

kulture Zlatku Hasanbegoviću pod naslovom “OVO JE SEDAM 

POTEZA KOJI SU OBILJEŽILI MANDAT ZLATKA 

HASANBEGOVIĆA Najkontroverzniji ministar Vlade je na 

odlasku…”. Tada smo pisali o tome predstavlja li njezin napadački 

tekst na ministra Hasanbegovića sukob interesa, odnosno je li 

http://narod.hr/hrvatska/hnd-stiti-radmanovu-privatnost-a-potpredsjednica-slavica-lukic-iznosila-lazi-o-privatnosti-gradanskih-aktivista
http://hu-benedikt.hr/?p=7652
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moguće da je objavljen kako bi gospođa Lukić pomogla političkim 

interesima i pregovaračkoj poziciji svog nevjenčanog supruga – 

Milorada Pupovca u pregovorima s HDZ-om? 

https://narod.hr/hrvatska/odvjetnik-olujic-za-narod-hr-o-presudi-

zbog-pozdrava-zds-ovakva-odluka-vodi-polarizaciji-i-podjelama-

unutar-drustva 

3) Barišić: 

https://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/mm/32417-uz-presudu-

za-izvodenje-pjesme-bojna-cavoglave-prigodom-obljetnice-oluje-

prije-4-godine.html 

4) P.Kovačević: 

http://dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/17622-pet-

kljucnih-cinjenica-koje-sudac-sinisa-senjanovic-treba-znati-o-hos-

u-i-njegovu-znakovlju 

5) Kalafatić: 

http://dragovoljac.com/index.php/damir-kalafatic/17629-hoce-li-

puritanski-senjanovici-presuditi-i-crkvi-sv-marka 

 

6) 

Naslov:  Fwd: Tko su suci koji su donijeli presudu o ZDS? 

Datum:  Sat, 17 Aug 2019 14:23:19 +0200 

Šalje:  Miro Banović 

Prima:  Josip Pecaric <pecaric@element.hr> 

 

Šaljem izmijenjeni tekst Ivane Ašprijan (HDZ) kako ga je sama 

izmijenila. Slobodno se može slati dalje, to je javno objavljeno na 

facebooku. 

lp 

Miro  

https://narod.hr/hrvatska/odvjetnik-olujic-za-narod-hr-o-presudi-zbog-pozdrava-zds-ovakva-odluka-vodi-polarizaciji-i-podjelama-unutar-drustva
https://narod.hr/hrvatska/odvjetnik-olujic-za-narod-hr-o-presudi-zbog-pozdrava-zds-ovakva-odluka-vodi-polarizaciji-i-podjelama-unutar-drustva
https://narod.hr/hrvatska/odvjetnik-olujic-za-narod-hr-o-presudi-zbog-pozdrava-zds-ovakva-odluka-vodi-polarizaciji-i-podjelama-unutar-drustva
https://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/mm/32417-uz-presudu-za-izvodenje-pjesme-bojna-cavoglave-prigodom-obljetnice-oluje-prije-4-godine.html
https://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/mm/32417-uz-presudu-za-izvodenje-pjesme-bojna-cavoglave-prigodom-obljetnice-oluje-prije-4-godine.html
https://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/mm/32417-uz-presudu-za-izvodenje-pjesme-bojna-cavoglave-prigodom-obljetnice-oluje-prije-4-godine.html
http://dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/17622-pet-kljucnih-cinjenica-koje-sudac-sinisa-senjanovic-treba-znati-o-hos-u-i-njegovu-znakovlju
http://dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/17622-pet-kljucnih-cinjenica-koje-sudac-sinisa-senjanovic-treba-znati-o-hos-u-i-njegovu-znakovlju
http://dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/17622-pet-kljucnih-cinjenica-koje-sudac-sinisa-senjanovic-treba-znati-o-hos-u-i-njegovu-znakovlju
http://dragovoljac.com/index.php/damir-kalafatic/17629-hoce-li-puritanski-senjanovici-presuditi-i-crkvi-sv-marka
http://dragovoljac.com/index.php/damir-kalafatic/17629-hoce-li-puritanski-senjanovici-presuditi-i-crkvi-sv-marka
mailto:pecaric@element.hr
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Presudu ZDS donijelo je tročlano sudsko vijeće Visokog prekršajnog 

suda. Predsjednik sudskog vijeća i potpisnik presude je Siniša 

Senjanović, a članice vijeća su Branka Žigante Živković i Renata 

Popović. 

Sudac Siniša Senjanović je brat od Đermana Ćiće Senjanovića koji 

je pisao u tjedniku Feral Tribune, čiji je i osnivač. Ćićo je bio 

kolumnist u Slobodnoj Dalmaciji i Novom listu. Na promociji Ćićine 

posljednje knjige "Laku noć, drugovi" bili su Nada Gašić, Damir 

Pilić, Dragan Markovina i mnogi drugi koje je okupio njegov brat 

Siniša Senjatović. Odlomak iz Ćićine knjige pročitala im je 

novinarka Milena Budimir. Upućeni ističu da je sudac bio član KP. 

Sutkinja Branka Žigante Živković je ukinula prvostupanjsku 

oslobađajuću presudu pjevaču bećaraca o "plavoj bluzi”, a Josipu 

Šimuniću zbog ZA DOM na stadionu povećala kaznu sa 5000kn na 

25.000kn. Poznata je po javnom zalaganju implementacije 

Istanbulske konvencije. Sutkinja Žigante Živković neuspješni je 

kandidat za dužnost predsjednika Visokog prekršajnog suda RH 

(odlukom DSV od 30.10.2017. za predsjednika Visokog prekršajnog 

suda RH imenovana je sutkinja Karmen Novak Hrgović, a ne Branka 

Žigante Živković). Branka je predsjednica sudbenog vijeća koje 

pismeno ocjenjuje suce prije nego ih DSV imenuje na osnovu te 

pismene ocjene i vlastite usmene ocjene. Nedavno je sama priznala 

kako je činjenica da nije sazvala sjednicu sudbenog vijeća u 

zakonskom roku, ali se pravdala time da je to "raširena praksa" i da 

to nikad nije bio problem pa ne vidi zašto je sada (čitaj - dok ne skupe 

dovoljnu većinu za sebi poželjnog suca i ne izlobiraju za nj skupa s 

DSV iako zakonski to moraju biti neovisna tijela, jer DSV nam 

"JAMČI NEOVISNOST SUDBENE VLASTI U RH") te da ju zbog 

prekoračenja roka za ocjenu sudaca može s čela vijeća smijeniti samo 

sudačko vijeće Vrhovnog suda koje to nije učinilo. 

Sutkinja Renata Popović je vjenčana kuma Ive Josipovića i njegove 

supruge Tatjane kojoj je bila kolegica na Pravnom fakultetu, a 

profesor joj je bio upravo Josipović. 
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Za kraj pročitajte imena sudaca Visokog prekršajnog suda za Javni 

red i mir pa sami procijenite kolike su šanse da neko drugo tročlano 

sudbeno vijeće, odabrano dakako slučajnim odabirom kao i ovo, 

donese drugačiju presudu o ZDS. 

(svi navedeni podaci u tekstu su dostupni na Google)  

 Ivana Ašprijan 

---------- Forwarded message --------- 

From: Miro Banović <mbanovic1@gmail.com> 

Date: Sat, 17 Aug 2019 at 13:51 

Subject: Fwd: Tko su suci koji su donijeli presudu o ZDS? 

To: Josip Pecaric <pecaric@element.hr> 

 

Treća sutkinja, Renata Popović, vjenčana je kuma Ive Josipovića i 

Tatjane Josipović. Ako je riječ o istoj Renati Popović. A vjerojatno 

jest. Na dnu članka piše. https://www.24sata.hr/news/josipovic-ju-

je-izbacio-s-ispita-pa-ju-je-onda-ozenio-153373 

---------- Forwarded message --------- 

From: Miro Banović <mbanovic1@gmail.com> 

Date: Sat, 17 Aug 2019 at 13:19 

Subject: Tko su suci koji su donijeli presudu o ZDS? 

To: Josip Pecaric <pecaric@element.hr> 

 

Ivana Ašprijan / facebook  

 

Presudu ZDS donijelo je tročlano sudsko vijeće Visokog prekršajnog 

suda. Predsjednik sudskog vijeća i potpisnik presude je Siniša 

Senjanović, a članice vijeća su Branka Žigante Živković i Renata 

Popović. 

Sudac Siniša Senjanović je brat od Đermana Ćiće Senjanovića koji 

je pisao u tjedniku Feral Tribune, čiji je i osnivač. Ćićo je bio 

kolumnist u Slobodnoj Dalmaciji i Novom listu. Na promociji Ćićine 

posljednje knjige "Laku noć, drugovi" bili su Nada Gašić, Damir 

mailto:mbanovic1@gmail.com
mailto:pecaric@element.hr
https://www.24sata.hr/news/josipovic-ju-je-izbacio-s-ispita-pa-ju-je-onda-ozenio-153373
https://www.24sata.hr/news/josipovic-ju-je-izbacio-s-ispita-pa-ju-je-onda-ozenio-153373
mailto:mbanovic1@gmail.com
mailto:pecaric@element.hr
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Pilić, Dragan Markovina i mnogi drugi koje je okupio njegov brat 

Siniša Senjatović. Odlomak iz Ćićine knjige pročitala im je 

novinarka Milena Budimir. Upućeni ističu da je sudac bio član KP. 

 

Sutkinja Branka Žigante Živković je ukinula prvostupanjsku 

oslobađajuću presudu pjevaču bećaraca o "plavoj bluzi”, a Josipu 

Šimuniću zbog ZA DOM na stadionu povećala kaznu sa 5000kn na 

25.000kn. Poznata je po javnom zalaganju implementacije 

Istanbulske konvencije. Sutkinja Žigante Živković neuspješni je 

kandidat za dužnost predsjednika Visokog prekršajnog suda RH 

(odlukom DSV od 30.10.2017. za predsjednika Visokog prekršajnog 

suda RH imenovana je sutkinja Karmen Novak Hrgović, a ne Branka 

Žigante Živković). Branka je predsjednica sudbenog vijeća koje 

pismeno ocjenjuje suce prije nego ih DSV imenuje na osnovu te 

pismene ocjene i vlastite usmene ocjene. Nedavno je sama priznala 

kako je činjenica da nije sazvala sjednicu sudbenog vijeća u 

zakonskom roku, ali se pravdala time da je to "raširena praksa" i da 

to nikad nije bio problem pa ne vidi zašto je sada (čitaj - dok ne skupe 

dovoljnu većinu za sebi poželjnog suca i ne izlobiraju za nj skupa s 

DSV iako zakonski to moraju biti neovisna tijela, jer DSV nam 

"JAMČI NEOVISNOST SUDBENE VLASTI U RH") te da ju zbog 

prekoračenja roka za ocjenu sudaca može s čela vijeća smijeniti samo 

sudačko vijeće Vrhovnog suda koje to nije učinilo. 

 

O sutkinji Renati Popović ne znam ništa, ako tko zna neka napiše. 

 

Za kraj pročitajte imena sudaca Visokog prekršajnog suda za Javni 

red i mir pa sami procijenite kolike su šanse da neko drugo tročlano 

sudbeno vijeće, odabrano dakako slučajnim odabirom kao i ovo, 

donese drugačiju presudu o ZDS. 

 

(svi navedeni podaci u tekstu su dostupni na Google)  
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JE LI POLITIČARIMA KRIVA 

MATEMATIKA? ZAGREB, 2019. 

 

STJEPAN RAZUM 

 

LIEPI DOMOVINSKI POZDRAV 

 

Predstavljanje knjige: PEČARIĆ, Josip. Predsjednica i 

‘Za Dom spremni’. Vlastita naklada. Zagreb, 2019., 

214 stranica.1 

 
 Od dviju knjiga, koje večeras predstavljamo, meni je zapala 

čast predstaviti drugu – “Predsjednica i ‘Za Dom spremni’”. 

Podsjećam poštovano slušateljstvo, koliko je meni poznato, to je 

treća knjiga s častnim i junačkim hrvatskim pozdravom u naslovu, 

objavljena u državi Hrvatskoj u posljednjih nekoliko godina. 

Najprije je Elvis Duspara u svibnju godine 2016. objavio knjigu “Za 

Dom spremni”, s podnaslovom “Inat knjiga” (Zagreb, 2016.), zatim 

je akademik Josip Pečarić godine 2017. objavio svoju prvu knjigu s 

hrvatskim pozdravom “Dnevnik u znaku ‘Za Dom spremni’” 

(Zagreb, 2017.), da bismo sada pred sobom imali njegovu drugu 

knjigu s tim pozdravom “Predsjednica i ‘Za Dom spremni’” (Zagreb, 

2019.). 

 Na samom početku knjige u svom predgovoru dr. zn. Josip 

Stjepandić daje ocjenu (diagnozu) današnjega političkoga i 

družtvenoga stanja u državi Hrvatskoj (str. 9-14). Piše o bolestnoj 

družtvenoj zbilji, u kojoj politička elita vodi protuhrvatsku politiku 

ili točnije veleizdajničku politiku na štetu Hrvatske, a javnosti se 

nameće razprava o pozdravu, koji bi trebao biti samorazumljiv za 

 
1 Ovo je štivo pročitano na predstavljanju knjige u Zagrebu, Slovenska 21, 

u Domu branitelja HVIDRA, 4. travnja 2019. 
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predsjednicu i svakoga, tko obnaša političku vlast u državi 

Hrvatskoj. Vrh tzv. hrvatske vlasti radi protiv svoje države i svoga 

naroda, a posljedica toga je težko bolestno družtvo. Odričući se 

pozdrava “Za Dom spremni”, s kojim su se hrvatski branitelji 

stoljećima odupirali tuđinskim osvajačima, podanički i poltronski 

hrvatski političari idu zacrtanim smjerom, koji će dovesti, 

predmnieva dr. Stjepandić, do diskreditacije hrvatskih branitelja i 

Hrvatskog obranbeno-osloboditeljskoga rata obćenito. Stoga 

odbacivanje pozdrava “Za Dom spremni” može se protumačiti 

jednino zamišljenim pozdravom “za izdaju spremni”. 

 Za zaključno štivo ove knjige sročitelj je odabrao članak dr. 

zn. Sanje Bilač, koja daje sličnu ocjenu (str. 210-214). I ona piše o 

“izdajničkoj političkoj eliti na vlasti”, koja ima zadatak “trajno 

paralizirati hrvatsko nacionalno biće, ugušiti njegov razvoj, oduzeti 

pravo na stvorenu nacionalnu državu i u konačnici Hrvatsku staviti 

pod tuđu kontrolu” (str. 211). Stoga dr. Bilač poziva hrvatske 

umnike, branitelje i domoljube, da pokažu nacionalnu zrelost i 

preuzmu odgovornost. A osnovno je pitanje: jesmo li spremni? 

 Akademik Josip Pečarić, ovom, kao i mnogim svojim 

dosadašnjim knjigama, pokazuje da je spreman razodkrivati laži, 

spreman je boriti se za istinu, za svoju i našu Hrvatsku. 

 Sročitelj Pečarić započinje knjigu svojim pismom 

predsjednici Republike Hrvatske Kolindi Grabar-Kitarović (str. 15-

16), koje joj je uputio, nakon što je ona objasnila javnosti, da je 

pozdrav “Za Dom spremni” kompromitiran i neprihvatljiv, nakon 

čega ju akademik Pečarić pita: “Želite li Vi reći da je ZDS 

kompromitirao Domovinski rat?”. Nadnevak pisma nije naveden, ali 

ga nije težko odrediti, ako se potraži njegova objava na raznim 

portalima. 

 Pozdrav “Za Dom spremni” ili njegovu inačicu koristila je 

hrvatska vojska u doba Drugoga svjetskoga rata, a koristili su ga i 

hrvatski branitelji u doba Hrvatskog obranbeno-osloboditeljskoga 

rata. Budući da je Predsjednici i drugim političarima važnije, što je 

bilo prije, a ne poslije, sročitelj zaključuje, da im je važniji Drugi 

svjetski rat od Hrvatskog obranbeno-osloboditeljskoga rata. To nije 

mišljenje samo akademika Pečarića, nego je to obći dojam u 

hrvatskom političkom prostoru. To je tako, jer su gubitnici u 
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Hrvatskom obranbeno-osloboditeljskom ratu, velikosrbski napadači 

i njihovi hrvatski pomagači zauzeli odlučujuće političke položaje u 

državi Hrvatskoj, pa nastoje izbjeći svaki govor o Hrvatskom 

obranbeno-osloboditeljskom ratu, koji bi ih nuždno podsjećao na 

njihovu lošu ulogu i izdaju vlastite domovine, tako da su hrvatskoj 

javnosti nametnuli govor o Drugom svjetskom ratu, odnosno o 

Nezavisnoj Državi Hrvatskoj, o kojoj još uviek na tragu 

komunističke i velikosrbske politike govore kao o oličenju svega zla 

na ovome Svietu. Na to su nažalost pristali hrvatska Predsjednica, 

predsjednik Vlade Andrej Plenković i drugi političari, pa svima 

nama nameću sliku vlastite prošlosti i sadašnjosti prema želji i ukusu 

naših neprijatelja. Nevjerojatno, ali istinito! Na žalost! 

 Već više puta izrečena istina iz usta akademika Josipa 

Pečarića, dolazi na vidjelo i u svezi s ovim pozdravom, a to je, da se 

međusobno pomiruju djeca partizana i komunista iz svih stranaka, a 

na štetu hrvatskoga ponosa i hrvatskih vriednosti. 

 U ovom predstavljanju svakako je potrebno iztaknuti pismo, 

koje je akademik Pečarić poslao veleposlaniku Sjedinjenih 

Američkih Država Robertu Kohorstu, koji je bio izrazio 

zadovoljstvo, što je predsjednica Grabar-Kitarović promienila svoje 

mišljenje glede pozdrava “Za Dom spremni” (str. 42-43). Nije uobće 

bitno, je li to stari ili novi, ustaški ili braniteljski, hrvatski ili bilo 

kakav drugi pozdrav, nego je bitno to, da su s tim pozdravom hrvatski 

branitelji, među kojima osobito hosovci, ginuli za svoju državu 

Hrvatsku u doba Hrvatskog obranbeno-osloboditeljskoga rata, 

upravo onako kako su hrvatski branitelji ginuli za svoju državu 

Hrvatsku u doba Drugoga svjetskoga rata. Dovoljno se sjetiti 

branitelja Odžaka iz svibnja godine 1945.! A ginuli su u ovom 

novom ratu, među inim, i stoga što su Sjedinjene Američke Države 

dale zeleno svjetlo za velikosrbski fašistički napad na Hrvatsku. Sada 

sjedinjeno-američko-državni veleposlanik nas podučava, kako 

“postoje izrazi kojima nema mjesta u modernom družtvu” i pod tim 

izrazom misli upravo na domoljubni pozdrav “Za Dom spremni”. 

Takva izopačenost i ćudoredna nakaradnost može proći samo kod 

ljudi bez obraza i časti! Osvajačke sile inače ne drže ništa do časti i 

do međunarodnoga pravnoga poredka. 
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 Vriedno je iztaknuti i otvoreno pismo predsjednika HSP-a 

Karla Starčevića i predsjednika Glavnoga stana HSP-a Nikice 

Augustinovića, koji pišu predsjednici: “Vi ste 16. II. 2019. pljunuli 

na veliki dio onih koje predstavljate. Prije svih, na sve žrtve 

Domovinskog rata, kako na poginule branitelje – pripadnike HOS-a 

– koji su položili svoje živote ZA DOM SPREMNI, tako i na civilne 

žrtve srbočetničke agresije. Pljunuli ste na žrtve mladića, koji su 

poginuli za hrvatsku Državu s oznakom ZA DOM SPREMNI. 

Pljunuli ste na sve roditelje, koji su ostali bez sinova i kćeri, koji su 

bili ZA DOM SPREMNI. Pljunuli ste u lice većini hrvatskog 

naroda.” (str. 44). 

 Divnu pouku dao je svojim pismom veleposlaniku Kohorstu 

Anto Đapić (str. 46-49), o suverenosti, o vriednostima hrvatskoga 

naroda i o uljudnom ponašanju stranih veleposlanika, pa bili oni 

predstavnici vodećih svjetskih sila. Vriedno ga je pročitati! 

 Dakle, knjiga koja je pred nama jest zbirka raznih članaka 

ponajprije njezinoga sročitelja akademika Pečarića, a onda i mnogih 

sudobnika, koji su reagirali na prestrojavanje predsjednice Grabar-

Kitarović iz domoljubnog tabora u bezlični globalistički tabor, 

odričući se pozdrava “Za Dom spremni”, kao i na izjavu sjedinjeno-

američko-državnog veleposlanika Kohorsta glede toga 

prestrojavanja, a na kraju je i reakcija na smušeno vrludanje glede 

toga pozdrava hrvatskoga povjestničara dr. zn. Marija Jareba. 

 Svejedno je, je li “Za Dom spremni” stari ili jako stari 

pozdrav, ili uobće nije stari, važno je da je on naš, sadašnji – sudobni 

pozdrav, da je to pozdrav iz Hrvatskog obranbeno-oslobodilačkoga 

rata. Poviestnost ostaje u poviesti, u prošlosti, a sudobnost živi u 

sadašnjosti! 

 Osvajački narodi ili njihovi političari ne vole narode i 

pojedince koji su spremni braniti svoj dom i svoju domovinu i pod 

cienu života, jer im time onemogućuju njihov prodor u tuđe dvorište, 

u tuđi dom. Stoga je razumljivo da veleposlaniku svjetske slile nije 

simpatičan taj domovinski pozdrav u hrvatskom narodu, premda ga 

u svom narodu vjerojatno podržava. No, nije razumljivo da se tog 

pozdrava odriču vodeći ljudi u vlastitom narodu. Zapravo, 

razumljivo je, kad znamo zbog čega to čine; razumljivo je, ali je 

biedno i izdajnički. 
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 U samom hrvatskom narodu postoje pojedinci, koji služe 

tuđim probitcima ili pak zbog ideoložkih razloga mrze vlastiti narod, 

kojemu nepotrebno nameću okostnice, da se njima mjesecima i 

godinama bavimo, kako bi zamračili neku svoju nečastnu i sebičnu 

djelatnost. U ovoj knjizi navedeno je nekoliko osoba, koje 

pokazujući svoju odbojnost prema pozdravu “Za Dom spremni”, 

nieču patriotizam iliti domoljublje. Budući da nije normalno biti 

protivnik vlastitoga naroda, potrebno je iztražiti pozadinu tih ljudi, 

potrebno je odkriti uzroke toj izvrnutosti. Ova nam knjiga daje u tom 

smislu barem neke naznake. Tako za saborskoga zastupnika dr. zn. 

Milorada Pupovca saznajemo da je predsjednik stranke, koju je 

osnovao ratni zločinac; predsjednik Vlade RH mr. zn. Andrej 

Plenković protivno volji hrvatskoga naroda, očitovanoj na izborima, 

sastavio je Hrvatsku Vladu; predsjednica Kolinda Grabar-Kitarović 

oblikovala je svoj vriednostni sustav na sustavu svojih partizanskih 

‘none’ i ‘nonice’; pučka pravobraniteljica Lora Vidović nezakonitim 

je putom došla na tu javnu službu; filmaš Hrvoje Hribar financira 

filmove u službi velikosrbske pomičbe; gradonačelnik Boris Miletić 

podpuno se izgubio u narodnostnom vriednostnom sustavu do razine 

mazohizma; dr. zn. Ognjen Kraus, premda genetički potomak meni 

dragoga židovskog naroda, po svom je opredjeljenju politički 

velikosrbin, što mu je namro otac, koji je bio komunistički 

progonitelj; dr. zn. Hrvoje Klasić, sveučilištni predavač, koji se 

sramoti svakim svojim javnim nastupom, pokazujući 

nerazumievanje hrvatske stvarnosti u prošlosti i sadašnjosti. Dakle, 

svi navedeni ljudi, protivnici pozdrava “Za Dom spremni”, imaju, 

kako to narod kaže, nekog putra na glavi, koji ih ograničava u 

zdravorazumskom promišljanju i djelovanju. 

 Unatoč njima i nasuprot njima u hrvatskom narodu ima 

množtvo domoljuba, koji su na primjeru pozdrava “Za Dom 

spremni” pokazali izpravno opredjeljenje i spremnost, da se bore za 

istinu i za svoj hrvatski narod. U ovoj knjizi, uz samoga sročitelja 

Pečarića, prepoznao sam četrdeset i tri hrvatska uglednika, 

znanstvenika i domoljuba, koji su stali u obranu tog pozdrava i 

slobode njegove upotrebe. To su (navedimo ih iz poštovanja i 

zahvalnosti): Miro Banović, dr. zn. Sanja Bilač, Damir Borovčak, 

Velimir Bujanec, Joško Buljan, dr. zn. Jure Burić, Anto Đapić, Vlado 
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Glavaš, dr. zn. Zlatko Hasanbegović, dr. zn. Andrija Hebrang, 

Hrvoje Hitrec, Zvonimir Hodak, Marcel Holjevac, Barbara Jonjić, 

dr. zn. Marko Jukić, dr. zn. Josip Jurčević, Damir Kalafatić, Davorin 

Karačić, Tomislav Karamarko, Krešimir Kartel, Eva Kirchmayer-

Bilić, Mate Knezović, mons. dr. zn. Vlado Košić, Pero Kovačević, 

Vjekoslav Krsnik, Ivica Marijačić, Stijepo Miović Kočan, Marko 

Perković Thompson, Gordana Sarkotić, dr. zn. Slobodan Lang, 

Marko Marković, dr. zn. Matko Marušić, Peđa Mišić, dr. zn. Ante 

Nazor, Mirela Pavić, dr. zn. Damir Pešorda, Mate Radeljić, dr. zn. 

Ivo Rendić-Miočević, Karlo Starčević, dr. zn. Josip Stjepandić, dr. 

zn. Ivica Šola, Rudi Tomić i Đuro Vidmarović. 

 Dok postoji jedan svjestan Hrvat, nema bojazni za 

zatiranjem hrvatstva, a ovdje ih je navedeno puno više. Pozdrav “Za 

Dom spremni” pokazatelj je, poput lakmus-papira, našega 

domoljublja. Svatko od nas prema tom pozdravu, odnosno prema 

domoljublju mora zauzeti svoje stajalište. Ja sam ga osobno izrekao 

već godine 2012., kada me je novinarka Andrea Černivec pitala: 

“Smatrate li da je ‘Za Dom, spremni’ neprihvatljiv pozdrav i jesu li 

opravdane intervencije policije? Svjedoci smo tomu gotovo svake 

godine u Čavoglavama, a bilo je slučajeva i u drugim hrvatskim 

gradovima, gdje su pojedinci uhićeni zbog ustaških ikonografija ili 

zbog pozdrava.” Na to sam joj odgovorio: 

 “Naš se hrvatski narod služi različitim liepim pozdravima, 

kršćanskim i domoljubnim. Pozdrav ‘Za dom spremni’ je jedan od 

ljepših pozdrava. Kao i drugi narodi, i mi Hrvati riečju ‘dom’ 

izražavamo cjelokupni sadržaj obiteljskog života, ali i svenarodnog, 

domovinskog života. Biti spreman za dom i domovinu žrtvovati se, 

boriti se, pa i poginuti, to je ono, što se ovim pozdravom izražava. 

Ako taj pozdrav nekomu smeta, onda mu smeta obitelj kao takva, 

kao i domovina hrvatskoga naroda. Takvi bi očito željeli, da nestane 

hrvatska obitelj i hrvatska domovina. No, to što neki politički 

krugovi u tom pozdravu vide prisjećanje na Nezavisnu Državu 

Hrvatsku, to je njihov problem, ali kojega bi se morali osloboditi. 

Zapravo radi se o tome, da nam je komunistička ideologija 

nametnula, da svu stvarnost moramo gledati s njezinih stajališta i 

njezinim naočalama, a to znači, da sve ono što nije komunističko, 

mora nestati, jer navodno je zločinačko, ustaško, nazadno … To je 
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najočitiji primjer komunističke indoktrinacije. Zatiranje tog 

pozdrava u novije se vrieme nastoji provoditi i sa stajališta 

svjetskoga globalizma i multinacionalnih poduzeća i trgovina, 

kojima nije u interesu, da postoje svjestni i rodoljubni narodi i da 

postoje obitelji, koje su štit i obrana od njihovih manipulacija. O kad 

bi svaki Hrvat i Hrvatica rado upotrebljavao taj pozdrav, ili barem 

po njegovoj poruci živio, tada bi i naše hrvatsko gospodarstvo 

procvjetalo, jer bismo kupovali i trošili domaće, a ne uvozne 

proizvode. Ovaj bi pozdrav trebali koristiti nadasve naši hrvatski 

političari, koji po svojoj političkoj dužnosti moraju promicati dobro 

hrvatskoga doma i domovine. U tom bi slučaju gledali, što je bolje 

za Hrvatsku, a ne za Europsku Uniju, tada bi u dvostranim odnosima 

s recimo Srbijom i Slovenijom gledali, što je bolje za Hrvatsku, a ne 

kako se njima svidjeti. Očito je, da živimo u vremenu nenarodnih 

vlasti, pa se ovaj pozdrav nikako ne uklapa u tu hrvatsku jadnu 

političku klimu, pa ga se nastoji ukloniti, pozivajući se opet na 

prošlost.” (Hrvatski list, br. 411, od 9.VIII.2012., str. 33). 

 Budimo ustrajni, pa ćemo nenarodnih vlasti dočekati opet 

narodnu vlast! Hvala na pozornosti! 

 
http://dragovoljac.com/index.php/razno/15725-liepi-domovinski-

pozdrav  

  

http://dragovoljac.com/index.php/razno/15725-liepi-domovinski-pozdrav
http://dragovoljac.com/index.php/razno/15725-liepi-domovinski-pozdrav
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PREDSJEDNICA I 'LIAM SHI!' 

(Govor na predstavljanju Smeta im Thompson, HOS, 

ZDS,...) 

 
Dragoj Mireli Pavić, 

Njen pridragi akademik 
 

Zahvaljujem se svima što ste došli na prvo predstavljanje knjige 

PREDSJEDNICA I 'ZA DOM SPREMNI' i ponovljeno 

predstavljanje knjige MATEMATIKA, PJESME I NOGOMET, kao 

i HVIDRI Zagreb što je omogućila predstavljanje. Posebna 

zahvalnost i predstavljačima Stjepanu Razumu, Marku Ljubiću i 

Davorinu Karačiću, kao i Branku Hrkaču koji je napravio korice i za 

ove 'nepodobne' knjige.  

Dvije su knjige pa sam predstavljanje nazvao Krivi su im Thompson, 

HOS, ZDS,... Ali nije ni to pomoglo. Ono o čemu se piše u tim 

knjigama, vjerojatno i sam autor, nisu odavno podobni pa 

predstavljanje ne najavljuju ni domoljubni portali. Koliko znam ovo 

predstavljanje su najavili portali dragovoljac.com i 

hrvatskonebo.org. 

Poznato je da su neke srpske i židovske organizacije tražile zabranu 

predstavljanja knjige Razotkrivena Jasenovačka laž, čiji smo autori 

dr. Razum i ja, ali izgleda da su neki hrvatski portali to shvatili kao 

poziv na zabranu predstavljanja svih mojih knjiga, pa se nisu 

proslavili ni s najavom nedavnog predstavljanja četvrte knjige o 

generalu Praljku. Ili samo nije dobro u predizbornim vremenima 

podsjećati na povezanost napada na Thompsona i Predsjedničinih 

izjava o ZDS.  

Srećom samocenzure nema u „Hrvatskom tjedniku, pa oni u 

današnjem broju donose najavu predstavljanja uz komentar: “Knjiga 

Predsjednica i ‘za dom spremni’ donijela je još jedan autorov 

polemički prikaz zloćudnog tumora (ili možda metastaze) u 

hrvatskoj društvenoj zbilji, koji bi se mogao podvesti pod jedan 

skupni pojam “protuhrvatska politika” ili točnije “veleizdajnička 

politika na štetu Hrvatske”, stoji među ostalim u predgovoru nove 

Pečarićeve knjige koji potpisuje Josip Stjepandić. 
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A očekivao sam reagiranje na moj naziv predstavljanja tipa:  

Čemu takav naziv? Pa svima je jasno da njima smeta neovisna 

Hrvatska.  

Neovisna Hrvatska. Pa da, takva Hrvatska se uvijek nazivala i naziva 

se Ustaška Hrvatska. Možda je puno bolje ne davati prostor tako 

nečemu u vrijeme kada imamo Srpsku Hrvatsku na čelu s Pupovcem 

i Plenkovićem ili kako su nam to lijepo prikazali u Kaštelima: 

Plenković pleše kako Pupovac svira. 

Vjerovali smo da je Predsjednica RH bliža ideji suverene hrvatske 

države. Jasno vam je da je nedavno odricanje Predsjednice od 'Za 

Dom spremni' zapravo bilo odricanje od suverenizma i priklanjanje 

Plenkoviću koji pleše. Istina, po Plenkoviću je „HDZ glede 

suverenizma jači od bilo koje druge stranke u RH“. Možemo se i 

složiti s njim jer očito čovjek misli na srpsko-hrvatski suverenizam. 

Bilo kako bilo, tj. je li se Predsjednica odrekla suverenizma ili se 

priklonila Plenkovićevom srpsko-hrvatskom suverenizmu u naslovu 

je moje knjige pa sam prvi poziv na ovo predstavljanje poslao njoj 

(26. 3. 2019.): 

Poštovana gđo Predsjednice RH,  

Pozivam Vas na predstavljanje mojih knjiga koje se odnose i na Vas. 

Naime prva je nastala povodom Vaših novih istupa o pozdravu Za 

Dom spremni. U drugoj ima tekstova oko uspjeha naših nogometaša, 

ali i o međunarodnoj matematičkoj konferenciji povodom mog 70.-

og rođendana (bili ste neuspješno pozvani biti pokroviteljem), kada 

su kolege iz svijeta o meni govorili kao o “kralju nejednakosti”: 

KRIVI SU IM THOMPSON, HOS, ZDS… 

(...) 

S poštovanjem, 

dr.sc. Josip Pečarić 

Redoviti član HAZU 

izvanjski član DANU 

Naravno, nisam ni očekivao da će se Predsjednica odazvati pozivu.  

Zapravo ovo predstavljanje je u čast jedne druge dame. Vjerujem da 

ste svi vidjeli obavijest u Hrvatskom tjedniku prije dva tjedna: 

Potreseni smo i tužni VJERUJEMO U BOGA, U LIJEČNIKE I U 

NAŠU MIRELU, povodom teške bolesti njihove omiljene 

kolumnistice Mirele Pavić koja je petnaest godina pisala tjednu 
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satiričnu kolumnu 'Plašikracija' i nije preskočila ni jedan jedini 

tjedan.  

Poslije Peticije ZDS ona je te svoje kolumne završavala sa ZDS na 

kineskom: LIAM SHI! Zato sam i ovaj govor naslovio prema 

naslovu prve knjige koju predstavljamo, ali na Mirelin način; 

PREDSJEDNICA I 'LIAM SHI!'. A i posvetio sam joj ga kao njen 

pridragi akademik, kako me je znala nazivati u tim svojim 

kolumnama. Tako je i nedavno (14. veljače 2019.) povodom ponude 

hrvatskog iseljenika, mog Bokelja Marka Franovića MILIJUN 

KUNA onome tko 'opovrgne rezultate istraživanja Leljaka, Vukića, 

Pečarića, Razuma, Jurčevića i drugih' o radnom logoru Jasenovac, 

Mirela napisala:: 

Da se Irinej smiri i 'usredotoči', mala bi mu ponudila i onizi milijun 

ustašića nagrade što ih je vrlo pametno ponudija naš iseljenik onome 

ko konačno iskopa kosti i dokaže kakvo je stanje pod 'cvetkom 

zanovetkom'. Pitan se bi li ih u halju spremija, ih! Kad već ne more 

pročitat g. Vukić, ni prof. Razum, ni pridragi akademik. A ko će t'lika 

slova čitat, majketi. 

Danas mi javljaju iz Hrvatskog tjednika: 

Zadnja informacija je da ide nabolje... budna... bez cijevi u ustima... 

pod medikamentima... doktori su zadovoljni, ako se ovako nastavi 

mogla bi put zadarske bolnice pa na terapiju u Krapinske Toplice... 

mi zaista vjerujemo da će sve biti dobro uz Božju pomoć. 

Vjerujemo i svi mi! 

Na neki način ovo predstavljanje je najavio Zvonimir Hodak u 

ovotjednoj kolumni komentirajući pisanje Jurice Pavičića: 

Naslov njegovih "Vijesti iz Liliputa" je pomalo ofucan. Naslov 

članka je "Sveučilište za fake news". Kaže drug komesar Jure: "U 

normalnim okolnostima, sveučilište bi trebalo biti institucija koja će 

ljudima objasniti da zemlja ipak nije ravna, da je cijepljenje 

civilizacijska dobrobit, a da ZDS nije postojao do 1941.g.  

Po onoj poznatoj LAŽ JE NAJVIŠE POMOGLA SRBIMA U 

POVIJESTI eto doznajemo da ni ZDS nije postojao prije 1941. 

Zapravo dirljivo je vidjeti kako Pavičić u praksi provodi naputak koji 

je Plenković dao svojoj poznatoj komisiji: 

"Hrvatska mora tražiti konsenzus i odrediti se prema pitanju 

prošlosti, totalitarnih režima 20. stoljeća, jasno osuditi režim između 
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1941. i 1945 godine, dakle ustaški režim tijekom kojeg su počinjeni 

brojni zločini, ali isto tako na trezven način analizirati sve ono što se 

dogodilo nakon 1945. godine". 

https://www.slobodnadalmacija.hr/novosti/hrvatska/clanak/id/4654

70/plenkovic-povjerenstvo-za-suocavanje-s-prosloscu-krajem-

veljace-trebamo-osuditi-ustaski-rezim-i-analizirati-sto-se-dogaalo-

nakon-1945 

Komisija je poslušala srpsko-hrvatsku vlast. Simbol s kojim je 

branjen Vukovar je nepodoban, a simboli pod koji je rušen je 

podoban.  

U knjizi je dan i početak moje polemike oko ZDS iz 1932.godine. 

Međutim, vama će sigurno biti zanimljivije vidjeti kako je to dalje 

komentirao Hodak: 

„No, Sveučilište u Zagrebu aktivno je sudjelovalo u fabrikaciji 

političke, strukovne, historiografske i meritokratske laži. Počasni 

doktorat Milanu Bandiću nastavak je tog smjera". Kad bi se našem 

partizanu Juri barem jednom omaklo da napiše nešto što nije tako 

izrazito obojeno kričavom, drečećom crvenom bojom. On naravno 

spada u prvi ešalon ofucanih, umornih i depresivnih boraca protiv 

ZDS. Moramo ga shvatiti, ali ne i žaliti. Čovjek se sizifovski bori 

protiv nečega što je u ovoj zemlji već davno pobijedilo. Pozdrav je 

to kojim se grmjelo na Kninskoj tvrđavi 5. kolovoza ljeta 

Gospodnjeg 1995.g. Jure ne može iz glave otjerati staru, žilavu pticu 

KOS. Ona kljuca li kljuca. 

Pred par tjedana objavio sam faksimil dopisa dvojice domobrana koji 

žive u SAD-u. Da se ne ponavljam, pismo završava sa ZDS, a pismo 

je s početka 1936.g. U vrijeme dok se tek spremao pakt između 

Staljina i Hitlera (koji je potpisan 1939.g. u Moskvi). Tada su 

Pavelićevi izgledi da ga Musolini instalira u Zagrebu bili isto tako 

realni koliko je realan progon ZDS iz memorije i vokabulara onih 

koji su ovu Hrvatsku izborili u Domovinskom ratu. Pet godina prije 

nego je Slavko Kvaternik proglasio NDH, hrvatski domobrani su 

pozdravljali našoj orijuni mrskim ZDS. U nečem se moram, iako 

teška srca, složiti s komesarom Jurom: "Sveučilište u Zagrebu 

aktivno je sudjelovalo u fabrikaciji političke, strukovne, 

historiografske i meritokratske laži". Pa naravno Jure, to je 

sveučilište dalo počasni doktorat bravaru ili šloseru Brozu, ratnom 

https://www.slobodnadalmacija.hr/novosti/hrvatska/clanak/id/465470/plenkovic-povjerenstvo-za-suocavanje-s-prosloscu-krajem-veljace-trebamo-osuditi-ustaski-rezim-i-analizirati-sto-se-dogaalo-nakon-1945
https://www.slobodnadalmacija.hr/novosti/hrvatska/clanak/id/465470/plenkovic-povjerenstvo-za-suocavanje-s-prosloscu-krajem-veljace-trebamo-osuditi-ustaski-rezim-i-analizirati-sto-se-dogaalo-nakon-1945
https://www.slobodnadalmacija.hr/novosti/hrvatska/clanak/id/465470/plenkovic-povjerenstvo-za-suocavanje-s-prosloscu-krajem-veljace-trebamo-osuditi-ustaski-rezim-i-analizirati-sto-se-dogaalo-nakon-1945
https://www.slobodnadalmacija.hr/novosti/hrvatska/clanak/id/465470/plenkovic-povjerenstvo-za-suocavanje-s-prosloscu-krajem-veljace-trebamo-osuditi-ustaski-rezim-i-analizirati-sto-se-dogaalo-nakon-1945


                     DAVORIN KARAČIĆ 109 

 

 

 

zločincu sa 570.000 ubijenih na duši. Sjetite se Milana Kangrge i 

njegovog prijatelja "filozofa" Vojislava Šešelja koji je devet godina 

bio član Hrvatskog filozofskog društva zajedno s Gajom Petrovićem, 

Žarkom Puhovskim, Rudijem Supekom… 

Te historiografske laži i danas se bez skrupula plasiraju. Što drugo 

rade "istoričari" poput Klasića, Jakovine, Markovine, Perice, 

Goldsteina....“ 

https://direktno.hr/kolumne/tko-ce-ove-godine-dobiti-nobelovu-

nagradu-mirotvorstvog-hrvatska-radnicka-klasa-151506/ 

 Slično Hodaku i Franoviću Josip Horvat piše(„Neprihvatljiv je 

napad dr. Jareba na akademika Pečarića“, Hrvatski tjednik, 28. 

ožujka 2019.): 

Dragi domoljubi, ne možemo se osloniti samo na „povjesničare po 

struci“. Nama Hrvatima potrebni su gospoda Pečarić, Razum, 

Vukić, Leljak, Jurčević i drugi vrijedni ljudi. Ne dajmo se 

obeshrabriti, idemo dalje do istine. 

Ali zaboravimo i to da je ZDS bio poznat i kao domobranski pozdrav 

tridesetih godina prošlog stoljeća i da je nastao kao antifašistički 

pozdrav. Neka su u pravu Plenković, Pupovac, Pavičić. Doista je 

ZDS bio ustaški pozdrav prve godine uspostave NDH. Svo vrijeme 

je i tada bio domoljubni pozdrav prihvaćen od naroda o čemu piše i 

95.-o godišnji Lojzo Buturac („U pravu je matematičar, a ne 

povjesničar, budimo kao i do sada – za dom spremni“, Hrvatski 

tjednik, 28. ožujka 2019.): 

A evo ponekih sjećanja i iz ratnih godina, iz vremena NDH. Među 

nama ondašnjim ratnim požeškim gimnazijalcima bio je uobičajen 

naš hrvatski rodoljubni pozdrav „Za dom spremni“. Ali smo pravili 

veliku razliku između vojnoga ili nekoga službenog pozdrava „Za 

poglavnika i dom spremni“. Među nama gimnazijalcima bio je i 

pokoji pravoslavac, pa i jedan Židov, Branko Horvat, pa smo se svi 

pozdravljali našim rodoljubnim pozdravom ZDS. Šteta je što mi 

kolega Branko nije više živ pa da potvrdi ovu istinu. 

http://dragovoljac.com/index.php/razno/15665-u-pravu-je-

matematicar-a-ne-povjesnicar-budimo-kao-i-do-sada-za-dom-

spremni 

Njihov 'dokaz' da se radi o ustaškom pozdravu je to što se koristio i 

u državnim dokumentima ND Hrvatske. Koristila se i kuna, pjevala 

https://direktno.hr/kolumne/tko-ce-ove-godine-dobiti-nobelovu-nagradu-mirotvorstvog-hrvatska-radnicka-klasa-151506/
https://direktno.hr/kolumne/tko-ce-ove-godine-dobiti-nobelovu-nagradu-mirotvorstvog-hrvatska-radnicka-klasa-151506/
http://dragovoljac.com/index.php/razno/15665-u-pravu-je-matematicar-a-ne-povjesnicar-budimo-kao-i-do-sada-za-dom-spremni
http://dragovoljac.com/index.php/razno/15665-u-pravu-je-matematicar-a-ne-povjesnicar-budimo-kao-i-do-sada-za-dom-spremni
http://dragovoljac.com/index.php/razno/15665-u-pravu-je-matematicar-a-ne-povjesnicar-budimo-kao-i-do-sada-za-dom-spremni
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himna. Domoljubni Hrvati se takvim 'argumentima' obično rugaju. 

Pa i u navedenom tekstu naša Mirela naziva njima omiljene kune 

ustašicama. A zapravo ti njihovi 'argumenti' su zapravo samo potvrda 

da im je svaka neovisna hrvatska država ustaška država, pa, umjesto 

da se u vrijeme ND Hrvatske bili protiv režima, oni su bili protiv 

hrvatske države. Zato im je i ova danas bila – ili još uvijek jest – 

Tuđmanova ustaška država. Svugdje vide ustaše samo da država 

uistinu ne bi bila hrvatska država! 

Na kraju spomenimo i da su u obje knjige dani tekstovi o Vatrenima 

i Thompsonu. Vjerojatno nije zgodno podsjećati Hrvate koliko je 

Vatrenima značio Thompson i koliki je strah bio u Vlastima od 

njegovog ZDS u trenutcima kada se cijeli svijet divio hrvatskom 

narodu zbog njegova ponosa i ljubavi prema svojoj domovini (naslov 

u novoj knjizi je: JE LI THOMPSON ISKOMPLEKSIRAO 

PLENKOVIĆA?). 

HVALA! 

 

Josip Pečarić 

 

http://dragovoljac.com/index.php/razno/15727-predsjednica-i-liam-

shi 

 

  

http://dragovoljac.com/index.php/razno/15727-predsjednica-i-liam-shi
http://dragovoljac.com/index.php/razno/15727-predsjednica-i-liam-shi
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VRATITI HRVATSKU NARODU: PORTAL 

DRAGOVOLJAC.COM, 2020. 

 

‘TREĆI STUP PEČARIĆEVE HRVATSKE’: 

THOMPSON 
 

Pozdravljam sve nazočne i zahvaljujem se don Lazaru za 

organizaciju predstavljanja mojih novih knjiga o Thompsonu – 

'trećem stupu Pečarićeve Hrvatske': MATEMATIKA, PJESME I 

NOGOMET i PREDSJEDNICA I 'ZA DOM SPREMNI'.  

Dragi prijatelj general Ljubo Ćesić Rojs ga je prokomentirao, kao i 

profesorici Miri Vrbanović na sjajnom predstavljanju. 

Akademiče moj dobri.! 

Žao mi je što se nisi sjetio povijesne istine i napisao prave stupove 

Slobodne i Nezavisne Hrvatske Države. Da nije bilo ovih stupova ne 

bih bilo ni voljene nam Hrvatske. Svi ostali mogu biti ali poslije ova 

4 stupa. 

General dalje nabraja četvoricu najzaslužnijih. S njegovim izborom 

bih se i mogao složiti, ali me njegov dopis podsjetio na svojevrsni 

napad Oca i sina Goldsteina u Slobodnoj Dalmaciji na mene. 

Kako to? 

Pa Goldsteini su tvrdili da sam ja napisao nešto što nisam napisao i 

onda su polemizirali s tom svojom laži. Naslov teksta im je bio, 

vjerovali ili ne: Akademik Pečarić uporno laže. 

Sada Goldsteinovski moj prijatelj general Rojs se pravi lud i kao ne 

vidi da je u pozivu na ovo predstavljanje ono treći stup Pečarićeve 

Hrvatske pod navodnicima. 

Ne vjerujem da Rojs misli da je RH moje vlasništvo.  

Dakle bitno je koga se citira i zašto je autor to tako naveo. 

Naime, profesor književnosti na Sveučilištu u Mostaru dr. sc. Marko 

Tokić je još 05. 12. 2014. u Mostaru govoreći o mojim knjigama 
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istaknuo kako četiri stupa moje Hrvatske čine: Franjo Tuđman, Dario 

Kordić, Marko Perković-Thompson i biskup Vlado Košić.  

Ne treba biti previše inteligentan i znati da profesor književnosti 

govori o sadržaju mojih knjiga i doista to sjajno definira s ova četiri 

stupa. 

U međuvremenu je Golsteinovski napad na mene general Rojs 

ponovio i na portalu kamenjar.com: 

https://kamenjar.com/general-rojs-pita-skoru-gdje-je-pjevao-91/ 

Moj odgovor KONKURIRA LI GENERAL ROJS ZA 

SVEUČILIŠNOG PROFESORA IZ KNJIŽEVNOSTI? Objavljen je 

na portalima: 

https://kamenjar.com/akademik-josip-pecaric-odgovorio-generalu-

rojsu/ 

http://glasbrotnja.net/akademik-pecaric-odgovor-generalu-rojsu/  

http://dragovoljac.com/index.php/razno/17010-konkurira-li-

general-rojs-za-sveucilisnog-profesora-iz-knjizevnosti 

Često sam citirao Tokićevo mišljenje i uvijek bih dodao kako su te 

četiri osobe one koje su neprijatelji hrvatske države i hrvatskog 

naroda najviše napadali, a predstavljaju najzaslužnije dijelove 

hrvatskog naroda u stvaranju hrvatske države. 

Danas mi govorimo o trećem stupu 'Pečarićeve Hrvatske' dakle o 

onima koji su svoje talente koristi u obranu Hrvatske i koji su zbog 

toga bili na meti napada onih koji ne vole Hrvatsku. 

Na Thompsona i njegovu legendarnu pjesmu „Bojna Čavoglave” 

koja je ledila krv u žilama fašističkim agresorima na Hrvatsku i 

njihovim saveznicima u Hrvatskoj počeli su napadi s povratkom 

jugo-komunista na vlast. U jeku najvećih napada 2008. godine 

branili smo Thompsona otvorenim pismima, a potom i knjigama:  

M. Kovačević i J. Pečarić, Thompson u očima hrvatskih 

intelektualaca – Bilo je i to jednom u Hrvatskoj, Fortuna, Zagreb, 

2008.  

J. Pečarić, Hajka na Thompsona, Zagreb, 2012. 

J. Pečarić, Thompson – pjesmom za Hrvatsku, Zagreb, 2017. Str. 

409. 

I knjigom koju danas predstavljamo: 

J. Pečarić, Matematika, pjesme i nogomet. Zagreb, 2018. str. 347. 

https://kamenjar.com/general-rojs-pita-skoru-gdje-je-pjevao-91/
https://kamenjar.com/akademik-josip-pecaric-odgovorio-generalu-rojsu/
https://kamenjar.com/akademik-josip-pecaric-odgovorio-generalu-rojsu/
http://glasbrotnja.net/akademik-pecaric-odgovor-generalu-rojsu/
http://dragovoljac.com/index.php/razno/17010-konkurira-li-general-rojs-za-sveucilisnog-profesora-iz-knjizevnosti
http://dragovoljac.com/index.php/razno/17010-konkurira-li-general-rojs-za-sveucilisnog-profesora-iz-knjizevnosti
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Zapravo ta knjiga predstavlja taj stup kojemu je na čelu Thompson – 

„pjesme” u naslovu.. Ono „matematika” u naslovu odnosi se na mene 

jer je u knjizi pisano o matematičkoj konferenciji povodom mog 70-

og rođendana na kojoj su me kolege iz vani nazvali „kraljem 

nejednakosti”, a područje mog rada „mojim kraljevstvom”.  

O mom domoljubnom radu govorio je na otvaranju biskup Košić, a 

moji gosti na svečanoj večeri bili su uz Thompsona i Stanko Šarić i 

Dražen Žanko. 

Na Vatrene se odnosi ono „nogomet” u naslovu. i u najnovijem 

Hrvatskom tjedniku Joško Čelan nas podsjeća kako su se vlasti 

odnosili prema njima: 

„U to vrijeme činilo se da je neka nevidljiva sila proglasila sveopći 

lov na tih jedanaest mladih športaša, koji će uskoro – kao iz inata ili 

pak po nekoj istinskoj božanskoj pravdi – pred očima cijeloga svijeta 

pokazati najljepšu, gotovo nadrealnu sliku nas samih.” 

Tada su Vatreni na povratku u Domovinu svojim odnosom prema 

Thompsonu pokazali kako se treba odnositi prema sluganskoj vlasti 

koja šikanira ono vrijedno a ponosno u Hrvatskoj.  

Vlastima je ostalo jedino da Thompsonu, bolje reći hrvatskom 

narodu, isključe mikrofon- Niz mojih tekstova o tome dano je u 

knjizi! 

Zapravo drugi val napada na Thompsona počeo je s velikim 

povratničkim koncertom kojim je obilježena 20. godišnjica “Oluje” 

u Kninu. Pozvali ga, a onda ga napali! Branili smo Thompsona 

Peticijom ZDS. O ulozi predsjednice vidjeti knjigu:  

J. Pečarić. Dva pisma koja su skinula maske / Na hrvatsku šutnju 

nismo spremni!, Zagreb, 2015. pp.406. 

J. Pečarić, Dnevnik u znaku ‘Za dom spremni’, Zagreb, 2017. str. 

312 

Kasnije je Predsjednica korigirala svoj stav ali svi mi koji smo bili 

žrtve tih napada i dalje smo bili na udaru. Poslije Peticije ZDS na 

udaru su i moji suradnici i moja obitelj. Čak su i za moje znanstvene 

časopise, koji su po svjetskim kriterijima bili među najboljem u 

hrvatskoj znanosti, tvrdili da nisu dobri. Časopisi su im uzvratili tako 

da su ovih dana na Web of Science uvršteni među Q1 časopise. 

Naravno o tome su obavješteni i Predsjednica, i predsjednici Vlade i 

Sabora, i Akademija. Svi šute, a iz Akademije je stiglo pismo da su 
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primili tu informaciju. Naravno oni koji su sudjelovali u takvim 

napadima su napredovali, tj. nagrađeni zbog toga.  

Sjetimo se kako smo prošli i ovdje u Tisnom s predstavljanjima 

knjiga o Thompsonu. O tome imate puno i u knjizi koju danas 

predstavljamo. 

Nedavno se Predsjednica, u svom dodvoravanju Plenkoviću vratila 

na stari stav. Otud i druga knjiga koju predstavljamo: 

J. Pečarić, Predsjednica i ‘Za Dom spremni’, Zagreb, 2019. str. 214. 

Jasno je i zašto toliki napadi na „Bojnu“ i ZDS. Fašistički srpski 

agresori, a s njima i svjetski moćnici koji su ih podržavali, agresiju 

su pravdali tvrdnjom da su branitelji ustaše, a država Tuđmanova 

ustaška država. Danas se to nastavlja. 

Evo i nedavno je prof. dr. sc. Zdravko Tomac konstatirao: 

Postavljam još jedno pitanje sebi i svima Vama: Kako je moguće da 

nema reakcije svih nas na izjavu Milorada Pupovca da je Marko 

Perković Thompson ustaša zato što je u svojoj kultnoj pjesmi, koja je 

mobilizirala narod protiv velikosrpske agresije, upotrijebio poklič 

"Za dom spremni". Tvrdim da taj poklič, s kojim su na ustima umirali 

u obrani domovine mladi hrvatski branitelji, nema nikakve veze s 

fašizmom i ustaštvom, odnosno tvrdim da su fašisti bili oni koji su 

njih ubijali i stvarali koncentracijske logore, a ne ti mladići koji su 

toliko voljeli svoj dom i domovinu da su bili spremni, što su i učinili, 

žrtvovati svoje mlade živote.  

https://direktno.hr/kolumne/lustracija-domoljuba-se-nastavlja-kako-

moguce-da-se-predsjednika-forsira-milanovic-koji-hvalio-titag-

159188/ 

Zapravo godinu dana poslije povratka u Knin i Peticije ZDS, 

ponovno u Kninu na red su došli i HOS-ovci. Danas znamo da je 

Predsjednica bila protiv nastupa HOS-a i na mimohodu povodom 20. 

godišnjice „Oluje“ u Zagrebu. 

Zagrebački odvjetnik Davorin Karačić, u javnosti poznat kao 

odvjetnik Marka Perkovića Thompsona, detaljno je objasnio zašto 

nošenje majica s oznakom HOS-a može biti problematično i danas, 

iako je zakonito: 

Mogu li vam oduzeti majicu HOS-a? Da. 

“Neke navijače privode jer se nisu javili na zabranu (kolokvijalni 

navijački izraz) pri čemu policija trajanje te mjere sama određuje, 

https://direktno.hr/kolumne/lustracija-domoljuba-se-nastavlja-kako-moguce-da-se-predsjednika-forsira-milanovic-koji-hvalio-titag-159188/
https://direktno.hr/kolumne/lustracija-domoljuba-se-nastavlja-kako-moguce-da-se-predsjednika-forsira-milanovic-koji-hvalio-titag-159188/
https://direktno.hr/kolumne/lustracija-domoljuba-se-nastavlja-kako-moguce-da-se-predsjednika-forsira-milanovic-koji-hvalio-titag-159188/
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neovisno o zakonskim rješenjima, pa neke ljude privode iako im je 

po zakonu isteklo vrijeme na koje im je zabrana određena. Medo se 

najeo jer ste vi šutjeli, a neki su se i pakosno veselili. Pa kad me pitate 

je li moguće oduzeti majicu s oznakom HOS-a ili privesti njezina 

vlasnika – da, moguće je. Nije po pravu, nije zakonito, ali je moguće. 

Zašto? Zato što ste šutjeli kad je trebalo glasno se protiviti. Umjesto 

da ste vi štitili princip, sad će vas sustav gaziti po principu: ako je 

moglo kod njih, može i po vas”, zaključuje zagrebački odvjetnik. 

https://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/moze-li-vam-policija-

oduzeti-majicu-hos-a-da-poznati-odvjetnik-objasnio-kako-su-hos-

ove-oznake-zakonite-ali-1332049/ 

To je u biti jedan odgovor na pitanje dr. Tomca.  

Međutim, čini se da ipak treba spomenuti i ono što je u „Bujici“ 

veliki hrvatski znanstvenik prof. dr. sc. Davor Pavuna nazvao Prvim 

Pečarićevim poučkom (PPP). 

O PPP zapravo govori Joško Čelan kada u Hrvatskom tjedniku 19. 

lipnja 2019. piše: 

Možda u ovoj neselektivnoga korištenja ustaškog imena svako zlo 

nije ni za zlo: Ruža Tomašić je tako savršeno hladnokrvno, prema 

Politici od 1. lipnja, u naslovu: „Ne dam na ustaški pokret“. Ovo  je 

zacijelo odjek davne spoznaje akademika Josipa Pečarića, koji je 

dugo živio među Srbima i došao do zaključka da za njih postoje samo 

dvije vrste Hrvata; srpske sluge i – ustaše, dodavši da ako već mora 

birati, onda odabire ovo drugo. Tako ni ona „antifašistička“ 

kanonada po ustaštvu iz dana prije, za vrijeme i nakon bleiburške 

komemoracije nije nužno samo nezgodna: možda će razvijenom 

Zapadu, za sada još sramno potpuno neosjetljivom za poratni 

jugosrpski genocid nad Hrvatima (uz britansku asistenciju), s 

vremenom i s pojavom novih stranih autora kakvi se tu i tamo 

oglašavaju, postati jasno o kakvom je i kolikom zlu riječ. 

I dok u Hrvatskoj vladajući pokušavaju pridobiti Thompsona, jer se 

boje predsjedničkog kandidata dr. sc. Miroslava  Škore, koji je 

Thompsonov kum, Thompson poslije pobjede i na Upravnom sudu 

u Sloveniji im samo poručuje: „Vrijeme je da se prestane s 

podmetanjima i hajkama protiv mene...“ 

https://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/moze-li-vam-policija-oduzeti-majicu-hos-a-da-poznati-odvjetnik-objasnio-kako-su-hos-ove-oznake-zakonite-ali-1332049/
https://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/moze-li-vam-policija-oduzeti-majicu-hos-a-da-poznati-odvjetnik-objasnio-kako-su-hos-ove-oznake-zakonite-ali-1332049/
https://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/moze-li-vam-policija-oduzeti-majicu-hos-a-da-poznati-odvjetnik-objasnio-kako-su-hos-ove-oznake-zakonite-ali-1332049/
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A koliki je značaj samog Thompsona potvrđuje i postupak ministra 

obrane Slovenije koji ipak ne dopušta održavanje koncerta na 

njegovom teritoriju: 

https://kamenjar.com/slovenski-ministar-obrane-ne-dopusta-

thompsonov-koncert-na-svojem-teritoriju/ 

A to doista jest pitanje koje treba rješavati ministar obrane susjedne 

nam države. Pa sjedimo se kako je Thompson pjevao o paljenju 

Krajine i vojnih štabova. 

Izgleda Da je ministar susjedne nam države dobio informaciju iz 

svojih tajnih službi da je tu pjesmu Thompson prepjevao za 

Sloveniju. Ipak, kada je pjevana u originalu imali smo srpsku 

fašističku agresiju na Hrvatsku. Pa sada – valjda – Slovenci ne misle 

napasti Hrvatsku, da bi trebali pokazivati takav strah od Thompsona, 

zar ne? 

Zapravo, zabavno je i vidjeti da svi domaći moćnici, poslije svih tih 

podmetanja i hajki, drhte bojeći se da će Thompson podržati svoga 

kuma. A zapravo se trebaju bojati činjenice da je Škoro svojom 

prvom izjavom da nikada ne bi skidao ploču u Jasenovcu sve rekao. 

Jer to je spomen-obilježje poginulim za današnju Hrvatsku, a razlog 

skidanja je znak koji je zvanično odobren u toj današnjoj Hrvatskoj. 

Tako nešto mogu uraditi samo oni koji ne poštuju ovu državu. 

 

Još jednom vam se svima zahvaljujem s nadom da ćemo za mjesec 

dana ovdje predstaviti nove knjige o dva 'stupa Pečarićeve Hrvatske+ 

: Dariju Kordiću i biskupu dr. Vladu Košiću. 

 

http://dragovoljac.com/index.php/razno/17115-treci-stup-

pecariceve-hrvatske-thompson 

KARAVAJ, Velika Gospa, Glasilo Župe Svetog Duha Tisno, 

Godište  XV. Godina 2019. – Broj 3 (34). Velika Gospa 

2019.,  

  

https://kamenjar.com/slovenski-ministar-obrane-ne-dopusta-thompsonov-koncert-na-svojem-teritoriju/
https://kamenjar.com/slovenski-ministar-obrane-ne-dopusta-thompsonov-koncert-na-svojem-teritoriju/
http://dragovoljac.com/index.php/razno/17115-treci-stup-pecariceve-hrvatske-thompson
http://dragovoljac.com/index.php/razno/17115-treci-stup-pecariceve-hrvatske-thompson
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PISMO JACQUESU HOUDEKU 

 
Poštovani g. Žak, 

Vjerojatno niste znali ali veliku pohvalu dobili ste od Škori 

nesklonog kolumniste Tihomira Dujmovića. Naime u tekstu u kome 

on spominje i Škoru i Thompsona i pita se: 

Zašto osim Žaka ne vidimo druge s estrade koji stoje uz njega? 

https://direktno.hr/kolumne/u-prvom-redu-skorina-skupa-bili-su-

ljudi-koji-bi-mu-trebali-biti-politicka-okosnica-a-jedva-

medusobno-razgovaraju-175825/ 

Vjerojatno Vi to pitanje niste ni registrirali jer znate da je g. 

Dujmović zajedno s Budišom doveo Račana na vlast u RH i od tada 

je u Hrvatskoj tako kako jest. To je osjetio i sam Dujmović. 

Vjerojatno znate da sam napisao niz tekstova pa i knjiga braneći 

Thompsona od svih vlasti od vremena vlasti koju su doveli Budiša i 

Dujmović. Recimo knjige: 
1. J. Pečarić, Zločinački sud u Haagu, Zagreb, 2008. 

2. M. Kovačević i J. Pečarić, Thompson u očima hrvatskih 

intelektualaca – Bilo je i to jednom u Hrvatskoj, Fortuna, 

Zagreb, 2008.  

3. J. Pečarić, Hajka na Thompsona, Zagreb, 2012. 

4. J. Pečarić. Dva pisma koja su skinula maske / Na hrvatsku 

šutnju nismo spremni!, Zagreb, 2015. pp.406 

5. J. Pečarić, Pišem pisma odgovora nema! 1. / Navodna Hrvatska 

zaklada za znanost, Zagreb, 2017. str. 245. 

6. J. Pečarić, Pišem pisma odgovora nema! 2. / Je li Akademiji 

važna znanost, Zagreb, 2017. str. 212. 

7. J. Pečarić, J. Stjepandić, Ništa se još promijenilo nije, Zagreb, 

2017. str. 346. 

8. J. Pečarić, Dnevnik u znaku ‘Za dom spremni’, Zagreb, 2017. 

str. 312 

9. J. Pečarić, Thompson – pjesmom za Hrvatsku, Zagreb, 2017. 

Str. 409. 
10. J. Pečarić, Matematika, pjesme i nogomet. Zagreb, 2018. str. 

347. 

11. J. Pečarić, Predsjednica i ‘Za Dom spremni’, Zagreb, 2019. str. 

214. 

https://direktno.hr/kolumne/u-prvom-redu-skorina-skupa-bili-su-ljudi-koji-bi-mu-trebali-biti-politicka-okosnica-a-jedva-medusobno-razgovaraju-175825/
https://direktno.hr/kolumne/u-prvom-redu-skorina-skupa-bili-su-ljudi-koji-bi-mu-trebali-biti-politicka-okosnica-a-jedva-medusobno-razgovaraju-175825/
https://direktno.hr/kolumne/u-prvom-redu-skorina-skupa-bili-su-ljudi-koji-bi-mu-trebali-biti-politicka-okosnica-a-jedva-medusobno-razgovaraju-175825/
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12. J. Pečarić, Josip Šimunić i ‘Za Dom spremni’, Zagreb, 2019, 

str. 362. 

13. J. Pečarić, Je li političarima kriva matematika?, Zagreb, 2019, 

str. 317. 

U njima je dano i niz otvorenih pisama potpore. I nešto se ne sjećam 

da su drugi s estrade stali uz Thompsona. 

A VI jeste uz Škoru pa Vam moram čestitati na tome. 

Ako ste gledali nedavnu Bujicu jasno sam naznačio da je početak 

OSVETE vlasti i njihovih medija zbog takvog mog djelovanja počeo 

poslije Peticije ZDS kojom smo branili „Čavoglave“ i Thompsona, a 

koja je pokrenuta poluistinom gđe Predsjednice o toj Peticiji: 
https://www.youtube.com/watch?v=_38PEk7Jpx4&feature=youtu.be 

Tada sam govorio i o vladavini Srpsko-hrvatske koalicije u RH i 

upozorio da je na čelu te koalicije Milorad Pupovac. Zanimljivo je 

da nedugo poslije toga – prije javnosti i samog Thompsona - upravo 

vrh te Koalicije dobio presudu koja je u korist Thompsona i supruga 

Milorada Pupovca kreće s napadom na tu još neobjavljenu presudu: 

https://narod.hr/hrvatska/otkud-pupovcevoj-supruzi-povjerljive-

informacije-o-statusu-presude-thompsonu 

Vjerojatno je i onih 12 knjiga i mnogobrojni moji tekstovi pomogli 

da dobijemo takvu presudu. Ona je dakle potpora našem djelovanju 

i pljuska Predsjednici zbog napada na nas. 

Ali moramo se zapitati je li napad koji dolazi iz samog vrha Srpsko-

hrvatske koalicije i upozorenje Predsjednici jer se ona mora 

dodvoravati državotvornim Hrvatima. Sjetimo se: Ona je upravo 

odricanjem od nekih svojih izjava o ZDS iskazala svoju pripadnost 

Srpsko-hrvatskoj koaliciji. 

Bilo kako bilo pokazuje da je sramotna hajka na mene, moju obitelj, 

moj znanstveni rad zbog obrane „Bojne“ i Thompsona. Tako je i 

prljavi napad Rektora Zagrebačkog sveučilišta doveo do toga da sam 

ja danas član jednog Moskovskog sveučilišta, tj. prekinuo sam svaku 

suradnju sa Zagrebačkim sveučilištem. 

Ali spomenuta presuda je i potvrda da je Škoro itekako dobro 

postupio kada je stao u obranu ZDS i zapravo rekao ono što kaže 

sjajni Thompsonov odvjetnik Davorin Karačić: 

“Ne znam do kakvog je preokreta došlo jer je moj klijent u svim 

predmetima oslobođen. I ovakva odluka, ako takvu i dobijemo, samo 

https://www.youtube.com/watch?v=_38PEk7Jpx4&feature=youtu.be
https://narod.hr/hrvatska/otkud-pupovcevoj-supruzi-povjerljive-informacije-o-statusu-presude-thompsonu
https://narod.hr/hrvatska/otkud-pupovcevoj-supruzi-povjerljive-informacije-o-statusu-presude-thompsonu
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potvrđuje kontinuitet ispravnosti sagledavanja na tu stvar. Sama 

problematika nije u izrazu ‘Za dom spremni’, već u tome da 

izraz, koji je bio prihvatljiv u hrvatskoj državi i Domovinskom 

ratu ne može tek tako postati neprihvatljiv i nelegalan jer neke 

strukture smatraju da tako ne bi trebalo biti. Mene ustaše uopće 

ne zanimaju, ali ovdje je riječ o Domovinskom ratu. Nekima kojima 

nije prihvatljiv pozdrav u kontekstu Domovinskog rata, nije 

prihvatljiva niti ova država.” 

https://narod.hr/hrvatska/thompsonov-odvjetnik-za-narod-hr-

onima-kojima-nije-prihvatljiv-zds-u-kontekstu-domovinskog-rata-

nije-prihvatljiva-niti-ova-drzava 

Međutim moram posebno naglasiti da je Škoro govorio i o 

FAŠISTIČKOJ agresiji Srbije na RH. Nešto što ostali predsjednički 

kandidati ne smiju ni pomisliti, jer ih na to nije upozorio šef Srpsko-

hrvatsko koalicije u Hrvatsko već glavom i bradom Predsjednik 

Srbije Vučić upozorenjem da Hrvati trebaju prestati govoriti da su 

Srbi agresori (a Škoro govori o njihovoj fašističkoj agresiji): 

ttps://narod.hr/svijet/vucic-porucuje-hrvati-trebaju-prestati-govoriti-

da-smo-agresori 

A o tome se mora voditi računa jer znamo da i Sveti otac podržava 

jednog od glavnih ljudi u toj agresiji – Irineja, bez obzira što se radilo 

o fašističkoj agresiji! 

Zato g. Žak, iz vlastitog iskustva Vam govorim, morate računati na 

osvetu pobjedi li bilo tko iz Srpsko-hrvatske koalicije. 

A koliko je to zastrašuje pokazuju moji doktori u RH. Posljednja od 

navedenih knjiga je posvećena mojim časopisima koji su unatoč 

napadima na njih od strane vlasti i onih kojima je to dobro došlo za 

napredovanja itd.,  postali Q1 časopisi. To su kolege ocijenile jednim 

od najvećih uspjeha hrvatske matematike. Predstavljanje knjige koja 

je dakle bila u čast i mojim kolegama koji su to ostvarili protekla je, 

s dva časna izuzetka, bez njih. A oni su svi sveučilišni nastavnici. 

Takvu Hrvatsku Srpsko-hrvatska koalicija želi! Sa sveučilišnim 

nastavnicima koji se boje proslaviti i svoj uspjeh jer tu netko od njih 

nije u milosti vlasti! 

Pa Vi razmislite kako će se odnositi prema Vama, g. Žak, ako u RH 

i dalje bude na vlasti Srpsko-hrvatska koalicija. 

 

https://narod.hr/hrvatska/thompsonov-odvjetnik-za-narod-hr-onima-kojima-nije-prihvatljiv-zds-u-kontekstu-domovinskog-rata-nije-prihvatljiva-niti-ova-drzava
https://narod.hr/hrvatska/thompsonov-odvjetnik-za-narod-hr-onima-kojima-nije-prihvatljiv-zds-u-kontekstu-domovinskog-rata-nije-prihvatljiva-niti-ova-drzava
https://narod.hr/hrvatska/thompsonov-odvjetnik-za-narod-hr-onima-kojima-nije-prihvatljiv-zds-u-kontekstu-domovinskog-rata-nije-prihvatljiva-niti-ova-drzava
https://narod.hr/svijet/vucic-porucuje-hrvati-trebaju-prestati-govoriti-da-smo-agresori
https://narod.hr/svijet/vucic-porucuje-hrvati-trebaju-prestati-govoriti-da-smo-agresori
https://narod.hr/svijet/vucic-porucuje-hrvati-trebaju-prestati-govoriti-da-smo-agresori
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MOJIH STO KNJIGA, ZAGREB, 2020. 

 

ONO ŠTO NE MOGU ZEČEVI MOGU 

NJIHOVE SLUGE U RH? 

 

(1.) 
 

Trebam li ovo i ja komentirati osim podržati Karolinu? 

Podsjetit ću da sam o tome nedavno napisao tekst i zbog toga podržao 

Škoru: 

http://dragovoljac.com/index.php/razno/19211-jedino-skoro-

govori-o-fasistickoj-srpskoj-agresiji 

I govorio; 

https://youtu.be/_38PEk7Jpx4  

https://projektvelebit.com/podcast-velebit-akademik-josip-pecaric-

gazda-je-vec-izabrao-tko-ce-biti-predsjednik-hrvatske/ 

http://dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/19634-podcast-

velebit-akademik-josip-pecaric-gazda-je-vec-izabrao-tko-ce-biti-

predsjednik-hrvatske 

http://dragovoljac.com/index.php/razno/20063-gostovanje-na-

australskom-radiju-3zzz 

O brojnim knjigama da i ne govorim. 

Spomenut ću ipak ovu posljednju objavljenu na dragovoljac.com 

„Borasa za akademika“ koja govori o nekim posljedicama potpore 

Bojni Čavoglave i nagradama za one koji takve progone sprovode. 

http://dragovoljac.com/images/minifp/Boras.pdf 

 

Karolina Vidović Krišto oglasila se uoči možebitne sudske farse 

vezane uz Thompsona i ZDS 

 

 20/02/2020 

 Željko Maršić  

http://dragovoljac.com/index.php/razno/19211-jedino-skoro-govori-o-fasistickoj-srpskoj-agresiji
http://dragovoljac.com/index.php/razno/19211-jedino-skoro-govori-o-fasistickoj-srpskoj-agresiji
https://youtu.be/_38PEk7Jpx4
https://projektvelebit.com/podcast-velebit-akademik-josip-pecaric-gazda-je-vec-izabrao-tko-ce-biti-predsjednik-hrvatske/
https://projektvelebit.com/podcast-velebit-akademik-josip-pecaric-gazda-je-vec-izabrao-tko-ce-biti-predsjednik-hrvatske/
http://dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/19634-podcast-velebit-akademik-josip-pecaric-gazda-je-vec-izabrao-tko-ce-biti-predsjednik-hrvatske
http://dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/19634-podcast-velebit-akademik-josip-pecaric-gazda-je-vec-izabrao-tko-ce-biti-predsjednik-hrvatske
http://dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/19634-podcast-velebit-akademik-josip-pecaric-gazda-je-vec-izabrao-tko-ce-biti-predsjednik-hrvatske
http://dragovoljac.com/index.php/razno/20063-gostovanje-na-australskom-radiju-3zzz
http://dragovoljac.com/index.php/razno/20063-gostovanje-na-australskom-radiju-3zzz
http://dragovoljac.com/images/minifp/Boras.pdf
https://kamenjar.com/author/zeljkom/


                     DAVORIN KARAČIĆ 121 

 

 

 

 

Novinarka i urednica HRT-a Karolina Vidović Krišto ustraje u 

obrani istine o Domovinskom ratu. Uoči, kako kaže, možebitne 

sudske farse Odjela za javni red i mir Visokog prekršajnog suda, a 

vezano uz pjesmu Čavoglave Marka Perkovića Thompsona, Vidović 

Krišto oglasila se putem FaceBook-a. Njezinu objavu prenosimo u 

cijelosti: 

Ako trebamo uzeti u obzir kontekst koji nam je povijesno najbliži i 

koji nam je najviše obilježio uporabu ovog pokliča – a trebamo! – 

onda je to kontekst hrvatskog Domovinskog rata, od 1991. godine. 

Mnoge postrojbe ZNG, Hrvatske vojske, HOS, imaju svoje himne u 

kojima je poklič “Za dom spremni”. 

Vojnici koji su s krunicom oko vrata obranili Hrvatsku u časnom, 

pravednom, obrambenom Domovinskom ratu pozdravljali su se i 

bodrili pokličem “Za dom spremni”. Bili su spremni umrijeti za 

svoju domovinu. 

Ključno je naglasiti da je riječ o – na međunarodnom sudu 

potvrđenoj – časnoj obrani od vojne agresije. To je suvremeni, 

činjenični i legitimni kontekst pokliča “Za dom spremni” koji je u 

hrvatskoj povijesti u različitim okolnostima korišten još od 16. 

stoljeća do danas. 

Ovo sam napisala i objavila 24. siječnja 2014. g. u povodu rasprave 

o Joeu Šimuniću. 

Danas ove riječi ponavljam u čast Žarku Manjkasu Crvenkapi i svim 

dragovoljcima obrambenog Domovinskog rata, u predvečerje još 

jedne možebitne sudske farse koja spomenute činjenice ne će moći 

izbrisati. 

https://kamenjar.com/karolina-vidovic-kristo-oglasila-se-uoci-

mozebitne-sudske-farse-vezane-uz-thompsona-i-zds/ 

 

Pupovčeva supruga opet vrši pritisak na sud kako bi se 

zabranila pjesma ‘Čavoglave’: Evo što je odgovorio Thompson 

 - 

Slavica Lukić, supruga Milorada Pupovca, predsjednika Samostalne 

srpske demokratske stranke (SDSS) objavila je u Jutarnjem 

listu članak o tome kako će u petak Odjel za javni red i mir Visokog 

prekršajnog suda donijeti konačnu odluku o eventualnoj dozvoli ili 

https://kamenjar.com/karolina-vidovic-kristo-oglasila-se-uoci-mozebitne-sudske-farse-vezane-uz-thompsona-i-zds/
https://kamenjar.com/karolina-vidovic-kristo-oglasila-se-uoci-mozebitne-sudske-farse-vezane-uz-thompsona-i-zds/
https://www.jutarnji.hr/vijesti/hrvatska/devet-sudaca-odlucuje-o-thompsonu-i-za-dom-spremni-konacno-ce-biti-jasno-je-li-taj-poklic-protuzakonit-ili-ne-odluka-ce-biti-obvezujuca-za-sve-suce/9996223/
https://www.jutarnji.hr/vijesti/hrvatska/devet-sudaca-odlucuje-o-thompsonu-i-za-dom-spremni-konacno-ce-biti-jasno-je-li-taj-poklic-protuzakonit-ili-ne-odluka-ce-biti-obvezujuca-za-sve-suce/9996223/
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zabrani korištenja pozdrava ‘Za dom Spremni’ u pjesmi ‘Čavoglave’ 

Marka Perkovića Thompsona. Te će se odluke morati držati i ostali 

suci, budući da će ona biti obvezujuća, a Marko Perković Thompson 

odgovorio je putem svoje službene Facebook stranice. 

Thomspon: Pod krinkom borbe protiv tzv. ustaškog pozdrava, 

bore se protiv države koju smo krvlju ostvarili 

Njegovu objavu prenosimo u cijelosti: 

“U vrijeme dok se još uvijek iz crne zemlje iskopavaju ostaci 

hrvatskih heroja i žrtava srpske agresije, mi svjedočimo medijskom 

pritisku uvijek istih, malih i nebitnih pojava uhljebljenih u neke 

medije, koje pojave sebe vide u puno većem svjetlu i veličini nego 

što u stvarnosti jesu, kako iznova pokušavaju utjecati na sud da 

kriminalizira isto ono što su oni koje još uvijek crna zemlja krije, 

ponosito nosili braneći zemlju i narod od istih onih kojima ovi što 

perfidno i podmuklo, pod krinkom brige za ćudoređe, nikad nisu 

zamjerili ni mržnju ni smrt koju su sijali protiv ovog naroda i ove 

zemlje. 

>Otkud Pupovčevoj supruzi povjerljive informacije o statusu 

presude Thompsonu? 

>Davorin Karačić: Zahvaljujem profesoru Ivi Josipoviću na 

peticama; naučio me kako obraniti pozdrav “Za dom spremni” 

Mi se ne bojimo nikoga osim dragoga Boga ali se istodobno u čudu 

pitamo, je li uistinu moguće da SUD Republike Hrvatske može i 

pomisliti biti servis tih istih malih pojava kojima ne smeta samo naš 

izraz iz Domovinskog rata kojim smo branili život i Dom, nego im 

pod krinkom borbe protiv tzv. ustaškog pozdrava, kojega u svojoj 

mržnji ni ne vide u drugom svjetlu, smeta i država koju smo krvlju 

ostvarili”, poručio je Thompson. 

 

https://narod.hr/hrvatska/pupovceva-supruga-opet-vrsi-pritisak-na-

sud-kako-bi-se-zabranila-pjesma-cavoglave-evo-sto-je-odgovorio-

thompson 
  

https://narod.hr/hrvatska/davorin-karacic-zahvaljujem-profesoru-ivi-josipovicu-peticama-naucio-me-obraniti-pozdrav-dom-spremni
https://narod.hr/hrvatska/davorin-karacic-zahvaljujem-profesoru-ivi-josipovicu-peticama-naucio-me-obraniti-pozdrav-dom-spremni
https://narod.hr/hrvatska/pupovceva-supruga-opet-vrsi-pritisak-na-sud-kako-bi-se-zabranila-pjesma-cavoglave-evo-sto-je-odgovorio-thompson
https://narod.hr/hrvatska/pupovceva-supruga-opet-vrsi-pritisak-na-sud-kako-bi-se-zabranila-pjesma-cavoglave-evo-sto-je-odgovorio-thompson
https://narod.hr/hrvatska/pupovceva-supruga-opet-vrsi-pritisak-na-sud-kako-bi-se-zabranila-pjesma-cavoglave-evo-sto-je-odgovorio-thompson
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(2.) 
 

Prvi dio ovog teksta je objavljen na portalu dragovoljac.com: 

http://dragovoljac.com/index.php/razno/20285-ono-sto-ne-mogu-

zecevi-mogu-njihove-sluge-u-rh 

A da je pitanje iz naslova bilo umjesno potvrdilo je i pismo sucima 

Visokog Prekršajnog Suda Republike Hrvatske sjajnog mladog 

odvjetnika Davorina Karačića: 

  

Kad budete donosili odluku o tome je li izraz Za Dom Spremni 

izraz mržnje pogledajte oznaku na rukavu heroja 

 

Štovani suci Visokog Prekršajnog Suda Republike Hrvatske. Moji 

dragi bivši kolege. Ovo što vidite, posmrtni su ostaci Žarka 

Manjkasa Crvenkape. 

 

 
 

Kad budete sutra donosli odluku o tome je li izraz Za Dom Spremni 

uvijek i u svakom slucaju izraz mržnje prema drugima pogledajte 

oznaku na rukavu heroja. 

Ako je taj izraz uvijek i u svakom slucaju izraz mržnje prema 

drugima onda su i Crvenkapa i ostali branitelji Vukovara kao i cijele 

http://dragovoljac.com/index.php/razno/20285-ono-sto-ne-mogu-zecevi-mogu-njihove-sluge-u-rh
http://dragovoljac.com/index.php/razno/20285-ono-sto-ne-mogu-zecevi-mogu-njihove-sluge-u-rh
https://kamenjar.com/pronaden-crvenkapa-identificirano-pet-osoba-nestalih-u-domovinskom-ratu/
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Domovine, zlocinci koji su u rat išli motivirani mržnjom prema 

drugima. 

To bi značilo da i Domovinski rat nije Domovinski rat nego izraz 

hrvatske mržnje prema drugima. 

To bi značilo da je i Republika Hrvatska u čijem Ustavu je 

Domovinski rat utkan kao konačna faza hrvatske stoljetne 

državnosti, nastala na mržnji prema drugima. 

Nemojte ovo shvaćati kao pokušaj utjecaja jer ja nisam novinar 

kojekakvih medija koji uporno, što izravno što neizravno konstantno 

vrše pritisak na vas kroz svoje agitatorske pamflete. 

Ja sam običan mali čovjek koji je odlučio dati svoj mali obol istini i 

Domovini, kad već nisam dobio priliku pridružiti se Crvenkapi i 

mnogim drugima na mjestima na kojima sam htio i pokušavao. 

https://kamenjar.com/kad-budete-donosili-odluku-o-tome-je-li-

izraz-za-dom-spremni-izraz-mrznje-pogledajte-oznaku-na-rukavu-

heroja/ 

A kako su odgovorili suci? 

Pokazali su da i među njima ima onih za koje možemo reći da su 

ljudi: 

Suci se podijelili oko Thompsona i pozdrava ‘ZDS’ 

https://kamenjar.com/suci-se-podijelili-oko-thompsona-i-pozdrava-

zds/ 

https://kamenjar.com/suci-se-podijelili-oko-thompsona-i-pozdrava-

zds/ 

A zapravo se moramo upitati kako je moguće da na tako odgovornim 

dužnostima možemo imati ljude kojima ništa ne znači ovo o čemu 

im je pisao g. Karačić, kojima ništa ne znači ni Domovinski rat ni 

žrtva koju su podnjeli ljudi poput Žarka Manjkasa Crvenkape. Kako 

je moguće da oni i poslije toga mogu obnašati te dužnosti? 

Akademik Josip Pečarić 

 

https://www.dragovoljac.com/index.php/razno/20302-ono-sto-ne-

mogu-zecevi-mogu-njihove-sluge-u-rh-2 

 

  

https://kamenjar.com/kad-budete-donosili-odluku-o-tome-je-li-izraz-za-dom-spremni-izraz-mrznje-pogledajte-oznaku-na-rukavu-heroja/
https://kamenjar.com/kad-budete-donosili-odluku-o-tome-je-li-izraz-za-dom-spremni-izraz-mrznje-pogledajte-oznaku-na-rukavu-heroja/
https://kamenjar.com/kad-budete-donosili-odluku-o-tome-je-li-izraz-za-dom-spremni-izraz-mrznje-pogledajte-oznaku-na-rukavu-heroja/
https://kamenjar.com/suci-se-podijelili-oko-thompsona-i-pozdrava-zds/
https://kamenjar.com/suci-se-podijelili-oko-thompsona-i-pozdrava-zds/
https://kamenjar.com/suci-se-podijelili-oko-thompsona-i-pozdrava-zds/
https://kamenjar.com/suci-se-podijelili-oko-thompsona-i-pozdrava-zds/
https://kamenjar.com/pronaden-crvenkapa-identificirano-pet-osoba-nestalih-u-domovinskom-ratu/
https://www.dragovoljac.com/index.php/razno/20302-ono-sto-ne-mogu-zecevi-mogu-njihove-sluge-u-rh-2
https://www.dragovoljac.com/index.php/razno/20302-ono-sto-ne-mogu-zecevi-mogu-njihove-sluge-u-rh-2
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(3.) 

 
Dragi Miro, 

Zahvaljujem Ti na Tvom pismu predstavnicima HGU i Croatia 

Recordsa.  

Moram priznati da bi me iznenadilo da oni pozitivno reagiraju na 

njega, tj. da reagiraju na napade na Marka Perkovića Thompsona koji 

traju već dvadeset godina. O korjenima Thompsonofobije još je 

23.10.2002. pisao don Anđelko Kaćunko. Šest godina kasnije su 

hrvatski intelektualci pisali otvorena pisma pokušavajući zaštititi 

Thompsona.  

Ali Ti si u pravu kada uz velike napade na „Bojnu Čavoglave“ 

vezuješ uz godinu 2010. Naime, od vremena velikosrpskog 

Memoranduma SANU 2. ta pjesma i pozdrav ZDS su na udaru svih 

srpskih slugu u RH a u cilju oslobađanja Srbije od optužbi za agresiju 

na RH. Zato je na nož dočekana 2015. i naša Peticija ZDS kojom 

smo branili tu pjesmu i samog Thompsona. Prije toga je napadnut i 

veliki hrvatski domoljub i proslavljeni nogometaš Josip Šimunić. 

Tko ih je napadao, tj. tko je tako sprovodio Memorandum SANU 2.? 

VLAST! 

A koga brane predstavnici HGU i Croatia Recordsa. Gđu Lisac koja 

je pjevala po pozivu Predsjednika RH i koji je preuzeo odgovornost 

za njenu izvedbu hrvatske svetinje!  

Zato ne vjerujem da će oni prihvatiti Tvoju molbu. Lako je braniti 

nekoga koga brani vlast. Trebalo je 20 godina braniti Thompsona od 

stalnih napada svih vlasti u tom razdoblju! Trebalo je braniti 

Šimunića. HOS-ovce da i ne spominjem. 

Ponavljam ono što sam napisao u prethodnom tekstu s istim pitanjem 

u naslovu: 

„A zapravo se moramo upitati kako je moguće da na tako 

odgovornim dužnostima možemo imati ljude kojima ništa ne znači 

ovo o čemu im je pisao g. Karačić, kojima ništa ne znači ni 

Domovinski rat ni žrtva koju su podnjeli ljudi poput Žarka 

Manjkasa Crvenkape. Kako je moguće da oni i poslije toga mogu 

obnašati te dužnosti?“ 

http://dragovoljac.com/index.php/razno/20302-ono-sto-ne-mogu-

zecevi-mogu-njihove-sluge-u-rh-2 

https://kamenjar.com/pronaden-crvenkapa-identificirano-pet-osoba-nestalih-u-domovinskom-ratu/
http://dragovoljac.com/index.php/razno/20302-ono-sto-ne-mogu-zecevi-mogu-njihove-sluge-u-rh-2
http://dragovoljac.com/index.php/razno/20302-ono-sto-ne-mogu-zecevi-mogu-njihove-sluge-u-rh-2
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To na svoj način kaže i naš veliki odvjetnik i kolumnist Zvonimir 

Hodak u svojoj današnjoj kolumni: 

Iz svoje "prirodne baze" - Visokog prekršajnog suda - javlja se stalna 

dopisnica Slavica Lukić. Naime, Odjel za javni red i mir tog suda 

odlučio je da jednom zauvijek skine s dnevnog reda "klerofašistički" 

usklik "Za dom spremni". Nadam se da časni suci znaju da je 

Ministarstvo uprave u mandatu Ivice Račana registriralo HOS kao 

regularni dio HV-a pa time i njegov znak ZDS. I sad oči "napredne 

javnosti" željno očekuje da devet sudaca jednoglasno lansira ZDS 

na "đubrište istorije". Taj "revolucionarni" zadatak treba se obaviti 

baš u vrijeme kad je identificirano tijelo hrvatskog branitelja zvanog 

Crvenkapa iz Bogdanovca koji je nastradao u tzv. "štafeti smrti". Na 

odori mu je oznaka HOS-a i "Za dom spremni". Možda ga već 

legendarno vijeće u sastavu Siniša, Branka i co. posthumno kazni 

zbog uznemiravanja javnosti. Poznato je, naime, da javnost prije ili 

kasnije dozna da je bila uznemirena. 

Naime, kaj? Našlo se na tom sudu vijeće u sastavu Anđa 

Ćorluka kao predsjednica, članice Ivanka Mašić i Mirjana 

Margaretić koje su potvrdile prvostupanjskog presudu Prekršajnog 

suda u Šibeniku kojom je Thompson oslobođen krivnje zbog 

pozdrava ZDS. Naravno, presuda nije dobila prolaz na sudu. Zapela 

je na tzv. evidenciji sudske prakse. A tu sudsku praksu tvore Branka 

Živković, Siniša Senjanović i kompanija. 

Sad se Odjel za javni red i mir treba kao glasačka mašina očitovati 

tako da se na Brankinom i Sinišinom sudu ne može iz presedanskih 

razloga donijeti presuda kojom se Thompson ili bilo tko drugi 

oslobađa zbog pjevanja ili klicanja tog "klerofašističkog 

pozdrava". Pozdrava pod kojim je ova država obranjena i pozdrava 

kojeg se branitelji neće odreći jer je bio njihov ratni i pobjedonosni 

simbol. Uzalud vam trud svirači, za drugog su dunje žute... Za sada 

je čvrsta partijsko-dogmatska jezgra "popušila". Troje sudaca je bilo 

za stav Ćorlukinog vijeća, troje za čvrsti partijski stav, a troje se 

valjda "ne bi štelo mešati". I sada "sleduje" novi sastanak, ali ovaj 

puta opće sjednice svih sudaca i "sudija". 

Visoki prekršajni sud je posljednju pravomoćnu presudu protiv ZDS 

donio u ljeto prošle godine, a njom je bio kažnjen makarski 

pjevač Mario Roso. Obrazloženje te presude je skoro pa 
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revolucionarno. Tipično obrazloženje poraženih u Domovinskom 

ratu koji su, kartaški rečeno, došli na štih. Čitajte i križajte se!!! 

Kažu "mudri i progresivni" suci: "Činjenica da je navedeni pozdrav 

dio autorskog umjetničkog dijela ne mijenja činjenicu da simbolizira 

mržnju prema ljudima drugačije vjerske i etničke pripadnosti, 

manifestaciju rasističke ideologije kao i podcjenjivanje žrtava 

zločina protiv čovječnosti te da je protivna Ustavu". 

Što su to autori uopće željeli reći i kome? U pozdravu ZDS koji se 

koristio u Domovinskom ratu nije bilo nikakve općenite mržnje 

prema ljudima druge vjerske i etničke pripadnosti, a najmanje 

rasizma i podcjenjivanja žrtava zločina! Mržnja prema četnicima jer 

su druge vjerske i etničke pripadnosti? Oni koji su klali na Ovčari, 

razarali Vukovar, Škabrnju, okupirali 1/3 države, natjerali 

Crvenkapu u "štafetu smrti", u Lovasu natjerali mještane da uđu u 

minsko polje i tako ubili 85 civila. Ti njihovi postupci za ove suce 

očito nisu bili iz mržnje niti su smjeli izazvati ikakvu mržnju naših 

branitelja!!! 

Samo na Visokom prekršajnom sudu postoje suci koji se čude k'o 

pura dreku da netko ne ljubi one koji su u tri dana poubijali u 

Srebrenici 8300 muškaraca. Oko 20.000 tisuća ljudi ubijeno je u 

posljednjem ratu kao i više od 400 djece o kojoj Frljić i ekipa ne rade 

posjećene predstave u Kerempuhu. Dragi drugovi i drugarice suci 

Visokog prekršajnog suda, nema tog Ustava ni kaznenog i 

prekršajnog propisa koji će pobjednički narod natjerati da voli one 

koji su nas napali, okupirali, ubijali u našoj zemlji i našoj državi. Vi 

bi, iz svojih sigurnih i mekih fotelja, vjerojatno htjeli da im se naši 

branitelji još i ispričaju što su uopće išli u rat protiv četnika, JNA i 

pobunjenih Srba. Vas razumije jedino Vučić! Međutim, Vi ćete, kad 

vam bude suđeno, odletjeti jednog dana na krilima smrti u oblake, a 

pobjedonosni ZDS ostat će zauvijek i pratit će vas na vašem putu u 

oblake. 

https://direktno.hr/kolumne/srpski-i-nasi-masoni-stvorili-su-

jugoslaviju-guske-odgegase-maglu-pokloniti-se-karadordevicima-

183407/ 

S.  poštovanjem, 

Josip Pečarić 

 

https://direktno.hr/kolumne/srpski-i-nasi-masoni-stvorili-su-jugoslaviju-guske-odgegase-maglu-pokloniti-se-karadordevicima-183407/
https://direktno.hr/kolumne/srpski-i-nasi-masoni-stvorili-su-jugoslaviju-guske-odgegase-maglu-pokloniti-se-karadordevicima-183407/
https://direktno.hr/kolumne/srpski-i-nasi-masoni-stvorili-su-jugoslaviju-guske-odgegase-maglu-pokloniti-se-karadordevicima-183407/
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---------- Forwarded message --------- 

From: Miro Banović  

Date: Sat, 22 Feb 2020 at 12:11 

Subject: Priopćenje o Lisac i Perkoviću 

To: <hgu@hgu.hr>, <crorec@crorec.hr> 

 

Cijenjeni predstavnici HGU i Croatia Recordsa, 

pozdravljam Vaše priopćenje o gđi. Josipi Lisac, i nastojanju da se 

zaustavi neviđena hajka za koju je ona najmanje kriva, a nosi najveći 

teret. Osobno, nemam ništa protiv te vrlo zanimljive umjetničke 

interpretacije himne. Ostaje pitanje je li takvoj interpretaciji mjesto 

na ceremoniji inauguracije, no za to je odgovornost na organizatoru, 

a ne na gđi. Lisac koja je došla po pozivu. 

Ovom prigodom vas najljepše molim, reagirajte zajedničkim 

priopćenjem i po pitanju progona jednog od najpopularnijih 

glazbenika u narodu i hrvatskog branitelja, g. Marka Perkovića - 

Thompsona. Osim što ga se konstantno progoni kroz medije, njemu 

i njegovim obožavateljima prišivaju se etikete s kojima nemaju 

nikakve veze - a ako su ikada neki od njih i imali, ta vremena su 

davno prošla. Ustavni sud je već osudio "za dom spremni", kao i 

Plenkovićevo političko "Vijeće za suočavanje s prošlošću" 

sastavljeno uglavnom od kadrova sumnjive prošlosti. Ovih dana, 

prema pisanju Pupovčeve životne partnerice u Jutarnjem listu, 

Vrhovni sud sudi o "za dom spremni" u pjesmi "Bojna 

Čavoglave". Vrlo je zabrinjavajuća informacija da se suci Vrhovnog 

suda nisu mogli dogovoriti oko nečega što bi trebalo biti tako 

jednostavno. Pomalo grub i uvredljiv ali zanimljiv komentar na 

društvenim mrežama kaže da nekoliko politički postavljenih tikvana 

s diplomom pravnog fakulteta sudi cijelom narodu, Domovinskom 

ratu, najpopularnijoj pjesmi iz tog razdoblja, ali i glazbeniku, 

producentima, izdavačima itd. Ovakvu pojavu i sudski udar na 

glazbenu umjetnost i slobodu izričaja treba pod hitno zaustaviti! 

Tim više jer su najjači medijski, politički i sudski udari na "za dom 

spremni", Bojnu Čavoglave, Thompsona, ali i npr. navijače hrvatske 

nogometne reprezentacije došli nakon 2010. godine, tj. s novim 

političkim čistkama i valom neojugoslavenstva i neokomunizma u 

Hrvatskoj. 

mailto:hgu@hgu.hr
mailto:crorec@crorec.hr
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Priopćenjem o gđi Lisac pokazali ste da ste spremni štititi umjetničke 

slobode u Hrvatskoj. Molim Vas, s obzirom na trenutno suđenje, 

prepoznajte važnost ovog trenutka i reagirajte. Jasno i 

nedvosmisleno osudite svaki nasrtaj na Bojnu Čavoglave, njene 

autore, izvođače, izdavače, i brojni puk koji tu pjesmu voli. 

S poštovanjem, 

 

Miro Banović 

  

https://www.dragovoljac.com/index.php/razno/20332-ono-sto-ne-

mogu-zecevi-mogu-njihove-sluge-u-rh-3 

 

 

  

https://www.dragovoljac.com/index.php/razno/20332-ono-sto-ne-mogu-zecevi-mogu-njihove-sluge-u-rh-3
https://www.dragovoljac.com/index.php/razno/20332-ono-sto-ne-mogu-zecevi-mogu-njihove-sluge-u-rh-3
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REVIZIONISTI U HAZU, ZAGREB, 2020. 

 

Josip Pečarić: 

 

THOMPSON I VATRENI – SIMBOLI 

HRVATSKOG PONOSA 

 

Zahvaljujem se svima nazočnim što su danas tu na predstavljanju 

mojih knjiga Josip Šimunić i 'za Dom spremni' i Je li političarima 

kriva matematika? Posebna zahvala domaćinu don Lazaru Čibariću 

koji je napravio tradiciju u Tisnom s ovim ljetnim predstavljanjima 

mojih najnovijih knjiga i prof. Miri Vrbanović na predstavljanju koje 

je kao i ona prethodna bilo izvrsno. 

 Iako se to iz naslova knjiga ne vidi ipak se da naslutiti otkud naslov 

THOMPSON I VATRENI – SIMBOLI HRVATSKOG PONOSA. 

 Kada me pitate kako bih opisao devedesete prošlog stoljeća 

odgovorio bih: DESET TUĐMANOVIH GODINA JE DESET 

NAJPONOSNIJIH GODINA U MOME ŽIVOTU. Vjerujem i u 

životima mnogih Hrvata. Svjetski moćnici su poraženi u oružanoj 

srpskoj fašističkoj agresiji koju su otvoreno pomagali. Stvorena je 

država iako su svjetski moćnici bili protiv toga. Još tada sam bio 

svjestan, govorio i pisao kako se svjetski moćnici neće pomiriti s tim. 

A bili su svjesni da im je najveći neprijatelj upravo taj PONOS!  

U dva desetljeća u ovom stoljeću uspjeli su imati na vlastima svoje 

sluge koje su prvo smjenjivali po načelu Kad gazda mijenja slugu 

uvijek nađe boljeg slugu. To je, dakle, bilo na djelu u prvom 

desetljeću kada je Sud u Haagu bio glavna poluga u rušenju 

hrvatskog ponosa. Na udaru su i svi oni koji su svojim radom 

doprinosili tom hrvatskom ponosu pa tako i Thompson i Vatreni. 

Zahvaljujući sebedarju generala Praljka epizoda rušenja hrvatskog 
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ponosa pomoću Suda u Haagu neslavno je završila jer je izdigla 

našeg velikog generala u jednog od najvećih Hrvata u povijesti. Npje 

kod sluganskih vlasti, pa sam im zato nedavno i ponudio 1000 knjiga 

o Generalu koju smo napisali general dr. sc. Miroslav Međimorec i 

ja po nekoj simboličnoj cijeni. Naravno znao sam da se oni ne bi 

usudili učiniti tako nešto.  

U prvom desetljeću ovog stoljeća kod neprijatelja hrvatske države 

još se nije iskristaliziralo koliku moć u očuvanju ponosa hrvatskih 

ljudi ima poklik Za Dom spremni.  

U prošlom desetljeću, dakle poslije velikosrpskog Memoranduma 

SANU 2. to postaje jasno i o prvom velikom udaru na ponos Hrvata 

preko udara na ZDS govori ova knjiga o Šimuniću. Kako je već 

ranije zbog „Bojne Čavoglave“ i zbog ZDS u toj pjesmi napadan i 

Thompson to su njih dvojica hrvatski branitelj Thompson i jedan od 

Vatrenih Šimunić zajedno postali simboli hrvatskog ponosa uz koje 

se vezuje ZDS jer vrhunac  nacionalnog ponosa i jeste spremnost 

davanja vlastitog života za domovinu.  

S druge strane tada se vidi kako je opravdan i moj naziv SRPSKE 

SLUGE za one koju poslušno izvršavaju naloge svjetskih moćnika a 

protiv interesa vlastitog naroda jer se stavljaju u poziciji - po Sun 

Tzuu - najogavnijih ljudi koji bez rata dobivaju rat za neprijatelja – 

dakle fašističkog srpskog agresora. 

 Ne treba nikada ispustiti iz vida da se sve to sluganstvo događa 

poslije veličanstvene pobjede u kojoj su naši branitelji od fašističkih 

srpskih agresora napravili . da parafraziram Slobodana Miloševića – 

ZEČEVE!  

Svu tu ogavnost srpskih slugu pokazao je već napad na Šimunića.  

Tada smo akademik Stanko Popović i ja tražili zabranu fašističkog 

srpskog pozdrava podizanja tri prsta koji je nastao u vrijeme 

Slobodana Miloševića. Naime, Srbe je razljutila tadašnja usporedba 

Đokovića koji pobjede slavi s tri prsta sa Šimunićevim 'Za dom'. 

Tvrdili su kako bilo koji nacionalni pozdrav može biti njegovanje 

tradicije, ali može i napredovati pa je tako od njihovog pozdrava s tri 

skupljena prsta postao ovaj poznat iz fašističke agresije s tri raširena 

prsta. Hrvatskim slugama je to bilo dobro objašnjenje jer je njima 

normalna bila sama fašistička agresija na Hrvatsku, a nije bila 

normalan pozdrav hrvatskih branitelja ZDS, za koji su znali da je 
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nastao prije NDH, iz jednostavnog razloga što je njima zločin samo 

stvaranje hrvatske države. Te 2013. godine na vlasti su bili „hrvatski“ 

ljevičari i vjerojatno im je u tom trenutku važniji bio udar na Vatrene 

koji su im itekako bili opasni za opstojnost ponosa u hrvatskom 

narodu. Kasnije se pokazalo da im smeta i stari pozdrav ZA DOM, a 

neki sudci su staljinistički tvrdili u presudi Šimuniću da je on 

uzvikujući ZA DOM mislio na NDH, a ne na Domovinski rat.  

Sigurno dostojno psihijatrijskih klinika, a ne nekakvih vrhovnih 

sudova, zar ne?  

S druge strane narod je itekako razumio tu povezanost Šimunića i 

Thompsona. Tako je u Kninu 2015. Šimunić bio gost na 

Thompsonovom koncertu koji je plenio najviše pozornosti među 

100,000 nazočnih.  

U tom momentu pokazalo se da je novoizabrana predsjednica 

Kolinda Grabar Kitarović bila najupućenija kakvu ulogu i značaj ima 

ZDS svjetskim moćnicima. Zbog 'Čavoglava' i ZDS nije došla na 

koncert iako je bila najavljena. Uslijedila je prijava Thompsona zbog 

pjevanja legendarne pjesme iz Domovinskog rata. Kasnije se 

doznalo da je dan prije na paradi u Zagrebu Predsjednica bila i protiv 

nastupa HOS-ovaca s njihovom zastavom na kojoj je znamen sa ZDS 

koji je odobren od hrvatskih vlasti. Uslijedio je i njen napad na našu 

Peticiju ZDS kojom smo branili Thompsona i 'Bojnu', a i podržali 

prijedlog Mladog Jastreba za uvođenje ZDS u HV. Uslijedio je niz 

napada uz lažnu tvrdnju da je Peticija pisana zbog uvođenja ZDS u 

HV, a ne zbog napada na Thompsona i 'Bojnu'. Pismo je bilo poslano 

i Predsjedniku HDZ-a Tomislavu Karamarku, ali iz njegovog 

reagiranja bilo je očito da on ne sudjeluje u tom napadu na ponos 

hrvatskih ljudi tj. na ZDS. Većina povjesničara sa Filozofskog 

fakulteta pripremili su zahtjev da se povjesničari potpisnici Peticije 

udalje iz strukovnih udruga. Vlastima ništa nije značilo što je jedan 

od prvih potpisnika bio istaknuti hrvatski povjesničar blizak suradnik 

Predsjednika Tuđmana i ravnatelj Hrvatskog instituta za povijest u 

njegovo vrijeme. Napadani su i biskupi potpisnici, a o napadima na 

mene, moje suradnike i obitelj napisao sam niz knjiga. Žrtva je trebao 

biti i potpisnik Peticije ZDS Josip Šimunić jer su u tom njegovom 

potpisu vidjeli kao nekakav problem kod imenovanja za pomoćnog 

trenera Vatrenih. Tadašnji selektor Ante Čačić samo im je 
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odgovorio: „Koliko ja znam tu peticiju su potpisali biskupi i 

akademici.“  

Posljedica tih napada je druga knjiga koju danas predstavljamo. Ona 

je posvećena časopisima kojima sam osnivač i koji su po Scopusu 

već dulje vrijeme među najboljim hrvatskim znanstvenim 

časopisima. Dva od ta tri časopisa koji imaju impact faktor su iz 

prvog kvartila matematičkih časopisa i kolege su to ocijenile jednim 

od najvećih dostignuća hrvatske matematike. Našim političarima to 

nisu dobri časopisi. Npr. jedan od njih je za prošlu godinu najbolji 

hrvatski znanstveni časopis, ali nije financiran od hrvatskih vlasti. O 

tome pogledajte dio o „naputku za tupave“ u knjizi. Zahvalio sam se 

hrvatskim vlastima zato što nisu financirali taj najbolji hrvatski 

znanstveni časopis jer se pokazalo da je po najnovijem impact 

faktoru on  bolji od niza časopisa koje izdaju matematička društva 

velikih zemalja (SAD, Kanada, Velika Britanija, Francuska, 

Australija, Izrael) ili ugledna sveučilišta kao što je npr. ono u 

Camridgu. Uspjeli smo u tome bez pomoći hrvatskih vlasti kojima 

časopis nije dobar i nisu ga financirali! Ali moramo razumjeti 

hrvatsku vlast jer biti sluga nije lako. Zbog gazda ti i takvi časopisi 

nisu dobri. I dobro je da se kažnjava bilo što što je na ponos 

hrvatskim ljudima, pogotovu kada se zna da tu negdje iza toga stoji 

i ZDS. 

 Thompson je i slijedeće godine nastupio u Kninu, ali tada su 

otvoreno napali ne samo njega nego i HOS. Legendi Domovinskog 

rata ratni zapovjednik IX. bojne HOS-a Marku Skeju Predsjednica je 

odgovorila isto što i nama. Istina on je tražio uvođenje ZDS u HV, a 

mi smo branili „Bojnu“ a ona je taj dio „zaboravila“. Napadi na 

Thompsona su nastavljeni i u Glini. Problemi za vlast, koja je morala 

sprovoditi naputke svjetskih moćnika, pojavili su se u liku 

Thompsonovog odvjetnika Davorina Karačića koji je redom po 

sudovima dobivao sve optužbe zbog ZDS. Sluganska priča hrvatskih 

vlasti na sudovima završila je nedavnom odlukom Višeg prekršajnog 

suda u korist Thompsona i 'Bojne'. Radilo se o onoj optužbi za 

pjevanje 'Bojne' u Kninu. Pet godina trajalo je maltretiranje hrvatskih 

ljudi da bi vlast udovoljila željama svjetskih moćnika i fašističkim 

srpskim agresorima. Reagirao je i (HDZ-ov) predsjednik Ustavnog 

suda koji je nelegalno osudio odluku Visokog prekršajnog suda. 
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Reagirao sam otvorenim pismom, bolje reći narugao se njegovim 

priglupim argumentima. Potom su reagirali i 16 hrvatskih generala.  

Naravno, svima je jasno da priča time nije završena i da se vlast mora 

pridržavati one moje tvrdnje: Jednom sluga – uvijek sluga.  

Dolaskom Plenkovića na mjesto predsjednika Vlade on je nastupio 

drugačije od Grabar Kitarović. Svaku naredbu Milorada Pupovca je 

ispunjavao bez pogovora. Plenković je osnovao i onu Kusićevu 

komisiju koja je osudila pozdrav kojim je branjen Vukovar, a 

rehabilitirala zvijezdu petokraku pod kojom je Vukovar napadan. 

Kada su im prigovorili da im ne smeta srpsko 4S Pupovac je 

odgovorio da taj četnički simbol nije zabranjen u RH. A, vjerovali ili 

ne, na zahtjev onih koji su izvršili fašističku agresiju na RH i njihovih 

slugu Plenković je uklonio HOS-ovu ploču iz Jasenovca jer je na njoj 

bio od hrvatskih vlasti odobren grb HOS-a.  

Grabar Kitarović je pokušala vratiti svoju prednost u sluganstvu 

dovođenjem predsjednika Srbije Vučića. Nije uspjela i novim 

napadom na ZDS priznala je Plenkoviću prvenstvo u tom sluganstvu. 

Prošle godine smo zato ovdje predstavili knjigu Predsjednica i 'Za 

Dom spremni'. U „Hrvatskom tjedniku“ od 16. 7. 2020 Stjepan 

Tuđman, koji je osnivao s ocem HDZ, kaže: „Plenković nema pravo 

pozivati se na moga oca jer vodi posve suprotnu politiku od 

njegove.“ 

 Novi Predsjednik države Zoran Milanović se umiješao u tu bitku 

napadima na ZDS u Jasenovcu i Okučanima. Zapravo tu se ne može 

sa sigurnošću tvrditi je li mu to bilo samo vraćanje pomoći koju je 

imao od Plenkovića u predsjedničkim izborima. Kada vodiš očitu 

slugansku politiku, moraš pred izbore biti navodno i Hrvat i pozivati 

se na Tuđmana, zar ne? A Plenkoviću je takva pomoć poslije 

sluganskog odnosa prema Pupovcu doista bila potrebna.  

Ili da preciziramo ono što je rekao Stjepan Tuđman. Politika 

njegovog oca bila je stvaranje suverene hrvatske države – države 

ponosnog naroda. Suprotno tome je uništenje iste. Znamo da je to 

politika svjetskih moćnika. Znamo da im je plan bio da njihovi ljudi 

preuzmu i HDZ i SDP a onda i vlast u RH i da ostvare njihovu 

politiku koju Srbi nisu uspjeli ostvariti fašističkom agresijom. Zato 

su Plenković i Milanović pomagali jedan drugom da budu to što 

danas jesu.  



                     DAVORIN KARAČIĆ 135 

 

 

 

Kakvo je stanje nastalo u RH ponajbolje govori urednički komentar 

u Hrvatskom tjedniku:  

Zamolili smo više javnih osoba da nam odgovore na pitanje „Moj 

doživljaj vladara, političara i čovjeka Andreja Plenkovića!, ali osim 

Stjepana Tuđmana nitko nije želio ni mogao odgovoriti. Neki su se 

opravdali nedostatkom vremena, neki obećali pa odustali, a neki su 

se, pak, odmah prestrašili vlastita mišljenja i odbili.  

Da, opet dobra stara vremena u kojima imamo hrvatsku šutnju, zar 

ne*  

Vjerojatno ste pomislili da sam zaboravio najvažniju stvar kada 

govorim o Thompsonu i Vatrenim. Na MIKROFON. Ali to sam 

ostavio za kraj jer se, slično Vatrenima i Thompsonu, kada su 

isključili mikrofon tako da Thompson ne može izvršiti želju Luke 

Modrića i otpjevati mu pjesmu „Geni kameni“, to dogodilo i našem 

don Lazaru na procesiji povodom Gospe od Karavaja. Sjetimo se i 

da je i željezanski biskup Egidio Živković u svojoj propovijedi u 

Vukovaru spomenuo mikrofon, a o tome sam govorio u Kninu. Tako 

je biskup u Vukovaru uz veliki pljesak nazočnih (osim onih iz Vlade) 

rekao:  

„Iako imam 500 godina stare hrvatske gene s ovih prostora, odmah 

obećavam medijima da neću danas pjevati: geni, geni kameni, ali ću 

zato govoriti geni, geni hrvatski … pa se nadam da mi neće nitko 

danas isključiti mikrofon.“  

Moj govor iz Knina imate u knjizi koju danas predstavljamo.  

Tako je veličanstveni doček srebrnih nogometaša kojima nisu dali da 

ih dočeka Thompson a oni su ga ipak pozvali ostao u sjećanju i zbog 

tog isključenog mikrofona. A tada je Plenkovićev savjetnik Krešimir 

Macan izgubio posao jer je pojavljivanje Marka Perkovića 

Thompsona u autobusu i na pozornici s nogometašima usporedio s 

državnim udarom. A to je u redu jer se ne smije javno govoriti ono 

što vlada misli, zar ne? O tom „problemu“ da ne kažem "mekom 

ustaškom državnom udaru" koji spominje danas u svojoj kolumni 

Zvonimir Hodak, upitan je tada i veliki trener Vatrenih Zlatko Dalić. 

Odgovorio im je: „Pjevao je pjevač koji je naša himna.“  

Zapravo ne znam kolika je moja krivica u toj ulozi mikrofona na 

dočeku Vatrenih. Naime, kada sam shvatio da neće pozvati 

Thompsona na doček upozorio sam da mogu doživjeti isto što i vlasti 
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2003. kada svjetskim prvacima nisu dozvolili nastup Thompsonu, a 

rukometaši su ga pozvali – prošvercali - i zapjevao im je „Bojnu“. 

Prepun trg je odgovorio – SPREMNI.  

Modrić i Dalić su uradili na tom dolasku u Hrvatsku još i bolje pa je 

Thomson svo vrijeme bio s njima. Danas znamo da ta ljubav 

Vatrenih i Thompsona ima i novog člana. Radi se o proslavljenom 

njemačkom nogometnom golmanu Manuelu Neureru, koji je na 

odmoru u Hrvatskoj s prijateljima pjevao popularnu Thompsonovu 

pjesmu „Lijepa li si“. U Njemačkoj je pokrenuta prava hajka, očito 

dirigirana od srpskih slugu iz RH. Ona je aktualna i ovih dana jer se 

u nju uključio i Frankfurter Allgemeine Zeitunga i njihov novinar 

Michael Martens. Dr. sc. Ante Birin je u svom komentaru na portalu 

narod.hr dao slijedeću ocjenu:  

Brojni stereotipi, lažne interpretacije i konstrukcije pali su pred 

snagom tih (Thompsonovih, JP) odgovora. Zato taj razgovor i nije 

smio proći bez autorova uvodnog komentatorskog teksta u kojem je 

ocjena i presuda iznesena ,suprotno bilo kojoj Thompsonovoj izjavi, 

objašnjenju i argumentu.”, Thompson je autorizirani intervju objavio 

i na hrvatskom i na njemačkom na svom portalu.  

Dakle, potpuno suprotno novinarskoj etici Martens je izmijenio 

autorizirani intervju, pa i sam kaže u najnovijem Hrvatskom tjedniku 

kako je morao lažirati intervju s Thompsonom jer je bio pod 

pritiskom nekih drugih Hrvata. Međutim nešto drugačiju priču 

doznajemo od njega na portalima: ‘Thompson je u pravu, ali nisam 

kriv ja!’, da bi u tekstu za Jutarnji list stao potpuno na veliko-srpsku 

stranu. Kaže: Da pjesma “Bojna Čavoglave” ne počinje pokličem 

“Za dom spremni”, smatrao bih je pravom pjesmom u pravo vrijeme. 

Problem mu je ZDS, a i koristi riječ „trivijalizacija“. Nepojmljivo mi 

je da netko u svezi s fašističkom agresijom na Hrvatsku može 

koristiti riječ trivijalno! Na žalost nama je dobro poznato kako 

zagovarateljima naci-fašističke agresije na Hrvatsku nije problem što 

je Međunarodni sud u Haagu u tužbi za genocid potvrdio srpsku 

agresiju i genocidne  radnje u njoj, već im je problem što je neki 

Hrvat pjevao dok su Srbi vršili te genocidne radnje. Valjda im životi 

Hrvata ništa ne znače!  

Danas možete Thompsonov intervju pročitati i izravno se uvjeriti 

zašto je Thompson i Vatreni, zašto je ZDS Martensu gori od naci-
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fašističke agresije, zapravo zašto je ZDS izravna prijetnja svjetskim 

moćnicima i srpskim slugama u RH i njihovoj namjeri da se preko 

ZDS uništi ponos hrvatskog naroda.  

 

 

http://bezcenzure.hr/vlad/thompson-i-vatreni-simboli-hrvatskog-

ponosa/ 

http://dragovoljac.com/index.php/razno/22476-thompson-i-vatreni-

simboli-hrvatskog-ponosa 

  

http://bezcenzure.hr/vlad/thompson-i-vatreni-simboli-hrvatskog-ponosa/
http://bezcenzure.hr/vlad/thompson-i-vatreni-simboli-hrvatskog-ponosa/
http://dragovoljac.com/index.php/razno/22476-thompson-i-vatreni-simboli-hrvatskog-ponosa
http://dragovoljac.com/index.php/razno/22476-thompson-i-vatreni-simboli-hrvatskog-ponosa
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Ovim tempom, kako je krenuo u obračun s raznoraznim pojavama na 

političkoj i društvenoj ljevici ne doduše iz ideoloških nego sjetnih 

razloga Kizo će najvjerojatnije propisno izvrijeđati manje više sve 

pojedince i skupine na ljevici, pri čemu se stječe dojam da Kizo ne 

udara ne samo po osobama i osobnostima nego se čini i da dovodi u 

pitanje ispravnosti sadržaja njihovog rada. 

Osim nekoliko najvećih medija, društveni ritam ovoga društva 

uvelike udaraju, povezane međusobno kao i s medijima na valnoj 

duljini o, određene udruge, skupine te pojedinci koji zajedno te svaki 

sa svoga položaja, neumorno udaraju kako po samom društvu a tako 

još više po tradicionalnim temeljima društva. 

GONG, BABE i hrpa udruga građana koji imaju više međusobno 

povezanih partnera nego samih članova, koji članovi su istodobno 

članovi i drugih srodnih udruga (dakle više udruga nego članova) a 

čiji članovi se najčešće mogu naći unutar stranke Nova ljevica, iako 

svi zajedno stanu autobus na kat zauzmu više medijskog prostora te 

vremena nego svi ostali akteri hrvatske društvene scene a svako 

kritičko propitivanje njihova rada je za posljedicu imao medijsku i 

društvenu difamaciju onih koji bi pitanja postavljali. 

GONG tako ima monopol nad izborima i ostalim segmentima 

politike koji se uže češu o izbore dok BABE snajpericu s pozicija s 

kojih se svaki konflikt u koji žena može upasti, ima tumačiti kao 
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rezultat nacionalističkog i tradicionalno životnog atavizma koji 

hrvatsko društvo drži u šakama genetskog grijeha pripadnosti 

pojmovima vjere, nacije i tradicije. 

Ostale minorne promigrantske, Proge i feminističke udruge 

raspoređene svaka na svom gnijezdu su na zadatku stalnog i vječitog 

upozoravanja ovog društva na patrijarhalnu nedopustivu i nazadnu 

tradiciju koja u sebi sadrži nasilje po defaultu i mržnju prema 

svakome drugačijem, ovisno djeluju li s promigrantskih, 

feminističkih ili jednostavno oikofobnih stajališta kao posebnoj modi 

koja sve više osvaja lijevo tržište. 

Stoga, masovno bombardiranje predstavnika i najistaknutijih pojava 

lijeve scene od strane Kize Milanovića nije tek ad hominem napadaj 

uvrijeđenog pijetla. 

Iz njegovih riječi izbija kompletna kritika djelatnosti i društvenog 

nastupa kao i argumentacije spomenutih društvenih pojava, gdje po 

prvi put imamo dokaz uživo o tome koliko vjerodostojne i relevantne 

mogu biti od Kize spomenute pojave, s kojima se kad mu je to 

trebalo, slikao, hvalio ih te držao moralnom vertikalom društva. 

Sad pomalo počinje biti vidljivo da je sve ono što smo gledali 

zapravo šipak i da je i tadašnja priča o progresivnosti, antifašizmu i 

uljuđenosti bila tek priča za naivce, tek pokrov koji skriva plan što 

većih što manjih zvjerki da se dokopaju svog dijela društvenog mesa, 

u vremenima dok ljudi od drveća ne vide šumu i dok im goli car pleše 

oko pasa i trlja se o njih, u većoj mjeri nego u danima kad ljevica i 

nije na cijeni. 

Istina je voda duboka, kaže pjesma a Kizo upravo, ne toliko jer mu 

je stalo samo do istine kao istine, grabi istinu s dna bunara, jer na 

kraju dana, kad se najbliži među sobom pokolju, upravo se 

skrivanom istinom, najjače i najlakše, blato lijepi o osobu na koju je 

adresirano. 

Manje više sve što je Kizo rekao drži vodu a njegovi kritičari i 

ušokirani negdašnji drugovi, ne šize toliko zbog forme u kojoj je sve 

to Kizo izrekao nego zbog sadržaja, iz kojega proizlazi sva bijeda i 

gnjilež lijeve scene u Hrvatskoj i ostavlja dojam da ni oni, poput 

pjesnika koji ne vjeruje u svoje stihove, ni ne vjeruju niti u tom 

smislu djeluju, kad uporabom barem dva a ako ne i više kriterija 

kojim tumače stvarnost, svoju mržnju prema svemu što ih okružuje, 
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pokušavaju predstaviti kao ljubav, toleranciju i otvorenost. Više 

tolerancije smo mogli gledati od strane nilskog krokodila prema 

zebri na pojilištu u vrijeme suše. 

S obzirom na to da se Kizo vrlo sočno obračunava sa sadržajem 

ljevice u Hrvatskoj, postavlja se opravdano pitanje, što je to do vraga 

radio s njima do sada? 

Malo tko zaboravlja scene iz javnosti u kojima se Kizo, dok je još 

bio SDP-ov poletarac, pa neuspjeli pretendent na mjesto prvog 

izvršnog političara RH, sve do premijera i predsjedničkog kandidata, 

slikavao sa svim tim pojavama, podržavajući njihova mišljenja i 

djelovanja, dajući im pri tome društvenu relevantnost. 

Voli se Kizo doduše još pojaviti i uslikati s borcima iz onoga rata 

koji su rođeni znatno nakon tog rata kao i nekadašnjim sudionicima 

u agresiji nad Hrvatskom, koji su propale krajinske strukture 

uspješno zamijenili članstvom u SDSS-u, kao stranke koja bi propala 

na prvim izborima kad ne bi imala ustavnu privilegiju zajamčenih 

manjinskih mjesta kao i zajamčenih manjinski mjesta u izvršnoj 

vlasti lokalne samouprave, koji privilegij uspješno održava 

činjenicom da od svih manjih žicara, uzme najviše glasova iz bazena, 

u koji zapravo ni matična voda ne želi. 

90% Srba u Hrvatskoj uopće ne glasuje na manjinskim listama. 

Još uvijek Kizo ne smije reći da zapravo voli Trumpa, u što se 

kladim, pri čemu ga se svojski trudi, za sada neuspješno oponašati, 

jer ipak, Trump je bjelosvjetski mangup, pun para i punih bilježnica 

s imenima lijepih i poznatih žena, u čemu bi ga Kizo jamačno želio 

oponašati te mu svakom od navedenih sadržaja parirati, za razliku od 

Joe Bidena u odnosu na kojega čak i Stipe Mesić pokazuje dozu 

lucidnosti i vitalnosti. 

To bi ipak bilo previše, za sada, pa smjer u kojemu je Kizo krenuo i 

očita razlika u osobnosti s Pospanim, Jožom daju mjesta sumnji da 

je Kizo u duši Trumpovac koji će se kao takav kad tad, pokazati. 

Kizo nije Jugoslaven ali jest sjetan, gotovo kao feministica ili kao 

pripadnik skupine koja je hijerarhijski ispod feministica, impotentnih 

muškaraca, koji zaostaju u društvenoj težini svoje pojave za svojim 

šeficama ali im po zlobi stoje ukorak. 

Da je Kizo bio frajer u mladosti kakvim se sada želi prikazati i 

kakvim ga pogrešno smatraju impotentne društvene pojave, kojima 
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je malo galame i osornosti u nastupu dokaz uličarluka i mangupluka, 

iako ti pojmovi imaju potpuno drugačiju konotaciju u stvarnosti, 

vjerojatno bi bio bliže desnici. 

Da je bio ipak još malo veći mangup (puno veći zapravo) pa da je 

otišao u rat, Kizo bi vjerojatno bio iskonski desničar. 

Činjenica međutim, da je na društvenoj desnici povećan broj većih 

pravih uličnih i frontovskih zvjerki, u odnosu na koje bi njegova 

pojava s karakterističnim karakterom djelovala kao pojava Servala s 

ožiljcima i probušenih uhom i rokerskim kožnjakom među 

Tigrovima ili Lavovima, jasno mu je davala do znanja da ga tamo 

nitko previše neće cijeniti pa je, tražeći mjesto pod suncem, odabrao 

prirodno mjesto, među onima kojima i on ovakav kakav jest, djeluje 

kao ultimativni frajer. 

Naime, na onoj strani političkog polja gdje su zapeli omega mužjaci 

i žene smanjene privlačnosti koji izlaz od užasne spoznaje svoje 

niske društvene vrijednosti, traže u ljevici, i Kizo djeluje kao neka 

vrsta ovna predvodnika, baš kao što je na prvu sekundu, vođa 

Orphansa iz kultnog filma Waltera Hilla „Warriors“, prve dvije 

sekunde djelovao kao da se ipak na njega ne treba sažaliti. 

Kizo zapravo cijelo vrijeme pokušava mentalno izmijeniti svoju 

povijest, povijest vlastitog života te samome sebi, sebe učiniti 

moćnijom i legendarnijom pojavom. 

Kad kao Jadranko Houra u istoimenoj pjesmi shvati da nije rođen za 

heroja ulice nego iskoristi svoje komparativne prednosti, a Kizo nije 

glup i zapravo je iskreniji i prirodniji nego cijela vrhuška HDZ-a, te 

strese sa sebe paučinu zabluda, Kizo će naći tamo gdje mentalno 

prirodno i pripada. Na desnici. 

 

Davorin Karaćić / Hrvatski glasnik 

 

 
http://dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/23332-davorin-

karacic-istina-je-voda-duboka-kaze-pjesma-a-kizo-grabi-istinu-s-

dna-bunara 

 

 

https://hrvatski-glasnik.com/2020/10/06/davorin-karacic-istina-je-voda-duboka-kaze-pjesma-a-kizo-grabi-istinu-s-dna-bunara/?fbclid=IwAR3zgYPlbXxGsWkpHwVS9qw40LfRnZBhEf96M2jLZDPSLC7QSw0OOsvlaMs
http://dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/23332-davorin-karacic-istina-je-voda-duboka-kaze-pjesma-a-kizo-grabi-istinu-s-dna-bunara
http://dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/23332-davorin-karacic-istina-je-voda-duboka-kaze-pjesma-a-kizo-grabi-istinu-s-dna-bunara
http://dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/23332-davorin-karacic-istina-je-voda-duboka-kaze-pjesma-a-kizo-grabi-istinu-s-dna-bunara
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M. PAVKOVIĆ, RAZGOVORI S JOSIPOM 

PEČARIĆEM, DRUGO PROŠIRENO 

IZDANJE, KOPRIVNICA, 2021. 

 

IZRAELSKI VELEPOSLANIK ZA ZABRANU 

POZDRAVA ZDS: ŠTO KAŽE VISOKI 

PREKRŠAJNI SUD? 
 

26. studenoga 2020.  

 

Nakon što je nepoznati počinitelj oskvrnuo spomenik žrtvama 

holokausta u Varaždinu na kojem je nacrtan nacističko i ustaško 

znakovlje, izraelski veleposlanik je u ponedjeljak ustvrdio da je ovo 

prilika za potpunu zabranu pozdrava “Za dom spremni” kojeg je 

ocijenio ustaškim. 

“Ovo je prikladno vrijeme da se pokrene i potpuna zabrana svake 

upotrebe notornog pozdrava ‘Za dom spremni'”, stoji u priopćenju 

izraelskog veleposlanstva Ilana Mora. 

“Mislio sam da će novi pozitivni duh pomirenja koji danas vlada u 

Hrvatskoj, a koji se mora pohvaliti, zaustaviti one krajnje elemente 

u društvu koji i dalje negiraju holokaust, relativiziraju strahote 

ustaškog režima nad Židovima i Srbima, Romima i antifašistima koji 

su se dogodili u zloglasnom logoru Jasenovcu”, ustvrdio je 

veleposlanik. 

>Unatoč najavama Slavice Lukić presuda u korist Thompsona 

nije srušena 

>Davorin Karačić: Zahvaljujem profesoru Ivi Josipoviću na 

peticama; naučio me kako obraniti pozdrav “Za dom spremni” 

Veleposlanik Mor se tako kao strani državljanin pridružio 

zahtjevima političara i javnih osoba pretežito lijevog svjetonazora, a 

koji tvrde da je “Za dom spremni” ustaški pozdrav. Zbog tih tvrdnji 

https://narod.hr/hrvatska/unatoc-najavama-slavice-lukic-presuda-u-korist-thompsona-nije-srusena
https://narod.hr/hrvatska/unatoc-najavama-slavice-lukic-presuda-u-korist-thompsona-nije-srusena
https://narod.hr/hrvatska/davorin-karacic-zahvaljujem-profesoru-ivi-josipovicu-peticama-naucio-me-obraniti-pozdrav-dom-spremni
https://narod.hr/hrvatska/davorin-karacic-zahvaljujem-profesoru-ivi-josipovicu-peticama-naucio-me-obraniti-pozdrav-dom-spremni
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na metama kritika, napada pa čak i cenzure našao se hrvatski 

glazbenik Marko Perković Thompson čija pjesma “Bojna 

Čavoglave” započinje s pokličem “Za dom spremni”, a koja je 

napisana u vrijeme obrane Republike Hrvatske od velikosrpske 

agresije, četrdesetak godina nakon pada nacista i ustaša. 

 

Visoki prekršajni sud: Izvođenje “Bojne Čavoglave” nije 

prekršaj 

 

Zbog te pjesme, Thompson se našao na sudu više puta, a Visoki 

prekršajni sud je ove godine dvotrećinskom većinom presudilo kako 

njegovo pjevanje “Bojna Čavoglava” nije prekršaj. 

Tako je imajući na umu dosadašnju jedinstvenu sudsku praksu 

Visokog prekršajnog suda u odnosu na izričaj „Za dom spremni“ 

kada se koristi u različitim okolnostima, koja nije dovedena u pitanje, 

pristupilo glasanju o slijedećem pitanju: „Može li se postupanje 

okr. Marka Perkovića, koje je činjenično opisano u optužnim 

prijedlozima Ministarstva unutarnjih poslova Republike 

Hrvatske, PU šibensko-kninska, broj 511-13-10-17-74/2016 od 

30. prosinca 2016. i broj 511-13-10-17-46/16 od 8. kolovoza 2016., 

podvesti pod zakonski opis prekršaja iz čl. 5. Zakona o 

prekršajima protiv javnog reda i mira, koji glasi: “Tko na 

javnom mjestu izvođenjem, reproduciranjem pjesama, skladbi i 

tekstova ili nošenjem ili isticanjem simbola, tekstova, slika, 

crteža remeti javni red i mir“. 

Nakon provedene rasprave, sa 4 glasa za, 15 protiv i 1 suzdržanim, 

odlučeno je da se opisano postupanje u konkretnom predmetu ne 

može podvesti pod zakonski opis prekršaja iz čl. 5. Zakona o 

prekršajima protiv javnog reda i mira te da je pravilna odluka ovog 

suda broj Jž-2747/2018 od 2. listopada 2019.” 

U pravomoćnoj presudi Visokog prekršajnog suda navodi se: 

“Nadalje, (tužitelj, op.a.) zanemaruje i činjenicu da se ovaj pozdrav 

u kontekstu njezinog nastanka, u tijeku Domovinskog rata čiji je 

karakter ‘pravednog, legitimnog, obrambenog i oslobodilačkog’ 

percipira izvan totalitarnog i rasističkog konteksta”. 

Takva presuda Visokog prekršajnog suda održava 

izdvojeno mišljenje ustavnog suca Miroslava Šumanovića, koji je 

https://narod.hr/hrvatska/sudac-sumanovic-uzvik-dom-spremni-sto-to-izdvojeno-misljenje
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2016. napisao da: “značajan dio hrvatske javnosti i društva, notorno, 

o tome rezonira na suprotan način, percipirajući sporni pozdrav izvan 

totalitarnog i rasističkog konteksta”. 

https://narod.hr/hrvatska/izraelski-veleposlanik-za-zabranu-

pozdrava-zds-sto-kaze-visoki-prekrsajni-sud  

 

http://bezcenzure.hr/vlad/izraelski-veleposlanik-podrzava-

fasisticku-agresiju-na-hrvatsku/  

http://dragovoljac.com/index.php/razno/24022-izraelski-

veleposlanik-podrzava-fasisticku-agresiju-na-

hrvatsku#disqus_thread 
  

https://narod.hr/hrvatska/izraelski-veleposlanik-za-zabranu-pozdrava-zds-sto-kaze-visoki-prekrsajni-sud
https://narod.hr/hrvatska/izraelski-veleposlanik-za-zabranu-pozdrava-zds-sto-kaze-visoki-prekrsajni-sud
http://bezcenzure.hr/vlad/izraelski-veleposlanik-podrzava-fasisticku-agresiju-na-hrvatsku/
http://bezcenzure.hr/vlad/izraelski-veleposlanik-podrzava-fasisticku-agresiju-na-hrvatsku/
http://dragovoljac.com/index.php/razno/24022-izraelski-veleposlanik-podrzava-fasisticku-agresiju-na-hrvatsku#disqus_thread
http://dragovoljac.com/index.php/razno/24022-izraelski-veleposlanik-podrzava-fasisticku-agresiju-na-hrvatsku#disqus_thread
http://dragovoljac.com/index.php/razno/24022-izraelski-veleposlanik-podrzava-fasisticku-agresiju-na-hrvatsku#disqus_thread
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PRILOG 

 

Foto: snimka zaslona 

 

DAVORIN KARAČIĆ: ZAHVALJUJEM 

PROFESORU IVI JOSIPOVIĆU NA 

PETICAMA; NAUČIO ME KAKO OBRANITI 

POZDRAV “ZA DOM SPREMNI” 

5. svibnja 2018.   
 

Narod.hr  

 

U Bujici Velimria Bujanca gostovao je odvjetnik Davorin Karačić 

koji je na sudu u Karlovcu obranio Marka Perkovića Thompsona i 

pozdrav “Za dom spremni”. Karačić nećak je Tuđmanovog ministra 

pravosuđa Bosiljka Mišetića, rođen je u Sarajevu, a kao dijete je 

živio u Mostaru. “Svi su navijali za Velež, a mi iz Zapadne 

Hercegovine za Dinamo. Ništa drugo nije dolazilo u obzir”, rekao je 

Karačić. 

“Sjever sam zavolio još 1989. godine i neka se moja supruga ne 

naljuti – to je bila ljubav na prvi pogled. Dinamo je nešto što je bilo 

u meni cijelo vrijeme, ali tribina je bila moja prva ljubav”, izjavio je 

https://narod.hr/author/narod-hr
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u Bujici na Z1 Davorin Karačić. Thompsonov odvjetnik u emisiji je 

priznao da je kao BBB sudjelovao u navijačkim tučnjavama, uz 

napomenu “samo kad sam se morao braniti”… “Neko vrijeme sam i 

redario po klubovima, za vrijeme studija kako bih zaradio koju 

kunu”, objašnjava Karačić. 

Prvo je htio u vojsku, a zatim je dobivao petice kod Josipovića 

“Pravo mi nije bilo prvi izbor”, kaže Karačić i nastavlja: “Htio sam 

u Hrvatsku vojsku.” Inače, dva puta je kao maloljetnik bježao od 

kuće kako bi pristupio HOS-u, oba puta su ga silom s fronta vraćali 

stariji rođaci. “Kada sam bježao od doma da se prijavim u HOS, 

naletio sam na bratića koji je bio malo stariji, pozvao se na 

zapovjednu odgovornost i najurio me, a drugi put smo ja i drugi 

bratić u autobusu bili uhvaćeni od čovjeka iz sela koji je sve 

alarmirao i vratili su nas kući.” 

Karačić je bio iskren i o Ivi Josipoviću. “S Josipovićem se 

svjetonazorski i politički ne slažem, ali moram priznati da je bio 

sjajan profesor. Kod njega sam dobio dvije petice i sada ispada da mi 

je znanje procesnog prava pomoglo i kod obrane pozdrava ‘Za dom 

spremni’.” 

Osim Marka Perkovića Thompsona, Karačić je na sudu u Karlovcu 

obranio i mladu studenticu Nataliju Barišić, protiv koje je upravo 

Josipović pokrenuo hajku na društvenim mrežama zbog fotografija 

sa istog slunjskog koncerta. Početkom 2017. godine na sudu u 

Daruvaru zastupao je Damira Markuša, opet zbog pozdravljanja sa 

‘Za dom spremni’. I tu je odnio pobjedu, a oslobađajuću presudu 

donio je sudac Malivuk Jovanović. Kada su u Kostreni htjeli 

zabraniti Thompsonov koncert, upravo je odvjetnik Karačić 

načelniku općine Draženu Vraniću, bliskom suradniku Ivice 

Relkovića, poslao pismo, nakon kojeg je 28. travnja popularni 

glazbenik ipak nastupio. 

 

Sljedeći korak je Pulska arena 

“Pripremamo pravnu podlogu za nastup Thompsona u Pulskoj Areni. 

Nitko mu to ne može zabraniti. Nastup će se, siguran sam, dogoditi, 

a detalje ćemo otkriti kada dođe vrijeme.” 

Karačić je u Bujici upozorio da su već krenuli neprimjereni napadi 

na karlovačku sutkinju Nadu Turkalj zbog toga što je oslobodila 
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Thompsona. Naveo je Pavićev Telegram i otkrio njihove prave 

motive. 

“Presuda za Slunj je posve očekivana i normalna. To nije nešto o 

čemu bi se uopće trebalo raspravljati. Svaka drukčija presuda bila bi 

nezakonita”, bio je jasan Karačić i dodao “U optužnici je stajalo kako 

je Marko Perković Thompson pozdravom ‘Za dom spremni’ poticao 

na mržnju. Naša obrana je bila da to nije istina, jer je koristio pozdrav 

HOS-a, koji su koristile i ostale postrojbe Hrvatske vojske u 

Domovinskom ratu. Našim braniteljima koji su koristili taj pozdrav 

nikada nije bila želja isključiti nacionalne manjine s nekog područja, 

već su koristili stari pozdrav, koji je utjerivao strah u kosti našim 

neprijateljima. Sutkinja Nada Turkalj lijepo je obrazložila svoju 

odluku i nemojte misliti da je to učinila pod nekim pritiskom.” 

Vozeći se automobilom iz Slunja s pripadnikom ‘Crnih mambi’ 

Ivicom Juralićem, raspalio je ‘Bojnu Čavoglave’. “Spustili smo 

stakla i raspalili Thompsona, a ususret su nam išli pripadnici 

Hrvatske vojske u novim Patrijama. Pozdravljali smo ih sa dva prsta 

i svi su nam uzvraćali. To je taj ponos koji kod Hrvata nitko ne može 

zgaziti. 

 

Prijave za Kostrenu neće biti 

Karačić nije isključio mogućnost da iza prijavljivanja Thompsona 

stoje bivši kadrovi u MUP-u, bliski Ranku Ostojiću, nekadašnjem 

SDP-ovom ministru: “Prema iskazu samog policijskog službenika 

koji je bio pozvan kao svjedok na sud, vidjelo se da nije postojala 

nikakva prijava građanina, nego da se radilo o odluci MUP-a. Ne bih 

špekulirao tko je točno odlučio o toj prijavi, ali moje osobno 

mišljenje je da ne treba isključiti niti bivše repove u policiji.” 

Karačić smatra da Thompson neće biti prijavljen zbog toga što je i u 

Kostreni pjevao ‘Bojnu Čavoglave’: “Mislim da se nikakva prijave 

neće dogoditi, posebno ne nakon ovakve odluke karlovačkog suda.” 

Davorin Karačić je član stranke Neovisni za Hrvatsku, a imenovan 

je i povjerenikom za Novi Zagreb. Bio je na listi za Skupštinu Grada 

Zagreba, a u Bujici je objasnio zašto je pristupio upravo Bruni Esih 

i dr. Zlatku Hasanbegoviću: “Napokon se na sceni pojavila 

domoljubna opcija koju se ne može vezati uz korupciju, nepotizam i 

kriminal. To su pošteni ljudi koje se ne može kupiti i zato sam se 
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odlučio aktivirati. Vidite, oni su Brezovicu i Podsused spasili od 

ekološke katastrofe kada su odbili Bandićev plan gospodarenja 

otpadom. Sada se drugi kite tim perjem, jer NHR žele prikazati kao 

stranku koja se bavi samo ideološkim pitanjima, što uopće nije 

točno”, objasnio je Thompsonov odvjetnik i član stranke NHR 

Davorin Karačić. 

 

 
 

https://narod.hr/hrvatska/davorin-karacic-zahvaljujem-profesoru-

ivi-josipovicu-peticama-naucio-me-obraniti-pozdrav-dom-spremni  

  

https://narod.hr/hrvatska/davorin-karacic-zahvaljujem-profesoru-ivi-josipovicu-peticama-naucio-me-obraniti-pozdrav-dom-spremni
https://narod.hr/hrvatska/davorin-karacic-zahvaljujem-profesoru-ivi-josipovicu-peticama-naucio-me-obraniti-pozdrav-dom-spremni


                     DAVORIN KARAČIĆ 149 

 

 

 

 

 

 

'BOJNA ČAVOGLAVE' / 

THOMPSONOFOBIJA, ZAGREB, 2022. 

 

PUPOVČEVA SUPRUGA OPET VRŠI 

PRITISAK NA SUD KAKO BI SE ZABRANILA 

PJESMA ‘ČAVOGLAVE’: EVO ŠTO JE 

ODGOVORIO THOMPSON 
 

Slavica Lukić, supruga Milorada Pupovca, predsjednika Samostalne 

srpske demokratske stranke (SDSS) objavila je u Jutarnjem listu 

članak o tome kako će u petak Odjel za javni red i mir Visokog 

prekršajnog suda donijeti konačnu odluku o eventualnoj dozvoli ili 

zabrani korištenja pozdrava ‘Za dom Spremni’ u pjesmi ‘Čavoglave’ 

Marka Perkovića Thompsona. Te će se odluke morati držati i ostali 

suci, budući da će ona biti obvezujuća, a Marko Perković Thompson 

odgovorio je putem svoje službene Facebook stranice. 

Thompson: Pod krinkom borbe protiv tzv. ustaškog pozdrava, 

bore se protiv države koju smo krvlju ostvarili 

Njegovu objavu prenosimo u cijelosti: 

“U vrijeme dok se još uvijek iz crne zemlje iskopavaju ostaci 

hrvatskih heroja i žrtava srpske agresije, mi svjedočimo medijskom 

pritisku uvijek istih, malih i nebitnih pojava uhljebljenih u neke 

medije, koje pojave sebe vide u puno većem svjetlu i veličini nego 

što u stvarnosti jesu, kako iznova pokušavaju utjecati na sud da 

kriminalizira isto ono što su oni koje još uvijek crna zemlja krije, 

ponosito nosili braneći zemlju i narod od istih onih kojima ovi što 

perfidno i podmuklo, pod krinkom brige za ćudoređe, nikad nisu 

zamjerili ni mržnju ni smrt koju su sijali protiv ovog naroda i ove 

zemlje. 

>Otkud Pupovčevoj supruzi povjerljive informacije o statusu 

presude Thompsonu? 

https://www.jutarnji.hr/vijesti/hrvatska/devet-sudaca-odlucuje-o-thompsonu-i-za-dom-spremni-konacno-ce-biti-jasno-je-li-taj-poklic-protuzakonit-ili-ne-odluka-ce-biti-obvezujuca-za-sve-suce/9996223/
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>Davorin Karačić: Zahvaljujem profesoru Ivi Josipoviću na 

peticama; naučio me kako obraniti pozdrav “Za dom spremni” 

Mi se ne bojimo nikoga osim dragoga Boga ali se istodobno u čudu 

pitamo, je li uistinu moguće da SUD Republike Hrvatske može i 

pomisliti biti servis tih istih malih pojava kojima ne smeta samo naš 

izraz iz Domovinskog rata kojim smo branili život i Dom, nego im 

pod krinkom borbe protiv tzv. ustaškog pozdrava, kojega u svojoj 

mržnji ni ne vide u drugom svjetlu, smeta i država koju smo krvlju 

ostvarili”, poručio je Thompson. 

 

https://narod.hr/hrvatska/pupovceva-supruga-opet-vrsi-pritisak-na-

sud-kako-bi-se-zabranila-pjesma-cavoglave-evo-sto-je-odgovorio-

thompson 
  

https://narod.hr/hrvatska/davorin-karacic-zahvaljujem-profesoru-ivi-josipovicu-peticama-naucio-me-obraniti-pozdrav-dom-spremni
https://narod.hr/hrvatska/davorin-karacic-zahvaljujem-profesoru-ivi-josipovicu-peticama-naucio-me-obraniti-pozdrav-dom-spremni
https://narod.hr/hrvatska/pupovceva-supruga-opet-vrsi-pritisak-na-sud-kako-bi-se-zabranila-pjesma-cavoglave-evo-sto-je-odgovorio-thompson
https://narod.hr/hrvatska/pupovceva-supruga-opet-vrsi-pritisak-na-sud-kako-bi-se-zabranila-pjesma-cavoglave-evo-sto-je-odgovorio-thompson
https://narod.hr/hrvatska/pupovceva-supruga-opet-vrsi-pritisak-na-sud-kako-bi-se-zabranila-pjesma-cavoglave-evo-sto-je-odgovorio-thompson
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‘TREĆI STUP PEČARIĆEVE HRVATSKE’: 

THOMPSON 

 
Pozdravljam sve nazočne i zahvaljujem se don Lazaru za 

organizaciju predstavljanja mojih novih knjiga o Thompsonu – 

'trećem stupu Pečarićeve Hrvatske': MATEMATIKA, PJESME I 

NOGOMET i PREDSJEDNICA I 'ZA DOM SPREMNI'.  

Dragi prijatelj general Ljubo Ćesić Rojs ga je prokomentirao, kao i 

profesorici Miri Vrbanović na sjajnom predstavljanju. 

Akademiče moj dobri.! 

Žao mi je što se nisi sjetio povijesne istine i napisao prave stupove 

Slobodne i Nezavisne Hrvatske Države. Da nije bilo ovih stupova 

nebih bilo ni voljene nam Hrvatske. Svi ostali mogu biti ali poslije 

ova 4 stupa. 

General dalje nabraja četvoricu najzaslužnijih. S njegovim izborom 

bih se i mogao složiti, ali me njegov dopis podsjetio na svojevrsni 

napad Oca i sina Goldsteina u Slobodnoj Dalmaciji na mene. 

Kako to? 

Pa Goldsteini su tvrdili da sam ja napisao nešto što nisam napisao i 

onda su polemizirali s tom svojom laži. Naslov teksta im je bio, 

vjerovali ili ne: Akademik Pečarić uporno laže. 

Sada Goldsteinovski moj prijatelj general Rojs se pravi lud i kao ne 

vidi da je u pozivu na ovo predstavljanje ono treći stup Pečarićeve 

Hrvatske pod navodnicima. 

Ne vjerujem da Rojs misli da je RH moje vlasništvo.  

Dakle bitno je koga se citira i zašto je autor to tako naveo. 

Naime, profesor književnosti na Sveučilištu u Mostaru dr. sc. Marko 

Tokić je još 05. 12. 2014. u Mostaru govoreći o mojim knjigama 

istaknuo kako četiri stupa moje Hrvatske čine: Franjo Tuđman, Dario 

Kordić, Marko Perković-Thompson i biskup Vlado Košić.  

Ne treba biti previše inteligentan i znati da profesor književnosti 

govori o sadržaju mojih knjiga i doista to sjajno definira s ova četiri 

stupa. 

U međuvremenu je Golsteinovski napad na mene general Rojs 

ponovio i na portalu kamenjar.com: 

https://kamenjar.com/general-rojs-pita-skoru-gdje-je-pjevao-91/ 

https://kamenjar.com/general-rojs-pita-skoru-gdje-je-pjevao-91/
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Moj odgovor KONKURIRA LI GENERAL ROJS ZA 

SVEUČILIŠNOG PROFESORA IZ KNJIŽEVNOSTI? Objavljen je 

na portalima: 

https://kamenjar.com/akademik-josip-pecaric-odgovorio-generalu-

rojsu/ 

http://glasbrotnja.net/akademik-pecaric-odgovor-generalu-rojsu/  

http://dragovoljac.com/index.php/razno/17010-konkurira-li-

general-rojs-za-sveucilisnog-profesora-iz-knjizevnosti 

Često sam citirao Tokićevo mišljenje i uvijek bih dodao kako su te 

četiri osobe one koje su neprijatelji hrvatske države i hrvatskog 

naroda najviše napadali, a predstavljaju najzaslužnije dijelove 

hrvatskog naroda u stvaranju hrvatske države. 

Danas mi govorimo o trećem stupu 'Pečarićeve Hrvatske' dakle o 

onima koji su svoje talente koristi u obranu Hrvatske i koji su zbog 

toga bili na meti napada onih koji ne vole Hrvatsku. 

Na Thompsona i njegovu legendarnu pjesmu „Bojna Čavoglave” 

koja je ledila krv u žilama fašističkim agresorima na Hrvatsku i 

njihovim saveznicima u Hrvatskoj počeli su napadi s povratkom 

jugo-komunista na vlast. U jeku najvećih napada 2008. godine 

branili smo Thompsona otvorenim pismima, a potom i knjigama:  

M. Kovačević i J. Pečarić, Thompson u očima hrvatskih 

intelektualaca – Bilo je i to jednom u Hrvatskoj, Fortuna, Zagreb, 

2008.  

J. Pečarić, Hajka na Thompsona, Zagreb, 2012. 

J. Pečarić, Thompson – pjesmom za Hrvatsku, Zagreb, 2017. Str. 

409. 

I knjigom koju danas predstavljamo: 

J. Pečarić, Matematika, pjesme i nogomet. Zagreb, 2018. pp. 347. 

Zapravo ta knjiga predstavlja taj stup kojemu je na čelu Thompson – 

„pjesme” u naslovu.. Ono „matematika” u naslovu odnosi se na mene 

jer je u knjizi pisano o matematičkoj konferenciji povodom mog 70-

og rođendana na kojoj su me kolege iz vani nazvali „kraljem 

nejednakosti”, a područje mog rada „mojim kraljevstvom”.  

O mom domoljubnom radu govorio je na otvaranju biskup Košić, a 

moji gosti na svečanoj večeri bili su uz Thompsona i Stanko Šarić i 

Dražen Žanko. 

https://kamenjar.com/akademik-josip-pecaric-odgovorio-generalu-rojsu/
https://kamenjar.com/akademik-josip-pecaric-odgovorio-generalu-rojsu/
http://glasbrotnja.net/akademik-pecaric-odgovor-generalu-rojsu/
http://dragovoljac.com/index.php/razno/17010-konkurira-li-general-rojs-za-sveucilisnog-profesora-iz-knjizevnosti
http://dragovoljac.com/index.php/razno/17010-konkurira-li-general-rojs-za-sveucilisnog-profesora-iz-knjizevnosti
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Na Vatrene se odnosi ono „nogomet” u naslovu. I u najnovijem 

Hrvatskom tjedniku Joško Čelan nas podsjeća kako su se vlasti 

odnosili prema njima: 

„U to vrijeme činilo se da je neka nevidljiva sila proglasila sveopći 

lov na tih jedanaest mladih športaša, koji će uskoro – kao iz inata ili 

pak po nekoj istinskoj božanskoj pravdi – pred očima cijeloga svijeta 

pokazati najljepšu, gotovo nadrealnu sliku nas samih.” 

Tada su Vatreni na povratku u Domovinu svojim odnosom prema 

Thompsonu pokazali kako se treba odnositi prema sluganskoj vlasti 

koja šikanira ono vrijedno a ponosno u Hrvatskoj.  

Vlastima je ostalo jedino da Thompsonu, bolje reći hrvatskom 

narodu, isključe mikrofon- Niz mojih tekstova o tome dano je u 

knjizi! 

Zapravo drugi val napada na Thompsona počeo je s velikim 

povratničkim koncertom kojim je obilježena 20. godišnjica “Oluje” 

u Kninu. Pozvali ga, a onda ga napali! Branili smo Thompsona 

Peticijom ZDS. O ulozi predsjednice vidjeti knjigu:  

J. Pečarić. Dva pisma koja su skinula maske / Na hrvatsku šutnju 

nismo spremni!, Zagreb, 2015. pp.406. 

J. Pečarić, Dnevnik u znaku ‘Za dom spremni’, Zagreb, 2017. str. 

312 

Kasnije je Predsjednica korigirala svoj stav ali svi mi koji smo bili 

žrtve tih napada i dalje smo bili na udaru. Poslije Peticije ZDS na 

udaru su i moji suradnici i moja obitelj. Čak su i za moje znanstvene 

časopise, koji su po svjetskim kriterijima bili među najboljem u 

hrvatskoj znanosti, tvrdili da nisu dobri. Časopisi su im uzvratili tako 

da su ovih dana na Web of Science uvršteni među Q1 časopise. 

Naravno o tome su obavješteni i Predsjednica, i predsjednici Vlade i 

Sabora, i Akademija. Svi šute, a iz Akademije je stiglo pismo da su 

primili tu informaciju. Naravno oni koji su sudjelovali u takvim 

napadima su napredovali, tj. nagrađeni zbog toga.  

Sjetimo se kako smo prošli i ovdje u Tisnom s predstavljanjima 

knjiga o Thompsonu. O tome imate puno i u knjizi koju danas 

predstavljamo. 

Nedavno se Predsjednica, u svom dodvoravanju Plenkoviću vratila 

na stari stav. Otud i druga knjiga koju predstavljamo: 

J. Pečarić, Predsjednica i ‘Za Dom spremni’, Zagreb, 2019. str. 214. 
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Jasno je i zašto toliki napadi na „Bojnu“ i ZDS. Fašistički srpski 

agresori, a s njima i svjetski moćnici koji su ih podržavali, agresiju 

su pravdali tvrdnjom da su branitelji ustaše, a država Tuđmanova 

ustaška država. Danas se to nastavlja. 

Evo i nedavno je prof. dr. sc. Zdravko Tomac konstatirao: 

Postavljam još jedno pitanje sebi i svima Vama: Kako je moguće da 

nema reakcije svih nas na izjavu Milorada Pupovca da je Marko 

Perković Thompson ustaša zato što je u svojoj kultnoj pjesmi, koja je 

mobilizirala narod protiv velikosrpske agresije, upotrijebio poklič 

"Za dom spremni". Tvrdim da taj poklič, s kojim su na ustima umirali 

u obrani domovine mladi hrvatski branitelji, nema nikakve veze s 

fašizmom i ustaštvom, odnosno tvrdim da su fašisti bili oni koji su 

njih ubijali i stvarali koncentracijske logore, a ne ti mladići koji su 

toliko voljeli svoj dom i domovinu da su bili spremni, što su i učinili, 

žrtvovati svoje mlade živote.  

https://direktno.hr/kolumne/lustracija-domoljuba-se-nastavlja-kako-

moguce-da-se-predsjednika-forsira-milanovic-koji-hvalio-titag-

159188/ 

Zapravo godinu dana poslije povratka u Knin i Peticije ZDS, 

ponovno u Kninu na red su došli i HOS-ovci. Danas znamo da je 

Predsjednica bila protiv nastupa HOS-a i na mimohodu povodom 20. 

godišnjice „Oluje“ u Zagrebu. 

Zagrebački odvjetnik Davorin Karačić, u javnosti poznat kao 

odvjetnik Marka Perkovića Thompsona, detaljno je objasnio zašto 

nošenje majica s oznakom HOS-a može biti problematično i danas, 

iako je zakonito: 

Mogu li vam oduzeti majicu HOS-a? Da. 

“Neke navijače privode jer se nisu javili na zabranu (kolokvijalni 

navijački izraz) pri čemu policija trajanje te mjere sama određuje, 

neovisno o zakonskim rješenjima, pa neke ljude privode iako im je 

po zakonu isteklo vrijeme na koje im je zabrana određena. Medo se 

najeo jer ste vi šutjeli, a neki su se i pakosno veselili. Pa kad me pitate 

je li moguće oduzeti majicu s oznakom HOS-a ili privesti njezina 

vlasnika – da, moguće je. Nije po pravu, nije zakonito, ali je moguće. 

Zašto? Zato što ste šutjeli kad je trebalo glasno se protiviti. Umjesto 

da ste vi štitili princip, sad će vas sustav gaziti po principu: ako je 

moglo kod njih, može i po vas”, zaključuje zagrebački odvjetnik. 

https://direktno.hr/kolumne/lustracija-domoljuba-se-nastavlja-kako-moguce-da-se-predsjednika-forsira-milanovic-koji-hvalio-titag-159188/
https://direktno.hr/kolumne/lustracija-domoljuba-se-nastavlja-kako-moguce-da-se-predsjednika-forsira-milanovic-koji-hvalio-titag-159188/
https://direktno.hr/kolumne/lustracija-domoljuba-se-nastavlja-kako-moguce-da-se-predsjednika-forsira-milanovic-koji-hvalio-titag-159188/
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https://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/moze-li-vam-policija-

oduzeti-majicu-hos-a-da-poznati-odvjetnik-objasnio-kako-su-hos-

ove-oznake-zakonite-ali-1332049/ 

To je u biti jedan odgovor na pitanje dr. Tomca.  

Međutim, čini se da ipak treba spomenuti i ono što je u „Bujici“ 

veliki hrvatski znanstvenik prof. dr. sc. Davor Pavuna nazvao Prvim 

Pečarićevim poučkom (PPP). 

O PPP zapravo govori Joško Čelan kada u Hrvatskom tjedniku 19. 

lipnja 2019. piše: 

Možda u ovoj neselektivnoga korištenja ustaškog imena svako zlo 

nije ni za zlo: Ruža Tomašić je tako savršeno hladnokrvno, prema 

Politici od 1. lipnja, u naslovu: „Ne dam na ustaški pokret“. Ovo je 

zacijelo odjek davne spoznaje akademika Josipa Pečarića, koji je 

dugo živio među Srbima i došao do zaključka da za njih postoje samo 

dvije vrste Hrvata; srpske sluge i – ustaše, dodavši da ako već mora 

birati, onda odabire ovo drugo. Tako ni ona „antifašistička“ 

kanonada po ustaštvu iz dana prije, za vrijeme i nakon bleiburške 

komemoracije nije nužno samo nezgodna: možda će razvijenom 

Zapadu, za sada još sramno potpuno neosjetljivom za poratni 

jugosrpski genocid nad Hrvatima (uz britansku asistenciju), s 

vremenom i s pojavom novih stranih autora kakvi se tu i tamo 

oglašavaju, postati jasno o kakvom je i kolikom zlu riječ. 

I dok u Hrvatskoj vladajući pokušavaju pridobiti Thompsona, jer se 

boje predsjedničkog kandidata dr. sc. Miroslava Škore, koji je 

Thompsonov kum, Thompson poslije pobjede i na Upravnom sudu 

u Sloveniji im samo poručuje: „Vrijeme je da se prestane s 

podmetanjima i hajkama protiv mene...“ 

A koliki je značaj samog Thompsona potvrđuje i postupak ministra 

obrane Slovenije koji ipak ne dopušta održavanje koncerta na 

njegovom teritoriju: 

https://kamenjar.com/slovenski-ministar-obrane-ne-dopusta-

thompsonov-koncert-na-svojem-teritoriju/ 

A to doista jest pitanje koje treba rješavati ministar obrane susjedne 

nam države. Pa sjedimo se kako je Thompson pjevao o paljenju 

Krajine i vojnih štabova. 

Izgleda Da je ministar susjedne nam države dobio informaciju iz 

svojih tajnih službi da je tu pjesmu Thompson prepjevao za 

https://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/moze-li-vam-policija-oduzeti-majicu-hos-a-da-poznati-odvjetnik-objasnio-kako-su-hos-ove-oznake-zakonite-ali-1332049/
https://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/moze-li-vam-policija-oduzeti-majicu-hos-a-da-poznati-odvjetnik-objasnio-kako-su-hos-ove-oznake-zakonite-ali-1332049/
https://www.dnevno.hr/vijesti/hrvatska/moze-li-vam-policija-oduzeti-majicu-hos-a-da-poznati-odvjetnik-objasnio-kako-su-hos-ove-oznake-zakonite-ali-1332049/
https://kamenjar.com/slovenski-ministar-obrane-ne-dopusta-thompsonov-koncert-na-svojem-teritoriju/
https://kamenjar.com/slovenski-ministar-obrane-ne-dopusta-thompsonov-koncert-na-svojem-teritoriju/
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Sloveniju. Ipak, kada je pjevana u originalu imali smo srpsku 

fašističku agresiju na Hrvatsku. Pa sada – valjda – Slovenci ne misle 

napasti Hrvatsku, da bi trebali pokazivati takav strah od Thompsona, 

zar ne? 

Zapravo, zabavno je i vidjeti da svi domaći moćnici, poslije svih tih 

podmetanja i hajki, drhte bojeći se da će Thompson podržati svoga 

kuma. A zapravo se trebaju bojati činjenice da je Škoro svojom 

prvom izjavom da nikada ne bi skidao ploču u Jasenovcu sve rekao. 

Jer to je spomen-obilježje poginulim za današnju Hrvatsku, a razlog 

skidanja je znak koji je zvanično odobren u toj današnjoj Hrvatskoj. 

Tako nešto mogu uraditi samo oni koji ne poštuju ovu državu. 

 

Još jednom vam se svima zahvaljujem s nadom da ćemo za mjesec 

dana ovdje predstaviti nove knjige o dva 'stupa Pečarićeve Hrvatske+ 

: Dariju Kordiću i biskupu dr. Vladu Košiću. 
 

http://dragovoljac.com/index.php/razno/17115-treci-stup-

pecariceve-hrvatske-thompson 

KARAVAJ, Velika Gospa, Glasilo Župe Svetog Duha Tisno, 

Godište XV. Godina 2019. – Broj 3 (34). Velika Gospa 

2019.,  

 

  

http://dragovoljac.com/index.php/razno/17115-treci-stup-pecariceve-hrvatske-thompson
http://dragovoljac.com/index.php/razno/17115-treci-stup-pecariceve-hrvatske-thompson
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ZABRANJEN KONCERT: ‘SLOVENSKA 

VLAST THOMPSONA ŽELI PROGLASITI 

FAŠISTOM, ŠTO JE FLOSKULA ONIH KOJI 

VOLE I PODRŽAVAJU KOMUNISTIČKA 

KLANJA, SILOVANJA I OTIMANJA’ 
 

21. svibnja 2020.  

 

Menadžment i odvjetnik Marka Perkovića Thompsona uputila je 

javnosti priopćenje o tome što je mariborska općina ponovno 

zabranila njegov koncert. 

Nakon što je koncert prvi put zabranjen, organizator Milan Trol žalio 

se slovenskom Upravnom sudu, koji je prošle godine žalbu prihvatio 

i predmet poslao na ponovno odlučivanje. A onda je mariborska 

općinska uprava u ponovljenom postupku donijela istu odluku. 

Općinska uprava, kako javljaju slovenski mediji, na 55 stranica 

odluke navodi opsežna objašnjenja policije i Europola, nudeći i svoj 

pogled na povijest ustaštva u Drugom svjetskom ratu, a sve kako bi 

obrazložila zabranu koncerta Marka Perkovića Thompsona. 

Uprava je u ponovljenom postupku pozvala policiju da dopuni 

prijedlog za zabranu koncerta s dokazima da Thompson veliča 

ustaštvo, kao i odlukama Kanade, Nizozemske, Švicarske i Austrije, 

za koje policija navodi da su ranije zabranile Thompsonove nastupe. 

Policija je u odgovoru priložila snimke Thompsonovih nastupa i 

dokumentaciju o incidentima i uzvikivanju pozdrava “Za dom 

spremni” na nastupima, odgovore drugih europskih država, kao i 

odluke hrvatskih sudova u sličnim primjerima, stajalište Europskog 

suda za ljudska prava u predmetu Joea Šimunića i mišljenje hrvatske 

pučke pravobraniteljice. 

Općinska uprava je od Muzeja narodnog oslobođenja u Mariboru 

zatražila podatke o ustaškom pokretu i logoru Jasenovac, o kojem je 

njihovim tvrdnjama pjevao Thompson, a muzej je dostavio podatke 

o slovenskim žrtvama tog logora. 

Policija u svom odgovoru ustvrdila da bi Thompsonov koncert u 

Mariboru nedvojbeno ugrozio ljudska prava etničkih zajednica – 

https://www.facebook.com/sharer.php?u=https%3A%2F%2Fnarod.hr%2Fhrvatska%2Fzabranjen-koncert-slovenska-vlast-thomspona-zeli-proglasiti-fasistom
https://www.facebook.com/sharer.php?u=https%3A%2F%2Fnarod.hr%2Fhrvatska%2Fzabranjen-koncert-slovenska-vlast-thomspona-zeli-proglasiti-fasistom
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Srba, Roma i Židova – koje su u relativno velikom broju prisutne u 

Mariboru piše Večernji list. 

 

Thompsonov odvjetnik i menadžment: Politička odluka koja 

nema veze sa zdravim razumom 

U nastavku donosimo priopćenje Thompsonova menadžmenta i 

odvjetnika. 

“Najnovija odluka mariborskih općinskih vlasti u Republici 

Sloveniji, da se zabranjuje koncert Marka Perkovića Thompsona u 

Mariboru, s razlozima koji su u toj odluci navedeni, a gdje se 

spominje mogućnost pozivanja na nacionalnu mržnju, isticanje 

fašističke ikonografije i činjenje kažnjivih djela, ponovno predstavlja 

političku odluku koja nema veze sa zdravim razumom. 

Netočne su navodi da bi Marku Perkoviću Thompsonu, ikad igdje 

bio zabranjen nastup, budući da osim ove nakaradne i sa zdravim 

razumom, suprotne odluke, ne postoji nikakva odluka bilo kojeg 

tijela lokalne ili centralne vlasti, kojom bi se zabranio nastup Marka 

Perkovića Thompsona. 

Navodima o ustaštvu te o činjenju kažnjivih djela kao i o pozivanju 

na mržnju, gradska vlast Maribora ne samo što onemogućuje 

pojedinca u obavljanju svog posla te prava rad, jer ovakvi 

neosnovani i promašen argumenti za posljedicu upravo i imaju 

uskratu prava na rad, lokalna mariborska vlast vrijeđa i ponižava 

Republiku Hrvatsku. 

Naime, zakonito i redovito ponašanje, održavanje koncerata na 

kojima se ne čine nikakva kažnjiva djela, dakle nešto što je u 

Republici Hrvatskoj sasvim uobičajeno i prihvatljivo, nazivati i 

opisivati na način kao je to učinila mariborska vlast, je faktički davati 

ocjene o Republici Hrvatskoj kao državi u kojoj je uobičajeno ono 

što bi u nekim drugim zemljama, (kao što to pokušavaju reći 

mariborski potomci radnika iz nekih država bivše Jugoslavije koji su 

odjednom postali Slovenci) bilo neprihvatljivo. 

Jasno je i vidljivo da se u konkretnom slučaju radi o prvenstveno 

unutarpolitičkoj problematici u Sloveniji. 

Naime, ljevičarska vlast koja je u ratu s patriotskim snagama koje 

vodi Janez Janša, ovakvim ocjenama Marka Perkovića Thompsona 

kao i priredaba na kojima nastupa kao i posjetitelja takvih priredaba, 

https://www.vecernji.hr/vijesti/mariborske-vlasti-i-po-drugi-put-zabranile-thompsonov-koncert-1403740
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želi uputiti poruku Janezu Janši, koji je podržao održavanje koncerta 

Marka Perkovića Thompsona pri prvoj zabrani, koju je i nadležni sud 

utvrdio kao nezakonitu, te ga očito proglasiti fašistom, što je 

standardna floskula onih koji sami vole i podržavaju komunistička 

klanja, silovanja i otimanja. 

Najžalosnije u svemu tome je činjenica i spoznaja da oni koji su se 

prema Hrvatskoj tijekom Domovinskog rata i poslije, odnosili s 

poniznim poštovanjem, koji su u Hrvatsku gledali kao u nešto s čim 

se nije dobro konfrontirati, sad iskorištavaju okolnost da Hrvatska 

već 20 godina nema državnika, nego sitne činovnike koji vlastitu 

komociju i privilegije, mijenjaju za slabljenje položaja vlastite 

zemlje i time neizravno podržavaju ponižavanje vlastitog naroda. 

Svjedoci smo i da ljudi, koji su prije 25 godina, pokorno i ulizivački 

obilježavali obljetnicu blajburškog masovnog komunističkog 

zločina, u nadi da će time na svojoj strani imati pobjedničku 

Hrvatsku Vojsku, hinjski i nezahvalno obilježavanje jednog vjerskog 

događaja pokušavaju iskoristiti za slabljenje položaja kako Hrvata u 

BiH, tako i Republike Hrvatske. 

Organizator koncerta će, kako je i do sada uspijevao, ponovno oboriti 

ovu nakaradnu odluku ali ostaje gorak okus da su oni koji su nekoć 

bilo jako pristojni, zapravo prikrivali svoje prave namjere i svoj pravi 

odnos. 

Najmanje što Republika Hrvatska može napraviti za zaštitu digniteta 

kako sebe tako i svojih državljana, da zabrani ulaz u Republiku 

Hrvatsku svim onima koji su donijeli ovu uvredljivu odluku uz 

istodobno poštovanje i uvažavanje slovenske države i slovenskog 

naroda, jer, kao što su vjerojatno i oni svjesni, danas oni koji su 

Slovenci postali nedavno, a u sebi intimno imaju podrugljiv te 

supremacijski odnos prema Sloveniji i Slovencima zabranjuju 

hrvatskog izvođača, a sutra bi im možda polka i jodlanje predstavljali 

izraz fašizma. 

Odvjetnik Davorin Karačić i Menadžment Marka Perkovića 

Thompsona” 

Podsjetimo, prošle godine je Upravni sud republike 

Slovenije zaključio kako “činjenično stanje, da je organizator uradio 

sve što Zakonom o javnom okupljanju navedeno, da nije bilo 

nikakvog utemeljenog razloga, da se unaprijed zaključi, da će pjevač 

https://narod.hr/kultura/thompsonov-menadzer-za-narod-hr-nakon-presude-o-nezakonitoj-zabrani-u-sloveniji-publika-nas-trazi
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Marko Perković Thompson ili grupa gostiju počiniti krivično djelo”. 

Spor se odnosi na najavu koncerta Marka Perkovića Thompsona u 

Mariboru 2017. godine. 

Organizator Trol u odgovoru na navode policije tvrdi kako policija 

samo dokazuje da je ustaštvo zločin, što nitko ne dovodi u pitanje, 

smatrajući da policija nije dokazala ono što bi trebala dokazati. 

Naglašavajući kako nije dopušteno zabranjivati događaje zbog 

prekršaja ili navodnih prekršaja neke osobe u prošlosti, Trol podvlači 

da njegov cilj nije bio “organiziranje kršenja zakona”. 

 

Janša se prije godine protivio odluci 

Mariborska općinska uprava s druge strane tvrdi da sporni pozdrav 

“Za dom spremni”, sadržaj Thompsonovih pjesama i prateća 

ikonografija, iako je riječ o autorskim pjesmama, simboliziraju 

mržnju prema ljudima drugog vjerskog i etničkog porijekla i veličaju 

ustaštvo, što je u suprotnosti sa 63. Člankom slovenskog Ustava. 

Odluka o zabrani Thompsonova koncerta prije tri godine izazvala je 

oštre podjele na slovenskoj političkoj sceni. Dok je tadašnja vlada 

lijevog centra odobravala takvu odluku, tadašnji opozicijski lider 

Janez Janša, koji je danas na čelu slovenske vlade, oštro joj se 

protivio 

“Ako je Thompsonov koncert zabranjen zbog njegova svjetonazora, 

onda u Sloveniji imamo političku policiju i policijski režim”, poručio 

je tada Janša. Istog dana kada je Thompson trebao nastupiti u 

Mariboru Janšina stranka održavala je u tom gradu stranački kongres, 

a slovenski mediji pišu da je i Janša planirao dolazak na Thompsonov 

koncert. Nije tajna da Janša voli Thompsona, a nedavno je jedan 

slovenski sastav uglazbio Janšinu pjesmu “Najljepša si”, posvećenu 

Sloveniji i njezinim ljepotama, koja podsjeća na Thompsonovu 

pjesmu “Lijepa li si”. 

Izvor: narod.hr/Večernji list 

 

https://narod.hr/hrvatska/zabranjen-koncert-slovenska-vlast-

thomspona-zeli-proglasiti-fasistom  

http://dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/21550-

thompsonov-tim-zestoko-reagirao-tipicno-za-one-koji-vole-

komunisticka-klanja 

https://narod.hr/hrvatska/zabranjen-koncert-slovenska-vlast-thomspona-zeli-proglasiti-fasistom
https://narod.hr/hrvatska/zabranjen-koncert-slovenska-vlast-thomspona-zeli-proglasiti-fasistom
http://dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/21550-thompsonov-tim-zestoko-reagirao-tipicno-za-one-koji-vole-komunisticka-klanja
http://dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/21550-thompsonov-tim-zestoko-reagirao-tipicno-za-one-koji-vole-komunisticka-klanja
http://dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/21550-thompsonov-tim-zestoko-reagirao-tipicno-za-one-koji-vole-komunisticka-klanja


                     DAVORIN KARAČIĆ 161 

 

 

 

DVOTREĆINSKA VEĆINA SUDACA 

KONAČNO POTVRDILA: ‘THOMPSONOVO 

PJEVANJE ČAVOGLAVA NIJE PREKRŠAJ!’ 
 

 Ivana Josipović 

 - 

3. lipnja 2020. 

 

Visoki prekršajni sud danas je na općoj sjednici svih sudaca 

odlučivao o pozdravu “Za dom spremni” na početku pjesme 

Marka Perkovića Thompsona “Bojna Čavoglave” i sa 4 glasa za, 

15 protiv i 1 suzdržanim odlučio kako to nije prekršaj. 

Priopćenje o odluci prenosimo u cijelosti: 

“Dana 3. lipnja 2020. održana je sjednica svih sudaca Visokog 

prekršajnog suda Republike Hrvatske u nazočnosti 20 od ukupno 23 

suca. S obzirom da se, na temelju čl. 39. st. 3. Zakona o sudovima, 

odluka na sjednici svih sudaca donosi većinom glasova svih sudaca 

suda, postojali su uvjeti za održavanje sjednice. 

Na sjednici se, između ostalog, pod toč. 4. dnevnog reda, odlučivalo 

i o nedorečenosti i različitom tumačenju pravne norme u odnosu na 

primjenu čl. 5. Zakona o prekršajima protiv javnog reda i mira, kada 

se činjenični opis prekršaja odnosi na izvođenje pjesme „Bojna 

Čavoglave“, u izvođenju autora u izvornom obliku koja sadrži 

izričaj „Za dom spremni“, posebice u kontekstu načela zakonitosti, 

kao i ujednačenosti sudske prakse s obzirom na stajalište izraženo u 

usporedivom predmetu. 

Imajući na umu dosadašnju jedinstvenu sudsku praksu Visokog 

prekršajnog suda Republike Hrvatske u odnosu na izričaj „Za dom 

spremni“ kada se koristi u različitim okolnostima, koja nije dovedena 

u pitanje, pristupilo se glasanju o slijedećem pitanju: 

„Može li se postupanje okr. Marka Perkovića, koje je činjenično 

opisano u optužnim prijedlozima Ministarstva unutarnjih 

poslova Republike Hrvatske, PU šibensko-kninska, broj 511-13-

10-17-74/2016 od 30. prosinca 2016. i broj 511-13-10-17-46/16 od 

8. kolovoza 2016., podvesti pod zakonski opis prekršaja iz čl. 5. 

Zakona o prekršajima protiv javnog reda i mira, koji glasi: “Tko 

https://www.facebook.com/sharer.php?u=https%3A%2F%2Fnarod.hr%2Fhrvatska%2Fdvotrecinska-vecina-sudaca-konacno-potvrdila-thompsonovo-pjevanje-cavoglava-nije-prekrsaj
https://www.facebook.com/sharer.php?u=https%3A%2F%2Fnarod.hr%2Fhrvatska%2Fdvotrecinska-vecina-sudaca-konacno-potvrdila-thompsonovo-pjevanje-cavoglava-nije-prekrsaj
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na javnom mjestu izvođenjem, reproduciranjem pjesama, 

skladbi i tekstova ili nošenjem ili isticanjem simbola, tekstova, 

slika, crteža remeti javni red i mir“. 

Nakon provedene rasprave, sa 4 glasa za, 15 protiv i 1 suzdržanim, 

odlučeno je da se opisano postupanje u konkretnom predmetu 

ne može podvesti pod zakonski opis prekršaja iz čl. 5. Zakona o 

prekršajima protiv javnog reda i mira te da je pravilna odluka 

ovog suda broj Jž-2747/2018 od 2. listopada 2019.” 

 

ŠTO SE DOGAĐALO NA VISOKOM PREKRŠAJNOM SUDU 

OKO “BOJNE ČAVOGLAVE”? 

U veljači ove godine suci Odjela za prekršaje protiv javnog reda i 

mira i javne sigurnosti Visokog prekršajnog suda Republike 

Hrvatske, nisu uspjeli donijeti većinsku odluku “o načelnim 

pitanjima” koja su proizašla iz prekršajnog postupka protiv Marka 

Perkovića Thompsona u vezi s pozdravom “Za dom spremni” na 

početku pjesme “Bojna Čavoglave”. I dok ostaje nejasno zašto bi 

suci Visokog prekršajnog suda trebali dolaziti do odluke “o načelnim 

pitanjima”, umjesto donositi odluke vodeći se za zakonom i 

dokazima – tako je tada izvijestila glasnogovornica Visokog 

prekršajnog suda. Tada je odlučeno da će se pitanje raspraviti na 

sjednici svih sudaca Visokog prekršajnog suda Republike 

Hrvatske 

> Unatoč najavama Slavice Lukić presuda u korist Thompsona 

nije srušena 

Podsjetimo, tročlano vijeće Visokog prekršajnog suda u sastavu 

Ivanka Mašić i Mirjan Margetić, članice, te Anđa Ćorluka, 

predsjednica potvrdilo je prvostupanjsku presudu Prekršajnog 

suda u Šibeniku kojom je Thompson oslobođen krivnje zbog 

izvikivanja pozdrava “Za dom spremni” na početku pjesme “Bojna 

Čavoglave” na koncertima održanim 5. kolovoza 2015., 5. kolovoza 

2016. te 27. kolovoza 2017. godine. PU šibensko-kninska nije 

odustajala pa je uložila žalbu Visokom prekršajnom sudu, ali je 

Visoki prekršajni sud žalbu odbio. 

No, ta presuda nije otpravljena s Visokog prekršajnog suda jer nije 

bila prošla kroz evidenciju sudske prakse, sudski odjel kroz koji 

prolazi svaka novodonesena presuda kako bi se utvrdilo je li 

https://narod.hr/hrvatska/unatoc-najavama-slavice-lukic-presuda-u-korist-thompsona-nije-srusena
https://narod.hr/hrvatska/unatoc-najavama-slavice-lukic-presuda-u-korist-thompsona-nije-srusena
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sukladna već donesenim presudama u istim pravnim pitanjima, 

pisao je Jutarnji list. Kako je Visoki prekršajni sud izrekao 

nekoliko osuđujućih pravomoćnih presuda vezanih uz pozdrav “Za 

dom spremni” evidencija sudske prakse ustanovila je da je 

oslobađajuća presuda u slučaju Thompsona suprotna već 

ustanovljenoj sudskoj praksi tog suda i ona je vraćena sudskom 

vijeću koje ju je donijelo na ponovno razmatranje. Isto je sudsko 

vijeće odbacilo primjedbe i jednoglasno poručilo kako ostaje pri 

prijašnjoj presudi. I dok mnogi vide ovakvo uplitanje “Evidencije 

sudske prakse” u odluke sudaca kao vrstu političkog pritiska i kršenja 

neovisnosti sudaca, ima onih koji su to glasno hvalili i zazivali. 

> Ante Deur o pjesmi ‘Bojna Čavoglave’ za Narod.hr: ‘Ne 

dopustimo da netko tko ne voli hrvatsku državu, gazi njeno 

stvaranje’ 

> Thompsonov odvjetnik za Narod.hr: ‘Onima kojima nije 

prihvatljiv ZDS u kontekstu Domovinskog rata, nije prihvatljiva 

niti ova država’ 

> Otkud Pupovčevoj supruzi povjerljive informacije o statusu 

presude Thompsonu? 

>Davorin Karačić: Zahvaljujem profesoru Ivi Josipoviću na 

peticama; naučio me kako obraniti pozdrav “Za dom spremni” 

> Thompsonova ekipa odgovorila na ponovnu objavu Pupovčeve 

supruge  

 

ČLANCI PUPOVČEVE SUPRUGE KAO POKUŠAJ 

PRITISKA 

Slavica Lukić, supruga Milorada Pupovca, predsjednika Samostalne 

srpske demokratske stranke (SDSS) objavila je u veljači u Jutarnjem 

listu članak o tome kako će u Odjel za javni red i mir Visokog 

prekršajnog suda donijeti konačnu odluku o eventualnoj dozvoli ili 

zabrani korištenja pozdrava ‘Za dom Spremni’ u pjesmi ‘Čavoglave’ 

Marka Perkovića Thompsona. Navela je da će se odluke morati 

držati i ostali suci iako to nije točno s obzirom na činjenicu da 

Hrvatska nema presedanski pravni sustav. 

Marko Perković Thompson nastupio je u prosincu prošle godine u 

Dubrovniku povodom Dana dubrovačkih branitelja i na koncertu 

također otpjevao “Čavoglave”. 

https://www.jutarnji.hr/vijesti/hrvatska/thompson-smije-vikati-za-dom-neocekivani-preokret-na-visokom-prekrsajnom-sudu-sudsko-vijece-odlucilo-da-uzvikom-zds-pjevac-ne-krsi-zakon/9735163/
https://narod.hr/hrvatska/ante-deur-o-pjesmi-bojna-cavoglave-za-narod-hr-ne-dopustimo-da-netko-tko-ne-voli-hrvatsku-drzavu-gazi-njeno-stvaranje
https://narod.hr/hrvatska/ante-deur-o-pjesmi-bojna-cavoglave-za-narod-hr-ne-dopustimo-da-netko-tko-ne-voli-hrvatsku-drzavu-gazi-njeno-stvaranje
https://narod.hr/hrvatska/ante-deur-o-pjesmi-bojna-cavoglave-za-narod-hr-ne-dopustimo-da-netko-tko-ne-voli-hrvatsku-drzavu-gazi-njeno-stvaranje
https://narod.hr/hrvatska/thompsonov-odvjetnik-za-narod-hr-onima-kojima-nije-prihvatljiv-zds-u-kontekstu-domovinskog-rata-nije-prihvatljiva-niti-ova-drzava
https://narod.hr/hrvatska/thompsonov-odvjetnik-za-narod-hr-onima-kojima-nije-prihvatljiv-zds-u-kontekstu-domovinskog-rata-nije-prihvatljiva-niti-ova-drzava
https://narod.hr/hrvatska/thompsonov-odvjetnik-za-narod-hr-onima-kojima-nije-prihvatljiv-zds-u-kontekstu-domovinskog-rata-nije-prihvatljiva-niti-ova-drzava
https://narod.hr/hrvatska/otkud-pupovcevoj-supruzi-povjerljive-informacije-o-statusu-presude-thompsonu
https://narod.hr/hrvatska/otkud-pupovcevoj-supruzi-povjerljive-informacije-o-statusu-presude-thompsonu
https://narod.hr/hrvatska/davorin-karacic-zahvaljujem-profesoru-ivi-josipovicu-peticama-naucio-me-obraniti-pozdrav-dom-spremni
https://narod.hr/hrvatska/davorin-karacic-zahvaljujem-profesoru-ivi-josipovicu-peticama-naucio-me-obraniti-pozdrav-dom-spremni
https://narod.hr/hrvatska/pupovceva-supruga-opet-vrsi-pritisak-na-sud-kako-bi-se-zabranila-pjesma-cavoglave-evo-sto-je-odgovorio-thompson
https://narod.hr/hrvatska/pupovceva-supruga-opet-vrsi-pritisak-na-sud-kako-bi-se-zabranila-pjesma-cavoglave-evo-sto-je-odgovorio-thompson
https://www.jutarnji.hr/vijesti/hrvatska/devet-sudaca-odlucuje-o-thompsonu-i-za-dom-spremni-konacno-ce-biti-jasno-je-li-taj-poklic-protuzakonit-ili-ne-odluka-ce-biti-obvezujuca-za-sve-suce/9996223/
https://www.jutarnji.hr/vijesti/hrvatska/devet-sudaca-odlucuje-o-thompsonu-i-za-dom-spremni-konacno-ce-biti-jasno-je-li-taj-poklic-protuzakonit-ili-ne-odluka-ce-biti-obvezujuca-za-sve-suce/9996223/
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> (FOTO, VIDEO) Spektakl i ponos na Stradunu: Thompson 

održao koncert za Dan dubrovačkih branitelja 

“Jutarnji list nije imao uvid u presudu tročlanog vijeća Visokog 

upravnog suda koje je oslobodilo Thompsona pa ne znamo na koji je 

način to vijeće argumentiralo svoj stav da izvikivanje pozdrava “Za 

dom spremni” na početku Bojne Čavoglave u Thompsonovom 

slučaju nije kršenje zakona. Treba, međutim, podsjetiti da je taj isti 

Visoki prekršajni sud samo nekoliko mjeseci ranije, u ljeto ove 

godine, donio presudu kojom je Marija Rosu, pjevača iz Makarske, 

pravomoćno osudio za remećenje javnog reda i mira upravo zbog 

izvikivanja pozdrava “Za dom spremni” na početku “Bojne 

Čavoglave” koju je Rosin bend otpjevao na trgu u Makarskoj 

povodom obilježavanja 20. obljetnice Oluje”, pisala je Slavica Lukić 

u ranije objavljenom članku na istu temu, u kojem je donijela 

informacije koje se mogu protumačiti kao pritisak da se zaustavi 

presuda koja ide u korist Marka Perkovića Thompsona. 

 

THOMPSONOVA EKIPA: ‘SVJEDOČIMO MEDIJSKOM 

PRITISKU UVIJEK ISTIH, MALIH I NEBITNIH POJAVA 

UHLJEBLJENIH U NEKE MEDIJE’ 

Ekipa Marka Perkovića Thompsona uoči zasjedanja Odjela za 

prekršaje protiv javnog reda i mira i javne sigurnosti Visokog 

prekršajnog suda Republike Hrvatske u veljači odgovorila je na 

pisanje Slavice Lukić putem službene Facebook stranice. 

Njihovu objavu prenosimo u cijelosti: 

“U vrijeme dok se još uvijek iz crne zemlje iskopavaju ostaci 

hrvatskih heroja i žrtava srpske agresije, mi svjedočimo medijskom 

pritisku uvijek istih, malih i nebitnih pojava uhljebljenih u neke 

medije, koje pojave sebe vide u puno većem svjetlu i veličini nego 

što u stvarnosti jesu, kako iznova pokušavaju utjecati na sud da 

kriminalizira isto ono što su oni koje još uvijek crna zemlja krije, 

ponosito nosili braneći zemlju i narod od istih onih kojima ovi što 

perfidno i podmuklo, pod krinkom brige za ćudoređe, nikad nisu 

zamjerili ni mržnju ni smrt koju su sijali protiv ovog naroda i ove 

zemlje. 

Mi se ne bojimo nikoga osim dragoga Boga ali se istodobno u čudu 

pitamo, je li uistinu moguće da SUD Republike Hrvatske može i 

https://narod.hr/hrvatska/foto-video-spektakl-i-ponos-na-stradunu-thompson-odrzao-koncert-za-dan-dubrovackih-branitelja
https://narod.hr/hrvatska/foto-video-spektakl-i-ponos-na-stradunu-thompson-odrzao-koncert-za-dan-dubrovackih-branitelja
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pomisliti biti servis tih istih malih pojava kojima ne smeta samo naš 

izraz iz Domovinskog rata kojim smo branili život i Dom, nego im 

pod krinkom borbe protiv tzv. ustaškog pozdrava, kojega u svojoj 

mržnji ni ne vide u drugom svjetlu, smeta i država koju smo krvlju 

ostvarili”, poručila je Thompsonova ekipa. 

 

PROGON MARKA PERKOVIĆA ZBOG PJESME BOJNA 

ČAVOGLAVE 

Marko Perković Thompson godinama je izložen progonu zbog 

pjesme “Bojna Čavoglave” 

Pjesme Marka Perkovića s vremenom su zbog domoljubnog i 

vjerskog karaktera, postale „trn u oku“ dijelu projugoslavenski i 

antihrvatski orijentiranih medija i političara. 

> Thompson o zabrani koncerta u Švicarskoj: Moje pjesme su 

istina koja nažalost mnoge smeta 

Ipak, Marko Perković izdržao je sve napade bijesa i mržnje, te je 

svojim pjesmama u vrijeme tzv. „detuđmanizacije“, koja je sinonim 

za dekroatizacija, postao jedan od vidljivih i čvrstih simbola otpora 

tom pokretu. 

 
https://narod.hr/hrvatska/dvotrecinska-vecina-sudaca-konacno-

potvrdila-thompsonovo-pjevanje-cavoglava-nije-prekrsaj 
  

http://narod.hr/hrvatska/thompson-zabrani-koncerta-svicarskoj-pjesme-istina-koja-nazalost-mnoge-smeta
http://narod.hr/hrvatska/thompson-zabrani-koncerta-svicarskoj-pjesme-istina-koja-nazalost-mnoge-smeta
https://narod.hr/hrvatska/dvotrecinska-vecina-sudaca-konacno-potvrdila-thompsonovo-pjevanje-cavoglava-nije-prekrsaj
https://narod.hr/hrvatska/dvotrecinska-vecina-sudaca-konacno-potvrdila-thompsonovo-pjevanje-cavoglava-nije-prekrsaj
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THOMPSONOV ODVJETNIK ZA DIREKTNO 

 

KARAČIĆ: ONAJ KOME JE ISTI 'ZA DOM 

SPREMNI' IZ '91. I '41., ISTA MU JE I 

ZVIJEZDA NA ČELU DALMATINSKIH 

PARTIZANA I ŠLJIVANČANINA 
 

Davorin Karačić, bivši zastupnik Gradske skupštine grada 

Zagreba i odvjetnik Marka Perkovića Thompsona 

komentirao je za portal Direktno presudu Visokog 

prekršajnog suda kojom je zaključeno da poklič "za dom 

spremni" na početku pjesme "Bojna Čavoglave" nije prekršaj, 

te mu se omogućuje uzvikivanje na koncertima u Hrvatskoj. 

 

03.06.2020.  

 
"To je nešto o čemu govorim već godinama, u vezi čega sam dao 

mnoštvo izjava i mogu samo reći da je ovo nešto što sam kao čovjek 

i pravnik očekivao. Pitam se oko čega se uopće vodio ovaj 

postupak", rekao je Karačić. 

Navodi da Thompson u niti jednom trenutku nije veličao NDH, već 

je slavio pobjedu u Domovinskom ratu. 

"Kako nekome mogu biti sporna obilježja i bojni pokliči hrvatskih 

branitelja Domovinskog rata? 'Za dom spremni' je izraz iz 

Domovinskog rata, ali je činjenica da ga se koristilo u NDH. Uvijek 

sam tvrdio da se, ovisno o okolnostima, ne može nekog kazneno 

goniti zbog izgovaranja određenih riječi. Bitno je je li s tim izrazom 

konkretno nešto promovirao ili poticao. U ovom slučaju se ne radi ni 

o kakvom veličanju NDH, nego slavljenju i veličanju Domovinskog 

rata. 

Onaj tko kaže da nema nikakve razlike između 'za dom 

spremni' HOS-a i onog NDH, neka objasni postoji li razlika u 

crvenoj zvijezdi na čelu dalmatinskih partizana koje svi hvale i slave, 

https://direktno.hr/domovina/za-dom-spremni-visoki-prekrsajni-sud-donio-odluku-koja-je-obvezujuca-za-sve-suce-tog-suda-196207/
https://direktno.hr/domovina/za-dom-spremni-visoki-prekrsajni-sud-donio-odluku-koja-je-obvezujuca-za-sve-suce-tog-suda-196207/
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i one na čelu onog Šljivančanina iz Vukovara i JNA koja je pod njom 

provodila genocid u Hrvatskoj", rekao je Karačić. 

 
"VELIKA JE RAZLIKA IZMEĐU 'ZA DOM SPREMNI' HOS-A I 

NDH" 

"Onaj kome je isti 'za dom spremni' iz '91. i '41., ista mu je i 

agresorska zvijezda dalmatinskih partizana, jer samo njih ubrajam 

kao prave. Ovi drugi su poprilično široka skupina ljudi koji su, 

svatko iz vlastitih razloga, ustali i pridružili se toj vojsci. 

Neki su se jednostavno borili protiv NDH, neki su bili uvjereni 

komunisti, a neki su doista išli samo da spase živu glavu", rekao je 

Karačić. 

Upitan je li ova odluka vezana uz nadolazeće parlamentarne izbore, 

Karačić odgovara: 

"O tome ne želim nagađati, ja sam legalist i ne želim uopće pomisliti 

da je pravo povezano s politikom, to bi bilo uistinu bijedno. Moj 

mentalni sklop to odbija", zaključio je Karačić. 
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https://direktno.hr/direkt/karacic-onaj-kome-je-isti-za-dom-

spremni-iz-91-i-41-ista-mu-je-i-zvijezda-na-celu-dalmatinskih-

partizana-i-sljivancanina-196242/ 

https://priznajem.hr/novosti/thompsonov-odvjetnik-karacic-o-

presudi-bila-je-jedina-moguca/123368/ 

  

https://direktno.hr/direkt/karacic-onaj-kome-je-isti-za-dom-spremni-iz-91-i-41-ista-mu-je-i-zvijezda-na-celu-dalmatinskih-partizana-i-sljivancanina-196242/
https://direktno.hr/direkt/karacic-onaj-kome-je-isti-za-dom-spremni-iz-91-i-41-ista-mu-je-i-zvijezda-na-celu-dalmatinskih-partizana-i-sljivancanina-196242/
https://direktno.hr/direkt/karacic-onaj-kome-je-isti-za-dom-spremni-iz-91-i-41-ista-mu-je-i-zvijezda-na-celu-dalmatinskih-partizana-i-sljivancanina-196242/
https://priznajem.hr/novosti/thompsonov-odvjetnik-karacic-o-presudi-bila-je-jedina-moguca/123368/
https://priznajem.hr/novosti/thompsonov-odvjetnik-karacic-o-presudi-bila-je-jedina-moguca/123368/
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OTVORENA SU MU SVA VRATA' 

 

NEZAKONITA ODLUKA: UKINUTA 

ZABRANA U MARIBORU, THOMPSON IPAK 

MOŽE ODRŽATI KONCERT! 
 
Nakon što je koncert Marka Pekovića Thompsona prvi put u 

Mariboru zabranjen, organizator Milan Trol žalio se 

slovenskom Upravnom sudu, koji je prošle godine žalbu 

prihvatio i predmet poslao na ponovno odlučivanje. A onda je 

mariborska općinska uprava u ponovljenom postupku donijela 

istu odluku, koja je sada proglašena nezakonitom. 
 

Već smo pisali o reakciji Thompsonovog odvjetnika Davorina 

Karačića na zabranu koncerta u Mariboru kada je za portal Direktno 

rekao kako ovom odlukom veliku štetu trpi Republika Hrvatska i 

kako ista treba reagirati te da su Slovenci kriminalizirali nešto "što je 

u Hrvatskoj i šire sasvim normalno". Dodao je da "neistinitim 

prikazivanjem da se radi o pjevanju ustaških pjesama, a nema niti 

jedna takva pjesma u Thompsonovom repertoaru, neistinitim 

navođenjem da se na njegovim koncertima masovno čine kaznena 

djela iz mržnje". 

Objavu prenosimo u cijelosti. 

"Dragi prijatelji, nakon jučerašnje presude u korist Marka Perkovića 

Thompsona pred hrvatskim pravosuđem, danas nam je stigla i slična 

odluka iz Slovenije. 

Naime, Ministarstvo unutarnjih poslova Slovenije ukinulo je odluku 

mariborske upravne jedinice koja je prije nekoliko tjedana po drugi 

put zabranila koncert Marka Perkovića-Thompsona u Mariboru. 

Činjenica je da je zabrana koncerta bila potpuno politički motivirana 

te da sigurnosne opasnosti nije bilo. 

Dok službeno odluku ministarstva unutarnjih poslova Slovenije ne 

prevedemo na hrvatski jezik donosimo Vam dio te odluke. 

Prije nekoliko tjedana Gradska uprava grada Maribora ponovno je 

odlučila o zabrani koncerta i ponovno zabranila koncert. Zapisali su, 

https://direktno.hr/direkt/thompsonov-odvjetnik-o-zabrani-koncerta-ovom-odlukom-pljunuli-su-u-lice-hrvatskoj-i-drzava-treba-reagirati-na-ovakvo-sramocenje-194837/
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da Thompsonove pjesme simboliziraju neprijateljstvo prema 

čovjeku koji imaju drugačije vjerske i etičke stavove, da pjesme 

veličaju ustaštvo i slično. Da su pjesme u suprotnosti sa 63. člankom 

Ustava Republike Slovenije koji govori o zabrani pozivanja na 

neravnopravnost. Naveli su mnogo primjera o tobožnjoj zabrani 

koncerata Thompsona u Austriji, Njemačkoj i drugim europskim 

zemljama. 

U najnovijoj odluci od 3.6.2020. godine, Ministarstvo unutrašnjih 

poslova Slovenije donijelo je pravomoćnu odluku da je zabrana 

koncerta nezakonita. 

Ministarstvo je jasno navelo, da mariborska policija i gradska uprava 

za unutrašnje poslove nisu ni u jednom djelu dokazala, da bi se na 

koncertu moglo napraviti kazneno djelo, da policija nije ni s jednim 

dokumentom dokazalo, da su koncerti u Europi službeno zabranjeni. 

To, da su koncerti odgođeni zbog prekida najma dvorana i slično nije 

i ne može se prihvatiti kao razlog zabrane. 

Sve policije država za koje se navodi, da je koncert zabranjen, 

uključujući i interpol nisu ni u jednom slučaju potvrdili takvu 

tvrdnju. 

Dokazano nije niti u jednom djelu, da pjesme same po sebi imaju 

ustašku notu, koja bi se mogla razumjeti kao propagiranje 

netrpeljivosti. 

Slovenska policija nema nijednog podatka o prekršajnom postupku 

protiv Thompsona. I da se je dogodio koji uzvik "Ubij Srbina" na 

njegovom koncertu, to apsolutno ne znači, da je to dovoljno, da se 

koncert zabrani. Ako bi to bio razlog u Sloveniji i drugdje se ni jedna 

nogometna utakmica ne bi smjela odigrati. 

Ministarstvo zaključuje, da ni jedna zabrana u Europi nije dokazana. 

Odluka je pravomoćna. 

Gospodinu Thompsonu su otvorena sva vrata, da održi koncert u 

Sloveniji. 

Čestitamo našem prijatelju Milanu Trolu, organizatoru neodržanog 

koncerta u Mariboru na ustrajnosti", stoji u objavi Thompsonovog 

tima. 

 

https://direktno.hr/zivot/zabava/nezakonita-odluka-ukinuta-

zabrana-mariboru-thompson-ipak-moze-odrzati-koncert-196390/ 

https://direktno.hr/zivot/zabava/nezakonita-odluka-ukinuta-zabrana-mariboru-thompson-ipak-moze-odrzati-koncert-196390/
https://direktno.hr/zivot/zabava/nezakonita-odluka-ukinuta-zabrana-mariboru-thompson-ipak-moze-odrzati-koncert-196390/
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THOMPSON O ODRŽAVANJU KONCERTA U 

MARIBORU NAKON UKIDANJA ZABRANE: 

‘ŠALJEMO VELIKI POZDRAV SLOVENIJI 

UZ PORUKU, VIDJET ĆEMO SE’ 
 

8. lipnja 2020. 
 

Prije nekoliko dana objavljeno je kako je Ministarstvo unutarnjih 

poslova Slovenije ukinulo odluku mariborske upravne jedinice koja 

je prije nekoliko tjedana po drugi put zabranila koncert Marka 

Perkovića Thompsona u Mariboru. 

Menadžment Marka Perkovića Thompsona na upit slovenskog 

portala oko datuma održavanja koncerta odgovorio je kako zbog 

trenutačne pandemije on neće biti organiziran, no uz poruku: 

“Šaljemo veliki pozdrav Sloveniji uz poruku, vidjet ćemo se”. 

 

“Thompson će dokazat svu neosnovanost napada na njega” 

“Unatoč pozitivnim odlukama Republike Slovenije povodom 

neosnovanih zabrana koncerta Marka Perkovića Thompsona od 

strane mariborskih vlasti, a zbog postojanja još uvijek kriznog stanja 

uzrokovanog koronavirusom, nismo u mogućnosti planirati 

održavanje koncerta u skorije vrijeme. 

Ipak, Maribor i Slovenija zaslužuju da Marko Perković Thompson 

dođe i održi koncert, te na licu mjestu dokaže svu neosnovanost 

napada na njega. 

Marko Perković Thompson neće podnositi nikakve tužbe protiv 

države Slovenije iz poštovanja prema njima i njihovim institucijama 

koje su dokazale kako su priče o zabranama u nekim Europskim 

državama i priče o neredima na njegovim koncertima obične 

izmišljotine te svojim dvjema odlukama o ukidanju zabrana na 

državnoj razini pokazali kako ne robuju dnevnopolitičkim sitnim 

interesima. 

Šaljemo veliki pozdrav Sloveniji uz poruku, vidjet ćemo se.”, stoji u 

odgovoru menadžment Marka Perkovića Thompsona. 

Podsjetimo, Narod.hr pisao je o zabrani Thompsonovog koncerta i 

raširenoj kampanji kriminalizacije Domovinskog rata. 

https://reporter.si/clanek/slovenija/ekskluzivno-marko-perkovic-thompson-zaradi-koronavirusa-koncerta-za-zdaj-se-ne-bo-784686
https://reporter.si/clanek/slovenija/ekskluzivno-marko-perkovic-thompson-zaradi-koronavirusa-koncerta-za-zdaj-se-ne-bo-784686
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> Još jedna pobjeda: Slovenski sud zabranu koncerta u 

Mariboru proglasio nezakonitom, Thompson ima pravo 

nastupiti u Sloveniji 

> Pročitajte reakcije na odluku o ‘Za dom spremni’ na početku 

Thompsonove pjesme ‘Bojna Čavoglave’ 

> Zabranjen koncert: ‘Slovenska vlast Thompsona želi proglasiti 

fašistom, što je floskula onih koji vole i podržavaju komunistička 

klanja, silovanja i otimanja’ 

Nakon što je koncert prvi put zabranjen, organizator Milan Trol žalio 

se slovenskom Upravnom sudu, koji je prošle godine žalbu prihvatio 

i predmet poslao na ponovno odlučivanje. A onda je mariborska 

općinska uprava u ponovljenom postupku donijela istu odluku. 

Općinska uprava, kako javljaju slovenski mediji, na 55 stranica 

odluke navodi opsežna objašnjenja policije i Europola, nudeći i svoj 

pogled na povijest ustaštva u Drugom svjetskom ratu, a sve kako bi 

obrazložila zabranu koncerta Marka Perkovića Thompsona. 

Uprava je u ponovljenom postupku pozvala policiju da dopuni 

prijedlog za zabranu koncerta s dokazima da Thompson veliča 

ustaštvo, kao i odlukama Kanade, Nizozemske, Švicarske i Austrije, 

za koje policija navodi da su ranije zabranile Thompsonove nastupe, 

što nije točno. 

Policija je u odgovoru priložila snimke Thompsonovih nastupa i 

dokumentaciju o incidentima i uzvikivanju pozdrava “Za dom 

spremni” na nastupima, odgovore drugih europskih država, kao i 

odluke hrvatskih sudova u sličnim primjerima, stajalište Europskog 

suda za ljudska prava u predmetu Joea Šimunića i mišljenje hrvatske 

pučke pravobraniteljice. 

Općinska uprava je od Muzeja narodnog oslobođenja u Mariboru 

zatražila podatke o ustaškom pokretu i logoru Jasenovac, o kojem je 

njihovim tvrdnjama pjevao Thompson, a muzej je dostavio podatke 

o slovenskim žrtvama tog logora. 

Policija u svom odgovoru ustvrdila da bi Thompsonov koncert u 

Mariboru nedvojbeno ugrozio ljudska prava etničkih zajednica – 

Srba, Roma i Židova – koje su u relativno velikom broju prisutne u 

Mariboru piše Večernji list. 

Thomsponov menadžment tad je reagirao priopćenjem: 

https://narod.hr/kultura/jos-jedna-pobjeda-thompson-moze-nastupiti-u-sloveniji-sud-zabranu-koncerta-u-mariboru-proglasio-nezakonitom
https://narod.hr/kultura/jos-jedna-pobjeda-thompson-moze-nastupiti-u-sloveniji-sud-zabranu-koncerta-u-mariboru-proglasio-nezakonitom
https://narod.hr/kultura/jos-jedna-pobjeda-thompson-moze-nastupiti-u-sloveniji-sud-zabranu-koncerta-u-mariboru-proglasio-nezakonitom
https://narod.hr/hrvatska/procitajte-reakcije-na-odluku-o-za-dom-spremni-na-pocetku-thompsonove-pjesme-bojna-cavoglave
https://narod.hr/hrvatska/procitajte-reakcije-na-odluku-o-za-dom-spremni-na-pocetku-thompsonove-pjesme-bojna-cavoglave
https://narod.hr/hrvatska/zabranjen-koncert-slovenska-vlast-thomspona-zeli-proglasiti-fasistom
https://narod.hr/hrvatska/zabranjen-koncert-slovenska-vlast-thomspona-zeli-proglasiti-fasistom
https://narod.hr/hrvatska/zabranjen-koncert-slovenska-vlast-thomspona-zeli-proglasiti-fasistom
https://www.vecernji.hr/vijesti/mariborske-vlasti-i-po-drugi-put-zabranile-thompsonov-koncert-1403740
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“Jasno je i vidljivo da se u konkretnom slučaju radi o prvenstveno 

unutarpolitičkoj problematici u Sloveniji. Naime, ljevičarska vlast 

koja je u ratu s patriotskim snagama koje vodi Janez Janša, ovakvim 

ocjenama Marka Perkovića Thompsona kao i priredaba na kojima 

nastupa kao i posjetitelja takvih priredaba, želi uputiti poruku 

Janezu Janši, koji je podržao održavanje koncerta Marka Perkovića 

Thompsona pri prvoj zabrani, koju je i nadležni sud utvrdio kao 

nezakonitu, te ga očito proglasiti fašistom, što je standardna floskula 

onih koji sami vole i podržavaju komunistička klanja, silovanja i 

otimanja. 

Najžalosnije u svemu tome je činjenica i spoznaja da oni koji su se 

prema Hrvatskoj tijekom Domovinskog rata i poslije, odnosili s 

poniznim poštovanjem, koji su u Hrvatsku gledali kao u nešto s čim 

se nije dobro konfrontirati, sad iskorištavaju okolnost da Hrvatska 

već 20 godina nema državnika, nego sitne činovnike koji vlastitu 

komociju i privilegije, mijenjaju za slabljenje položaja vlastite zemlje 

i time neizravno podržavaju ponižavanje vlastitog naroda. 

Svjedoci smo i da ljudi, koji su prije 25 godina, pokorno i ulizivački 

obilježavali obljetnicu blajburškog masovnog komunističkog 

zločina, u nadi da će time na svojoj strani imati pobjedničku 

Hrvatsku Vojsku, hinjski i nezahvalno obilježavanje jednog vjerskog 

događaja pokušavaju iskoristiti za slabljenje položaja kako Hrvata 

u BiH, tako i Republike Hrvatske. 

Organizator koncerta će, kako je i do sada uspijevao, ponovno 

oboriti ovu nakaradnu odluku ali ostaje gorak okus da su oni koji su 

nekoć bilo jako pristojni, zapravo prikrivali svoje prave namjere i 

svoj pravi odnos. 

Najmanje što Republika Hrvatska može napraviti za zaštitu digniteta 

kako sebe tako i svojih državljana, da zabrani ulaz u Republiku 

Hrvatsku svim onima koji su donijeli ovu uvredljivu odluku uz 

istodobno poštovanje i uvažavanje slovenske države i slovenskog 

naroda, jer, kao što su vjerojatno i oni svjesni, danas oni koji su 

Slovenci postali nedavno, a u sebi intimno imaju podrugljiv te 

supremacijski odnos prema Sloveniji i Slovencima zabranjuju 

hrvatskog izvođača, a sutra bi im možda polka i jodlanje 

predstavljali izraz fašizma.”, istaknuli su u priopćenju odvjetnik 

Davorin Karačić i Menadžment Marka Perkovića Thompsona. 
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Podsjetimo, prošle godine je Upravni sud republike 

Slovenije zaključio kako “činjenično stanje, da je organizator uradio 

sve što Zakonom o javnom okupljanju navedeno, da nije bilo 

nikakvog utemeljenog razloga, da se unaprijed zaključi, da će pjevač 

Marko Perković Thompson ili grupa gostiju počiniti krivično djelo”. 

Spor se odnosi na najavu koncerta Marka Perkovića Thompsona u 

Mariboru 2017. godine. 

Organizator Trol u odgovoru na navode policije tvrdi kako policija 

samo dokazuje da je ustaštvo zločin, što nitko ne dovodi u pitanje, 

smatrajući da policija nije dokazala ono što bi trebala dokazati. 

Naglašavajući kako nije dopušteno zabranjivati događaje zbog 

prekršaja ili navodnih prekršaja neke osobe u prošlosti, Trol podvlači 

da njegov cilj nije bio “organiziranje kršenja zakona”. 

 

Janša se protivio zabrani koncerta 

Mariborska općinska uprava s druge strane tvrdi da sporni pozdrav 

“Za dom spremni”, sadržaj Thompsonovih pjesama i prateća 

ikonografija, iako je riječ o autorskim pjesmama, simboliziraju 

mržnju prema ljudima drugog vjerskog i etničkog porijekla i veličaju 

ustaštvo, što je u suprotnosti sa 63. Člankom slovenskog Ustava. 

Odluka o zabrani Thompsonova koncerta prije tri godine izazvala je 

oštre podjele na slovenskoj političkoj sceni. Dok je tadašnja vlada 

lijevog centra odobravala takvu odluku, tadašnji opozicijski lider 

Janez Janša, koji je danas na čelu slovenske vlade, oštro joj se 

protivio 

“Ako je Thompsonov koncert zabranjen zbog njegova svjetonazora, 

onda u Sloveniji imamo političku policiju i policijski režim”, poručio 

je tada Janša. Istog dana kada je Thompson trebao nastupiti u 

Mariboru Janšina stranka održavala je u tom gradu stranački kongres, 

a slovenski mediji pišu da je i Janša planirao dolazak na Thompsonov 

koncert. Nije tajna da Janša voli Thompsona, a nedavno je jedan 

slovenski sastav uglazbio Janšinu pjesmu “Najljepša si”, posvećenu 

Sloveniji i njezinim ljepotama, koja podsjeća na Thompsonovu 

pjesmu “Lijepa li si”. 

 

https://narod.hr/kultura/thompsonov-menadzer-za-narod-hr-nakon-presude-o-nezakonitoj-zabrani-u-sloveniji-publika-nas-trazi
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https://narod.hr/hrvatska/thompson-o-odrzavanju-zabranjenog-

koncerta-u-mariboru-saljemo-veliki-pozdrav-sloveniji-uz-poruku-

vidjet-cemo-se 

 
  

https://narod.hr/hrvatska/thompson-o-odrzavanju-zabranjenog-koncerta-u-mariboru-saljemo-veliki-pozdrav-sloveniji-uz-poruku-vidjet-cemo-se
https://narod.hr/hrvatska/thompson-o-odrzavanju-zabranjenog-koncerta-u-mariboru-saljemo-veliki-pozdrav-sloveniji-uz-poruku-vidjet-cemo-se
https://narod.hr/hrvatska/thompson-o-odrzavanju-zabranjenog-koncerta-u-mariboru-saljemo-veliki-pozdrav-sloveniji-uz-poruku-vidjet-cemo-se
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Davorin KARAČIĆ, odvjetnik Marka Perkovića 

Thompsona 

 

SUD JE DONIO JEDINU MOGUĆU ODLUKU, 

A USTAVNI SUD NIJE SE IZJASNIO O 

POZDRAVU ZDS U DOMOVINSKOME RATU! 
 
Povodom odluke Visokoga prekršajnog suda Republike Hrvatske u 

odnosu na slučaj Marka Perkovića Thompsona, potrebno je istaknuti 

kako se cijeli postupak vodio zbog sumnje na počinjenje prekršaja iz 

čl. 5. Zakona o prekršajima protiv javnoga reda i mira, koji čini onaj 

koji određenim znakovima, tekstovima, simbolima, remeti javni red 

i mir. 

Sud je propisivao je li konkretnim postupanjem povrijeđen javni 

red i mir, s obzirom na to da ne postoji propisano kažnjavanje za 

izricanje izraza Za dom spremni, u smislu posebnoga zakona koji bi 

sankcionirao izgovaranje određenih riječi ili isticanje konkretnih 

simbola. 

 Sud je donio jedinu moguću odluku, na tragu argumenata obrane, s 

obzirom na to da ne postoji zakon koji bi propisivao kažnjavanje za 

izgovaranje konkretnoga izraza, a sud nije našao da bi okrivljenik 

svojim postupanjem aludirao na ustaštvo, odnosno NDH. 

Činjenice od kojih ovisi postojanje kažnjivoga djela ili krivnje 

okrivljenika za kakvo kažnjivo djelo, u slučaju dvojbe tumače se u 

korist okrivljenika, a nije dopuštena analogija na način da bi se 

automatski, iako to nije nigdje propisano, određeni izraz smatrao 

samo i jedino kao izražavanje u cilju širenja mržnje i netrpeljivosti. 

Ustavni sud, pak, nije dao odgovore na pitanje je li ZDS izraz koji se 

koristio u Domovinskome ratu, je li HOS postrojba Hrvatske vojske 

iz Domovinskoga rata, a kako je Domovinski rat na vrhu hijerarhije, 

odnosno zadnji stupanj procesa razvoja hrvatske državnosti, što je 

navedeno u preambuli Ustava, dobiva se dojam da Ustavni sud 

smatra da je Domovinski rat hijerarhijski ispod "odluka 

ZAVNOHA", tijela koje nije izabrano na demokratskim izborima 

nego predstavlja poslanike jednoga političkog pokreta, stoga je 
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priopćenje Ustavnoga suda u slučaju Marka Perkovića Thompsona 

manjkavo i pravno nedorečeno. 

Preko leđa Marka Perkovića Thompsona počele su se prelamati 

i političke igre u drugim zemljama pa je neuspjela zabrana nastupa u 

Sloveniji zapravo dio unutarnje političke borbe između ljevice i 

slovenskih patriota, pri čemu je Janez Janša izrazio potporu 

održavanju koncerta. 

 Odluka mariborskih vlasti bila je sitna politička odluka koja je i 

završila kao sitna politikantska odluka koju je država Slovenija, vrlo 

brzo i argumentirano sasjekla i pobila svu argumentaciju mariborske 

lokalne vlasti. 

 

Hrvatski tjednik, 10. lipnja 2020. 
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ZA DOM SPREMNI I SLAVA UKRAJINI, 

DRAGOVOLJAC.COM, 2022. 

 

I KRVNIK I RATNI ZLOČINAC 

(1) 

 
Prije pet dana sam napisao: 

Istina Biden uvodi u igru očitu činjenicu PUTIN JE RATNI 

ZLOČINAC. Ukoliko je to ulog u pregovorima i znak da Zapad neće 

izgubiti rat, tj. neće 'prodati' ni komadić Ukrajine, izvrsno je. 

Međutim stalno slušamo o tome hoće li Zapad natjerati Ukrajinu da 

popusti pa se čovjek može samo križati. Boje li se ili im odgovara da 

sutra i oni uzmu drugima što žele?  

Jasno je da nema dvojbe da je Putin ratni zločinac i da je strašan 

poraz Zapada ako ratnom zločincu dozvole da okupira dijelove 

Ukrajine. 

Da je Putin ratni zločinac potvrdio je i hrvatski ministar vanjskih 

poslova Gordan Grlić Radman: 

https://www.jutarnji.hr/vijesti/hrvatska/grlic-radman-putin-je-ratni-

zlocinac-ali-nije-ostvario-sto-je-zelio-zato-nece-imati-puno-izbora-

15174018  

Naravno za razliku od Grlić Radmana ima puno političara sa Zapada 

kojima je bliža politika koju su imali mnogi prema Hitleru kada je 

počeo sa svojom 'igrom' s Čehoslovačkom i Poljskom. 

To pokazuju najnoviji događaji jer je američki predsjednik Joe Biden 

u Poljskoj prvo Vladimira Putina nazvao krvnikom, a zatim i rekao 

da Putin ne može ostati na vlasti. Odmah je stigao odgovor iz 

Kremlja da to neće određivati američki predsjednik, a i iz 

Washingtona je došlo objašnjenje da predsjednikove riječi nisu bile 

poziv za promjenu režima u Rusiji. Potpuno nerazumljivo reagiranje 

Bidenovih suradnika jer Biden nije tvrdio da to što mu se imputira 

https://www.jutarnji.hr/vijesti/hrvatska/grlic-radman-putin-je-ratni-zlocinac-ali-nije-ostvario-sto-je-zelio-zato-nece-imati-puno-izbora-15174018
https://www.jutarnji.hr/vijesti/hrvatska/grlic-radman-putin-je-ratni-zlocinac-ali-nije-ostvario-sto-je-zelio-zato-nece-imati-puno-izbora-15174018
https://www.jutarnji.hr/vijesti/hrvatska/grlic-radman-putin-je-ratni-zlocinac-ali-nije-ostvario-sto-je-zelio-zato-nece-imati-puno-izbora-15174018


                     DAVORIN KARAČIĆ 179 

 

 

 

pa nije dovoljno samo opovrgnuti takvu tvrdnju. Uostalom i sam 

Biden je danas na takvo pitanje novinara rezolutno odgovorio: NO!  

Da, zašto ne bi sami Rusi, suočeni s činjenicom da im je predsjednik 

ratni zločinac sami smijenili ratnog zločinca? Da je na to mogao 

misliti sam pokazuje i to da je on za Putina rekao da je KRVNIK, a 

poznata je nedavna sudbina BALKANSKOG KRVNIKA Slobodana 

Miloševića kojega u Haag nije poslao nitko drugi nego njegovi Srbi. 

Zato mi je doista neobična tvrdnja „Bijela kuća je odstupila“. 

Nejasna mi je i tvrdnja: 

Francuski predsjednik Emmanuel Macron upozorio je na opasnost 

od "eskalacije riječima i akcijama u Ukrajini" i poručio da Europa 

nije u ratu s ruskim narodom: 

https://vijesti.hrt.hr/svijet/macron-nakon-bidenovih-izjava-o-

putinu-spusta-loptu-6375666  

Međutim to u istom tekstu pojašnjavaju u dijelu: Macron upozorio 

na "eskalaciju riječima" : 

 

Francuski predsjednik Emmanuel Macron je za televizijski kanal 

France 3 kazao kako ne bi koristio tu vrst izraza jer nastavlja 

razgovarati s predsjednikom Putinom. Komentirajući Bidenove 

izjave o predsjedniku Ruske Federacije, kazao je da želi "bez rata 

zaustaviti rat koji je Rusija pokrenula u Ukrajini". 

Zapravo ovo nije suprotstavljanje Bidenovim tvrdnjama već samo 

tvrdnja da tu istinu ne može koristiti jer pregovara s tim krvnikom, 

kako je tvrdio Biden, odnosno ratnim zločincem kalo su Putina 

okarakterizirali i Biden i Grlić Radman i mnogi drugi. 

Spomenut ću i moju tvrdnju iz istog teksta:  

Imamo paradoksalnu situaciju da sada pobjeđuju suverenisti 

(Ukrajinci) i globalisti. A paradoks nas i upozorava da globalisti 

znaju da ovakav otpor velikoj sili mogu osigurati borci za svoj narod 

i domovinu, a ne njihovi globalisti (…) 

Tuđmanu bijesni zbog pobjede u Domovinskom ratu protiv njihove 

volje nisu došli na sprovod. Neka svoj bijes globalisti pokažu i na 

Zelinskom kada pobijedi u ratu i izbori se za suverenu Ukrajinu i 

kada ili ako se ovi globalisti budu željeli povući – SAMO NEKA 

UKRAJINA POBIJEDI! 

https://vijesti.hrt.hr/svijet/macron-nakon-bidenovih-izjava-o-putinu-spusta-loptu-6375666
https://vijesti.hrt.hr/svijet/macron-nakon-bidenovih-izjava-o-putinu-spusta-loptu-6375666
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Danas vidimo da Rusi sami uviđaju da je njihova pobjeda a poraz 

Zapada upravo to pa su i objavili da su njihovi ciljevi osvajanje, a 

već se spominje i pripojenje Rusiji, odmetnuti dijelova (Donjeck i 

Lugansk) i teritorijalno spajanje s Krimom: 

https://vijesti.hrt.hr/svijet/rat-u-ukrajini-11-6370930  

To je zapravo najavio Davorin Karačić prije pet dana: 

DAVORIN KARAČIĆ: KOLJENO DNIPRA ĆE POSTATI NOVO 

BOJIŠTE 

https://www.dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/30026-

davorin-karacic-koljeno-dnipra-ce-postati-novo-bojiste  

Bilo mi je zabavno kada sam na televiziji gledao njihove 

komentatore s komentarima koji su na tragu Karačićevih tvrdnji. Još 

zabavnije je to što je Karačič nastavio s tim komentarima:  

KARAČIĆ: UNIŠTAVANJE VELIKIH SKLADIŠTA GORIVA 

BI DAKLE MOGLO UPUĆIVATI NA STRAH OD SNAŽNIJIH 

PROTUUDARA. 

Naime ono što je bilo meni zabavno, bilo je i njemu pa je taj tekst 

završio ovako: 

Ako slučajno ovo ne pročitate nema veze. Ionako će nešto slično 

ispričati eminentni medijski analitičari za nekoliko dana. 

https://www.dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/30061-

karacic-unistavanje-velikih-skladista-goriva-bi-dakle-moglo-

upucivati-na-strah-od-snaznijih-protuudara  

Ali vratimo se mojoj tvrdnji o globalistima i suverenistima i 

usporedite je s onim što kaže Borislav Ristić u tekstu s 

podrugljivim naslovom: 

RUSIJA JE NAJMANJA ZEMLJA NA SVIJETU, UGROŽENA 

SA SVIH STRANA, I TREBA JOJ ŽIVOTNI PROSTOR:  

Putinov napad na Ukrajinu privremeno će ojačati globalizam na 

Zapadu, naprosto zato što tamo trenutno i nema ničeg drugog oko 

čega bi se ljudi ujedinili. Ratna katastrofa u Ukrajini pokazala je da 

nacionalna ideja, a ne globalizam, može pružiti odgovor na izazove 

koji stoje pred malim nacijama. Ali, da bi zaista zamijenila 

globalizam, nacionalna ideja mora postati pozitivni program, a ne 

samo reakcija na ekstremne situacije, kao što je to sada. 

https://narod.hr/svijet/ristic-rusija-je-najmanja-zemlja-na-svijetu-

ugrozena-sa-svih-strana-i-treba-joj-zivotni-prostor  

https://vijesti.hrt.hr/svijet/rat-u-ukrajini-11-6370930
https://www.dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/30026-davorin-karacic-koljeno-dnipra-ce-postati-novo-bojiste
https://www.dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/30026-davorin-karacic-koljeno-dnipra-ce-postati-novo-bojiste
https://www.dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/30061-karacic-unistavanje-velikih-skladista-goriva-bi-dakle-moglo-upucivati-na-strah-od-snaznijih-protuudara
https://www.dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/30061-karacic-unistavanje-velikih-skladista-goriva-bi-dakle-moglo-upucivati-na-strah-od-snaznijih-protuudara
https://www.dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/30061-karacic-unistavanje-velikih-skladista-goriva-bi-dakle-moglo-upucivati-na-strah-od-snaznijih-protuudara
https://narod.hr/svijet/ristic-rusija-je-najmanja-zemlja-na-svijetu-ugrozena-sa-svih-strana-i-treba-joj-zivotni-prostor
https://narod.hr/svijet/ristic-rusija-je-najmanja-zemlja-na-svijetu-ugrozena-sa-svih-strana-i-treba-joj-zivotni-prostor
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https://www.dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/30082-

rusija-je-najmanja-zemlja-na-svijetu-ugrozena-sa-svih-strana-i-

treba-joj-zivotni-prostor  

Zato ću završiti ovaj tekst dijelom mog govora na komemoraciji u 

Adelaideu dan poslije smrti HRVATSKOG predsjednika: 

Hrvatska i njen predsjednik postali su svjetionici malobrojnim 

narodima u njihovoj borbi za slobodu. Svojim stvaralačkim opusom 

i u praksi kroz stvaranje neovisne Hrvatske, unatoč protivljenju 

najmoćnijih država svijeta, Predsjednik Tuđman je ukazao da postoji 

budućnost i malobrojnim narodima. Takovo djelovanje predsjednika 

Tuđmana izravno je u suprotnosti s današnjim pokušajima stvaranja 

novog svijeta u kojemu je bitan jedino pojedinac. Svijet, u kojem 

nema mjesta ni za obitelj, ni za malobrojne narode. Jer oni 

najmoćniji su sebi i svojim narodima već osigurali vladajuće pozicije 

u današnjem svijetu. Svi oni koji žele boljitak svojih naroda izravno 

ih ugrožavaju. Zato su predsjednik Tuđman i Hrvatska stalno na 

udaru medija koji su u rukama najmoćnijih, i preko kojih svjetski 

moćnici osiguravaju svoje interese.  

Josip Pečarić 

https://bezcenzure.hr/vlad/i-krvnik-i-ratni-zlocinac/  

 

(3) 
 

Prva dva dijela ovog teksta objavio je portal bezcenzure.hr: 

https://bezcenzure.hr/vlad/i-krvnik-i-ratni-zlocinac/  

https://bezcenzure.hr/vlad/i-krvnik-i-ratni-zlocinac-2-dio/  

 

Očekivao sam reagiranje onih sluganskih hrvatskih političara na 

izjavu ministra Gordana Grlića Radmana. Ministar Radman je, u 

vrijeme kada su mnogi hrvatski političari uplašeni od ruskog 

reagiranja i kada su takav strah pokazali i neki europski političari, 

doista svojom podrškom američkom predsjedniku pokazao da ipak 

ne pripada tom sluganskom dijelu hrvatske politike. 

I dok sam očekivao reagiranje iz HDZ-a javili su se oni koji i nisu 

željeli hrvatsku državu: 

 Saborski zastupnik Davorko Vidović (Klub Socijaldemokrati) 

kritizirao je u srijedu ministra vanjskih poslova Gordana Grlića 

https://www.dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/30082-rusija-je-najmanja-zemlja-na-svijetu-ugrozena-sa-svih-strana-i-treba-joj-zivotni-prostor
https://www.dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/30082-rusija-je-najmanja-zemlja-na-svijetu-ugrozena-sa-svih-strana-i-treba-joj-zivotni-prostor
https://www.dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/30082-rusija-je-najmanja-zemlja-na-svijetu-ugrozena-sa-svih-strana-i-treba-joj-zivotni-prostor
https://bezcenzure.hr/vlad/i-krvnik-i-ratni-zlocinac/
https://bezcenzure.hr/vlad/i-krvnik-i-ratni-zlocinac/
https://bezcenzure.hr/vlad/i-krvnik-i-ratni-zlocinac-2-dio/
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Radmana i njegove nedavne izjave ustvrdivši kako se njegovo ime ne 

smije zaobići u najavljenoj rekonstrukciji Vlade. 

Vidović je u slobodnom govoru u Saboru izjave ministra Grlića 

Radmana o Putinu kao zločincu zbog kojih je ruski ambasador 

poslao oštro upozorenje Hrvatskoj ocijenio sramotnima, a naknadna 

opravdanja ministra “nesuvislim i konfuznim mucanjem”. 

„Gordan Grlić Radman je hodajuća blamaža, ali i sendvič- plakat 

na kojemu se pokazuje sva nesuvislost, konfuznost i nejasnost 

hrvatske vanjske politike”, ustvrdio je Vidović zaključivši da se u 

predstojećoj rekonstrukciji Vlade nikako ne smije zaobići njegovo 

ime. 

https://kamenjar.com/ante-deur-josip-jovic-i-policajci-s-plitvica-

simboli-su-koji-moraju-biti-trajno-vrednovani-i-nikada-ne-smiju-

biti-zaboravljeni/  

Ja razumijem strah socijaldemokrata jer su svjesni koliko su 

odgovorni što su razoružavali Hrvatsku i prije početka Domovinskog 

rata i poslije njega. 

Kada te napadnu takvi onda je to najveća pohvala, ali znamo tko 

vlada u današnjoj Hrvatskoj. Ipak je Biden koristio dvije 

kvalifikacije koje Putina očito uspoređuju sa Slobodanom 

Miloševićem. A to sigurno nije drago Pupovcu kojega se u RH 

itekako sluša. 

Uostalom i danas proganjaju „Bojnu Čavoglave“ i HOS zbog 

pozdrava ZA DOM SPREMNI, a istovremeno uzvikuju SLAVA 

UKRAJINI istovjetan ukrajinski pozdrav ovom našem. Pa i najžešći 

napad na Thompsona zbog „Bojne“ počeo je 2015. kada se znalo da 

su „Bojnu“ prepjevali Ukrajinci u borbi za oslobađanje dijelova 

svoje domovine. 

A kad spominjemo HOS poznato je i da Ukrajinci imaju svoje HOS-

ovce. Hrvoje Hitrec kaže: 

…gledamo vukovarske slike u Mariupolju koji se nalazi na 

„nezgodnom” mjestu gdje se ruske snage moraju spojiti ne bi li bilo 

kako, pa i traljavo, završile barem južnu i istočnu „specijalnu misiju 

u spašavanju ugroženih Prorusa”, u čemu ih već dugo sprječava 

pukovnija Azov koja je pandan našim HOS-ovcima, ali i svim 

braniteljima u žutim čizmama, a i onima drugih boja. 

https://kamenjar.com/ante-deur-josip-jovic-i-policajci-s-plitvica-simboli-su-koji-moraju-biti-trajno-vrednovani-i-nikada-ne-smiju-biti-zaboravljeni/
https://kamenjar.com/ante-deur-josip-jovic-i-policajci-s-plitvica-simboli-su-koji-moraju-biti-trajno-vrednovani-i-nikada-ne-smiju-biti-zaboravljeni/
https://kamenjar.com/ante-deur-josip-jovic-i-policajci-s-plitvica-simboli-su-koji-moraju-biti-trajno-vrednovani-i-nikada-ne-smiju-biti-zaboravljeni/


                     DAVORIN KARAČIĆ 183 

 

 

 

https://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/hhitrec/39308-h-hitrec-

ovih-dana-u-mariupoljskoj-bolnici-ordinira-neka-ukrajinska-vesna-

bosanac.html  

 

A Davorin Karačić piše:  

IMAM OSJEĆAJ DA JE NEKOME AZOV NAJDRAŽI NA 

SPOMENIKU PALIM BORCIMA I NA OSMRTNICI 

30 Ožujak 2022  

 

 
 

Jednom, kad se sve ovo završi, sigurno će se postaviti pitanje, kako 

je bilo moguće da se danima gleda kako Rusi polako bez žurbe, 

opkoljavaju Mariupolj. Da se na tom dijelu ratišta ne čini ništa da 

se spriječi opkoljavanje? Imam osjećaj da je nekome AZOV najdraži 

na spomeniku palim borcima i na osmrtnici pa neki koji brišu 

maramicama područje oko očiju u spomen na heroje Mariupolja više 

gledaju okolo pazeći da netko ne vidi da tamo gdje maramica briše, 

suza nema a sve zato da se riješe mogućeg kritičara s moralnim i 

terenskim pokrićem, jednom kad sve ovo prođe. 

Iskreno se nadam da su mi slutnje pogrešne. 

https://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/hhitrec/39308-h-hitrec-ovih-dana-u-mariupoljskoj-bolnici-ordinira-neka-ukrajinska-vesna-bosanac.html
https://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/hhitrec/39308-h-hitrec-ovih-dana-u-mariupoljskoj-bolnici-ordinira-neka-ukrajinska-vesna-bosanac.html
https://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/hhitrec/39308-h-hitrec-ovih-dana-u-mariupoljskoj-bolnici-ordinira-neka-ukrajinska-vesna-bosanac.html
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I ne. Ova situacija nema nikakve veze s opsadom Vukovara niti se u 

smislu na koji skrećem pažnju, ne mogu povući nikakve paralele. 

Slava Ukraini! 

AZOV! 

Doista i nema veze s Vukovarom. Hrvatski političari su HOS i ZDS 

više proganjali u Jasenovcu gdje je bila spomen ploča poginulim 

HOSovcima u Domovinskom ili u nekim mjestima koje su HOS-ovci 

branili ili oslobađali ih u Domovinskom ratu. 

A to je Pupovcu i sluganskim političarima u RH doista veliki zločin, 

zar ne? 

Na kraju jedna poruka za ministra Grlić Radmana s obzirom da mi je 

poznato koliko su ga cijenili hrvatski iseljenici dok je bio 

veleposlanik u Njemačkoj pa će njemu to biti drago to pročitati. Moj 

tekst je komentirao g. Vlado Glavaš: 

Subject:  Re: Fwd: I KRVNIK I RATNI ZLOČINAC, 2. dio,,(PISMO 

ACADEMICIAN) 

Date:  Tue, 29 Mar 2022 10:44:06 +0000 (UTC) 

From:  Vlado Glavas  

To:  pecaric@element.hr 

 

Hvala Vam Akademiče na ovoj ispravnoj analizi i pravom zaključku! 

Bog Vas čuvao i uslišao Vaše plemenite riječi                                          

Lipo pozdrav, 

Vlado 

A za one koji ne znaju tko je g. Vlado Glavaš evo što je on 

svojevremeno napisao o sebi i svojoj supruzi američkom 

veleposlaniku u RH: 

Ja Vlado Glavaš, američki sam državljanin. Živio sam 25 godina sa 

svojom obitelji u Chicagu. Za vrijeme svog američkog života 

godinama sam se bavio istraživačkim novinarstvom, proučavao 

američku povijest kao i društveno-politički život svoje druge 

domovine. Proučavao sam brojne CIA i FBI dokumente glede 

povijesti sa ovih prostora kao i o etničkom životu u USA. Bio sam 

član Novinarske udruge grada Chicaga, a i javni djelatnik u 

društvenom (političkom, kulturnom i športskom) životu Hrvata u 

Chicagu i u Americi. Nikada nisam bio kažnjavan a niti sam obavljao 

nezakonite radnje. Za svoj društveni rad godine 1988. bio sam 
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nagrađen sa titulom ČOVJEKA GODINE države Illinos za očuvanje 

i ugleda etničkog života u ILLINOIS i u USA. 

Radi moga i ženinog neumornog rada u hrvatskom društvenom 

životu osobno me je više puta jugoslavenska tajna služba (UDB-a) 

pokušala likvidirati, a na moju ženu Danicu je na kućnom pragu 

9.1.1986. izvršen izravni atentat sa nožem gdje je izgubila oko 4/5 

krvi i zahvaljujući Bogu i brzoj intervenciji savjesnih liječnika ostala 

na životu, ali sa teškim posljedicama. Pod pritiskom Beograda FBI 

je sve ove slučajeve zataškao iako se znalo ime ubojice i 

naredbodavaca. 

https://otporas.com/pismo-americkom-veleposlaniku-u-rh-pise-

vlado-glavas-hercegovacki-hrvat-iz-drinovaca-sela-antuna-branka-

simic/  

Zato sa zanimanjem čekam rekonstrukciju vlade i sudbinu Ministra 

koji je kazao nešto što upućuje na sličnost Putina i Miloševića. Hoće 

li se usuditi pokazati da smeta i podrška ministra Radmana 

Predsjedniku SAD-a? Lako mi je za naše socijaldemokrate - oni nisu 

komunisti      , zar ne? 

Josip Pečarić 

 

https://bezcenzure.hr/vlad/i-krvnik-i-ratni-zlocinac-3-dio/  

https://otporas.com/pismo-americkom-veleposlaniku-u-rh-pise-vlado-glavas-hercegovacki-hrvat-iz-drinovaca-sela-antuna-branka-simic/
https://otporas.com/pismo-americkom-veleposlaniku-u-rh-pise-vlado-glavas-hercegovacki-hrvat-iz-drinovaca-sela-antuna-branka-simic/
https://otporas.com/pismo-americkom-veleposlaniku-u-rh-pise-vlado-glavas-hercegovacki-hrvat-iz-drinovaca-sela-antuna-branka-simic/
https://bezcenzure.hr/vlad/i-krvnik-i-ratni-zlocinac-3-dio/
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THOMPSON ILI DRUGI RAZLOZI ZA 

ODUSTAJANJE OD VEČERNJAKOVE RUŽE? 

RTL-OVI DERIFAJ I ‘POTRAGA’ DOBILI 

NAJMANJE GLASOVA 
 

 Stjepko Vladić, Ivana Josipović 

 - 

9. ožujka 2022.  

 

 
Foto: Fah, Facebook, montaža Narod.hr 

“E pa veleštovano uredništvo Večernjeg lista, ovim putem javno 

odbijam nominaciju za Večernjakovu ružu, dapače nakon ovog me 

njome vrijeđate. Drugi put kad poželite na meni skupljati lajkove i 

simpatije čitatelja, nemojte ni meni ni njima prodavati priču da 

cijenite novinarski rad”, ustvrdila je novinarka RTL-a Danka Derifaj 

u utorak 8. ožujka nakon što se Večernji list ispričao pjevaču Marku 

Perkoviću Thompsonu zbog iznesenih tvrdnji na njegov račun. 

Nakon njenog priopćenja i emisija Potraga je također odbila 

https://www.facebook.com/sharer.php?u=https%3A%2F%2Fnarod.hr%2Fhrvatska%2Fthompson-ili-drugi-razlozi-za-odustajanje-od-vecernjakove-ruze-rtl-ovi-derifaj-i-potraga-dobili-najmanje-glasova
https://www.facebook.com/sharer.php?u=https%3A%2F%2Fnarod.hr%2Fhrvatska%2Fthompson-ili-drugi-razlozi-za-odustajanje-od-vecernjakove-ruze-rtl-ovi-derifaj-i-potraga-dobili-najmanje-glasova
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nominaciju za Večernjakovu ružu. No, zbog broja glasova nameće 

se pitanje: jesu li odustali zbog Thompsona ili broja glasova? 

> VL se ispričao Thompsonu zbog neistina u intervjuu s Dankom 

Derifaj (https://narod.hr/hrvatska/vl-se-ispricao-thompsonu-

zbog-neistina-u-intervjuu-s-dankom-derifaj) 

> Danka Derifaj odbila nominaciju za Večernjakovu ružu jer se 

VL ispričao Thompsonu (https://narod.hr/hrvatska/danka-

derifaj-odbila-nominaciju-za-vecernjakovu-ruzu-jer-se-vl-

ispricao-thompsonu) 

Derifaj i Potraga dobili daleko najmanje glasova čitatelja 

RTL-ova novinarka i emisija Potraga su nominirane za 

Večernjakovu ružu u kategorijama TV osoba godine i TV emisija 

godine te su do sada prikupili najmanji broj glasova među svim 

kandidatima. Glasanje je počelo 17. siječnja, a traje do 12. ožujka. 

Danka Derifaj je za osobu godine dobila tek 3.68 posto glasova, a 

usporedbe radi prvoplasirani Robert Knjaz dobio je 31.03 posto 

glasova, odnosno 10 puta više glasova od Derifaj. Koliko je Derifaj 

malo glasova dobila pokazuje i da je nakon nje najmanje glasova 

dobio njen kolega Tin Kovačić, 21.08 posto glasova, odnosno 7 puta 

više glasova. 

 

https://narod.hr/hrvatska/vl-se-ispricao-thompsonu-zbog-neistina-u-intervjuu-s-dankom-derifaj
https://narod.hr/hrvatska/vl-se-ispricao-thompsonu-zbog-neistina-u-intervjuu-s-dankom-derifaj
https://narod.hr/hrvatska/danka-derifaj-odbila-nominaciju-za-vecernjakovu-ruzu-jer-se-vl-ispricao-thompsonu
https://narod.hr/hrvatska/danka-derifaj-odbila-nominaciju-za-vecernjakovu-ruzu-jer-se-vl-ispricao-thompsonu
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Foto: snimka zaslona 

Emisija Potraga prošla je još lošije kod čitatelja Večernjeg lista, pa 

je dobila tek 1.98 posto glasova. Najviše glasova dobila je HRT-ova 

emisija Doba uskoka, 31.14 posto glasova ili oko 15 puta više 

glasova, dok je nakon emisije Potraga najmanje glasova dobila RTL-

ova emisija Direkt, 15.49 posto glasova ili oko 7 puta više glasova 

od Potrage. 

 

 
Foto: snimka zaslona 

 

Što se tiče optužbi Danke Derifaj da Večernji list skuplja “lajkove i 

simpatije čitatelja” na njen račun, članci o njoj ili u kojima se 

spominje ona na portalu Večernjeg lista uglavnom su imali 
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troznamenkasti ili četveroznamenkasti broj pregleda, a najviše 

pregleda imali su upravo članci o spornoj reportaži, među kojima je 

Večernji list prenio članak Narod.hr-a u kojima su izneseni 

dokumenti koji pobijaju tvrdnje Danke Derifaj. 

 

Oglasili se administratori Thompsonove FB stranice 

Što je pravi razlog odustajanja od nominacije za Večernjakovu ružu 

pitaju se i administratori Thompsonove Facebook stranice. Oni 

ujedno odgovaraju i na njezine tvrdnje o prijetnjama i uvredama. 

“🪜🌹🙎 DANKA DERIFAJ I POTRAGA ODREKLI SU SE 

NOMINACIJE ZA VEČERNJAKOVU RUŽU ZBOG 

VEČERNJAKOVE ISPRIKE THOMPSONU ILI ZBOG 

REZULTATA GLASOVA KOJI IM NE IDU U PRILOG JER SU 

NA ZADNJEM MJESTU? 🪜🌹🙎 

Danka Derifaj objavila je kako se odriče nominacije za 

Večernjakovu ružu jer se Večernji list ispričao Marku Perkoviću 

Thompsonu zbog neistina u razgovoru s Dankom Derifaj. 

Usput je zamjerila Thompsonu što je to objavljeno na njegovoj 

Facebook stranici jer kako ona piše Thompson je “ponovo pokrenuo 

uvrede i prijetnje svojih pristaša”. 

Jedine uvrede, prijetnje i komentare neodgojenih osoba vidjeli smo 

na njezinom Facebook profilu kako od nje same tako i od njezinih 

prijatelja većinom novinara. 

Uredništvo stranica MPT-a nikada nije, niti će dozvoliti, a ne daj 

Bože još i poticati uvrede, prijetnje i slično prema bilo kome pa tako 

niti prema osobi koja je neovlašteno preko skala i preskakanjem 

ograde ušla u njegovo dvorište, povrijedila njegov dom i isprepadala 

njegovu djecu. 

Što se tiče odricanja nominacije za Večernjakovu ružu od strane 

Danke Derifaj i njezine emisije Potraga, a na koju su nominirani 

herojstvom nelegalnog ulaska u dom MPT-a, mislimo da je dovoljno 

pogledati rezultate glasova koje je započelo 17. siječnja, a koje se 

zatvara za koji dan i svima će nam biti jasno kako ne stoji tvrdnja o 

razlogu njihovog odustanka tj. isprike Večernjeg lista već da je pravi 

razlog rezultat koji govori kako je Danka Derifaj na zadnjem mjestu 

s dobivenih 3,68 % glasova čitatelja, a njezina potraga još i manje, 

tek 1,98 % osvojenih glasova. 

https://www.vecernji.hr/vijesti/objavljeni-dokumenti-je-li-danka-derifaj-iznijela-neistinu-o-snimanju-u-thompsonovu-dvoristu-1515434
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Admin: S.D.”, stoji u objavi na Facebooku. 

 

Derifaj i priča s Thompsonom 

Podsjetimo, Derifaj je prošle godine napravila reportažu tijekom koje 

je provalila na terasu Marka Perkovića Thompsona dok mu je troje 

maloljetne djece bilo samo kod kuće te su se tada ona i RTL-ova 

emisija Potraga našli u fokusu javnosti i Thompsonovog odvjetnika. 

Večernji list je 21. veljače 2022. objavio tekst autorice Mije Buve 

pod naslovom Danka Derifaj: “Dobila sam prijetnje jer sam radila 

svoj posao, ukazala sam kako zakoni ne vrijede jednako za sve“. 

Te su tvrdnje ponovljene unatoč tome što je Narod.hr objavio 

dokumente koji dokazuju da Thompson nije prisvojio kvadrate na 

ilegalan način, što je ponovio Thompsonov odvjetnik u dopisu 

Večernjem listu, nakon čega je uslijedio demantij i isprika Večernjeg 

lista. 

“Autorica teksta ispričava se zbog nenamjerne pogreške koja se 

dogodila u tekstu. Ni u jednom trenutku nije joj bila namjera objaviti 

pogrešnu informaciju s namjerom da našteti ugledu gospodina 

Perkovića. Sporni dio je maknut je odmah iz članka na portalu 

Vecernji.hr sukladno zahtjevu odvjetnika Karačića.”, naveo je 

Večernji list nakon dopisa Thompsonovog odvjetnika referirajući se 

na tvrdnje o tome kako je Thompson prisvojio kvadrate i to na 

nelegalan način. 

“’Večernji list ispričao se u ponedjeljak Marku Perkoviću 

Thompsonu zbog neistina u razgovoru s Dankom Derifaj’, ponosno 

je danas na svom Facebook profilu objavio pjevač i tako ponovno 

pokrenuo uvrede i prijetnje svojih pristaša u mom smjeru. Ovo nije 

prvi puta da se Večernji list ponaša kao odjel za odnose s javnošću 

Perkovićevog odvjetničkog tima”, ocijenila je Derifaj u utorak. 

 

https://narod.hr/hrvatska/thompson-ili-drugi-razlozi-za-odustajanje-

od-vecernjakove-ruze-rtl-ovi-derifaj-i-potraga-dobili-najmanje-

glasova  

  

https://www.vecernji.hr/showbiz/zahtjev-marka-perkovica-thompsona-za-objavom-ispravka-informacija-1568996
https://www.rtl.hr/tv/tv-novosti/4205500/danka-derifaj-odrice-se-nominacije-za-vecernjakovu-ruzu-ovo-nije-prvi-puta-da-se-vecernji-list-ponasa-kao-odjel-za-odnose-s-javnoscu-perkovicevog-odvjetnickog-tima/
https://narod.hr/hrvatska/thompson-ili-drugi-razlozi-za-odustajanje-od-vecernjakove-ruze-rtl-ovi-derifaj-i-potraga-dobili-najmanje-glasova
https://narod.hr/hrvatska/thompson-ili-drugi-razlozi-za-odustajanje-od-vecernjakove-ruze-rtl-ovi-derifaj-i-potraga-dobili-najmanje-glasova
https://narod.hr/hrvatska/thompson-ili-drugi-razlozi-za-odustajanje-od-vecernjakove-ruze-rtl-ovi-derifaj-i-potraga-dobili-najmanje-glasova
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POZIVNICA: 'BOJNA ČAVOGLAVE' / 

THOMPSONOFOBIJA 
 

Pozivamo vas na predstavljanje knjige akademika Josipa Pečarića 

'BOJNA ČAVOGLAVE' / THOMPSONOFOBIJA 

 

Legendarna Thompsonova pjesma iz Domovinskog rata je 

prihvaćena i kod drugih naroda koji su izloženi agresiji. Tako je 

ona pjesma i branitelja u Ukrajini: 

https://www.youtube.com/watch?v=WrFrLGcRioA  

https://www.youtube.com/watch?v=m2xrwF8SYxs 

  

 
 

Knjigu o - možemo slobodno reći - međunarodnoj himni naroda 

izloženih agresiji predstavit će: 

Dr. sc. Josip Stjepandić, predsjednik HAZUDD-a; 

Dr. sc. Josip Jurčević; 

Davorin Karačić, odvjetnik; 

i autor. 

Predstavljanje će se održati u 17 sati u utorak 8. 3. 2022. u dvorani 

HVIDR-e grada Zagreba, Slovenska ul. 21, Zagreb 

https://hvidra-zagreb.hr/predstavljanje-knjige-akademika-josipa-

pecarica-bojna-cavoglave/ 

https://www.youtube.com/watch?v=WrFrLGcRioA
https://www.youtube.com/watch?v=m2xrwF8SYxs
https://hvidra-zagreb.hr/predstavljanje-knjige-akademika-josipa-pecarica-bojna-cavoglave/
https://hvidra-zagreb.hr/predstavljanje-knjige-akademika-josipa-pecarica-bojna-cavoglave/
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THOMPSON POČASNI GOST NA 

PREDSTAVLJANJU KNJIGE 'BOJNA 

ČAVOGLAVE' / THOMPSONOFOBIJA 

  

Pozivnicu za predstavljanje knjige 'BOJNA ČAVOGLAVE' / 

THOMPSONOFOBIJA treba dopuniti jer je počasni gost Marko 

Perković Thompson: 

Pozivamo vas na predstavljanje knjige akademika Josipa Pečarića 

 

'BOJNA ČAVOGLAVE' / THOMPSONOFOBIJA 

 

Legendarna Thompsonova pjesma iz Domovinskog rata je 

prihvaćena i kod drugih naroda koji su izloženi agresiji. Tako je ona 

pjesma i branitelja u Ukrajini: 

https://www.youtube.com/watch?v=WrFrLGcRioA  

https://www.youtube.com/watch?v=m2xrwF8SYxs 

Knjigu o - možemo slobodno reći - međunarodnoj himni naroda 

izloženih agresiji predstavit će: 

Dr. sc. Josip Stjepandić, predsjednik HAZUDD-a; 

Dr. sc. Josip Jurčević; 

Davorin Karačić, odvjetnik; 

i autor. 

Počasni gost: MARKO PERKOVIĆ THOMPSON 

Predstavljanje će se održati u 17 sati u utorak 8. 3. 2022. u dvorani 

HVIDR-e grada Zagreba, Slovenska ul. 21, Zagreb. 

Hrvatskog branitelja kojega napadaju oni koji nisu željeli hrvatsku 

državu branili smo i do sada knjigama: 

  

https://www.youtube.com/watch?v=WrFrLGcRioA
https://www.youtube.com/watch?v=m2xrwF8SYxs
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1. M. Kovačević i J. Pečarić, Thompson u očima hrvatskih 

intelektualaca – Bilo je i to jednom u Hrvatskoj, Fortuna, Zagreb, 

2008.  
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2. J. Pečarić, Hajka na Thompsona, Zagreb, 2012. 
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3. J. Pečarić, Thompson – pjesmom za Hrvatsku, Zagreb, 2017. Str. 

409. 

  

 
  

Sa predstavljanja ove treće takve knjige u Splitu imamo i 

fotografiju: 
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Godinu dana kasnije Thompson je bio počasni gost na međunarodnoj 

konferenciji MATHEMATICAL INEQUALITIES AND 

APPLICATIONS, ZAGREB, 2018 u povodu mog 70. rođendana. 

Nedavno sam od Marka dobio ovu fotografiju s te konferencije: 
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Na toj konferenciji se moglo čuti da se o meni govori kao o „kralju 

(matematičkih) nejednakosti, ali je HTV odustala od gostovanja dva 

do tri sudionika u Dobro jutro Hrvatska. Samo su snimili razgovore 

s nas trojicom sudionika u otvaranju Konferencije, ali to nisu nikada 

prikazali, a kasnije se ispostavilo da su te snimke izgubili. 

Hrvatska je pobijedila fašističkog agresora na krilima pjesme „Bojna 

Čavoglave“ da bi poslije 2000. došlo do Thompsonofobije što je 

podnaslov ove knjige. 

Postoji i talijanska obrada „Bojne Čavoglave“. 

U Sarajevu je pjevana kao Hej Junaci branitelji 

https://www.youtube.com/watch?v=1-K45YabrhQ  

Poslije su Thompsonu okrenuli leđa. 

Danas oni koji su najviše proganjali Thompsona viču SLAVA 

UKRAJINI.  

I u današnjem „Hrvatskom tjedniku“ ih podučavaju: 

„Slava Ukrajini, po svojoj povijesti i značenju istovjetan je 

starohrvatskom pozdravu Za dom spremni.“ 

(U 'Hrvatskom tjedniku imate niz izvrsnih tekstova o ovoj agresiji. 

Npr. tekst sjajnog hrvatskog kolumniste i pisca Josipa Jovića: 

PUTINOV FAŠISTIČKI BREVIJAR. Već sam naslov nas podsjeća 

na fašističku agresiju Srbije na Hrvatsku.) 

Da, zaboravili su i jedni i drugi. I oni u RH i oni u BiH. 

Ukrajinci – siguran sam – neće:  

https://www.youtube.com/watch?v=WrFrLGcRioA  

https://www.youtube.com/watch?v=m2xrwF8SYxs 

U tri države izložene agresiji su pjevali „Bojnu Čavoglave“. U knjizi 

dajem i kako su to isto radili Crnogorci.  

Zato mislim da sam u pravu kada kažem kako je to međunarodna 

himna naroda izloženih agresiji. 

  

Josip Pečarić  

 
https://bezcenzure.hr/toptema/thompson-pocasni-gost-na-

predstavljanju-knjige-bojna-cavoglave-thompsonofobija/  

  

https://www.youtube.com/watch?v=1-K45YabrhQ
https://www.youtube.com/watch?v=WrFrLGcRioA
https://www.youtube.com/watch?v=m2xrwF8SYxs
https://bezcenzure.hr/toptema/thompson-pocasni-gost-na-predstavljanju-knjige-bojna-cavoglave-thompsonofobija/
https://bezcenzure.hr/toptema/thompson-pocasni-gost-na-predstavljanju-knjige-bojna-cavoglave-thompsonofobija/
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VIDEO – JESTE LI ZNALI DA POSTOJE 

UKRAJINSKE I TALIJANSKE OBRADE 

”BOJNA ČAVOGLAVE”? 
 

6. ožujka 2022. 

 

Fotokreativa: Bjelovar.live 

 

Za dva dana, točnije u utorak, održat će se predstavljanje knjige 

akademika Josipa Pečarića ”Bojna Čavoglave” Thompsonofobija o, 

kako su je već neki prozvali, ” međunarodnoj himni naroda izloženih 

agresiji”. Knjiga će predstavit će Dr. sc. Josip Stjepandić, 

predsjednik HAZUDD-a, Dr. sc. Josip Jurčević i Davorin Karačić, 

inače odvjetnik Marka Perkovića u 17 sati u dvorani HVIDR–e 

Grada Zagreba. 

  

Kad smo već kod ”Bojne Čavoglave”, inače prve i jedne od 

najpoznatijih pjesama pjevača Marka Perkovića Thompsona 

snimljena 1991. godine, podsjetimo da je ista osim u Hrvatskoj 

senzacija i u inozemnim zemljama. 

Tako, primjerice, postoji talijanska i ukrajinska obrada. 

 

Talijanski dragovoljac poginuo za Hrvatsku 

https://bjelovar.live/wp-content/uploads/2022/03/ukrajina.jpg
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U talijanskoj verziji je opjevan Miko Gino Mighero koji je bio 

dragovoljac u Domovinskom ratu na hrvatskoj strani i smrtno je 

stradao. 

Tri godine nakon Thompsona pjesmu je snimio bend Attaco Frontale 

(Frontalan napad), a izašla je na njihovom albumu ”Notti di Rivolta”, 

koju su posvetili upravo poginulom dragovoljcu Domovinskog rata 

Migheru. 

 

Ukrajinska verzija ponovno je postala aktualna nakon što je nedavno 

Putinova Rusija odlučila izvršiti agresiju na Ukrajinu. 

Dok je talijanska verzija gotovo doslovan prijevod originala, 

Ukrajincima se ponajviše svidjela glazba, a stihove su prilagodili 

svojoj situaciji. 

-Stoji Ukrajinac do Ukrajinca, mi smo braća svi, nećete u Donbas 

dok smo živi mi… –kažu Ukrajinci koji proteklih dana trpe 

strahovitu agresiju na svoju zemlju. 

Navodno se ova verzija itekako puno sluša u Ukrajini. 

A naravno, evo i originala. (ika) 

 

 
 

https://bjelovar.live/video-jeste-li-znali-da-postoje-ukrajinske-i-

talijanske-obrade-bojna-cavoglave/  

  

https://www.youtube.com/watch?v=82oBR8la6kk
https://www.youtube.com/watch?v=82oBR8la6kk
https://bjelovar.live/video-jeste-li-znali-da-postoje-ukrajinske-i-talijanske-obrade-bojna-cavoglave/
https://bjelovar.live/video-jeste-li-znali-da-postoje-ukrajinske-i-talijanske-obrade-bojna-cavoglave/
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THOMPSON POČASNI GOST NA 

PREDSTAVLJANJU KNJIGE 'BOJNA 

ČAVOGLAVE' / THOMPSONOFOBIJA 2. 
 

Pozivamo vas na predstavljanje knjige akademika Josipa Pečarića 

'BOJNA ČAVOGLAVE' / THOMPSONOFOBIJA 

  

Legendarna Thompsonova pjesma iz Domovinskog rata je 

prihvaćena i kod drugih naroda koji su izloženi agresiji. Tako je ona 

pjesma i branitelja u Ukrajini: 

https://www.youtube.com/watch?v=WrFrLGcRioA  

https://www.youtube.com/watch?v=m2xrwF8SYxs 

Knjigu o - možemo slobodno reći - međunarodnoj himni naroda 

izloženih agresiji predstavit će: 

Dr. sc. Josip Stjepandić, predsjednik HAZUDD-a; 

Dr. sc. Josip Jurčević; 

Davorin Karačić, odvjetnik; 

i autor. 

Počasni gost: MARKO PERKOVIĆ THOMPSON 

Predstavljanje će se održati u 17 sati u utorak 8. 3. 2022. u dvorani 

HVIDR-e grada Zagreba, Slovenska ul. 21, Zagreb. 

 

Bojna Čavoglave (Ukr. ver) (English translation) 

Artist: Ukrainian Folk (Українська народна пісня i 

фолькєти) •Also performed by: Thompson 

Song: Bojna Čavoglave (Ukr. ver) 

Translations: Chinese, Croatian, English 

+3 more 

Ukrainian/Romanization/Transliteration 

Bojna Čavoglave (Ukr. ver) 

Ой, на сході Батьківщини станемо дружно в бій - 

Будем, браття, боронити славний народ свій! 

Будем, браття, боронити славний народ свій! 

  

Став українець до українця, воїни мужнії - 

Не дамо Донбас чужинцям, доки ми живі! 

https://www.youtube.com/watch?v=WrFrLGcRioA
https://www.youtube.com/watch?v=m2xrwF8SYxs
https://lyricstranslate.com/en/ukranian-folk-song-lyrics.html
https://lyricstranslate.com/en/unknown-artist-ukrainian-bojna-%C4%8Davoglave-ukr-ver-lyrics.html
https://lyricstranslate.com/en/bojna-cavoglave-ukr-ver-cha-wo-ge-la-fu-de-ying-wu-ke-la.html
https://lyricstranslate.com/en/bojna-%C4%8Davoglave-ukr-ver-bojna-%C4%8Davoglave-ukr-ver.html
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Не дамо Донбас чужинцям, доки ми живі! 

  

Летять кулі й автоматні черги (і)звідусіль - 

Всипмо банді колорадів -- хай тремтять усі! 

Всипмо банді колорадів -- хай тремтять усі! 

  

Сепаратиста бий що є сили і у полон бери - 

За свободу і за правду боремося ми! 

За свободу і за правду боремося ми! 

  

Чуйте, найманці російські, верніть Україні Крим - 

Вас дістане наше військо, де б ви не були! 

  

Ой, поспіє Божа правда та й настане час - 

Вільний народ України судитиме вас! 

  

Гей, Нацгвардії солдати, вдарте, щоб ворог втік - 

Батьківщина пам'ятати буде вас повік! 

Батьківщина пам'ятати буде вас повік! 

War against Oppression 

Oh, out east on our Fatherland we stand together in battle - 

We will brothers, defend our glorious nation! 

We will brothers, defend our glorious nation! 

  

Stood a Ukrainian by a Ukrainian, in a courageous battle - 

Not giving up Donbas to a foreigner, while we shall live! 

Not giving up Donbas to a foreigner, while we shall live! 

  

The bullets and automatic fire does fly all around us - 

We'll give their troops a few more rounds -- let them all tremble! 

We'll give their troops a few more rounds -- let them all tremble! 

  

Hit the separatists, while there's strength and take prisoners -10 

For freedom, and for truth we all go into battle! 

For freedom, and for truth we all go into battle! 

  

Hear, Oh Russian mercenaries, return Crimea to Ukraine - 
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Our army will get you where ever you may be! 

  

Oh, God's truth will hasten and in time will come to pass - 

The free people of Ukraine will pass judgement on you! 

  

Hey, national guardsmen soldiers, strike, so the enemy runs - 

The Fatherland will remember you all forever! 

The Fatherland will remember you all forever! 

 

https://lyricstranslate.com 

https://lyricstranslate.com/en/bojna-%C4%8Davoglave-ukr-ver-

battle.html 

  

https://lyricstranslate.com/en/bojna-%C4%8Davoglave-ukr-ver-battle.html
https://lyricstranslate.com/en/bojna-%C4%8Davoglave-ukr-ver-battle.html
https://lyricstranslate.com/en/bojna-%C4%8Davoglave-ukr-ver-battle.html
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KNJIGA O MEĐUNARODNOJ HIMNI 

NARODA IZLOŽENIH AGRESIJI 
 

 
 

Sve vas lijepo pozdravljam i zahvaljujem se što ste došli na 

predstavljanje knjige 'Bojna Čavoglave' / Thompsonofobija. 

Zahvaljujem se HVIDR-i grada Zagreba u čijim prostorijama smo 

danas gosti i predstavljačima koji su vam dobro poznati pa vam ih ne 

trebam posebno predstavljati. To su predsjednik HAZUDD-a dr. sc. 

Josip Stjepandić, dr. sc. Josip Jurčević i odvjetnik Davorin Karačić. 

Posebna zahvalnost ide Croatii Records koja je pomogla u tiskanju 

knjige kao i Branku Hrkaču koji je opet sjajno napravio korice 

knjige.  

Počasni gost današnjeg predstavljanja trebao je biti Marko Perković 

Thompson. Međutim on je danas na sprovodu legendarnom 

branitelju iz Bojne Čavoglave, dakle jednom od onih na prvom spotu 

„Bojne“. To je Božo (Boškan) Matić čija je kuća na izvoru rijeke 

Čikole i doista ima simbolike u tome da je sprovod legendarnog 

branitelja iz Bojne Čavoglave istog dana kada je i predstavljanje 

knjige o legendarnoj Bojni Čavoglave. 

* 
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Današnje predstavljanje se odvija u vrijeme brutalne ruske agresije 

na Ukrajinu pa u pozivu na ovo predstavljanje spominjem kako 

predstavljamo knjigu o međunarodnoj himni naroda izloženih 

agresiji. To je dano i u najavi na službenom portalu Marka Perkovića 

Thompsona: 

https://www.facebook.com/marko.perkovic.thompson  

Evo dva komentara: 

Marija Žura 

Nažalost, opet je vrijeme za ovu tako nadahnutu, snažnu, herojstvom 

prožetu, Markovu pjesmu...sada je i ukrajinski borci pjevaju kao 

svoju himnu! Kad to čovjek čuje, srce puca! 

Ruzsa Perick 

Napokon knjiga za Markovo djelo, za sva srca koja su ga doživjela 

i sačuvala u sebi, za temeljno pravo obrane svog doma. 

Internacionalna himna, točno!  

Zapravo ruska agresija je počela 2014. godine i mediji u RH su u 

veljači 2015. pisali o tome kako su Ukrajinci prepjevali 'Bojnu 

Čavoglave': 

Videospot je napravljen montažom snimaka ukrajinskih snaga 

sigurnosti koje su emitirane na televiziji. 

https://narod.hr/svijet/video-ukrajinci-prepjevali-cavoglave  

Već 13. 02. 2015. objavljen je tekst u kome se iz naslova može 

prepoznati da su Thompson i njegovi suradnici svjesni činjenice da 

'Bojna Čavoglave' nije samo u Domovinskom ratu bila pjesma koja 

je ledila krv u venama fašističkih agresora već postaje himna svih 

naroda izloženih agresiji: 

THOMPSON ODUŠEVLJEN ŠTO “BOJNA ČAVOGLAVE” 

GRMI I UKRAJINOM: NJENA SNAŽNA PORUKA JE 

UNIVERZALNA 

Evo početka tog teksta:  

Odu naše Čavoglave u svijet – domoljubna poruka Marka Perkovića 

Thompsona ispjevana u antologijskoj hrvatskoj budnici “Bojna 

Čavoglave” postala je himna i u ratom zahvaćenoj Ukrajini. 

U vihoru Donbasa, istočne regije koju domaći nazivaju srcem svoje 

zemlje, Thompsonova “Bojna Čavoglave” u prilagođenoj verziji ori 

se među ukrajinskim vojnicima, dižući im moral, jačajući snagu 

zajedništva, dajući im poruku da izdrže. U Ukrajini je dobila i svoj 

https://www.facebook.com/marko.perkovic.thompson
https://www.facebook.com/marija.zura.9?comment_id=Y29tbWVudDo0ODY5NjkyNjI5OTk0MDJfNDg3MTM3MzA5NjQ5MjY0&__cft__%5b0%5d=AZUbTjuXAnmWVCsXeZLeLvCHCPytBStSA3zfBS8jFIobxieBbipHjSS-Xu_VtiG-VMo1M8traP_36ml4qXAPzo04av6zf4VYH5jn3i4qYrQfCht_Efk-tsaO-rdhbFBZqw3b_jgTOZRcsl2RaJmqdamMDY2tv3Jb-MUoFTAdkwgDNw&__tn__=R%5d-R
https://narod.hr/svijet/video-ukrajinci-prepjevali-cavoglave
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jurišni naslov “Mi smo najjači”; iza njezina prepjeva stoji bend 

“Krivogradski glazbeni talenti”, i od samog pojavljivanja dobila je 

status hita! 

“Kako nas takvo što ne bi radovalo. Pa to je pokazalo snagu 

Markove skladbe, koja je i u Hrvatskoj, od prvog pojavljivanja u 

Domovinskom ratu, postala simbol borbe za slobodu hrvatskog 

naroda. Snažna poruka koju nosi lako se može vezati uz svaki 

napaćeni narod koji se, kao i mi 90-ih, borio za svoju slobodu. Drago 

nam je da se prenosi preko usta Ukrajinaca, njihovih ratnika, kao 

simbol vjere u bolje i slobodno sutra. Na kraju krajeva, na “Bojnu 

Čavoglave”, pjesmu s karakterom, i danas na svim Thompsonovim 

koncertima nastane neviđena atmosfera. I to pokazuje njezinu 

svevremenost”, kaže pjevačev menadžer Zdravko Barišić 

za Slobodnu Dalmaciju. 

U daljem tekstu spominje se da se „Bojna Čavoglave” pjeva i na 

Kosovu a u raznim verzijama izvodi i u Poljskoj, a prepjevao ju je i 

jedan njemački band.  

https://www.sloboda.hr/thompson-odusevljen-sto-bojna-cavoglave-

grmi-i-ukrajinom-njena-snazna-poruka-je-univerzalna/  

Spomenimo da su „Bojnu“ u vrijeme Domovinskog rata prepjevali i 

branitelji iz Bjelovara i Imotskog, a posebno u Bosni i Hercegovini 

(Orašje, Široki Brijeg, Bihać. Jajce, Sarajevo), pa čak i u Italiji: 

 

 
https://www.youtube.com/watch?v=14XceuK-FUU  

 

http://www.slobodnadalmacija.hr/Spektakli/tabid/79/articleType/ArticleView/articleId/274692/Default.aspx
https://www.sloboda.hr/thompson-odusevljen-sto-bojna-cavoglave-grmi-i-ukrajinom-njena-snazna-poruka-je-univerzalna/
https://www.sloboda.hr/thompson-odusevljen-sto-bojna-cavoglave-grmi-i-ukrajinom-njena-snazna-poruka-je-univerzalna/
https://www.youtube.com/watch?v=14XceuK-FUU
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Pitam se je li spoznaja da je „Bojna Čavoglave“ postala već tada 

himna naroda izloženih agresiji utjecalo na odluku da se Thompsona 

pozove u Knin za dan pobjede i onda se napadne „Bojna“? Znakovito 

je da je HOS napadnut tek godinu dana kasnije. 

Znamo da su svjetski moćnici podržavali naci-fašističku srpsku 

agresiju na Hrvatsku koja se opravdavala tvrdnjama da su branitelji 

Ustaše a država Tuđmanova ustaška država. Hrvatske vlasti poslije 

smrti HRVATSKOG predsjednika akademika Franje Tuđmana 

poslušno izvršava želje svjetskih moćnika koji nisu željeli hrvatsku 

državu pa je Thompson i „Bojna Čavoglave“ na udaru sve do 

današnjih dana. 

Vidimo da na isti način Putin opravdava svoju zločinačku agresiju 

na Ukrajinu i traži DENACIFIKACIJU Ukrajine. 

Međutim tu postoji i dodatna poruka jer je agresija na Ukrajinu 

izvršena – navodno - zbog želje Ukrajinaca da njihova zemlja uđe u 

NATO i EU. 

Drugim riječima Putin tvrdi da je to nacizam pa su – zapravo - i 

zapadne zemlje fašističke zemlje. Podržavali su naci-fašističku 

agresiju na Hrvatsku i sada im se Putin ruga tvrdeći da su oni nacisti. 

A u toj igri velikih strada prijateljski ukrajinski narod. Poslije 

Gladomora i Staljina sada imaju Putina i razaranja svojih domova i 

domovine. 

A „Bojna Čavoglave“ nosi u sebi univerzalnu poruku da se narodi 

moraju hrabro izboriti za svoju slobodu. Veliki će se ponašati u 

skladu s njihovim interesima. 

Josip Pečarić 

ZANIMLJIVOST S PREDSTAVLJANJA: Knjigu o članu 

inicijalnog kruga Tuđman 100 napisao je drugi član inicijalnog 

kruga, a predstavili su je tri člana istog kruga. U publici su bili 

osnivači inicijalnog kruga Stjepan Tuđman i Bosiljko Mišetić kao i 

glasnogovornik Željko Olujić.  

Puno Tuđmanista - vjerojatno su to svi nazočni na predstavljanju. 

Uskoro će se svi koji žele moći upisati sami u taj krug. Jer 

Tuđmanista ima puno. 
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Fotografije: Branko Hrkač 

 
https://narod.hr/kultura/nova-knjiga-akademika-pecarica-bojna-

cavoglave-thompsonofobija-thompson-na-udaru-sve-do-danas  

https://narod.hr/kultura/nova-knjiga-akademika-pecarica-bojna-cavoglave-thompsonofobija-thompson-na-udaru-sve-do-danas
https://narod.hr/kultura/nova-knjiga-akademika-pecarica-bojna-cavoglave-thompsonofobija-thompson-na-udaru-sve-do-danas
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https://bezcenzure.hr/vlad/knjiga-o-medunarodnoj-himni-naroda-

izlozenih-agresiji/  

https://www.hkv.hr/izdvojeno/vai-prilozi/p-r/peari-josip/39238-

knjiga-o-medunarodnoj-himni-naroda-izlozenih-agresiji.html  

https://www.youtube.com/watch?v=vFUErrdmqNo  

https://twitter.com/Sokolov_krik/status/1501914198812631045?ref

_src=twsrc%5Etfw  

 

Jedan komentar s Portala HKV-a: 

Đuro •  

Velika i pobjednička 'mirnodopska bitka' akademika Pečarića. 

Himna ili oda, a i koračnica, budnica - 'bojna Čavoglave', je odigrala 

u DR veliku stvar. Oko 100 tisuća kazeta se vrtjelo u samovozima i 

na crti 'do' veliko-partizanskočetničke okupacijske zone, i u 

legendarnoj HRVATSKOJ VOJSCI, u pobjedi velikosrpskog 

fašizma. Moral, vojni i psihološki, strateški, za Hrvate i do Marsa, a 

za četnike - nekoliko vrsta u formacijama (JNA, beli orlovi četnika 

Šešelja, Martićevci, Hadžićevci i sl;) 'vanvejtiket' i zečevska 

bežanija, u kompletu, četnika. 

  

https://bezcenzure.hr/vlad/knjiga-o-medunarodnoj-himni-naroda-izlozenih-agresiji/
https://bezcenzure.hr/vlad/knjiga-o-medunarodnoj-himni-naroda-izlozenih-agresiji/
https://www.hkv.hr/izdvojeno/vai-prilozi/p-r/peari-josip/39238-knjiga-o-medunarodnoj-himni-naroda-izlozenih-agresiji.html
https://www.hkv.hr/izdvojeno/vai-prilozi/p-r/peari-josip/39238-knjiga-o-medunarodnoj-himni-naroda-izlozenih-agresiji.html
https://www.youtube.com/watch?v=vFUErrdmqNo
https://twitter.com/Sokolov_krik/status/1501914198812631045?ref_src=twsrc%5Etfw
https://twitter.com/Sokolov_krik/status/1501914198812631045?ref_src=twsrc%5Etfw
https://disqus.com/by/disqus_WXPYIGo4zp/
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O PREDSTAVLJANJU KNJIGE 'BOJNA 

ČAVOGLAVE' / THOMPSONOFOBIJA 

(INICIJALNI KRUG TUĐMAN 100) 

 
Na vijestima CMC-a su dan nakon predstavljana dali reportažu o 

tome. Ona se može naći na Youtube.u ali i na Thompsonovim 

stranicama: 

 

Marko Perković Thompson 

U prostorijama HVIDRE grada Zagreba predstavljena je nova knjiga 

akademika Josipa Pečarića 'Bojna Čavoglave / Thompsonofobija'. 

Poznatom matematičaru ovo je četvrta knjiga o najtiražnijem 

hrvatskom glazbeniku i dragovoljcu Domovinskog rata, Marku 

Perkoviću Thompsonu  

(2008.: "Thompson u očima hrvatskih intelektualaca",  

2012.: "Hajka na Thompsona",  

2017.: "Thompson: pjesmom za Hrvatsku"). 

 

 
https://www.youtube.com/watch?v=vFUErrdmqNo 

 

Uz autora knjige na predstavljanju su sudjelovali predsjednik 

HAZUDD-a dr. sc. Josip Stjepandić, dr. sc. Josip Jurčević te 

odvjetnik Davorin Karačić. 

https://www.facebook.com/marko.perkovic.thompson?__cft__%5b0%5d=AZWd8OHyal7bn8M_NXpzZpxfDc8UGkdyRDSg_G1W0vjkAh0BMftZzoZ2UoFnb_VsJfc5Lb-TUkJKYWDskJ-V7IjGM7BVTFgDtSlgKtyW66N7RATB9g7Y6qAUyxLNDEIZzv8bqvIQUeIssQo7KPW64R4mnp5fTAPjHsxTtniKKtmRwg&__tn__=-UC%2CP-R
https://www.youtube.com/watch?v=vFUErrdmqNo


216                                DAVORIN KARAČIĆ 

 

 

Kako je pjesma prepjevana na nekoliko stranih jezika, autor u knjizi 

navodi da je Thompsonov ratni hit „Bojna Čavoglave“ postao 

svojevrsna himna naroda izloženih agresiji budući da pjesma u sebi 

nosi univerzalnu poruku da se narodi moraju hrabro izboriti za svoju 

slobodu. 

 

Neki komentari s Thomsonovog facebook- 

 

Mirjana Marusic 

MARKO JE PONOS LIJEPE NAŠE I SVIH DOMOLJUBA NA 

KUGLI ZEMALJSKOJ. SAMO TAKVI DIVNI LJUDI TO 

PREPOZNAJU KAO NAS DIVNI AKADEMIK PECARIC KOJI O 

TOME PIŠE I POMAŽE I MARKU I SVIMA NAMA DA JE NAŠA 

DOMOVINA HRVATSKA NA PRVOM MJESTU I DA ĆEMO JE 

UVIJEK BRANITI OD SVEGA KAO I 90-TIH, A PJEVATI JOJ 

DO NEBA. HVALA MARKO I HVALA GOSP. PECARIC I 

HVALA SVIM HRVATIMA KOJI TO CIJENE I POŠTUJU. 

Gordana Strunjak 

Svakom čovjeku koji brani svoje ova pjesma, rijeci, Markov grleni 

glas i poziv na obranu na kojem god jeziku ,daje istinsku snagu 

čovjeku koji je obeshrabren, umoran ,daje vjeru u pobjedu, sa tom 

pjesmom pobjeđuju, vjera u sebe i vjera u Boga, hvala 

Vjekoslav Krizanovic 

JOSOPE PEĆARIĆU veliki i slavni sine ovog umornog Hrvatskog 

naroda , molim dragog Boga da ti da dobro zdravlje i još puno godina 

sretnog života . 

Hrnjak Claudia 

I na španjolskom molim !! 

Dorijan Škofić 

Hrnjak Claudia Se presentó un nuevo libro del científico Josip 

Pečarić 'La batalla de Čavoglav / Thompsonophobia' en el edificio 

HVIDRA en Zagreb. Para el famoso matemático, este es el cuarto 

libro sobre el músico croata más popular y voluntario de la Guerra 

Popular, Marko Perković Thompson. 

"2008:" Thompson en los ojos de los intelectuales croatas ", 

2012: "Ataque a Thompson", 

2017: "Thompson: una canción para Croacia"). 

https://www.facebook.com/gordana.strunjak.5?comment_id=Y29tbWVudDo0OTExOTI5NDI1NzcwMzRfNDkxMjgxNjc5MjM0ODI3&__cft__%5b0%5d=AZVpXIs8xDlki5x3ZGm_l1jvM8VDoynmfySM0eHjOqvKtUc-Zzr1cXbhu7RaJtYkxS0W261XfNuPd8mBD-InYzHDUoxMGng8xAKs_bYMkhnkcUhBkO2oXKhuttzwF64K4t9mU2gEhDS164rH1jPyXNya5xnsYKo1342shPkn44qwPg&__tn__=R%5d-R
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Junto al autor del libro, a la presentación asistió el Presidente de 

HAZUDD, Dr. Sc. Josip Stjepandić, Ph.D. Josip Jurčević y el 

abogado Davorin Karačić. 

Dado que la canción se cantó en varios idiomas extranjeros, el autor 

del libro afirma que el éxito de guerra de Thompson, "Battle of 

Čavoglava", se convirtió en una especie de himno de las naciones 

expuestas a la agresión, porque la canción transmite el mensaje de 

que las naciones deben luchar con valentía por su libertad 

Mirjana Okun 

Bila mi je čast biti na ovom mjestu sa ovim ljudima. 

 
 

Zorica Gregurić 
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S našim dragim Akademikom Josipom Pečarićem ponovno na istom 

mjestu s novom knjigom. Bila je odlična i poučna promocija. Hvala 

ti na tvojoj upornosti i plodonosnom radu. Privilegija je poznavati te! 

 

 
https://thompson.hr/  

https://www.facebook.com/marko.perkovic.thompson  

https://ar-ar.facebook.com/marko.perkovic.thompson  

 

Napomena: Zorica Gregurić je predsjednica Udruge Zagrebački 

Dragovoljci Branitelji Vukovara sudjelovala je u predstavljanju 

mojih knjiga, njena udruga je bila i suizdavač nekih mojih knjiga. 

 

https://thompson.hr/
https://www.facebook.com/marko.perkovic.thompson
https://ar-ar.facebook.com/marko.perkovic.thompson
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O toj prethodnoj mojoj knjizi o Thompsonu pogledajte njen prilog: 

https://zdrug.hr/vijesti/hrvatska/predstavljanje-knjige-thompson-

pjesmom-hrvatsku/  

Sudjelovala je i u predstavljanju moje knjige „Dnevnik u znaku Za 

dom spremni“ kada je počasni gost bio Damir Markuš: 

 

 
Zorica Gregurić i Damir Markuš 

Markuš je bio nazočan i na predstavljanju ove knjige o Thompsonu. 

 

Govor Josipa Stjepandića objavljen je na više portala: 

https://zdrug.hr/vijesti/hrvatska/predstavljanje-knjige-thompson-pjesmom-hrvatsku/
https://zdrug.hr/vijesti/hrvatska/predstavljanje-knjige-thompson-pjesmom-hrvatsku/
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https://hrvatskonebo.org/2022/03/09/dr-josip-stjepandic-izlaganje-

u-povodu-predstavljanje-knjige-thompsonofobija-8-3-22/  

https://bezcenzure.hr/iseljenistvo/izlaganje-u-povodu-

predstavljanje-knjige-thompsonofobija/  

https://www.dragovoljac.com/index.php/razno/29862-dr-

stjepandic-izlaganje-u-povodu-predstavljanja-knjige-

thompsonofobija  

https://www.hkv.hr/izdvojeno/vai-prilozi/ostalo/prilozi-

graana/39256-j-stjepandic-o-knjizi-thompsonofobija.htm 

Jedan komentar s Portala HKV-a: Đuro  

Genijalni g. Stjepandić. 

 

Moj govor je objavljen na: 

https://narod.hr/kultura/nova-knjiga-akademika-pecarica-bojna-

cavoglave-thompsonofobija-thompson-na-udaru-sve-do-danas  

https://bezcenzure.hr/vlad/knjiga-o-medunarodnoj-himni-naroda-

izlozenih-agresiji/  

https://www.hkv.hr/izdvojeno/vai-prilozi/p-r/peari-josip/39238-

knjiga-o-medunarodnoj-himni-naroda-izlozenih-agresiji.html  

https://www.youtube.com/watch?v=vFUErrdmqNo  

https://twitter.com/Sokolov_krik/status/1501914198812631045?ref

_src=twsrc%5Etfw  

Jedan komentar s Portala HKV-a: Đuro  

Velika i pobjednička 'mirnodopska bitka' akademika Pečarića. 

Himna ili oda, a i koračnica, budnica - 'bojna Čavoglave', je 

odigrala u DR veliku stvar. Oko 100 tisuća kazeta se vrtjelo u 

samovozima i na crti 'do' veliko-partizanskočetničke okupacijske 

zone, i u legendarnoj HRVATSKOJ VOJSCI, u pobjedi velikosrpskog 

fašizma. Moral, vojni i psihološki, strateški, za Hrvate i do Marsa, a 

za četnike - nekoliko vrsta u formacijama (JNA, beli orlovi četnika 

Šešelja, Martićevci, Hadžićevci i sl;) 'vanvejtiket' i zečevska 

bežanija, u kompletu, četnika. 

Jedino su na Portalu HKV-a dali i dio: 

ZANIMLJIVOST S PREDSTAVLJANJA: Knjigu o članu inicijalnog 

kruga Tuđman 100 napisao je drugi član inicijalnog kruga, a 

predstavili su je tri člana istog kruga. U publici su bili osnivači 

https://hrvatskonebo.org/2022/03/09/dr-josip-stjepandic-izlaganje-u-povodu-predstavljanje-knjige-thompsonofobija-8-3-22/
https://hrvatskonebo.org/2022/03/09/dr-josip-stjepandic-izlaganje-u-povodu-predstavljanje-knjige-thompsonofobija-8-3-22/
https://bezcenzure.hr/iseljenistvo/izlaganje-u-povodu-predstavljanje-knjige-thompsonofobija/
https://bezcenzure.hr/iseljenistvo/izlaganje-u-povodu-predstavljanje-knjige-thompsonofobija/
https://www.dragovoljac.com/index.php/razno/29862-dr-stjepandic-izlaganje-u-povodu-predstavljanja-knjige-thompsonofobija
https://www.dragovoljac.com/index.php/razno/29862-dr-stjepandic-izlaganje-u-povodu-predstavljanja-knjige-thompsonofobija
https://www.dragovoljac.com/index.php/razno/29862-dr-stjepandic-izlaganje-u-povodu-predstavljanja-knjige-thompsonofobija
https://disqus.com/by/disqus_WXPYIGo4zp/
https://narod.hr/kultura/nova-knjiga-akademika-pecarica-bojna-cavoglave-thompsonofobija-thompson-na-udaru-sve-do-danas
https://narod.hr/kultura/nova-knjiga-akademika-pecarica-bojna-cavoglave-thompsonofobija-thompson-na-udaru-sve-do-danas
https://bezcenzure.hr/vlad/knjiga-o-medunarodnoj-himni-naroda-izlozenih-agresiji/
https://bezcenzure.hr/vlad/knjiga-o-medunarodnoj-himni-naroda-izlozenih-agresiji/
https://www.hkv.hr/izdvojeno/vai-prilozi/p-r/peari-josip/39238-knjiga-o-medunarodnoj-himni-naroda-izlozenih-agresiji.html
https://www.hkv.hr/izdvojeno/vai-prilozi/p-r/peari-josip/39238-knjiga-o-medunarodnoj-himni-naroda-izlozenih-agresiji.html
https://www.youtube.com/watch?v=vFUErrdmqNo
https://twitter.com/Sokolov_krik/status/1501914198812631045?ref_src=twsrc%5Etfw
https://twitter.com/Sokolov_krik/status/1501914198812631045?ref_src=twsrc%5Etfw
https://disqus.com/by/disqus_WXPYIGo4zp/
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inicijalnog kruga Stjepan Tuđman i Bosiljko Mišetić kao i 

glasnogovornik Željko Olujić.  

Puno Tuđmanista - vjerojatno su to svi nazočni na predstavljanju. 

Uskoro će se svi koji žele moći upisati sami u taj krug. Jer 

Tuđmanista ima puno. 

I doista je bilo pita tko su do sada članovi i kako se mogu i drugi 

upisati. 

Evo odgovora: 

 
Pozivamo sve poklonike prvog hrvatskog predsjednika dr. Franje 

Tuđmana da se odazovu našem pozivu i svojim sudjelovanjem 

uveličaju ovu veliku obljetnicu, za sve informacije možete se nam se 

javiti putem ove Facebook stranice ili na mail 

adresu:inicijalni.krug@gmail.com. Donosimo i popis članova 

Inicijalnog kruga Tuđman 100 , koji je sastavljen od ljudi različitog 

spektra zanimanja i područja interesa. Neki od njih bili su suradnici 

predsjednika, dok su neki u vrijeme njegovog mandata još bili 

školarci. Svima njima predsjednik je bio i ostao moralna, ali i 

državnička te politička veličina te su stoga svojom podrškom i 

angažmanom odlučili podržati ovu Inicijativu. 

 

ČLANOVI INICIJALNOG KRUGA TUĐMAN 100 ZA 

OBILJEŽAVANJE 100-te OBLJETNICE ROĐENJA PRVOG 

HRVATSKOG PREDSJEDNIKA I UTEMELJITELJA 

SUVERENE HRVATSKE DRŽAVE DR. FRANJE TUĐMANA 

 

Ivan Aralica 

Mato Artuković 

Stjepo Bartulica 

Ante Beljo 

Raza Bukvić 

Toni Cetinski 

mailto:adresu%3Ainicijalni.krug@gmail.com
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Andrea Černivec 

Mile Čuk 

Đuro Dečak 

Branko Dilberović  

Davor Domazet-Lošo 

Tom Držić 

Mladen Gložinić 

Željko Gredičak 

Vinko Grubišić 

Andrija, dr. Hebrang 

Hrvoje Hitrec 

Zvonimir Hodak 

Milan Ivkošić 

Jela Jozeljić 

Josip Jurčević 

Neven Jurica 

Bernardo Jurlna 

Ibrica Jusić 

Ivan Kapular 

Davorin Karačić 

Vlado Košić 

Štefina Kovač 

Mate Kovačević 

Kuzma Kovačić 

Ivan Kujundžić 

Andrej Kuželički 

Jasna dr. Lesić 

Ivica Marijančić 

Antun Mateš 

Mirko Mihalj 

Marko Miljanić 

Ljerka Mintas-Hodak 

Bosiljko Mišetić 

Željko Olujić 

Viktor Pavić 

Josip Pečarić 

Ivan Penava 
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Marko Perković-Thompson 

Ivan Radić 

Željko Sačić 

Jakov Sedlar 

Marin Sopta 

Josip Stjepandić 

Višnja Strenja 

Stjepan Šešelj 

Stjepan Šterc 

Ivan Tolj 

Stjepan Tuđman 

Nera Kristina Tuđman 

Darko Tuđman 

Zlatko Vitez 

 

AUTOR LOGOTIPA INICIJALNOG KRUGA TUĐMAN 100 JE 

AKADEMIK KUZMA KOVAČIĆ 

 

Od srca zahvaljujemo našem članu, akademiku Kovačiću na ideji i 

realizaciji logotipa Inicijalnog kruga Tuđman 100. 

Kuzma Kovačić hrvatski je kipar, rođen 1952. na Hvaru. 

Redoviti je profesor kiparstva na Umjetničkoj akademiji u Splitu, a 

redoviti član Hrvatske akademije znanosti i umjetnosti postaje 2020. 

godine. Profesor Kovačić autor je brojnih kiparskih djela u javnim 

prostorima u Hrvatskoj te Bosni i Hercegovini, među kojima se 

posebno ističe prva velika kiparska narudžba za hvarsku katedralu: 

portreti renesansnih pjesnika Petra Hektorovića i Hanibala Lucića, 

nove brončane vratnice te središnji oltar. 1993 pobjeđuje na natječaju 

za oblikovanje kovanog novca Republike Hrvatske i za Oltar 

domovine na zagrebačkom Medvedgradu. Autor je i najvećeg 

spomenika prvom hrvatskom predsjedniku, za koji on sam kaže da 

svjedoči o duhovnoj veličini predsjednika, a predstavlja kip živoga 

Tuđmana, onoga koji ostaje s nama. 

Napomene. U četvrtak treba biti na Z1 televiziji emisija Branitelji 

danas posvećena Predstavljanju. 

Knjige se mogu kupiti u prodavaonicama Croatia Recordsa. 

Josip Pečarić  
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ODGOVOR STIJEPU MIJOVIĆU KOČANU 

 
Dragi Stijepo, 

Zahvaljujem Ti se na Tvom e-mailu: 

 

Dragi Joško, hvala za širenje istine i s moje skromne strane! 

Molim Te, obitelji Nikole Štedula prenesi moju iskrenu sućut. 

Upoznao sam ga, bio je drag čovjek, još draži zbog njegove znane 

nam sudbine: posvetio je život postojanju hrvatske države, a ubio ga 

je, istina neuspjelo, samo zato jer se istaknuto intelektualno borio za 

hrvatsku državu, naš zemljak, Udbaš, fukara i zločinac kojega su 

drugi fukare i zločinci u hrvatskom sudstvu zbog toga kriminalnog 

čina nagradili slobodom! 

Dan ranije ovaj svijet je napustio i Igor Mandić, moj književnički 

kolega; i njegovoj Slavici upućujem iskrenu sućut. 

I Mandića sam poznavao; kad je tiskana moja prva knjiga 

Ispovjedaonica (1969.) koja je bila drugačija od tadašnje 

razlogovske poetske makulature, jedini Mandić je u Vjesniku izrekao 

pozitivan sud o njoj! Pamtim to intelektualno i profesionalno 

poštenje, i tada „uz dlaku“! 

Nešto drugo sam primijetio. 

Jučer su o Igoru Mandiću u 24 sata objavljene četiri stranice i šest 

fotografija, s naslovnicom sedam. Jedna velika na cijeloj stranici i 

još jedna velika na pola druge stranice.  

U istim novinama danas o Nikoli Štedulu objavljena je u dnu lijeve 

stranice, znači na najneistaknutijemu mjestu, na uskom stupcu 

kratka, kratko i „proširena vijest“ s fotografijicom koja nije veća od 

poštanske marke. 

Ne komentiram to, jasno je sve i bez komentara. 

Jutros (16/3/22) na internetu foto-vijest: prekrasna mlada 

Ruskinjica, nasmijana, uistinu dražesna izgleda, „nađena je mrtva u 

kovčegu jer je rekla da je Putin psihopata“. 

Ja ne bih bio ja da nisam napisao sonet o tomu, da i tako to ostane 

zapasano. 

Mrtva pronađena jutros u kovčegu 

Ruskinjica lijepa iz javnog zanata 
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Piše da je rekla „Putin psihopata“ 

I narugala se bolesnomu Egu 

 

Milijuni već su od njega u bijegu 

Diktator za grkljan i svoj narod hvata 

Jednoga će dana doći do prevrata 

Ljudi novom će se okrenut biljegu 

 

Konteso sjećam se nismo smjeli reći 

„Daksa“ pogubljenih ni „diktator Tito“ 

Niti „Huda jama“ „Za Dom spremni“ ni to 

 

Sad spremaju zakon da se to zabrani 

I ovdje tiranski i na našoj strani 

Da utrne „plamen istine“ na svijeći 

(16/3/22) 

 

Molim Te, proslijedi gdje god možeš, hvala! 

 

Da, ja sam još 25. 2. 2022. u pismu ruskom veleposlanstvu, koje sam 

poslao i kolegama s RUDN (Moskva), prekinuo suradnju s tim 

sveučilištem zbog agresije Rusije na Ukrajinu. Uspio sam i 

promijeniti adresu na jednom svom radu koji je tada išao u tisak.  

Bilo mi je drago vidjeti da su slično postupili i mnogi drugi.  

Istina meni je bilo jednostavnije jer je prošla godina bila doista 

neobična. Poslije njihovog pisma s uputama kako potpisivati 

Sveučilište uslijedila je neobična prepiska zbog koje sam više puta 

htio prekinuti tu suradnju i podrugljivo reagirao na neke njihove 

'probleme' oko novog ugovora o suradnji. Izgovori su im bili smiješni 

jer sam na svjetskoj bazi Scopus bio na prvom mjestu po broju 

znanstvenih radova među 6,138 znanstvenika tog sveučilišta iz 

Moskve. Rugao sam su i njihovom ministru znanosti jer su se i na 

njega pozivali u toj prepisci u kojoj su tražili načina kako da me 

zadrže kao suradnika. Ipak je samo stotinjak njihovih znanstvenika 

imalo u cijelom životu više znanstvenih radova na Scopusu od broja 

mojih znanstvenih radova u prošloj godini. 
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Istina mene je i zabavljala činjenica da neki urednici matematičkih 

časopisa u svojim e-mailima koje su mi slali vjeruju da je Sveučilište 

u Zagrebu u Rusiji. Jedno takovo pismo je dano i u mojoj knjizi: 

J. Pečarić, Ruski znanstvenik u RH, Portal dragovoljac.com;  

http://www.dragovoljac.com/images/minifp/ruskiznanstvenik.pdf 

Na str. 40. imamo jedan takav e-mail na adresu: Dr. Josip  

Pe cario, Faculty of Textile Technology University of Zagreb, 

Russia 

Knjigu su na portalu stavili 26. 2. 2021. s najavom koja sve 

objašnjava: 

Knjiga o uspješnoj osveti Vlasti zbog obrane 'Bojne Čavoglave'. 

Kao što Ti u svom sonetu spominješ ZDS, ja sam knjigu najavio s 

takvom tvrdnjom. 

A sada u svijetu poneko misli da je Sveučilište na kojem nisam želio 

biti profesor emeritus da je u Rusiji jer se mene vodi kao ruskog 

znanstvenika. Iako se radi o relativno mladoj izdavačkoj kući bilo mi 

je zanimljivo što su e-maili stizali od kolega iz SAD-a i Velike 

Britanije kojima je adresa bila Rusija. Ja i mnogi drugi prekidam 

suradnju sa ruskim sveučilištem a oni nude suradnju meni misleći da 

sam u Rusiji. 

Još prije ove agresije Rusije na Ukrajinu zasmetalo me je kada su u 

Rusiju počeli svrstavati i izdavačku kuću „Element“, koja je sama 

imala problema zbog toga što izdaju moje časopise koji su također 

nepodobni jer su svih četiri u svjetskim bazama pa se čak znaju 

drznuti biti Q1 časopisi. (Tim časopisima-'žrtvama' sam posvetio 

knjigu: J. Pečarić, Je li političarima kriva matematika? Zagreb, 2019, 
pp. 317.)  
U tekstu O KNJIZI 'BOJNA ČAVOGLAVE' / 

THOMPSONOFOBIJA dao sam takav e-mail Global jornal-a od 10. 

03. 2022. Nisam ni do sada odgovarao na takve e.maile i tek sam sa 

svrstavanjem „Elementa“ u Rusiju počeo razmišljati i o toj opciji, 

kada je stigla „požurnica“ (13. 03. 2022.). Jučer sam im odgovorio 

spominjući Ukrajinu: 

On Mon, Mar 14, 2022 at 10:07 PM Josip Pecaric 

<pecaric@element.hr> wrote: 

Dear Dr. Marcia P. Correa, 

http://www.dragovoljac.com/images/minifp/ruskiznanstvenik.pdf
https://www.dragovoljac.com/index.php/pecaric/25184-bojna-cavoglave
mailto:pecaric@element.hr
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Do you mean Josip Pečarić from Zagreb, Croatia? Element – d.o.o. 

za nakladništvo is in Zagreb, Croatia. 

I can see in your letter that you put Element in Russia - with respect 

to Russian aggression on Ukraine, it seams to me as a provocation 

or joke. 

After this aggression my cooperation with RUDN University is 

interrupted. 

In any case, I retired in Zagreb 4 years ago. 

Best regards, 

Academician Josip Pečarić 

Croatian Academy of Scienes and Arts 

 
Nije im bilo važno što sam spomenuo rat u Ukrajini i vrlo brzo sam 
dobio odgovor: 
 

Subject:  Re: Follow Up with reference to Refinement of Discrete 

Lahuribari C Inequality and Applications on Csiszar 

Divergence 

Date:  Tue, 15 Mar 2022 11:53:07 +0530 

From:  Dr. Kelly L. Forte, GJSFR 

<chiefauthor@journalofscience.org> 

To:  Josip Pecaric <pecaric@element.hr> 

 

Dear Dr. Pecaric, 

May I ask you to get the blessings and essence of your experience? I 

would like to cordially invite you as the honorable member of the 

Advisory Assembly. 

The Advisory Assembly is the supreme board of the organization. 

This is expected to advise and reshape in a powerful manner to 

enhance research activities and collaborations.  

We will optimize things such that we will reach out to you 

occasionally.  

Dr. Marian C. Miller  

Asst. Editor, GJSFR, Global  
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Besmisleno mi je bilo da im objašnjavam što je to rat i da smo ne 
tako davno imali sličnu agresiju na Hrvatsku pa sam samo zahvalio 
na pozivu i pozvao se na umirovljenje i zauzetost u „Elementu“. 
Tako je – nadam se – završila ta priča u kojoj je niz editora te 
izdavačke kuće vjerovalo da je Zagreb, Tekstino-tehnološki fakultet 
i Element u Rusiji. 
Ostaje zanimljivost da sam postao 'ruski znanstvenik' zato što su 
hrvatski političari slijedeći želje svjetskih moćnika napadali 
Thompsona i 'Bojnu Čavoglave' navodno zbog ZDS, a danas svi 
složno uzvikuju „Slava Ukrajini“ – pozdrav koji ima sličnu sudbinu 
kao i ZDS. 
Bitna je razlika što su vlasti u Ukrajini dozvolili taj pozdrav, a vlasti u 
RH nisu ZDS i pitanje je kada će im svjetski moćnici to i dozvoliti. Ne 
vjerujem da se oni smiju usuditi to uraditi bez njihove dozvole. 
Zato mi mnogo više znače mišljenja onih koji se usude. Npr. na 
facebooku Matka Perkovića Thompsona jedan od takvih komentar 
je: 
Mirjana Marusic 

MARKO JE PONOS LIJEPE NAŠE I SVIH DOMOLJUBA NA 

KUGLI ZEMALJSKOJ. SAMO TAKVI DIVNI LJUDI TO 

PREPOZNAJU KAO NAS DIVNI AKADEMIK PEČARIĆ KOJI O 

TOME PIŠE I POMAŽE I MARKU I SVIMA NAMA DA JE NAŠA 

DOMOVINA HRVATSKA NA PRVOM MJESTU I DA ĆEMO JE 

UVIJEK BRANITI OD SVEGA KAO I 90-TIH, A PJEVATI JOJ DO 

NEBA. HVALA MARKO I HVALA GOSP. PEČARIĆU I HVALA 

SVIM HRVATIMA KOJI TO CIJENE I POŠTUJU. 

Najveću poslušnost vlasti u RH pokazuje kada napada simbol HOS-

a sjajnih hrvatskih branitelja čiji je simbol odobrila vlast. Naravno u 

odobrenom simbolu postoji svjetskim moćnicima i naci-fašističkim 

agresorima neomiljeni ZDS. Odvjetnik Davorin Karačić je dobio sve 

sporove u kojima je vlast tužila Hrvate zbog ZDS, a bio je i 

predstavljač moje knjige. To mu nije bila prva moja knjiga koju je 

predstavljao pa je rekao Kako može potpisati sve što sam do sada 

napisao a usudio bi se reći i ono što ću tek napisati.  

A i Ti u ovom sonetu spominješ odnos vlasti u RH prema ZDS, na 

isti način kao i ja.  
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Pa i Tvoj komentar o tome da je medijima – i ne samo njima - u RH 

važniji Igor Mandić od Nikole Štedula je ista priča. Spomen ploču 

poginulim HOS-ovcima uklone kada traže oni koji su izvršili 

agresiju na Hrvatsku, a slave zvijezdu petokraku kojom je rušena 

Hrvatska. 

Na kraju jedna obavijest: Rečeno mi je da će u četvrtak emisija 

Branitelji danas na Z1 TV biti o predstavljanju knjige, nadam se da 

će u njoj biti mnogo više zastupljeni govori Karačića i Jurčevića jer 

su Stjepandićev i moj govor objavljeni na više portala. 

 

Tvoj, 

Josip  
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ZAHVALA 
 

Hvala svima na čestitkama za imendan. 

Prva je stigla iz Australije:  

Subject:  DRAGI HRVATSKI DOMOLJUBI - SVEČARI, SRETAN 

VAM IMENDAN I ZAGOVOR SV. JOSIPA! 

Date:  Sat, 19 Mar 2022 10:11:38 +1000 

From:  Maria Dubravac <mariakroata@gmail.com> 

To:  Josip Pecaric, Josip Stjepandic, Josip Jurčević jurasinovic,  
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Poštovani prof. Pečariću, molim, ako je moguće, uručite čestitku 

našemu divnom Josipu Šimuniću. Hvala. 

ZDS Marija Dubravac 

 

Kao što bi, a to sam rekao na predstavljanju knjige 'Bojna Čavoglave' 

/ Thompsonofobija da na njoj nije sudjelovao i Davorin Karačić, to 

predstavljanje bi bila prava josipijada tako je i ova čestitka hrvatske 

pjesnikinje Marije Dubravac poslana i toj trojici Josipa.  

Već sam pojasnio da podnaslov knjige THOMPSONOFOBIJA 

pripada don Angelku Kaćunku.  

Kao što smo mi govorili i o ratu u Ukrajini, tako je don Anđelko u 

svom velikom komentaru u „Hrvatskom tjedniku“ od 17. 03. 2022. 

upozorio da uvijek treba voditi računa o pravilu: TKO OD TOGA 

IMA KORISTI? 

U istom broju imamo i članak dr. sc. Damira Pešorde koji završava 

ovako (članak dajem u Prilogu): 

Paradoksalno je to da će ukrajinska obrana nacionalne neovisnosti 

pred naletom ruskog imperijalizma vjerojatno doprinijeti daljnjem 

slabljenju koncepta nacionalne neovisnosti na globalnom planu. 

Jasno je bilo odmah da najveću korist od toga rata imaju globalisti. 

Putin je doživljavan kao suverenist, a onda pokazao pravo lice. Tako 

je omogućio globalistima da se oni kao bore za suverenost Ukrajine 

i ujedine sve oko njih. 

Tako je Putin učinio više za njih od bilo koga. Uz to im se još i ruga 

na razne načine. Na primjer uspoređuje svoju krvavu agresiju u kojoj 

je protjerano milijuni ljudi s bombardiranjem Srbije kada su 

protjerali sa Kosova veliki broj Albanaca. Tada su sa Zapada nešto i 

uradili s agresorima, a sada nisu pokušali ništa iako je mnogo više 

ljudi istjerano iz svojih domova nego tada. 

Koliko je meni poznato Ukrajina nije u savezu s Rusijom, pa su Rusi 

mogli uči u Ukrajinu, a ovi iz NATO-a se nisu usudili ni onemogućiti 

im kontrolu nad nebom iznad Ukrajine. 

Ima puno toga što govori o sličnosti ove agresije s naci-fašističkom 

agresijom na Hrvatsku. Velesile su tada nagrađivale naci-fašističke 

agresore, Malog Slobu postavljali za Predsjednika Generalne 

skupštine UN-a itd.  
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Hrvatsku su osuđivali zbog obrambenog pozdrava ZDS, a sada sami 

kliču istovjetan ukrajinski SLAVA UKRAJINI- 

Pešorda i o tome govori u svom tekstu: 

Znatno veći broj analitičara, ali i naroda u potpunosti podržava 

ukrajinsku stranu u sukobu. To je, uostalom, i imperativni 

ton mainstream medija, ali i velike većine manjih medija te 

internetskih portala koje javnost percipira kao konzervativne ili 

desne. Tu je uspostavljena jednostavna, logična i uvjerljiva špranca: 

Rusi agresori, Ukrajinci napadnuti narod koji brani svoju zemlju; 

Rusi Srbi, Ukrajinci Hrvati. Međutim, začudo ne vrijedi varijacija 

iste formule: Slava Ukrajini = Za dom spremni! Stepan Bandera = 

Ante Pavelić! Zanimljivo je bilo gledati analitičara kako usplahireno 

petlja pokušavajući obrazložiti zašto Bandera nije nacist. Veli kako 

su porobljeni narodi u njemačkom napadu na SSSR vidjeli prigodu 

za oslobađanje od sovjetske vlasti te kako je i Bandera prihvatio 

njemačku pomoć samo kako bi došao do nezavisne Ukrajine. Točno, 

samo sve to do zadnjeg slova vrijedi i za Antu Pavelića i NDH! Volio 

bih vidjeti Barića ili bilo koga drugoga da u sličnoj emisiji na HTV-

u to kaže. Nema šanse! 

Nema šanse ni da bi političari u RH imali petlje to isto uraditi. 

Nema šanse da bi oni i priznali da znaju za poruku kardinala 

Kuharića: 

Razgovarajte s velikima s polazišta principa, nikada na koljenima. 

Principi su oružje. I zato kad Hrvatska čistih ruku i čiste savjesti 

nastupi pred svijetom, ona je jaka i pred jakima. 

A kamoli i da se ponašaju u skladu s njom! 

 

Josip Pečarić 
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'BOJNA ČAVOGLAVE', 

THOMPSONOFOBIJA I AGRESIJA NA 

UKRAJINU 

 
Bobo i Marija su također stavili reportažu sa Z1 TV o predstavljanju 

knjige 'BOJNA ČAVOGLAVE' / THOMPSONOFOBIJA na Internet: 

Subject:  Bojna "Čavoglave" Thompsonofobija i agresija na Ukrajinu 

Date:  Tue, 22 Mar 2022 14:14:07 -0400 

From:  Bobo Mostarac  

To:   Josip Pečarić, Josip Stjepandic 

 

Bojna "Čavoglave" Thompsonofobija i agresija na Ukrajinu 

https://hercegbosna.org/forum/hrvatska/bojna-cavoglave-i-ruska-

agresija-na-ukrajinu-t21584.html  

Bravo! Marija i Bobo 

Oni su s pravom uz naslov knjige dodali I AGRESIJA NA 

UKRAJINU jer je ta agresija ukazala na taj međunarodni značaj 

„Bojne“ koji smo mi u Hrvatskoj ostavili po strani boreći se za samu 

obranu te legendarne pjesme iz Domovinskog rata. 

A sami Ukrajinci nam pokazuju iz dana u dan koliko i njima znači 

Domovinski rat. Stalno govore da će i oni uspjeti u obrani svoje 

domovine kao i mi kada smo bili izloženi naci-fašističkoj srpskoj 

agresiji ili kada ih naši izvjestitelji pitaju kako se osjećaju 

jednostavno kažu da to mi Hrvati najbolje znamo iz Domovinskog 

rata. 

Nadam se da će i Ukrajinci pogledati ovu reportažu i posebno ono 

što im je govorio Davorin Karačić. On ih je naime upozorio na ono 

što se dogodilo u RH poslije Domovinskog rata i to kako su vlast 

preuzeli oni koji se nisu borili za slobodu, ili su na razne načine 

podržavali naci-fašističkog agresora. Vidimo da u tom pravcu već i 

djeluju u samoj Ukrajini jer su zabranili stranke te orijentacije. 

Vjerojatno je i plan bio da te stranke provedu izmišljenu 

denacifikaciju Ukrajine. Sjetimo se da su i naci-fašistički agresori 

nazivali hrvatske branitelje Ustašama, a samu Hrvatsku 

Tuđmanovom ustaškom državom.  

https://hercegbosna.org/forum/hrvatska/bojna-cavoglave-i-ruska-agresija-na-ukrajinu-t21584.html
https://hercegbosna.org/forum/hrvatska/bojna-cavoglave-i-ruska-agresija-na-ukrajinu-t21584.html
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Za obranu te tzv. Tuđmanove ustaške države značajnu ulogu odigrala 

je i legendarna Thompsonova pjesyma „Bojna Čavoglave“ kojoj je 

posvećena knjiga i koju su svi oni koji su bili protiv hrvatske države 

ili su sluge takvima napadali do današnjih dana. A Ukrajinci su još 

2015. prepjevali „Bojnu“ i bila je hit u Ukrajini. 

„Bojna“ počinje s pozdravom ZA DOM – SPREMNI“ koji isti i 

danas proganjaju u Hrvatskoj. Istovjetan pozdrav je u Ukrajini: 

SLAVA UKRAJINI. Svjetski moćnici su prihvatili i svi danas 

uzvikuju SLAVA UKRAJINI. Očito je da hrvatskim političarima i 

njihovoj uspješnosti teško možemo vjerovati kada su protiv pozdrava 

ZA DOM SPREMNI iako znaju da je to bio pozdrav mnogih 

postrojbi u Domovinskom ratu. 

Čak napadaju HOS jer u svom simbolu imaju taj pozdrav, a simbol 

su odobrile hrvatske vlasti. Koje li sluganstvo! 

A i Ukrajinci imaju svoje Hosovce. Tako Hrvoje Hitrec piše: 

… gledamo vukovarske slike u Mariupolju koji se nalazi na 

„nezgodnom” mjestu gdje se ruske snage moraju spojiti ne bi li bilo 

kako, pa i traljavo, završile barem južnu i istočnu „specijalnu misiju 

u spašavanju ugroženih Prorusa”, u čemu ih već dugo sprječava 

pukovnija Azov koja je pandan našim HOS-ovcima, ali i svim 

braniteljima u žutim čizmama, a i onima drugih boja. Dotle u Rusiji 

donekle jača otpor Putinovu režimu i njegovu ratu, od one odvažne 

televizijske voditeljice, preko astronauta koji su izvan dohvata KGB-

a (barem za sada) do televizijske diverzije – petnaestminutnog 

prekida Putinova govora na poznatom nam nogometnom stadionu, 

na koji je dotjerana publika u slavu despota, a on poručio da o 

autogolu nema riječi, sve napreduje prema planu. U tom su planu i 

ubijena djeca koja i nisu znala da su planirana, ali i tek malo odrasla 

djeca s jedne i druge strane koja ginu jer je Sumanuti odlučio ispuniti 

svoj san zvan in integrum restitutio. Ne zna se koliko je mrtvih 

Ukrajinaca planirano u Kremlju, koliko zgrada (i kazališnih, sjetimo 

se Osijeka), koliko patnja dok broj ne bude ispunjen i teritorij 

označen, e da bi se onda doista pregovaralo s boljim kartama nego 

ovih dana. Ruska verzija nagodbe mogla bi biti ova: Ukrajina ne 

ulazi u NATO, postaje (ostaje) neutralnom što god to značilo, 

zauzvrat joj Rusija dopušta da uđe u Europsku uniju (teško), Krim i 

krajnji istok Ukrajine postaju Azovska Republika pod patronatom 
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Rusije, Ukrajina zadržava vojsku u manjem sastavu i s oružjem koje 

odobre Rusi, stvara se posebni međudržavni sud za ratne zločine na 

kojem se sudi samo Ukrajincima, a naći će se i tajni svjedoci. 

Izbjeglice se vraćaju kući, ako kuća još postoji, počinje obnova u 

kojoj glavnu riječ vode prijateljski Hrvati s nedavnim potresnim 

iskustvom, što znači da će potrajati. 

https://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/hhitrec/39308-h-hitrec-

ovih-dana-u-mariupoljskoj-bolnici-ordinira-neka-ukrajinska-vesna-

bosanac.html  

Da, Hitrec govori o scenariju ukoliko Zapad izgubi rat s Rusijom. 

Vjerujem da je jasno da je Ukrajina samo poligon obračuna Rusije i 

Zapada. Putinu odavno Zapad „gleda kroz prste“ i Bidenovim 

bijegom iz Afganistana Putinu je bio znak slabosti Zapada pa je 

krenuo na konačni obračun preko Ukrajine. Kako se radi o otvorenoj 

agresiji na nezavisnu državu on je pobjednik ukoliko mu Zapad 

prizna i komadić osvojenog teritorija te nezavisne države. Istina na 

Zapadu su odmah počeli s ZA DOM SPREMNI, pardon sa SLAVA 

UKRAJINI, pa tako i naši koji pokazuju da još ne možemo vjerovati 

Zapadu jer oni sami ne smiju ni pomisliti na ZA DOM SPREMNI, a 

i u BiH im saveznici moraju popustiti tek toliko da im priznaju ono 

što u BiH sporazumima i zakonima već postoji, a Hrvate su prisilili 

da se ponašaju suprotno tome (https://narod.hr/svijet/gura-li-zapad-

hrvate-u-bih-prema-rusiji). Kao što su uklonili spomen ploču 

branitelja kad su naci-fašistički agresori i njihove sluge u RH to 

tražile. 

Istina Bilten uvodi u igru očitu činjenicu PUTIN JE RATNI 

ZLOČINAC. Ukoliko je to ulog u pregovorima i znak da Zapad neće 

izgubiti rat, tj. neće 'prodati' ni komadić Ukrajine, izvrsno je. 

Međutim stalno slušamo o tome hoće li Zapad natjerati Ukrajinu da 

popusti pa se čovjek može samo križati. Boje li se ili im odgovara da 

sutra i oni uzmu drugima što žele?  

Imamo paradoksalnu situaciju da sada pobjeđuju suverenisti 

(Urajinci) i globalisti. A paradoks nas i upozorava da globalisti znaju 

da ovakav otpor velikoj sili mogu osigurati borci za svoj narod i 

domovinu, a ne njihovi globalisti. 

Za nadati se da Zelenski postane ukrajinski Tuđman i izbori pobjedu 

i ne dozvoli ono na što ga je upozorio Karačić. 

https://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/hhitrec/39308-h-hitrec-ovih-dana-u-mariupoljskoj-bolnici-ordinira-neka-ukrajinska-vesna-bosanac.html
https://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/hhitrec/39308-h-hitrec-ovih-dana-u-mariupoljskoj-bolnici-ordinira-neka-ukrajinska-vesna-bosanac.html
https://www.hkv.hr/izdvojeno/komentari/hhitrec/39308-h-hitrec-ovih-dana-u-mariupoljskoj-bolnici-ordinira-neka-ukrajinska-vesna-bosanac.html
https://narod.hr/svijet/gura-li-zapad-hrvate-u-bih-prema-rusiji
https://narod.hr/svijet/gura-li-zapad-hrvate-u-bih-prema-rusiji
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Tuđmanu bijesni zbog pobjede u Domovinskom ratu protiv njihove 

volje nisu došli na sprovod. Neka svoj bijes globalisti pokažu i na 

Zelinskom kada pobijedi u ratu i izbori se za suverenu Ukrajinu i 

kada ili ako se ovi globalisti budu željeli povući – SAMO NEKA 

UKRAJINA POBIJEDI! 

Neka pobijedi ZA DOM SPREMNI, pardon SLAVA UKRAJINI! 

 

Josip Pečarić 

 

https://bezcenzure.hr/vlad/bojna-cavoglave-thompsonofobija-i-

agresija-na-ukrajinu/ 
  

https://bezcenzure.hr/vlad/bojna-cavoglave-thompsonofobija-i-agresija-na-ukrajinu/
https://bezcenzure.hr/vlad/bojna-cavoglave-thompsonofobija-i-agresija-na-ukrajinu/
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GENERAL IVAN TOLJ, 

DRAGOVOLJAC.COM, 2022. 

 

POTPISNIK PETICIJE HRT-U NIKOLA 

ŠTEDUL U BUDNICI 
 

Svjedoci ste ofanzive onih snaga u RH koji nisu bili sretni zbog 

pobjede hrvatskih branitelja u Domovinskom ratu u kome su, da 

parafraziram Slobodana Miloševića, branitelji napravili zečeve od 

vojnika fašističkog agresora. Peticija HTV-a je prosvjed protiv 

televizije kojoj hrvatski građani moraju plaćati a oni provode 

Memorandum SANU 2 kojim se promovira velikosrpska politika o 

'srpskom svetu'. Peticija je poslana pošto je za dva dana sakupljeno 

539 potpisa a zatim je stavljena i na Internet. Do sada je na Internetu 

Peticiju potpisalo još 2,200 naših ljudi.  

https://community.sumofus.org/petition/67e6d627-44c7-440c-

bc35-388bb914e88f/?source=mlt  

Jedan od prvih potpisnika je i velika hrvatska legenda Nikola Štedul. 

On je danas gost u Budnici: 

  

'U SLUŽBI SAVJESTI’ 

 11/04/2021 

Nikola Štedul je jedan, ako ne i zadnji preživjeli velikan hrvatske 

borbe za samostalnost. Budnica u ponedjeljak, 12. travnja ima 

privilegij predstaviti ga ekskluzivno najširoj hrvatskoj javnosti 

prigodom nacionalne televizijske promocije njegove memoarske 

knjige “U službi savjesti”, za koju urednik Josip Pavičić i profesor 

Prosperov – Novak, kažu da je vrhunska drama s autentičnim 

životnim događajima, idealna za snimanje svjetske filmske 

uspješnice. 

Gledatelji Osječke TV, Mreža TV Zagreb, Dalmacija TV Split, 

Diadora TV Zadar, te SBTV, imat će prigodu od 20 sati čuti Nikolu 

https://community.sumofus.org/petition/67e6d627-44c7-440c-bc35-388bb914e88f/?source=mlt
https://community.sumofus.org/petition/67e6d627-44c7-440c-bc35-388bb914e88f/?source=mlt
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Štedula o razlozima zbog kojih je predsjednici Republike Kolindi 

Grabar Kitarović pri ceremoniji uručivanja državnog odličja rekao 

na dan sjećanja na žrtve komunističkog režima, da on nije žrtva, 

nego pobjednik i da pripada pobjedničkom narodu. 

Imat će hrvatski narod prigodu ekskluzivno čuti što je Štedul rekao 

iscrpljenom Miri Barešiću u švedskom zatvoru, kako je Barešić 

reagirao, zatim o nikada objavljenim detaljima razgovora s Brunom 

Bušićem u Londonu. Čut će hrvatski narod neposredna svjedočenja 

Nikole Štedula o ponašanju tajnih službi slobodnog svijeta, 

Australaca, Nijemaca, Britanaca, Šveđana, zašto je i s kojim 

riječima Štedul odbio suradnju britanske tajne službe i kako je 

Australija kršila svoje standarde i zakone pod utjecajem 

jugoslavenskih tajnih službi. 

Prvi put će javnost imati prigodu čuti detalje razgovora Nikole 

Štedula s predsjednikom Tuđmanom, svjedočenje o susretu oči u oči 

s nalogodavcom atentata Josipom Perkovićom i čitavom nizu detalja 

od kojih zastaje dah. O memoarima Nikole Štedula telefonski će u 

emisiji govoriti urednik i nakladnik Josip Pavičić, koji će predstaviti 

sadržaj s nekoliko najdramatičnijih detalja, a o kulturološkoj i 

identitetskoj vrijednosti knjige govorit će profesor Prosperov Novak. 

Jesu li svjedočanstva, znanje i mudrost Nikole Štedula putokaz 

izmučenom hrvatskom narodu danas? Možda nakon bitke za 

oslobođenje Hrvatske nakon srpske agresije nije bilo savršenijeg 

trenutka, da čovjek koga mnogi smatraju zadnjim članom velike 

povijesne četvorke, koju u hrvatskoj memoriji na svoj način čine 

Bruno Bušić, Miro Barešić, Zvonko Bušić i Nikola Štedul, javnosti 

pošalje pobjedničku poruku, poruku utemeljenu na vlastitom životu. 

Nemojte propustiti čuti istinskog velikana, Budnica u ponedjeljak 

navečer. 

https://kamenjar.com/nikola-stedul-u-budnici-u-sluzbi-savjesti/  

Poznato je i to da se svi koji služe onim moćnicima u svijetu koji su 

podržavali i/ili pomagali fašističku agresiju na Hrvatsku lako 

prepoznaju jer moraju napadati pozdrav ZA DOM SPREMNI. Danas 

pokušavaju donijeti i zakon po kojemu se kriminalizira pozdrav 

kojim je branjen Vukovar i s kojim su hrvatski branitelji napravili 

zečeve od fašističkog srpskog agresora. O tome piše i Zvonimir 

Hodak u današnjoj kolumni:  

https://kamenjar.com/nikola-stedul-u-budnici-u-sluzbi-savjesti/
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Štoviše, danas na velika zvona traže nadopunu članka 325. KZ-a 

kojim bi se "sankcionisalo" isticanje fašističkih, ustaških i četničkih 

simbola te pozdrav ZDS. Inicijativu je pokrenuo Ognjen Kraus, 

predsjednik Židovske općine Zagreb, blizak onom "bivšem ministru 

hrvatske Vlade...". Otac Ognjena Krausa 1945. godine uspješno i 

pedantno sankcionirao je, ne samo nošenje tih reakcionarnih 

simbola, nego i samo razmišljanje o njima. Naime, on je bio "javni 

tužilac" ili prevedeno na današnji jezik - tadašnji gospodar života i 

smrti. 

Lijepo zamišljeno. Mala čela po tko zna koji puta stvaraju velika 

načela. A moj prijatelj Joso iz Like zove me i pita znaju li drugovi i 

drugarice za Rezoluciju Europskog parlamenta o važnosti europskog 

sjećanja koju je Parlamentarna skupština Vijeća Europe usvojila 

19.rujna 2019. godine? Da vas dalje ne gnjavim, spomenut ću samo 

kako se u toj Rezoluciji jednako snažno osuđuje, uz fašizam i 

nacizam, zamislite što - i komunizam. Siguran sam kako Kraus, Pupi, 

bivši hrvatski ministar, Peđa Grbin i ostali simpatizeri komunizma 

vrlo dobro znaju da se u toj Rezoluciji ističe kako su "nacistički i 

komunistički režimi provodili masovna ubojstva, genocid i 

deportacije te da su doveli do nezapamćenih gubitaka života i 

slobode u XX. stoljeću, i to u dosad neviđenim razmjerima u ljudskoj 

povijesti..."  

I sad bi se ti politički "papci" obračunavali isključivo samo sa ZDS-

om, ustašama i četnicima, a "memorija pamćenja" im zakazuje 

jedino na komunizmu. Zlobni i rigidni ognjištari šire trač da su 

"zaboravili sami na sebe tj. da se radi o bivšim komunjarama koje se 

lagano zagrijavaju. Za početak mijenjaju Kazneni zakon kako bi ga 

mogli masovno provoditi". Malo morgen... drugovi! 

Pročitani ste i prije nego što ste počeli. Odvjetnik Davorin Karačić 

smatra da je "jedina motivacija i cilj inicijatora Ognjena Krausa i 

Milorada Pupovca kriminalizacija Domovinskog rata". Dobro 

prepoznao! Nastavlja Karačić: "Ako znamo kako su brojni branitelji 

tijekom rata koristili pozdrav ZDS, a taj se pozdrav proglasi 

nezakonitim i zločinačkim, iz toga proizlazi da je cijeli Domovinski 

rat utemeljen na nezakonitim postavkama i da su svi branitelji 

zločinci...". Potpisujem. 
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https://direktno.hr/kolumne/ogorceni-slavljenjem-10-travnja-1945-

su-na-juris-osvojili-napustene-zidovske-stanove-229193/  

Zato se prisjetimo studije o ZDS koju je napisao upravo Nikola 

Štedul živi dokaz da bi trebalo zabraniti ne samo simbole nego i 

stranke nasljednice zločinačke partije nalogodavce i atentata na 

njega. 

  

Josip Pečarić 

  

https://direktno.hr/kolumne/ogorceni-slavljenjem-10-travnja-1945-su-na-juris-osvojili-napustene-zidovske-stanove-229193/
https://direktno.hr/kolumne/ogorceni-slavljenjem-10-travnja-1945-su-na-juris-osvojili-napustene-zidovske-stanove-229193/
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“POKVARENI ČETNICI”, 

DRAGOVOLJAC.COM, 2022. 

 

PLENKOVIĆ JE POKVARENI ČETNIK 2. 

 
Dragi Stijepo, 

Hvala Ti na Tvom pojašnjenju: 

20.11.2020. u 13:53, Stijepo Mijović Kočan piše: 

Dragi Joško, 

Ma naravno da se treba bojati jugoslavenstva i da ono nije 

bezazleno, ja govorim čega se bojim više, što mi je važnije, što me 

više dira. Ja sam s jugoslavenstvom davno raskrstio, onoga trenutka 

kada sam se uvjerio ga nema onakvog kako se predstavljalo i da je 

sve samo velikosrbska ideja kojoj je jugoslavenstvo najučinkovitije 

oružje protiv Hrvatske. O tomu ima više tekstova, još od pok. Dušana 

Bilandžića. Bojim se više naše nepromišljenosti vrlo opravdamo, jer 

ona onemogućuje efikasnost obrane od nasrtljivog jugoslavenstva. 

To govorim!  

Prihvaćam da možda nisam bio dostatno jasan! 

LP 

Stijepo 

 

Da, postoji – bolje reći postojalo je - i bezazleno jugoslavenstvo u 

Hrvata. Podsjetio si me na jednu zgodu iz vremena kad sam tek 

doselio u Zagreb. Jednom mladom kolegi – jugoslavenu sam rekao 

da Jugoslaveni provode velikosrpsku politiku. Čuo me jedan stariji 

profesor (i akademik) i dobacio da je on Jugoslaven ali ne provodi 

velikosrpsku politiku.  

- Vjerujem da to Vama nije namjera, ali rezultat Vašeg 

Jugoslavenstva je to o čemu ja govorim. 
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Zapravo jugoslavenstvo i nije velikosrpska ideja jer je došla iz 

Hrvatske i od takvih Hrvata. Srbi su tek kasnije shvatili da im je to 

Bogom dana ideja kako napraviti Veliku Srbiju.  

To je sadržano i u onoj sjajnoj tvrdnji Tanje Torbarine: Što je trebalo 

Miloševiću da stvara Veliku Srbiju kada je najveća Velika Srbija bila 

Jugoslavija. 

To je itekako dobro razumio ubijeni kralj Aleksandar Karađorđević: 

Čuvajte mi Jugoslaviju kao zjenicu oka svoga! 

A ponavljao je i „Hrvat“ J.B. Tito. 

Zbog takvog „bezazlenog jugoslavenstva“ i moja pitalica koju sam 

naveo po tekstu iz 2002. godine. U originalu je ona „izvođena“ 

ovako (recimo na predstavljanju knjige „Za hrvatsku Hrvatsku): 

- Znate li koja je razlika između četnika i Jugoslavena?  

Po pravilu naši ljudi odgovore:  

- Nema razlike.  

Tako bi mi pružili priliku da ih šokiram svojim odgovorom. 

- Glupi Hrvati. Još ništa niste naučili:  

Četnik je pošteni četnik, a Jugoslaven je pokvareni četnik." 

Zapravo ta originalna verzija moje pitalice sadrži upravo priču o 

hrvatskoj nepromišljenosti i naivnosti, zar ne? 

Znao sam istu ideju i prilagođavati trenutku. Tako u knjizi „Trijumf 

tuđmanizma“ postoji i moj razgovor na portalu FORUM 

CROATICUM povodom tadašnjih izbora i dvojbe između Račana i 

detuđmanizatora HDZ-a Plenkovića, pardon Sanadera: 

- Koja je razlika između Račana i Sanadera? 

- !? 

- Račan je pošteni Račan, a Sanader je pokvareni račan! 

Čitam komentar na Twiteru: Citiram akademika Josipa Pečarića: 

„Srbin koji se deklaira kao četnik, pošten je četnik, Srbin koji se 

deklarira kao Jugoslaven, pokvaren je četnik. 

Naravno nisam mislio na Srbe koji se DEKLARIRAJU (ima li 

takvih?) kao Jugosloveni, već na one koji žive u RH, neki čak za sebe 

kažu da su Hrvati, a zapravo su Jugoslaveni.  

Dragi Stijepo, bezazlenih Jugoslavena je moglo biti prije rata, ali 

danas – ne vjerujem! Zato su mi takvi u RH pokvareni četnici! 

Zato sam u naslovu mog pisma Tebi stavio SANADER, pardon 

PLENKOVIĆ je pokvareni četnik!  
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Da, riječ koja je suprotna riječi „pošten“ je „nepošten“. A za takve je 

preblago reći tako nešto, zar ne? 

Zato mi više odgovara riječ „pokvaren“. Uostalom kao što u 

prijevodu Sun Tzu-a za takve koristim riječ „najogavniji!. 

Pri tome ne mislim da u RH ne postoje Jugoslaveni koji etnički nisu 

Hrvati a koji su se nekad i DEKLARIRALI kao Jugoslaveni.. U 

prilogu dajem jedan tekst iz moje knjige: BRANI LI GOLDSTEIN 

NDH? ZAGREB, 2002., koji sam nedavno dao i u knjizi DRUKER, 

koja je objavljena na portalu dragovoljac.com RASIZAM PREMA 

HRVATIMA NIJE RASIZAM!? Evo dijela o Jugoslavenima: 

 

Svijet je ljubav prema Hrvatskoj pokazao u Vukovaru 

U emisiji HTV-a «Forum» od 15. siječnja u čast desetogodišnjice 

priznanja Republike Hrvatske sudjelovali su, među ostalim, Žarko 

Puhovski i Ivo Goldstein. Očito iziritiran njihovim nastupom, u 

emisiju se javio hrvatski branitelj Ivan Mustapić rekavši: «Na 

temelju kojih kriterija su njih dvojica pozvani, kad ne mogu podnijeti 

ništa hrvatsko, a kamoli hrvatsku državu? Zašto nije pozvan nijedan 

branitelj jer ima i nas pametnih, za razliku od ove dvojice rasista?» 

Voditeljica je htjela prekinuti hrvatskog branitelja, ali on se nije dao 

pa je komentirao i Mesićev govor u Hrvatskom saboru: «Svijet i 

Europa svoju su ljubav prema nama pokazali u Vukovaru i 

vukovarskoj bolnici, te onda kada su nam podvaljivali ostarjele 

lijekove, te prodavali Srbima kazetne bombe dok su nama uveli 

embargo. Dokle ćemo biti taoci patološke mržnje Mesića prema 

pokojnom Predsjedniku Tuđmanu i svemu hrvatskom.» 

Nakon izvjesnog vremena Puhovski se snalazi tvrdeći da hrvatski 

branitelj izdvaja njega i Goldsteina zbog toga što su oni Židovi. 

Međutim, tada dobivaju strašan udarac od prof. Slavena Letice, koji 

je razumio što je poručio gospodin Mustapić pa se obratio 

Puhovskom: «Ti si Židov? Koliko ja znam, ti si uvijek bio 

Jugoslaven!» Na to se Puhovski samo uhvatio za glavu 

 

Zato ću ponoviti zaključnu misao iz mog prethodnog pisma Tebi: 

A posebno se treba bojati jugoslavenstva ili pokvarenog četništva 

Predsjednika Vlade RH. Jer ono što nije uspjelo poštenom četniku 
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Slobodanu Milošević uspijeva pokvarenom četniku Andreju 

Plenkoviću. 

Gledam samo danas hrvatske portale i vidim jako puno tekstova na 

doista hrvatskim portalima koji govore o politici pokvarenog četnika 

i o pokvarenim četnicima (Davorin Karačić ih naziva jugožgadijom:  

http://dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/23928-davorin-

karacic-vrijeme-oko-pada-vukovara-je-i-vrijeme-kada-jugozgadija-

odjednom-glasno-zali-za-vukovarom ). 

U Vukovaru i Škabrnji se vidi odnos pokvarenih četnika prema 

onima koji su vodili obrane tih hrvatskih simbola – kako se odnosi 

vlast iz Srpsko-hrvatske koalicije prema onima koji su simboli 

obrane Vukovara i Škabrnje.  

Prvo na Bujici gledam raspravu Plenkovića i posljednjeg 

zapovjednika obrane Vukovara Branka Borkovića – Mladog 

Jastreba. O tome ima na Internetu: 

https://narod.hr/hrvatska/vukovar-pogledajte-kako-je-plenkovicev-

protokol-pokusao-maknuti-mladog-jastreba  

Pomislim, valjda nije zbog uloge Mladog Jastreba u Peticiji ZDS. 

Peticiju smo pokrenuli 2015. zbog obrane Marka Perkovića 

Thompsona i legendarne pjesme “Bojne Čavoglave” i u njoj se daje 

podrška prijedlogu Mladog Jastreba da se ZDS uvede u HV. Mladi 

Jastreb nije ni potpisnik te Peticije mada na Wikipediji piše: 

Krajem kolovoza 2015.g. Branko Borković, pokrenuo je internet 

peticiju, kojom se od predsjednice Kolinde Grabar-Kitarović i 

predsjednika HDZ-a Tomislava Karamarka tražilo da predlože 

izmjene zakona o hrvatskoj vojsci kojima bi pozdrav "Za dom 

spremni" postao službeni pozdrav. Predsjednica je inicijativu 

označila neozbiljnom…,  

https://hr.wikipedia.org/wiki/Branko_Borkovi%C4%87  

Tada pokvareni četnici nisu smjeli otvoreno napasti „Bojnu“ i HOS 

(napadnut je tek slijedeće godine i to zbog grba koji je odobrila 

hrvatska država, pa su pokvareni četnici poslali jasnu poruku da su 

im važnije želje svjetskih moćnika od hrvatske države) pa je lažno 

napadnuta Peticija i njeni potpisnici.  

Međutim, danas Mladen Pavkovići piše da je slično prošao i 

zapovjednik Samostalnog bataljuna Škabrnja Marko Miljanić): 

 

http://dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/23928-davorin-karacic-vrijeme-oko-pada-vukovara-je-i-vrijeme-kada-jugozgadija-odjednom-glasno-zali-za-vukovarom
http://dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/23928-davorin-karacic-vrijeme-oko-pada-vukovara-je-i-vrijeme-kada-jugozgadija-odjednom-glasno-zali-za-vukovarom
http://dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/23928-davorin-karacic-vrijeme-oko-pada-vukovara-je-i-vrijeme-kada-jugozgadija-odjednom-glasno-zali-za-vukovarom
https://narod.hr/hrvatska/vukovar-pogledajte-kako-je-plenkovicev-protokol-pokusao-maknuti-mladog-jastreba
https://narod.hr/hrvatska/vukovar-pogledajte-kako-je-plenkovicev-protokol-pokusao-maknuti-mladog-jastreba
https://hr.wikipedia.org/wiki/Kolinda_Grabar-Kitarovi%C4%87
https://hr.wikipedia.org/wiki/Tomislav_Karamarko
https://hr.wikipedia.org/wiki/Hrvatska_vojska
https://hr.wikipedia.org/wiki/Za_dom
https://hr.wikipedia.org/wiki/Za_dom
https://hr.wikipedia.org/wiki/Branko_Borkovi%C4%87
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http://dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/23943-marko-

miljanic-sramim-se-sto-sam-bio-hrvatski-branitelj  

http://bezcenzure.hr/branitelji/sramim-se-sto-sam-bio-hrvatski-

branitelj/  

https://www.braniteljski-portal.com/marko-miljanic-sramim-se-sto-

sam-bio-hrvatski-branitelj-dosao-je-neki-iz-protokola-i-poceo-me-

gurati-kao-nije-meni-mjestu-tu-vec-na-zacelju  

https://portal.braniteljski-forum.com/blog/vijesti/marko-miljanic-

sramim-se-sto-sam-bio-hrvatski-branitelj  

Vlast se pokušava obraniti SAMO za Vukovar: 

https://narod.hr/hrvatska/vlada-rh-u-dopisu-narod-hr-u-tumaci-

snimku-rasprave-plenkovica-i-mladog-jastreba  

Valjda im nije isto s ovim u Škabrnji jer tamo izravno nije sudjelovao 

glavni pokvareni četnik. Sjetimo se samo naslova Krsnokovog 

komentara: 

http://dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/23923-

velikosrpska-predstava-u-vukovaru  

Možda su ih je na reagiranje natjerali komentari ispod teksta na 

portal narod.hr I činjenica da je taj tekst najčitaniji? 

S druge strane ne bi me iznenadilo da netko nije mislio da 

zapovjednici obrane Vukovara i Škabrnje ne trebaju stojati blizu 

pokvarenih četnika.  

Tu je I pitanje lokalnih izbora i problem zvan Penava. Hodak piše: 

Gledam kolonu sjećanja i razmišljam kako je ovo vrijeme žalosti, ali 

i ponosa... Oba osjećaja su se, snažno se kao šumski požar, 

razbuktali u narodu što se više približavao 18. studeni. Međutim, 

naša politika i lijevi mediji upozoravaju kako treba zadržati u svemu 

tome i malo racionalnosti. Ili, kako bi u Jugi rekli, "budnosti". Novi 

im je cilj upozoriti "naprednu javnost" na, recimo, Ivana 

Penavu koji stalno govori o ratnim strahotama Vukovara za koje 

većinom nitko u Hrvatskoj nije bio procesuiran dok počinitelji 

slobodno šeću Vukovarom i čak sudjeluju u vlasti. 

Dolaze lokalni izbori, emocije oko Dana sjećanja će se slegnuti, a 

Penava je još uvijek gradonačelnik Vukovara. Tu vladajući znaju da 

treba mobilizirati najbolje među njima. Boris Vlašić, onako 

komunjarski senzibilno, upozorava: "Ivan Penava bi morao biti 

svjestan da su u Vukovaru i Srbi ubijani samo zato što su Srbi". 

http://dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/23943-marko-miljanic-sramim-se-sto-sam-bio-hrvatski-branitelj
http://dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/23943-marko-miljanic-sramim-se-sto-sam-bio-hrvatski-branitelj
http://bezcenzure.hr/branitelji/sramim-se-sto-sam-bio-hrvatski-branitelj/
http://bezcenzure.hr/branitelji/sramim-se-sto-sam-bio-hrvatski-branitelj/
https://www.braniteljski-portal.com/marko-miljanic-sramim-se-sto-sam-bio-hrvatski-branitelj-dosao-je-neki-iz-protokola-i-poceo-me-gurati-kao-nije-meni-mjestu-tu-vec-na-zacelju
https://www.braniteljski-portal.com/marko-miljanic-sramim-se-sto-sam-bio-hrvatski-branitelj-dosao-je-neki-iz-protokola-i-poceo-me-gurati-kao-nije-meni-mjestu-tu-vec-na-zacelju
https://www.braniteljski-portal.com/marko-miljanic-sramim-se-sto-sam-bio-hrvatski-branitelj-dosao-je-neki-iz-protokola-i-poceo-me-gurati-kao-nije-meni-mjestu-tu-vec-na-zacelju
https://portal.braniteljski-forum.com/blog/vijesti/marko-miljanic-sramim-se-sto-sam-bio-hrvatski-branitelj
https://portal.braniteljski-forum.com/blog/vijesti/marko-miljanic-sramim-se-sto-sam-bio-hrvatski-branitelj
https://narod.hr/hrvatska/vlada-rh-u-dopisu-narod-hr-u-tumaci-snimku-rasprave-plenkovica-i-mladog-jastreba
https://narod.hr/hrvatska/vlada-rh-u-dopisu-narod-hr-u-tumaci-snimku-rasprave-plenkovica-i-mladog-jastreba
http://dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/23923-velikosrpska-predstava-u-vukovaru
http://dragovoljac.com/index.php/politika-i-drustvo/23923-velikosrpska-predstava-u-vukovaru
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Možda jugo-Boris misli da bi Vukovar manje nastradao da su svi, i 

Srbi i Hrvati, ubijali samo Hrvate? Trideset devetore djece ubijeno 

je u 87 dana opsade Vukovara. Mnogi metkom u glavu. Jesu li djeca 

bila pitana što su po nacionalnosti? Ubijana su, a zna se da ih nisu 

likvidirali Hrvati već oni koji su došli na cvijećem okićenim 

tenkovima. 

Naravno, cilj ovih "specijalaca" je kristalno jasan. Izjednačavanje 

zločina. I agresor i žrtva su isti. Svi su bili ubijani. Da, ali tko je sve 

to započeo i s kojim motivom te kolike su žrtve pale na svakoj strani? 

Odgovori na ta pitanja nisu irelevantni već presudni za pravilan 

odnos prema Domovinskom ratu. Kolektivno srpsko klanje 

izjednačiti s individualnim ekscesima branitelja? To mogu samo 

poremećeni umovi ili graditelji neke nove Juge. Dok za masovni 

zločin u Bogdanovcima i Škabrnji nitko nije odgovarao dotle su 

Merčepu za njegove zločine posvećene stranice i stranice tekstova 

iako je bio osuđen samo po zapovjednoj odgovornosti, jer nije 

spriječio druge da ih ne čine. 

https://direktno.hr/kolumne/ovo-je-vrijeme-zalosti-i-ponosa-a-peta-

kolona-intenzivno-radi-na-izjednacavanju-zlocina-215039/  

Da, teško je znati što je u glavama pokvarenih četnika. 

Smeta li im biti pored onih koji su postali legende Domovinskog 

rata? Ako ih već moraju trpiti, ne žele biti pored njih. 

Ili: 

Njihove gazde su nezadovoljne i mrze branitelje što još uvijek nisu 

pobijedili u miru, kad nisu mogli u ratu, pa im i tako šalju poruku 

svoje poslušnosti. 

Jer - ne daj Bože – oni znaju smijeniti loše sluge i uvijek nađu bolje, 

zar ne? 

 

Josip Pečarić 

 

http://dragovoljac.com/index.php/razno/23973-plenkovic-je-

pokvareni-cetnik-2  
http://bezcenzure.hr/vlad/ovako/  

  

https://direktno.hr/kolumne/ovo-je-vrijeme-zalosti-i-ponosa-a-peta-kolona-intenzivno-radi-na-izjednacavanju-zlocina-215039/
https://direktno.hr/kolumne/ovo-je-vrijeme-zalosti-i-ponosa-a-peta-kolona-intenzivno-radi-na-izjednacavanju-zlocina-215039/
http://dragovoljac.com/index.php/razno/23973-plenkovic-je-pokvareni-cetnik-2
http://dragovoljac.com/index.php/razno/23973-plenkovic-je-pokvareni-cetnik-2
http://bezcenzure.hr/vlad/ovako/
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Z. HODAK, J. PEČARIĆ, DRŽAVA I 

'TERORIST' / MARKO FRANCIŠKOVIĆ, 

DRAGOVOLJAC.COM, 2023. 

 

K’O DA SE SVE DOGODILO 5. KOLOVOZA 

JEDNE RUŽNE GODINE 
 
15/08/2022 

 
Dana 11. kolovoza moj prijatelj Dikan se “smrznuo” na fejsu. 

Komemoracija na N1. “Jel’ umro papa Franjo?”, pita se Dikan. Ne, 

ne! Nije Papa, ali je sjajni novinar Indexa Vladimir Vladimirović 

Matijanić preminuo u 51. godini života. 

Da je pokojnik bio vrijedan tog tužnog i spektakularnog rastanka, o 

tome nema ni zrnca sumnje. Do sada je od opake korone umrlo kod 

nas preko 16.400 ljudi. Koliko samo među njima ima nesretnika koji 

nisu na vrijeme dobili pomoć? E, to ne znam. Ali da je naš Vladimir 

zaslužio više od drugih to nije ni najmanje sporno. Vlado je, najkraće 

rečeno, bio “čovek”. 

Prvi sam put čuo i pročitao ime i prezime Vladimira Matijanića kada 

je taj Indexov medijski div poslao otvoreno pismo Stjepanu 

Tuđmanu, sinu pokojnog predsjednika Tuđmana. On, onako iskren i 

dobronamjeran, iz prve ruke otkriva Štefu fascinantnu istinu: “Otac ti 

je bio ozbiljan kreten!”. I zla sudbina je htjela da nas baš sada, kad je 

Vladimir Đukanović – jedan od prvaka Vučićeve “Napredne 

stranke” – najavio “denacifikaciju na ceo Balkan”, naš nas Vlado 

ostavi same na milost i nemilost svih “kretena” koji su 5. kolovoza 

1995. g. zabili vojničku čizmu u gu**cu svih koji dijele mišljenje 

Matijanića i “uglednih” Indexovaca o prvom hrvatskom predsjedniku. 
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Kad je zbog podjele love riknuo Feral, ljevičari su pohrlili 

Babiću… 

Jeste li ikada pročitali na tom portalu neku vijest prenesenu iz “The 

Observera” ili “Guardiana”, a da niste primijetili uz naziv i pridjev 

“ugledan”?. To, iskompleksirani ljevičari kade jedni drugima. Tako 

je jednog lijepog dana “ugledan” postao i portal Indeks. Kad je zbog 

podjele love “riknuo” Feral Tribune, ljevičari, kriptokomunisti, 

orjunaši i razna druga djeca Miljenka Smoje pohrlili su k Matiji 

Babiću uvjereni da je to “medijski” salon ljepote koji će im malo 

ispeglati jugo-nostalgičarske akne. Završilo je kao u onom vicu o 

Fati i Muji. 

Izlazi Fata iz salona ljepote, a Mujo ju pita: “Što je? Jel’ ne rade?” 

Dr. Ivica Granić, iskusni kirurg, gađa u “živac” pa kaže: “Kako 

stvari stoje, čini se da ne postoji osoba koja na neki način ne bi željela 

poentirati na pokojnom Vladimiru Matijaniću”. Smatra da su 

“samoreklameri najgora kategorija od tridesetak vrsti lešinara koji se 

vrte oko mrtvog Matijanića. Demagozi, politikanti, bleferi, populisti, 

redikuli, mediokriteti, kroatofobi, egocentrici, moralisti, egomanijaci 

itd…”. Ali nitko od gore navedenih ni u dnu svoje jugo-glavetine nije 

ni zucnuo o tekstu pok. Matijanića koji je zaslužio barem 

kandidaturu za nekog hrvatskog Josepha Pulitzera: “Otac ti je, 

Stjepane, bog mu dušu prostio, bio ozbiljan kreten čijeg se rođendana 

ne bi trebao sjećati nitko u domovini…”. 

Da je drug Vlado u onoj ‘domovini’ napisao da je ‘ljubičica’ 

ozbiljan kreten, završio bi na Golom otoku 

Naravno, Vladimir Vladimirović se tada valjda sjetio rođendana 

“Ljubičice bijele” i spektakla trčanja štafete te proslava diljem Juge. 

Možda i tu “doktori” imaju svoje prste? Zamislite, javljati preko 

javnog medija “uglednog” Indexa sinu pokojnika da mu je otac 

kreten. E, to je za svaku pohvalu. To je za dići mu spomenik i to 

odmah, pa makar i u Borovu selu. Da je, apstraktno govoreći, drug 

Vlado u onoj “domovini” napisao da je “ljubičica” ozbiljan kreten, 

završio bi na Golom otoku pa bi neki jugo-indeks izlazio samo tamo 

za otočke kretene. 
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Samo zlobno podsjećam na sudbinu židovske novinarke Janne Lebl. 

Tada dvadeset i dvogodišnja novinarka ispričala je vic kako je 

Jugoslavija pobijedila na međunarodnom cvjećarskom natjecanju jer 

je uzgojila bijelu ljubičicu od sto kila. Nakon toga odrobijala je pet 

godina zatvora od travnja 1949. g do kolovoza 1951. g. Izgubila je 

preko 20 kg. Varalice na kartama prve demaskiraju onog koji se 

drzne njih varati. Bivši nogometaši već nakon deset minuta znaju 

koji igrač ima dvije lijeve noge. Tako i kreteni, osobito oni 

visokokvalificirani, odmah nanjuše tko je nepozvan upao u njihovu 

“interesnu sferu”. Dobro, to je talent kao svaki drugi. 

Iz Čečenije je u Ukrajinu kao pomoć Rusima upućen korpus 

padobranaca koji su ondje ionako padobranci. 

K’o da se sve dogodilo 5. kolovoza jedne ružne godine 

Matu Palića brinu “čari hrvatskog pravosuđa”. Mene također. 

Marko Francišković već skoro godinu dana leži u Remetincu zbog 

verbalnog delikta, navijačima Hajduka se određuje skoro 

“kolektivni” pritvor zbog sukoba s policijom, ali kad Sava Lešić, 

košarkaški četnik iz Srbije, zvekne sina hrvatskog policajca čekićem 

u potiljak, posljedice su pomalo tragikomične. “Mali” Sava visok 

dva metra i šest cm, težak 120 kila, ostaje na slobodi. Za njega 

pravosuđe “s posebnim potrebama” ima “razumevanja”. I to je za 

pohvalu. 

Davorin Karačić, odvjetnik, gorko zaključuje: “Što ste se toliko 

nakačili na one jadne žene s kragujevačkim i tuzlanskim diplomama. 

Ja se kladim, da su one znale da su lažne, ne bi ih nikada kupile…!”. 

I tu ima kvalitativne razlike. Dok HDZ-ovi domoljubi kupuju 

diplome u Mostaru i Osijeku, SDP-ovi kadrovi kupuju u Kragujevcu 

i Banja Luci. No, vratimo se mi “nestašnom” Savi. 

Košarkaš je Borca iz Čačka, hrvatski državljanin s hrvatskom 

putovnicom. Incident se dogodio negdje na autoputu. Sava je izašao 

iz svog Jeepa, a prema njemu je krenula iz drugog auta mlada 

trinaestogodišnja “ustašica”. K’o da se sve dogodilo 5. kolovoza 

neke ružne godine, Sava, vidjevši da će izvući deblji kraj, pozvao 

“pusrugu” iliti suprugu u pomoć, a ona ošamarila “ustašicu” pa Sava 
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i njegovi odoše s Jeepom u svoj srpski svet. Međutim, “ustaše” ne 

miruju.  

Doznavši nekako da je “denacificirana” 13-togodišnja “ustašica” 

prodrla u Savin “srpski svet”, banuše nenajavljeni otac i brat opasne 

“ustašice”. Epilog je bio letvom u leđa i čekićem u potiljak. Otac 53-

trogodišnjak je dobio letvom u leđa, a njegov 27-mogodišnji sin 

čekićem u potiljak pa kad je pao “na srpski svet” šakom mu je 

slomljen nos. Pravi pravcati Rašomon. Srbi kao i obično isključivo u 

samoobrani vukli su letvama i čekićem djevojčicu za kosu i pljuvali 

po njoj. Malo “neverovatno”. Sava i njegovi su već u slobodnoj i 

naprednoj svojoj državi. Mi Hrvateki tek moramo pričekati da prođe 

par stoljeća pa da stvorimo takovu policiju i pravosuđe koje će znati 

procijeniti je li šamaranje, povlačenje djevojčice za kosu, mlaćenje 

njezine rodbine letvama i čekićem te lomljenje nosa, jel’ to zaista 

predstavlja samoobranu ili pokušaj ubojstva. 

Ispada da policija u ovom slučaju štiti Savu i njegove 

Da je to napravio ikoji pripadnik Torcide već bi ležao u Bilicama. 

Ali što kad se naš Sava prepao opasne 13-togodišnje članice “ustaške 

mladeži”. Usput rečeno, jedan od dvojice “napadača” koji su upali u 

“srpski svet” bio je hrvatski policajac u civilu. Bez obzira što nije bio 

u službi, smjesta je maknut s radnog mjesta. Naš Sava sad mirno 

spava. On nije “rešio” hrvatskog policajca jer on policajac nije taj 

trenutak bio u službi. Bio policajac u službi ili ne, uvijek je policajac 

pa je tako naš siroti Sava napao čekićem službenu osobu i sad bi 

trebao praviti društvo onom pripadniku Torcide u Bilicama. Znam 

da je malo zamršeno. Ispada da policija u ovom slučaju štiti Savu i 

njegove. Ali to ste vi rekli i pomislili, a ne ja… 

Predrag Mišić je hrvatski pravoslavac koji se četiri godine borio s 

Hrvatima za ovu državu. Kako na njega gledaju Pupovac i ekipa ne 

treba ni objašnjavati. Kaže Predrag: “Skandal. To se sada po novom 

tako zove. Nekad kad si čovjeka udario čekićem u glavu, bio je 

pokušaj ubojstva. Danas se to zove skandal. Šamarati djevojčicu od 

trinaest godina je samoobrana. Nekada je to bilo puno drugačije… 

Što vrijeme prolazi to su sve podmukliji i odvratniji. Skandal u priči 
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je ministar suspendiravši policajca koji je branio svoje. Eto, to je 

nama naša borba dala”. 

Sad evo male apstraktne usporedbe. Kako bi u ovoj “demokratskoj” 

Srbiji prošao Hrvat visok preko dva metra koji bi udario 13-

togodišnju djevojčicu? Da ne tupimo o letvi i čekiću za smirivanje 

srpskog policajca kojeg bi Vulin odmah udaljio iz službe. Sve 

varijante i mišljenja su poželjne, ali samo je jedna realna. Hrvat visok 

preko dva metra (može biti i NBA košarkaš) i njegovi prijatelji i 

rođaci sjedili bi u zatvoru. Ne samo u Srbiji nego u svakoj normalnoj 

državi na svijetu. Hrvatska “duboka država“” između ostalog, je i 

poltronska država. To znamo mi, ali to znaju i naše komšije pa zato 

i ne brinu o posljedicama svojih čina. 

Dr. Manfred Dauster, njemački sudac koji je osudio Perkovića i 

Mustača, kaže: “Hrvatska ne razlikuje dobro od zla. Politička 

pitanja još rješavaju komunistički funkcionari, u medijima su 

tumačenja prepuštena bivšim komunističkim propagandistima, a u 

državnim institucijama odluke donose kadrovi čije su percepcije 

lojalnosti formirane u zagrljaju partije i UDB-e”. 

Udruga Vigilare objavila je na svom Facebook profilu “plitku” 

propagandu. Naime, radi se o ilustraciji na kojoj je prikazano kako 

muškarac i žena dobivaju dijete, a više muškaraca majmunske 

boginje. Tvrdnja je možda bliska istini. Međutim, to je opasno 

razljutilo Domagoja Hajdukovića, SDP-ova zastupnika u Saboru. 

Zbog ovakve zločeste desničarske matematike Domagoj je zavapio: 

“Zar vas Boga nije strah?”. On je, naime, uvjeren da Bog ne priznaje 

matematiku kojom se služi Vigilare. E, to je već filozofsko pitanje. 

Da je Adam bio Kinez, Eva sigurno tada ne bi s onakvim 

pogledom u očima zagrizla jabuku 

Tko je taj koji može tumačiti Boga? Mnogi vjeruju da bi povijest 

čovječanstva otišla u potpuno drugom smjeru da je, recimo, Adam 

bio Kinez. Eva sigurno tada ne bi s onakvim pogledom u očima 

zagrizla u grješnu jabuku jer bi Adam prije toga pojeo zmiju. 

Možda se majmunske boginje nikada ne bi ni pojavile da ima Boga, 

a možda bi Bog izazivao puno veći strah kod ljudi nego ga danas 

izaziva da su se majmunske boginje proširile poput korone. Možda 
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nesposobnima ne bi dao sposobnost da sposobne učine 

nesposobnima! 

Ako nekoga ipak nije strah Boga, onda je to Predrag Mišić, hrvatski 

pravoslavac koji se četiri godine borio s Hrvatima za ovu državu. I 

zato, ne samo zbog turizma, s nevjernicima i našim komšijama treba 

strpljivo, objasniti im naše povijesne traume i današnje komplekse. 

Recimo, tako je baš na Sinjsku alku “zalutala” jedna komšinica pa je 

zapitala gradonačelnika Sinja Miru Bulja što je to Alka. Bulj, onako 

pastoralno strpljiv i fin, odmah je udovoljio njenoj znatiželji: “To 

vam je gospojo kao Oluja, samo što su oni bježali na konjima”. Boga 

nije strah ni Suzette koja mi je poslala sliku i tekst: “Nije mi jasno 

kako je kriminal bolje organiziran od države, a vode ga isti ljudi”. 

Ne bih se složio s njom, ali mogu objaviti. 

Dok sve ovo pišem, sjetih se priče o štetnosti rakije. “Dobar dan! 

Imate li rakije?”. “Nemam!”. “Baš šteta”. 

A popularna rakija je na vrhuncu moći u Srbiji. Na skupu izbjeglih 

Srba i SPC-a u Novom Sadu govorio je i “veliki” patrijarh (po našem 

dragom Papi Franji), dragi Porfirije. Tema je bila tzv. “Kristalna 

noć” početkom svibnja 1991. g. Neki “srpski” izlozi bili su razbijeni 

pa su dragog Porfirija podsjećali na pogrom Židova u Njemačkoj i 

Austriji koji se dogodio 9. i 10. studenog. Dragi “frend” zagrebačkih 

jugo-nostalgičara, koji su uživali jednom mjesečno u seansama kod 

“velikog” Patrijarha, zaboravio je objasniti pozadinu “zadarske 

kristalne noći”. 

O papinom ‘velikom’ patrijarhu 

Naime, tog istog dana Porfirijevi su četnici kod Polače ubili 

hrvatskog policajca Franka Lisicu iz Bibinja. Sve je to davno 

objasnio Papin “veliki” Patrijarh svojim seminaristima na četničkim 

seansama u Zagrebu. Zanima me osjećaju li ti jugovići danas barem 

trunak stida zbog pristanka na četničku indoktrinaciju “velikog 

Patrijarha”?. Ubojstvo Hrvata se ne spominje, ali razbijena stakla su 

za njega “kristalna noć”. Primitivno, dnevno političko huškanje uz 

europejske manire naše impotentne politike dvije su dijametralne 

metode kojima se služimo u medijskom ratu s istočnim komšijama. 

Evidentno je koja je metoda uspješnija. Možda bi već bilo vrijeme 
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da netko kaže “bobu bob, a popu pop…”, ali ne u EU diplomatskim 

salonima nego jednom običnom, svima razumljivom diplomatskom 

notom. Već čak i obične ljude pomalo nervira ta stoljetna hrvatska 

defanziva i ta hrpa svakodnevnih laži kojima se mi tobože superiorno 

ne želimo baviti. Predsjednik jednog popularnog nogometnog kluba 

nedavno je izrekao zgodnu usporedbu koja glasi otprilike ovako: ako 

pristaneš da se valjaš sa svinjom u blatu, uskoro se neće moći 

razlikovati tko je u tom blatu svinja…. 

Otočani na Braču zbog “cimer fraj” turizma više nemaju vremena 

baviti se lavandom. Sad se sve više bave bevandom. 

 

Zvonimir Hodak/Direktno.hr 

 

 

  

http://direktno.hr/
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MILANOVIĆ HVALI GRLIĆ-RADMANA, 

DRAGOVOLJAC.COM, 2023, 

 
LIJEVOM NAŠOM 
 

BOLNO SE SJEĆAM ŠTO JE POKOJNI 

TUĐMAN REKAO: 'KAD BI SAMO ZNALI S 

KIM SAM JA SVE MORAO STVARATI 

HRVATSKU' 
 

ZVONIMIR HODAK 
 

Dobri papa Franjo ima fino izbalansiran osjećaj za "tekuće" 

političke događaje. Bilo je to jasno već prigodom njegovog 

dolaska u Rim na papinsku dužnost. Trebalo je omekšati 

hrvatske zahtjeve oko kanonizacije kardinala Stepinca pa je 

dobri Papa odmah ugostio patrijarha Porfirija koji ga je 

oduševio. 

 

04.09.2023.  

 

Mudri Patrijarh je odmah "informisao" dobrog papu Franju tko je 

zapravo bio kardinal Stepinac i od kanonizacije je ostala velika nula 

s upitnikom ili uskličnikom. 

Kako to da sve to naš dobri papa Franjo ne vidi? 

No, dobro! Dobri Papa ipak brine o katolicima, napose o onih 1450 

u "nesvrstanoj" Mongoliji. Prije toga obratio se sudionicima 

Sveruskog susreta katoličke mladeži u Sankt Peterburgu i možda 

postao ljubimac Kremlja. Njegov politički instinkt oštar kao kirurški 

https://direktno.hr/autori/zvonimir-hodak/
https://direktno.hr/autori/zvonimir-hodak/
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skalpel izazvao je pravu političku buru. Papa je poručio Rusima: "Ne 

zaboravite vlastitu baštinu (npr.: Staljina), Vi ste nasljednici velike 

Rusije, velike Rusije svetaca i vladara poput Petra I, Katarine II, 

imperija, velikog i prosvjećenog, velike kulture i velikog 

humanizma(!?) Vi ste nasljednici velike majke Rusije…". Ta 

"majka" upravo razara Ukrajinu, dočim je "veliki humanizam" 

raselio dva milijuna ljudi. Kako to da sve to naš dobri Papa ne vidi i 

ne zna? Glorificirajući ruske careve koji su pobili milijune ljudi, 

često u ratnim pohodima sličnim sadašnjoj agresiji na Ukrajinu, naš 

Papa je postao ikona ruske grabežljive oligarhije. Možda ga je toj 

ruskoj "humanističkoj" povijesti poučio patrijarh Porfirije na nekom 

od njegovih legendarnih seminara kakve je držao i našim 

kriptojugoslavenima po Hrvatskoj. 

Sjetih se jedne naturalističke misli Bertolda Brechta: "Glupa telad 

sama traži svoje mesare". 

U Lijepoj njihovoj i dalje "status quo (vadis)!" Višnja Strenja traži 

odgovor na naizgled lagano pitanje: "Čija je država Hrvatska?" 

S tim mističnim pitanjem sreo se svojedobno i Mujo. Polagao Mujo 

"Osnove engleskog" za neku kvalifikaciju na željeznici. Mujo se 

znoji, a Haso čeka da dođe na red. Mujo izlazi crven u licu. Haso, 

sav nestrpljiv, upita Muju: "Jesi pro'šo, jesi pro'šo?" "Ne, pao sam", 

odgovori tužno Mujo. "Što te, bolan, pitala?" navaljuje Haso. "Ma, 

pitala me kako se na engleskom kaže "osjećaj". Čim sam uš'o imao 

sam "feeling" da će me pitat' neko sranje…." 

Preminuo je autor knjige "Kako je UDB-a stvorila Hrvatsku" 

Čija je država Hrvatska? 

Tako i Višnja brine "čija je država Hrvatska?". Rade Šerbedžija 

obnavlja Jugoslaviju na Brijunima i dovodi u goste glumačke ekipe 

iz Skopja, Beograda, Sarajeva, Podgorice… Jedino nema gostiju s 

Kosova!? Čija je onda država Hrvatska? 

Milanović predlaže dokazane krivotvoritelje i prevarante jugo 

orijentacije - Goldsteina, Ostojića i Viru za diplomate. Čudno što 

nije predložio i Budu Lončara. Njega će možda predložiti Mate 

Granić, s Plenkijeve strane. Tomašević naziva šetalište po kršiteljici 

zakona Ankici Lepej, Plenković se klanja ubojici Stepinca - Jakovu 

Blaževiću! Pa kako onda Višnja ne zna čija je država Hrvatska? Ako 

https://direktno.hr/domovina/preminuo-ivan-krmpotic-prvi-zapovjednik-postrojbe-prvi-hrvatski-redarstvenik-325438/
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ona ne zna, zna Ivica Marijačić. On tvrdi: "Kao urednik tjednika 

'Hrvatski tjednik' uporno i sistematski odgovaram na pitanje "Čija je 

država Hrvatska"." 

U Hrvatskoj je danas sve moguće. U Zagorju vatrogasci igraju na 

nekoj fešti utakmicu između sebe. U 28. minuti sudac prekida igru s 

obrazloženjem da se čitavo vrijeme igra bez lopte. Znači, ako je 

moguće igrati nogometnu utakmicu bez lopte, onda smo mi zemlja 

smješka ili još točnije smiješna zemlja. 

Ni komunisti više nisu isti.... 

Sve se promijenilo. Ni naši komunisti nisu isti. Četrdeset pet godina 

se govorilo: "Kuda oni prođu, tamo ni trava više ne raste". A vidi sad 

Zagreb! Obrastao u travu i smrdi po smeću dok se štakori sve više 

kote. 

Netko mi šalje na moj zid pitanje puno "feelinga": "Koja je razlika 

između Crkve i države?" I odmah daje odgovor: "Crkvu vode pastiri, 

a državu čobani". Ili možda grad Zagreb. Zlobno i neobjektivno. 

Sjetite se INA-e, PPD-a, propale zelene politike u Zagrebu, 

odlagališta smeća na Jakuševcu… Ako su oni čobani, što smo onda 

mi? 

Prema analizi otpadnih voda Zagreb je po 2šmrcanju" kokaina prvi 

grad u Europi. 

U novo pronađenoj Bibliji navodno je Ko-kain ubio Abela…! 

Ima međutim i onih koji o nama misle sve najbolje. Stara engleska 

poslovica glasi: "Lord, help me be the person my dog thinks I am" 

ili prevedeno "Bože, pomozi mi da budem takav čovjek kao što moj 

pas misli da jesam". U međuvremenu je i pas doznao da se tekma u 

Zagorju igrala dvadeset i osam minuta bez lopte. Ali ima i gorih 

stvari… 

Recimo, sanitarne inspekcije novčano globi mesare koje zatekne 

krvavih ruku, a braniteljima za čiste ruke Haag je udijelio po 

dvadeset i četiri godine zatvora…. 

Često puta u raznim društvima slušam izjavu o tome da Hrvatskom 

upravljaju mediji koji su, naravno, u službi onih koji na spomen 

države Hrvatske odmah dobivaju ospice. Ili tako nekako. Pretjerano, 

ali možda i nije sasvim daleko od istine. Dok je trajao četverogodišnji 

rat stvarala se "medijska falanga". Tako danas nema ni jednog 

dnevnog lista, ni jednog tjednika, osim "Hrvatskog tjednika", koji 
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nije izrazito lijevog profila. Lijeva naša Hrvatska!!! Osim u dva 

slučaja, Račana i Milanovića, birači su na izborima birali HDZ koji 

je barem formalno na desnom centru. Međutim, medijska scena je 

ostala kriptokomunistička, orjunaška, jugo-nostalgičarska. Što je 

najzanimljivije, financijski ovisna o onima protiv kojih smo vodili 

rat i taj rat na kraju krajeva i dobili… Ali medijski smo u cijelosti 

pobijeđeni… 

Evo primjera. Žohar, kako je to znanstveno dokazano, može 

preživjeti nuklearnu eksploziju, ali ako ga udarite novinama nema 

mu spasa - mrtav je. Dokaz više da je moć medija upravo 

nevjerojatna. Zato je istinito zaključila Diana Jurin-Dixie: "Živimo 

u svijetu gdje je laž postala službena informacija, a istina teorija 

zavjere!" 

Treba bar površno analizirati odluku zagrebačkih petokolonaša da 

Ankica Lepej, nova heroina lijevih aktivista, dobiva svoje "šetalište". 

"Heroina" je izdala bankovnu tajnu tako da je objavila iznos koji je 

pok. Franjo Tuđman imao na svom bankovnom računu. Nino 

Mogorović misli, i u pravu je, da se radi o iznosu "koji svaki drugi 

naš radnik u Njemačkoj ima pod madracem". Nakon te njene objave 

počelo je masovno "demaskiranje" pok. predsjednika. Sorosevi su se 

plaćenici uskokodakali starom i prijesnom laži kako se radi o državi 

koja je u vlasništvu dvije stotine bogatih obitelji. "Heroina" je dobila 

otkaz u banci i čekala kad će biti proglašena "narodnim herojem" baš 

kao i njen uzor Milka Planinc. 

Na slučaju cinkeraja Ankice Lepej hrvatske gradske vlasti i lijevi 

mediji srozali su se do samog dna, na nivo moskovske "Pravde" čije 

ime na hrvatskom znači "istina". Kroz čitavo svoje postojanje ta 

Pravda nije objavila nešto što bar malo sliči na istinu. 

Prije nego li je naša Anka-partizanka odšetala u svoje zagrebačko 

šetalište, navodno su je "njezini" pokušali zaposliti u Cinkarni Celje, 

ali ni tamo nisu imali sluha za hrvatsku cinkericu. 

Navodno u Hrvatskom narodnom kazalištu neradnik ne može 

odigrati dvije stotine pedeset predstava, ali može dvije stotine 

pedeset puta odglumiti radnika. Koliko puta je Anka-partizanka 

odglumila radnicu banke? 
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FOTO: HINA 

Analiza Vesne Pusić o BBB-ima u Grčkoj 

Vesna Pusić, bivša SDP-ova i HNS-ova zvijezda, istakla se k'o 

velika crna muha u čaši mlijeka. Vesna, čiji je rejting u "zlatna 

vremena" dosizao čak jedan posto, senzibilno i izbalansirano je 

prodivanila o navijačima Dinama koji su uhićeni u Grčkoj. Evo njene 

analize: "BBB su privilegirani. Nitko nije prstom mrdnuo za naše 

humane ljude koji su išli posvojiti djecu iz Afrike!" Velika je 

privilegija ležati u "luksuznim" grčkim zatvorima i čekati koga će 

između stotinjak BBB-ovaca nesvrstano grčko pravosuđe izabrati za 

"ubojicu" grčkog navijača. Toj Pusićkinoj tvrdnji fali samo logika i 

istinoljubivost pa se refleksivno vraćam na ono što sam već u ovom 

tekstu naveo o našim ljevičarskim medijima. Naime, i potpuno 

apolitičnim Hrvatekima je jasno da se naša "narodna vlast" 

angažirala srcem, lovom i diplomacijom kako bi naše "humane 

ljude" oslobodila zatvora i što prije transferirala u Lepu njihovu. 

Čitava transakcija izvedena je savršeno. Mediji su službama 

pomagali u lovu kroz Zambiju i Demokratsku Republiku Kongo u 

kojima se navodno sakrivao Ivan Pernar. Dotični se ipak, unatoč 

linču u medijima, sretno i nediplomatski domogao Zagreba, 

navodnog centra hrvatskog nacionalizma. 
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Od hrvatskog nacionalizma pobjegli u Zagreb? 

Javio se negdje u isto vrijeme kad i Vesna Pusić i Damir Markovina 

jugoslavenski glumac u Zagrebu. Kaže naš Damir, a da ni okom nije 

trepnuo: "Mostar je prije rata bio moj raj, ali ga je uništio hrvatski 

nacionalizam". I gle, vraga! Damir zbrisao za vrijeme rata u taj 

nacionalistički Zagreb pa se nikako ne da iz njega u neku drugu 

državu u kojoj nema hrvatskog nacionalizma. Drugi Markovina je 

zasjeo na splitski faks kao povjesničar koji predaje ono što glumac 

misli… I tako Markovina do Markovine u bijegu od hrvatskog 

nacionalizma u Bosni zapališe u agresorsku i nacionalističku 

Hrvatsku i sad se ne daju iz nje makar im se gadi. Jedinstveni 

fenomen. K'o da sad Ukrajinci bježe od ruske agresije u Rusiju ili 

Bjelorusiju. 

Napokon nešto dobro iz Slobodne Dalmacije. Sin pita oca: "Pape, 

k'o su ti Bjelorusi?" 

"Sine, to su Rusi koji navijaju za Hajduk", odgovori otac. 

Javio se u "nezavisnom" hrvatskom tisku Saša Milošević, nekadašnji 

službenik Ureda za ljudska prava UN-a. Saša ex cathedra objašnjava 

što je to "zapovjedna odgovornost". Njemu su interesantni likovi 

dvojice generala. Jedan je poduzetnik, trgovac naftom. Teško je 

pogoditi na koga diplomat Saša misli! Drugi je general, saborski 

zastupnik, moj bivši klijent Željko Sačić, koji je u kaznenom 

postupku pravomoćno oslobođen. Međutim, nešto drugo je tu 

zanimljivo. Tko je po zapovjednoj odgovornosti odgovoran za smrt 

više od 600 ubijenih Hrvata koje su četnici ubili u zoni pod nadzorom 

UN-a? Tamo je i Saša djelovao kao UN službenik. Zar tu nema 

zapovjedne odgovornosti? Možda, ali sigurno ima kaznene? Šteta što 

nije bilo vremena da se u UN-ovu zonu ubaci Ratko Mladić, Mile 

Martić i slični da i oni "dejstvuju" u interesu Republike Hrvatske. 

Sjećam se kad je pok. predsjednik mojoj supruzi rekao: "Ljerka, kad 

bi vi znali s kim sam ja sve morao stvarati ovu državu Hrvatsku". 

Između ostalih, predsjedniče, i sa Sašom. E' moj Saša…. 

Dio operacija koje nisu hitne, pacijenti će plaćati sami. Operaciju 

Oluja već plaćamo! 

Javio se opet Davorin Karačić, odvjetnik. On je i BBB-ovac, i to 

bez dlake na jeziku. Uglavnom su mu točne i beskompromisne sve 

analize. Kaže Karačić: "Ubojstvo grčkog navijača sve manje se 
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dovodi u vezu s Dinamovim navijačima". Dobro, to znamo. Ali 

zanimljiv je nastavak: "A to je ono što nikako ne odgovara Grčkoj, a 

bogme ni nekima u Hrvatskoj". To je sukus svega i sve harange koja 

se povela protiv uhićenih BBB. Držati u zatvoru sto ljudi pod 

optužbom da su se udružili u zločinačko druženje kako bi izazivali 

nerede i u njima ubili jednog navijača, e to je bijedni pokušaj 

zataškavanja istine i skretanje pažnje. Do sada nema ni riječi o tome 

tko je započeo makljažu s navijačima iz Hrvatske i tko je stvarno bio 

ubojica. 

Blago nama, živimo u zemlji u kojoj mega-lopove može uhvatiti 

jedino išijas. 

https://direktno.hr/kolumne/bolno-se-sjecam-sto-je-pokojni-

tudman-rekao-kad-bi-samo-znali-s-kim-sam-ja-sve-morao-stvarati-

hrvatsku-325504/  

 

https://bezcenzure.hr/vlad/milanovic-hvali-grlic-radmana-4/ 
 

  

https://direktno.hr/kolumne/bolno-se-sjecam-sto-je-pokojni-tudman-rekao-kad-bi-samo-znali-s-kim-sam-ja-sve-morao-stvarati-hrvatsku-325504/
https://direktno.hr/kolumne/bolno-se-sjecam-sto-je-pokojni-tudman-rekao-kad-bi-samo-znali-s-kim-sam-ja-sve-morao-stvarati-hrvatsku-325504/
https://direktno.hr/kolumne/bolno-se-sjecam-sto-je-pokojni-tudman-rekao-kad-bi-samo-znali-s-kim-sam-ja-sve-morao-stvarati-hrvatsku-325504/
https://bezcenzure.hr/vlad/milanovic-hvali-grlic-radmana-4/
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VUKOVAR: TRIJUMF TUĐMANIZMA 

DRAGOVOLJAC.COM, 2023. 

 

KARAČIĆ: PADNE LI HOS I SVI OSTALI ĆE 

DOĆI NA RED 
 

31 Listopad 2023  

 

 
 

Najglasnije su protiv toga graknuli neki predstavnici ljevice, a sve 

pozivajući se na dignitet žrtve Vukovara, podjednaki doprinos svih 

branitelja kao i spočitavajući Penavi-podjele, iako su ti koji tako 

glasno viču protiv te ideje oni kao i djeca onih koji su opsadu 

Vukovara intimno doživili kao pokušaj oslobođenja uz nadu da će 

JNA nastaviti. 
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Ne znam kojim motivima se vodio Ivan Penava kad je odlučio da 

predvodnik vukovarske kolone sjećanja bude postroj HOS-a, te je li 

sve to iskordinirao ili dogovorio s braniteljskim udrugama, ali 

činjenica jest da borba protiv Domovinskog rata u Hrvatskoj kao i 

vrijednosti istoga, trenutno vodi napadima na HOS i njegova 

obilježja, pri čemu će, padne li HOS, svi ostali doći na red. 

Najglasnije su protiv toga graknuli neki predstavnici ljevice, a sve 

pozivajući se na dignitet žrtve Vukovara, podjednaki doprinos svih 

branitelja kao i spočitavajući Penavi-podjele, iako su ti koji tako 

glasno viču protiv te ideje oni kao i djeca onih koji su opsadu 

Vukovara intimno doživili kao pokušaj oslobođenja uz nadu da će 

JNA nastaviti. 

Stoga, iako je HOS bio najmalobrojnija postrojba u obrani Vukovara, 

osobno smatram da ni jednom branitelju ne bi trebalo biti krivo ako 

HOS bude na čelu postroja, jer ne postavljaju ih zato da bi se reklo 

da su oni bili najbitniji u obrani, nego jer su sada najprogonjeniji. 

 

https://www.dragovoljac.com/indeks.php/politika-i-drustvo/37184-

karacic-padne-li-hos-i-svi-ostali-ce-doci-na-red 
 

  

https://www.dragovoljac.com/indeks.php/politika-i-drustvo/37184-karacic-padne-li-hos-i-svi-ostali-ce-doci-na-red
https://www.dragovoljac.com/indeks.php/politika-i-drustvo/37184-karacic-padne-li-hos-i-svi-ostali-ce-doci-na-red
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SANJA I TERESA IVA DROBILICE, 

DRAGOVOLJAC.COM, 2024. 

 

MARCEL HOLJEVAC: ONI KOJI MRZE 

POZDRAV HOS-A, MRZE I HRVATSKU 

DRŽAVU! 

 
21 Siječanj 2024  

 

DAVORIN KARAČIĆ UŽIVO S PLAVE NOĆI U TRAVNOM: - 

Ne postoji zakon kojim bi 'ZDS' u demokratskoj Hrvatskoj bio 

kriminaliziran!“ 

MARKO JURIČ: - Podrška Bujici, sljedeći petak, kada je emisija 

zabranjena, u znak solidarnosti pozivam Velimira Bujanca u goste 

na podcast Velebit! 

BEZ CENZURE: Pogledajte reportažu s Općinskog kaznenog suda 

u Zagrebu, gdje je sutkinja Dubravka Čošić u postupku koji je vitez 

HOS-a Marko Skejo zbog uvrede i klevete pokrenuo protiv 

'Novosti'... IZBACILI ODVJETNIKA KARAČIĆA ZBOG GRBA 

S PRVIM POČETNIM BIJELIM POLJEM NA REVERU I 

OSLOBODILI PUPOVČEV ZLOGLASNI TJEDNIK?! 

POTPORE BUJICI STIŽU SA SVIH STRANA! Urednik i voditelj 

emisije se i dalje odbija ograditi od pozdrava HOS-a i ne pristaje na 

bilo kakav kompromis! 

https://www.dragovoljac.com/index.php/razno/38085-marcel-

holjevac-o-zabrani-bujice-zbog-zds-nema-predaje-oni-koji-mrze-

pozdrav-hos-a-mrze-i-hrvatsku-drzavu  

Holjevčevu tvrdnju iz naslova potvrđuje i izbacivanje odvjetnika 

Karačića zato što je nosio grb koji je bio i na prvoj službenoj zastavi 

RH. 

https://www.dragovoljac.com/index.php/razno/38085-marcel-holjevac-o-zabrani-bujice-zbog-zds-nema-predaje-oni-koji-mrze-pozdrav-hos-a-mrze-i-hrvatsku-drzavu
https://www.dragovoljac.com/index.php/razno/38085-marcel-holjevac-o-zabrani-bujice-zbog-zds-nema-predaje-oni-koji-mrze-pozdrav-hos-a-mrze-i-hrvatsku-drzavu
https://www.dragovoljac.com/index.php/razno/38085-marcel-holjevac-o-zabrani-bujice-zbog-zds-nema-predaje-oni-koji-mrze-pozdrav-hos-a-mrze-i-hrvatsku-drzavu
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Međutim obavezno pogledajte tu Bujicu i to posebno onaj dio kada 

Karačić čita odluku koju MORAJU poštivati svi sudovi u RH o 

pozdravu ZDS u Domovinskom ratu.  

TO POKAZUJE da ni Sudstvo, kao ni vlast u RH, a ni veći dio 

oporbe u RH smatra da zakone u RH ne treba primjenjivati, ako nisu 

po volji svjetskih moćnika – čiji je danas u RH namjesnik Milorad 

Pupovac. I njegove Novosti su i pokrenule hajku na Bujanca koji 

smatra da su u RH zakoni RH svetinja, a ne želje svjetskih moćnika! 

Evo još o tom sluganstvu i gazdama u RH: 
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POSEBNO IZDANJE BUJICE O POVRATKU 

BOYSA IZ GRČKE I NAPADIMA NA 

THOMPSONOVE PJESME U ZAGREBU I 

ZENICI 
 

17 Prosinac 2023  

 

BEZ CENZURE: Javljanje iz Azzura, popularnog kafića Velikog 

Hasana u zagrebačkom Travnom! 

DAVORIN KARAČIĆ KOMENTIRAO NOVE POKUŠAJE 

ZABRANA ODLASKA NA TEKME! 

UŽIVO IZ STUDIJA Z1: PORUKA ŽELJKA OLUJIĆA 

PROGONITELJIMA HRVATA U BOSNI I HERCEGOVINI! 

SKANDALOZNO: Bujica je jedina televizijska emisija u Hrvatskoj 

koja je objavila sramotni dokument s potpisom direktora i glavnog 

generalnog inspektora policije BiH – Darka Ćuluma (bivšeg 

direktora policije tzv. Republike Srpske) koji je od uprave Kaznenog 

zavoda u Zenici zatražio sankcioniranje i disciplinski progon čuvara 

hrvatske nacionalnosti, koji su na eventu Vrhbosanske nadbiskupije 

u Bobovcu pjevali Thompsonov hit ‘Lijepa li si’.  

ADVENT U ZAGREBU DRUGA TTejca: Pogledajte što je odvjetnik 

Marka Perkovića Thompsona, Davorin Karačić, u Bujici poručio 

Tomislavu Tomaševiću i lijevoj kamarili koja vlada Zagrebom i kojoj 

smeta božićni tramvaj s ‘Bojnom Čavoglave’ u ‘Jingle Bells’ 

varijanti! 

(…) 

https://www.dragovoljac.com/index.php/razno/37764-posebno-

izdanje-bujice-o-povratku-boysa-iz-grcke-i-napadima-na-

thompsonove-pjesme-u-zagrebu-i-zenici  

I na predstavljanju knjige „Biskup dr. sc. Mile Bogović“ u Gospiću 

govorio sam o tim napadima: 

„Dvije godine kasnije Biskup je potpisnik i dva pisma u povodu 

napada na Marka Perkovića Thompsona:_PISMO THOMPSONU 

20. lipnja 2008. i HRVATSKOJ JAVNOSTI O ZABRANI 

KONCERATA MARKA PERKOVIĆA THOMPSONA 20. lipnja 

2008. 

https://www.dragovoljac.com/index.php/razno/37764-posebno-izdanje-bujice-o-povratku-boysa-iz-grcke-i-napadima-na-thompsonove-pjesme-u-zagrebu-i-zenici
https://www.dragovoljac.com/index.php/razno/37764-posebno-izdanje-bujice-o-povratku-boysa-iz-grcke-i-napadima-na-thompsonove-pjesme-u-zagrebu-i-zenici
https://www.dragovoljac.com/index.php/razno/37764-posebno-izdanje-bujice-o-povratku-boysa-iz-grcke-i-napadima-na-thompsonove-pjesme-u-zagrebu-i-zenici
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I ti napadi traju doslovno do današnjeg dana: 

BUJICA 15.12.2023. KARAČIĆ: Povratak BBB! OLUJIĆ: U Zenici 

žele zabraniti Thompsonovu LIJEPA LI SI?! 

https://www.youtube.com/watch?v=_EKpmPW69bQ 

Naravno u toj Bujici se spominje i slučaj iz Zagreba o kojemu u 

svojoj kolumni DANAS, dakle 18.12.2023. piše Zvonimir Hodak: 

Poltron, poltroni - to je u praksi naziv za one (Hrvate) koji su 

poslušnici, dupelisci, potrčkala i sl. Izraz se upotrebljava i u množini 

i u jednini. Barem kod nas. Bolje da ne filozofiram nego evo odmah 

primjera. 

Četnički pjesmuljci u Areni - mogu, Čavoglave u praznom tramvaju 

- ne mogu. Dupelisci odmah dignuše dreku, križaju se i kolutaju 

očima u nevjerici. Nitko ne pita kad i gdje je pjesma Čavoglave 

zabranjena, kojim to zakonom? Naravno, takvog zakona nema. Na 

scenu stupa poltronski kolektiv ZET-a, poznat kao Zagrebački 

električni tramvaj, koji je pjevanjem Čavoglava u praznom tramvaju 

koji ide na Remizu, u najmanju ruku neugodno iznenađen. Zašto? 

Dobar dio svoje kolumne Hodak je posvetio ovom slučaju: 

https://direktno.hr/kolumne/tudman-je-bio-oprezan-oko-jedne-

teme-po-supruzi-mi-je-porucio-da-je-nije-spreman-otvarati-

333887/ 

Čini mi se da već rečenica Četnički pjesmuljci u Areni - mogu, 

Čavoglave u praznom tramvaju - ne mogu sve govori o vlasti i većini 

oporbe u RH. 

Ponovit ću i ovdje da oni koji doista služe hrvatskom narodu nikada 

neće podržavati: 

1. LAŽI O STEPINCU; 

2. LAŽI O JASENOVCU; 

3. LAŽI O POZDRAVU ZA DOM SPREMNI. 

Mnogima je jasno da je napad na ZDS izravni napad na Domovinski 

rat i RH. Već sama tvrdnja da ga se povezuje s NDH znači da im je 

važna Jugoslavija koja je tada nastala, a ne Hrvatska koja je stvorena 

u Domovinskom ratu. 

https://www.dragovoljac.com/index.php/razno/37795-

predstavljanje-knjige-biskup-dr-sc-mile-bogovic-u-gospicu  

Prvi gost u toj 'Bujici' bio je Davorin Karačić koji je dobio sve 

sporove kao Thompsonov branitelj. Koliko je to velika stvar u 

https://www.youtube.com/watch?v=_EKpmPW69bQ
https://direktno.hr/kolumne/tudman-je-bio-oprezan-oko-jedne-teme-po-supruzi-mi-je-porucio-da-je-nije-spreman-otvarati-333887/
https://direktno.hr/kolumne/tudman-je-bio-oprezan-oko-jedne-teme-po-supruzi-mi-je-porucio-da-je-nije-spreman-otvarati-333887/
https://direktno.hr/kolumne/tudman-je-bio-oprezan-oko-jedne-teme-po-supruzi-mi-je-porucio-da-je-nije-spreman-otvarati-333887/
https://www.dragovoljac.com/index.php/razno/37795-predstavljanje-knjige-biskup-dr-sc-mile-bogovic-u-gospicu
https://www.dragovoljac.com/index.php/razno/37795-predstavljanje-knjige-biskup-dr-sc-mile-bogovic-u-gospicu
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današnjem sudstvu u RH shvatio sam sada kada je mene tužio Ivo 

Drobilica zbog pretrpljenih duševnih boli o kojima su na sudu 

svjedočile njegova supruga i kćer: 

Tako je svjedokinja Sanja Petrušić-Goldstein iskazala da se tužitelj 

uzrujao zbog knjige te se uvijek uzruja kada pročita što piše (tuženik 

je amater povjesničar, op. J.P.), a tada počinju i zdravstveni 

problemi tužitelja. Nakon takvih natpisa počinju prijetnje, ružni 

komentari, tj. takvi natpisi generiraju komentare na internetu, ljudi 

se grozno izražavaju i nasilni su. Onda dođu prijatelji i postavljaju 

pitanja o tome da je tužitelj iznio teze o genocidnosti hrvatskog 

naroda, pa se on jako uzruja jer mora objašnjavati da to nije tako te 

da on nije izdajnik hrvatskog naroda. U komentarima se piše da se 

iseli iz Hrvatske, da nisu Hrvati, da su izdajice i slično. Takve 

prijetnje traju već 20 godina, a tužitelj je aktivan kao javna osoba od 

1991. 

Svjedokinja Teresa Goldstein je iskazala da kada se dogodi ovako 

nešto onda je reakcija tužitelja užasno emotivna, ali i svih njih. 

Jedino što je sada bilo drugačije je njegova fizička reakcija, tužitelj 

je imao stezanje oko srca, to je bilo kao srčani udar, on je urlikao, a 

osvijestio se nakon nekog vremena. Nije prvi put da se događa ovako 

nešto, ali je prvi put da je bila takva fizička reakcija. Reakcija 

tužitelja je emotivna, on se jako uzruja, govori da se može vjerovati 

da se to događa, a onda to uzruja nju i majku. Čita komentare i dosta 

ljudi piše da ne žele tužitelja u Hrvatskoj, da se treba iseliti, da ga 

ne žele živog. Stvarno ima strah da se tužitelj nešto ne dogodi. Sve 

ovo direktno ili indirektno odražava se i na njezin osobni život i 

posao, jer na poslu od kolega doživljava komentare u vezi oca, 

negativne konotacije u smislu da je njezin otac mrzitelj Hrvatske, da 

je on glupan i da je ona glupa. 

Vjerovali ili ne on me je tužio zbog moje knjige: 

J. Pečarić, Druker / Predsjednik o Puhovskom, Portal 

dragovoljac.com, 2020.: 

http://www.dragovoljac.com/images/minifp/druker.pdf 

http://www.dragovoljac.com/images/minifp/druker.pdf


268                                DAVORIN KARAČIĆ 

 

 

Zato ponavljam komentar koji sam već tada napisao koji je sutkinji 

bio normalan, a meni je toliko smiješan da ću na kraju priče doista 

morati napisati knjigu o tome: 

Doista je strašno kada vidimo da je zbog knjige o Puhovskom: Jedino 

što je sada bilo drugačije je njegova fizička reakcija, tužitelj je imao 

stezanje oko srca, to je bilo kao srčani udar, on je urlikao, a 

osvijestio se nakon nekog vremena. Nije prvi put da se događa ovako 

nešto, ali je prvi put da je bila takva fizička reakcija. 

Da u takvom sudstvu Karačić je dobio sporove oko napada na 

Thompsona i njegovu legendarnu 'Bojnu Čavoglave'! 

A moj odvjetnik u tom sporu je DAVORIN KARAČIĆ. 

A Karačić je u emisiji govorio o povratku BBB. Hajdukovac sam ali 

doista je prelijepa priča moje drage prijateljice Slavice Barešić 

udovica hrvatskog velikana Mire Barešića koja je zajedno s kćerkom 

Andreom Jelenom Barešić dobila plavu ružu za velikog Dinamovca 

njenog sina Ivana Viktora. Slavica je tada spomenula kako joj je znao 

pjevati: 

Volim te majko, ali ne više od Dinama! 

Svi su Barišić poput Mire, zar ne. 

Od moje Ankice sam se odvojio samo dva puta ove godine. Prvi put 

kada smo bez Ankice otišli u Kotor jer mi je umrla sestra. Tada je 

Ankica još mogla biti i sama, ali drugi put je Ivana bila s njom, a 

Đilda i ja smo otišli na nekoliko dana u Tisno tako da su i ove godine 

održana LITA U TISNOM koji organizira don Lazar Čibarić. 

Naravno nismo propustili posjetiti Slavicu i grob Mira Barešića: 

Sa Slavicom i Andreom Jelenom sreo sam se i na obilježavanju 

1000-og broja Hrvatskog tjednika. Pisao sam o tom obilježavanju i 

nisam spomenuo mnoge drage prijatelje koje sam tamo sreo. Recimo 

i Ankičin omiljeni ravnatelj Ante Beljo bo je tamo i pričali smo o 

Ankici. Govorio je vrlo lijepo o Ankici kao povjesničarki i tako još 

više ukazao na njenu žrtvu zbog svih nas. Kada vidimo knjigu o njoj 

vidi se koliko je radila i za Hrvatsku, a zahvalu je dobila tako da nije 

poslije prevrata 2000. godine bila bez posla i na kraju i bez mirovine. 

Mnogi su tek kada su u knjizi MOJA ANKICA vidjeli naše 

zajedničke radove, a dao sam samo one koji su dani u drugim mojim 

knjigama, ili zajedničkoj knjizi, shvatili koliko je to bio obiman rad 
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u teškim vremenima. Mi smo u obitelji znali da joj sve to teško pada, 

a tek sada mi je izv. prof. dr. sc. Julije Jakšetić napisao da je jednom 

to i on vidio: 

Samo jednom sam ju vidio tužnu, neka sjeta ju je uhvatila, da je 

mogla i ona nešto više napraviti da je radila u povijesnoj struci. Ali 

to je bilo samo jednom, kako sam ja primijetio, ostalo je bilo davanje 

za Joška, cure i unuke a to je bilo davanje i za sve nas koji smo radili 

pod Vašom paskom jer ste onda imali slobodne ruke. 

 

Drugi gost bio je odvjetnik Željko Olujić kao glasnogovornik 

inicijativnog kruga udruge u osnivanju HDZ „Franjo Tuđman“. 

Položili smo vijenac na grobu HRVATSKOG predsjednika i u 
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'Bujici' je dan prilog o tome. Sa mnom je gledao moj mlađi unuk i 

upozorio me je: Dida pa to Ti govoriš. I doista je prilog počeo tako i 

malo poslije se vidio i govornik. Sa mnom su i završili taj prilog, ali 

prije mene na kraju je dana i izjava Ankičinog omiljenog ravnatelja 

Ante Belja.  

Kao da se Bog pobrinuo da mi i taj događaj do kraja bude u znaku 

moje Ankice, jer sam prije dolaska na grob HRVATSKOG 

PREDSJEDNIKA bio na Ankičin grob. Bio sam sam pa je i slika 

takva: 

 
 

Zanimljivost za mene je i te 'Bujice' i to što je Željko Olujić bio moj 

branitelj kada me je tužio Zvonko Ivanković Vonta.  

Vonta me tužio zbog Goldsteina, danas me Goldstein tuži zbog 

Drukera, kako je Puhovskog nazva Milanović. 

Zabavno zar ne. Morat ću dati i nastavak ovog teksta sa tom pričom. 

Josip Pečarić 
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IDEOLOGIJA GENOCIDA COHEN-PEČARIĆ 

(SANJA I TERESA IVA DROBILICE 4.) 
 

Uz tekst Sanja i Teresa Iva Drobilice 3. dao sam i tekst Istina o 

Jasenovcu Hebrang o Goldsteinovim izjavama: Diletant je u 

području povijesnih znanosti, a očito i na području bioloških; 

manipulira posmrtnim ostacima u kome i prof. Hebrang komentira 

famoznu drobilicu po kojoj je Goldstein i dobio ime Ivo Drobilica. 

Zanimljivo je bilo i to što je na suđenju na kome smo od Terese 

doznali da je Ivo padao u nesvijest čitajući moju knjigu o Puhovskom 

(mislim) gđa Sanja kao svjedokinja o neugodnostima koje doživljava 

njen Ivo govorila i o drobilici. Ispada da sam ja kriv jer je njen Ivo 

izmislio drobilicu zbog koje mu se ruga cijeli svijet. Sutkinja to nije 

htjela staviti u zapisnik, ali je na inzistiranje mog odvjetnika 

Davorina Karačića to ipak učinila.  

Doista bi bilo smiješno kada bi netko samo zbog Goldsteinovog 

izmišljanja 'famozne' drobilice zaključio da Goldstein, iako 

izrijekom ne tvrdi, zapravo promiče tezu o genocidnosti hrvatskog 

naroda, a onda ga neki sud optuži da to nije vrijednosni sud.  

A ja sam napisao jako puno knjiga i članaka u kojima sam naveo niz 

takvih primjera pa i sličnih neistina iz arsenala Iva Drobilice. Malo 

je i komično kada nekoga tko je matematičar i koji ima najviše 

znanstvenih radova od svih hrvatskih znanstvenika koji su na listama 

najutjecajnijih znanstvenika u svijetu Sveučilišta u Stanfordu, neki 

sud tvrdi da ne zna što je to zaključivanje, zar ne? 

Što se tiče komentara prof. Hebranga i Drobiličinom otkriću novih 

zakona u biologiji, kao znanstvenik moram primijetiti da se tu mora 

znanstveno ustanoviti pitanje prioriteta. Naime za taj 'vrijedni' 

doprinos biološkoj znakost konkurira je Drobiličin kolega Hrvoje 

Klasić. O tome vidjeti moj tekst koji je dan u Prilozima: 

PLEMENITI KLASIĆ OD OGROMNE POSUDE 

http://dragovoljac.com/index.php/razno/26040-plemeniti-klasic-od-

ogromne-posude  

https://bezcenzure.hr/vlad/plemeniti-klasic-od-ogromne-posude/ 

 

Moram priznati da nisam puno pratio 'znanstveni' rad Iva Drobilice. 

Danas kada sam vidio kakve traume doživljava čitajući moje 

http://dragovoljac.com/index.php/razno/26040-plemeniti-klasic-od-ogromne-posude
http://dragovoljac.com/index.php/razno/26040-plemeniti-klasic-od-ogromne-posude
https://bezcenzure.hr/vlad/plemeniti-klasic-od-ogromne-posude/
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tekstove po svjedočenju njegove supruge Sanje i kćerke Terese pa 

čak i gubi svijest kod čitanja moje knjige o Puhovskom, ipak sam 

pronašao na internetu da nije samo on već zajedno s Goranom 

Hutinecom i poslije knjige Goldsteinovih „Holokaust u Zagrebu“ 

'znanstveno' promatrao moje knjige: 

1. J. Pečarić, Srpski mit o Jasenovcu / Skrivanje istine o 

beogradskim konc-logorima, Hrvatski povijesni institut, Zagreb, 

1998. 

2. J. Pečarić, Srpski mit o Jasenovcu I. / Skrivanje istine o 

beogradskim konc-logorima, Drugo izdanje Element, Zagreb, 2000. 

3. J. Pečarić, Srpski mit o Jasenovcu II /: O Bulajićevoj ideologiji 

genocida hrvatskih autora, Element, Zagreb, 2000. 

Naime, pronašao sam na Internetu knjigu: 

REVIZIJA prošlosti na prostorima bivše Jugoslavije : zbornik 

radova. - Sarajevo :Institut za istoriju, 2007. - 337 str. ;  

(Posebna izdanja / Institut za istoriju Sarajevo ; knj. 4) 

https://kupdf.net/download/revizija-pro-scaron-losti-na-prostorima-

biv-scaron-e-jugoslavije-zbornik-radova-

2007_5904cef9dc0d603856959e8f_pdf  

Drobilica i autor čuvenog otkrića o logoru Jasenovac Hutinec koji je 

sjenu oblaka proglasio grobištem u Jasenovcu (vidjeti Prilog) 

objavili su svoj 'znanstveni' rad: 

I. Goldstein i G. Hutinec, neki aspekti revizionizma u hrvatskoj 

historiografiji devedesetih godina XX. stoljeća – motivi, metode i 

odjeci. 

Doista je zabavno danas čitati autore veličanstvenih otkrića o 

drobilici i sjeni oblaka kao grobištu kada kažu: 

Revizionizam se 1989-90. godine u Hrvatskoj pojavio kao 

historiografska retardacija i društveno-politička anomalija.  

Nisu to njihovi pronalasci – ne daj Bože. Lijepo je dobiti novo ime 

Drobilica, zar ne? 

Ali moram se pohvaliti. Odmah poslije velikog dijela teksta 

posvećenom HRVATSKOM predsjedniku (U hrvatskom 

historiografskom revizionizmu ključna je osoba Franjo Tuđman.) na 

red sam došao ja i moje spomenute knjige. Iz teksta se vidi da autori 

ne razumiju zašto knjige imaju podnaslove i da su to polemike s 

https://kupdf.net/download/revizija-pro-scaron-losti-na-prostorima-biv-scaron-e-jugoslavije-zbornik-radova-2007_5904cef9dc0d603856959e8f_pdf
https://kupdf.net/download/revizija-pro-scaron-losti-na-prostorima-biv-scaron-e-jugoslavije-zbornik-radova-2007_5904cef9dc0d603856959e8f_pdf
https://kupdf.net/download/revizija-pro-scaron-losti-na-prostorima-biv-scaron-e-jugoslavije-zbornik-radova-2007_5904cef9dc0d603856959e8f_pdf
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Bulajićevim knjigama. Naime, i Bulajiću je kao i njima glavni 

problem Franjo Tuđman, a moja prva knjiga je odgovor na 

Bulajićevu knjigu „Tuđmanov Jasenovački mit“ točnije na drugo 

izdanje te knjige. Ali pogledajmo njihov tekst: 

U takvom je ozračju objavljeno nekoliko knjiga koje s ozbiljnom 

historiografijom nemaju nikakve veze, i u kojima se promoviraju 

revizionističke teze koje je zapravo vrlo lako pobiti dokazima. Tako 

npr. Josip Pečarić u knjizi Srpski mit o Jasenovcu pokušava parirati 

Milanu Bulajiću i njegovim sljedbenicima koji razrađuju mit o 

genocidnosti hrvatskog naroda, no pritom se zapravo koristi istim 

metodama, pa su mu i rezultati jednako netočni i neutemeljeni.  

Drugim riječima i Bulajićeva knjiga je polemika. Valjda je on znao 

da ću ja odgovoriti na njegovu knjigu pa je svoju 'polemiku' napisao 

prije mog odgovora. Za pronalazače drobilice i grobišta-sjene oblaka 

i nije nelogično. Zar ne? 

Na neizravne Bulajićeve optužbe da su Hrvati “genocidan” narod, 

Pečarić prikazuje dva stoljeća srpskog antisemitizma, opisuje 

beogradske logore Sajmište i Banjicu i na taj način odgovara 

Bulajiću “istom mjerom”. 

Podsjetit ću vas da sam u Prilozima na prethodni nastavak dao i moje 

pismo Veleposlaniku Izraela: 

Velepoštovana ekselencijo g. veleposlaniče,  

Velepoštovani g. Yosef Amrani, 

bilo mi je drago pročitati Vaše nedavno pismo. Kako sam upravo 

dobio tri slike iz muzeja u Wanseeu, posebno me je zaintrigirala 

karta konclogora (jedna od slika). Naime, na području bivše 

Jugoslavije vidljiv je samo jedan logor, onaj na Sajmištu u 

Beogradu. Kako pišem za jedan hrvatski tjednik, molio bih Vas za 

Vaš komentar u svezi s time. 

S poštovanjem,  

akademik Josip Pečarić 

Uz te tri slike, dao sam i pojašnjenje: 

Naime, to što se u muzeju u Wanseeu ne spominje Jasenovac, a 

spominje Sajmište (Mladen Schwartz u knjizi Hrvatska poslije 

Tuđmana (2000.) upozorava na to i kaže kako je muzej u Wanseeu 

postavio Svjetski židovski kongres)… 
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Koliko možeš biti neinteligentan i u polemici pa uopće komentirati 

što je netko u polemici sa srpskim autorom ukazao na ovaj logor?  

Naravno oni koji posredno žele također dokazati genocidnost 

hrvatskog naroda nikada ne će ukazati na ovu činjenicu na koju je 

upozorio Mladen Schwartz, zar ne? 

Na Bulajićeve optužbe o ustaškom kolaboracionizmu, Pečarić 

tvrdi da je “s Nijemcima kolaborirao najveći dio srpskoga naroda” 

i općenito ulaže mnogo truda kako bi dokazao kolaboraciju i zločine 

za vrijeme Drugoga svjetskog rata u Srbiji i time relativizirao ili 

minimalizirao kolaboraciju i zločine u NDH.  

Zapravo sam najčešće citirao čuvenu knjigu američkog Židova 

Philipa Cohena Srpski tajni rat! Logično je pretpostaviti da tako 

nešto ne primijete oni kojima to nije u interesu, a kada je Jasenovac 

u pitanju radi se o onima koji žele 'dokazati' genocidnost hrvatskog 

naroda, a to ne smiju izravno reći. Pa ni sam Bulajić to izravno ne 

kaže, zar ne?  

Pečarić u svom tekstu nekritički prihvaća, kao posve točne, teze 

koje su se tijekom devedesetih u hrvatskoj javnosti nebrojeno puta 

ponavljale, a nisu točne i lako ih je pobiti. Naprimjer, tvrdi da za 

razliku od držanja srpskoga naroda i Srpske pravoslavne crkve, 

“ponašanje visokih crkvenih krugova Katoličke crkve u Hrvatskoj 

bilo je potpuno drukčije, pa je nadbiskup Stepinac dizao glas protiv 

nacističke i rasističke politike, pomogao i spašavao Židove i Srbe, i 

bio poznat kao židovski prijatelj’’, iako je stvarnost bila mnogo 

složenija.  

To sam već komentirao i pokazao kako zajedno i tata i sin Goldstein 

lažu: 

U intervjuu u Slobodnoj Dalmaciji 13. listopada tvrdio sam: "Svi koji 

promiču tezu o genocidnosti hrvatskog naroda, po definiciji napadaju 

našeg blaženika (Stepinca, op. J.P.). Po tome ćete ih prepoznati. 

Naravno, Goldsteini će izrijekom negirati genocidnost hrvatskog 

naroda, ali će sve raditi da to bude rezultat njihova djelovanja. 

Slično dr. Milanu Bulajiću koji nikad neće reći da je u Jasenovcu bilo 

700 000 žrtava, ali će sve učiniti da to 'dokaže'. Zato ja Goldsteine i 

mnoge druge u Hrvatskoj i nazivam Bulajićevim učenicima." 

Evo kako to interpretiraju Goldsteini (Slobodna Dalmacija, 20. 

listopada): "U intervjuu pod naslovom 'Bulajićevi učenici kroje nam 
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povijest' u Slobodnoj Dalmaciji od 13.10.2002. akademik Josip 

Pečarić tvrdi da Ivo i Slavko Goldstein 'promiču tezu o genocidnosti 

hrvatskog naroda'. Ovu bezočnu laž Pečarić varira na više mjesta u 

istom intervjuu tvrdeći da su 'Goldsteini... Bulajićevi učenici', jer 

'slično dr. Milanu Bulajiću čine sve kako bi dokazali da je u 

Jasenovcu bilo 700 000 žrtava' (istakao J. P.), pa time 'dokazali i 

genocidnost hrvatskog naroda'. " Usporedbom ovih citata vidi se da 

je bezočna laž da sam rekao kako Goldsteini dokazuju da je u 

Jasenovcu bilo 700 000 žrtava". Oni kasnije ponavljaju tu svoju laž 

tvrdeći da sam ja rekao da oni promiču "mit o 700 000 jasenovačkih 

žrtava". Tako nam po tko zna koji put Goldsteini pokazuju da su 

upravo oni, a ne ja, ti koji u Hrvatskoj "totalno izokreću istinu, 

insinuiraju, lažno optužuju i kiptećim govorom mržnje zagađuju 

hrvatski zrak".  

Osim toga, Pečarić manipulira brojkama stradalih u logorima na 

teritoriju NDH i okupirane Srbije, kako bi potkrijepio svoje 

unaprijed zadane političke predrasude i krivnju za stradanje Židova 

s NDH prebacio na srpski narod. Pečarić je, uz Tuđmana i Josipa 

Jurčevića, koji Tuđmana citira, također pokušao proširiti  

mit o Jasenovcu kao jednoj od postaja poslijeratnog obračuna s 

“narodnim neprijateljima”, nazvavši jedno od svojih poglavlja 

Jasenovac kao postaja križnog puta. U čitavom tom poglavlju, koje 

je dugačko 5 stranica, temom iz naslova bavi samo u posljednja dva 

pasusa. U prvom pasusu citira Antuna Miletića, koji tvrdi da je 

“raščišćavanje” Jasenovca trajalo do 1951. No, Miletića ne citira iz 

originalne knjige, nego iz teksta Ljubice Štefan. U drugom pasusu 

navodi tvrdnju ing. Ante Biluša da je njegov otac Marinko boravio u 

Jasenovcu od kraja svibnja do sredine prosinca 1945. Taj podatak 

uopće nije sporan – na raščišćavanju demoliranih logorskih zgrada 

radilo se dosta dugo poslije rata, sudjelovali su i zatočenici iz 

zatvora u Staroj Gradišci, ali to još nije nikakav dokaz da je 

Jasenovac poslije rata bio “postaja križnog puta” ili obnovljeni 

logor. 

Kako smiješno izgleda ovaj dio 'znanstvenog' rada dvojice 

nastavnika s Filozofskog fakulteta kada se zna za stotine radova 

dvojice doktora računarskih znanosti Nikole Banića i Mladena 
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Koića, a nedavno su objavili i knjigu: ‘Jasenovački popis, lažne 

žrtve’ 

https://bezcenzure.hr/toptema/cestitka-i-knjiga-na-dar-akademika-

josipa-pecarica/  

Ante Tomić je komentirao predstavljanje njihove knjige onako kako 

to obično rade ovi 'istoričari' s Filozofskog fakulteta pa sam u povodu 

toga objavio i knjigu: 

ANTE TOMIĆ: ZNANSTVENIK ILI PODOFICIR? 

https://www.dragovoljac.com/images/minifp/Tomic.pdf 

(vidjeti Priloge). 

Najsmješnije u toj priči je to što taj rad Banića i Koića samo 

potvrđuje jedan moj stari logični zaključak. Naime u više navrata 

sam pisao kako je broj žrtava Jasenovca koju su Goldsteini nametnuli 

hrvatskim vlastima od 80 do 100 tisuća u stvari «rezervni» 

velikosrpski broj pa je nazivam «velikosrpski broj Goldsteinovih i 

Draže Mihailovića». Zašto? Dr. Vjekoslav Perica ("Sloboda 

Dalmacija", 27. srpnja 2002.) pronašao je u Chicagu knjigu koju su 

1943. izdali Eparhija Pravoslavne crkve iz Chicaga i Ravnogorski 

četnički pokret Draže Mihailovića u kojoj se govori o 40 tisuća 

ubijenih Srba u Jasenovcu. Dakle, za pola rata polovica od 

spomenutog broja! I ona kao i ona od 700 000 treba osigurati tezu o 

genocidnosti hrvatskog naroda.  

Zapravo dovoljno je pogledati najnoviji članak Koića i Banića u 

„Hrvatskom tjedniku“ (1.2.2023.) koji sve kaže već u naslovu_ 

Možete misliti kakva je to istina 

Čak 96 posto knjiga na kojima se temelji jasenovački popis žrtava 

velikosrpska su memorandumska literatura, ostalih četiri posto u 

funkciji su smokvina lista  

 To sve pokazuje da Pečarić ne poznaje dovoljno materiju o temi 

kojom se bavi, da ne pozna “zanat historičara” te da ga u 

objektivnijem spoznavanju prošlosti sputavaju njegovi politički 

stavovi. Stoga su njegove knjige tek za nijansu kvalitetnije i vrednije 

od Bulajićevih, na koje se obrušava s toliko strasti i energije. 

Koliko neinteligentan treba biti i davati ovakve komentare kada se 

zna da je glavni suradnik – bolje reći pravi mentor – Ivu Drobilici 

https://bezcenzure.hr/toptema/cestitka-i-knjiga-na-dar-akademika-josipa-pecarica/
https://bezcenzure.hr/toptema/cestitka-i-knjiga-na-dar-akademika-josipa-pecarica/
https://www.dragovoljac.com/images/minifp/Tomic.pdf
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bio njegov tata koji je vjerojatno završio srednju školu pa i u 

Wikipediji za njega pišu da je amater.  

Izvrsna hrvatska povjesničarka kojoj je 'Partijska organizacija KPJ 

Zagreb' zaustavila izbor za dekanicu Fakulteta Hrvatskih studija 

kaže: 

“Goldstein je objavio dvije monografije o NOB-u, međutim, one su 

publicističkog karaktera… Nisu sve knjige koje povjesničari objave 

ujedno i znanstvene, pogotovo, ukoliko su u nekakvom suautorstvu, 

gdje se profesor naročito istaknuo suradnjom s pokojnim ocem, koji 

čak nije ni imao diplomu iz povijesti.”  

Naravno 'istoričari' u RH ne razumiju da Banić i Kojić zapravo 

pokazuju kako se njihova struka itekako može koristiti za 

istraživanje 'istorijskih' dometa pronalazača drobilica, bioloških i 

kemijskih zakona ili novih grobišta, kao što ne mogu razumjeti zašto 

je za polemičku knjigu s direktorom Muzeja genocida u Beogradu 

prof. em. Dr. sc. Mirko Valentić izabrao nekoga kome je logika 

osnova u njegovoj struci. 

Ili im samo to nije u interesu. Ipak 'genocidnost' lakše braniti kada se 

u njihovu 'znanost' ne miješaju ljudi kojima je logika osnova u 

njihovom poslu, zar ne? 

Meni je zabavna i činjenica da Drobilica ne spominje moj naziv za 

broj žrtava Jasenovca ali ni Cohena, Valjda zato što je dr. Bulajić 

moju knjigu „Srpski mit o Jasenovcu“ i knjigu «Srpski tajni rat» 

Philipa Cohena nazvao najantisrpskijim knjigama napisanim u 

povijesti. 

A još mi je draža činjenica što su tata i sin Goldstein napali tu moju 

prvu knjigu, a Bulajić je po Cohenovoj i mojoj knjizi napisao knjigu 

u kojoj posebno razmatra IDEOLOGIJU GENOCIDA COHEN-

PEČARIĆ.  
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THOMPSON – NAJZNAČAJNIJI ŽIVUĆI 

HRVAT, DRAGOVOLJAC.COM, 2024. 

 

UGLEDNI ODVJETNIK DAVORIN KARAČIĆ 

KRITIZIRAO POLICIJU 

 
21. lipnja u 07:43   

 

Dragi prijatelj Davorin Karačić ne posustaje u obrani najljepšeg 

domovinskog pozdrava: 

NIJE SPORNO 

UGLEDNI ODVJETNIK KRITIZIRAO POLICIJU: 'ISTICANJEM 

HOS-OVE ZASTAVE NIJE PREKRŠEN JAVNI RED I MIR' 

https://direktno.hr/.../ugledni-odvjetnik-kritizirao.../  

https://dragovoljac.com/.../39893-ugledni-odvjetnik...  

U državi u kojoj su na vlasti oni koji ispunjavaju želje svjetskih 

moćnika pa i kada se treba raditi protiv hrvatskih zakona to je 

normalno. U mnogim tekstovima upozorio sam da se to sluganstvo 

ogleda u lažima o: 

1. Alojziju Stepincu. 

2. Jasenovcu 

3. Pozdravu ZDS 

Veliki napadi na ZDS su počeli nakon velikosrpskog 

MEMORANDUMA SANU 2. 

Naime odmah sam i konstatirao da je veliki uspjeh srpske politike to 

što taj memorandum sprovode hrvatske vlasti. Napadi na ZDS su 

sammo prividno zbog NDH, a zapravo su to napadi na Domovinski 

rat. 

Evo mojih knjiga u kojima sam puno pisao o toj sluganskoj politici 

hrvatskih vlasti s napomenom da ne treba zaboraviti činjenicu da 

vlasti samo sprovode politiku svjetskih moćnika koji su pomagali 

fašističku agresiju na Hrvatsku. 

https://www.facebook.com/permalink.php?story_fbid=pfbid0gYuYsH7gkg5V5Sy4W3aAZazrDyzxPjoTWtC3246iWX8nHrMqVS87RLgFJon8DYw3l&id=61560776141733&__cft__%5b0%5d=AZW__fNuHFdfJiDxGAwvS9ME56B6MBhXIEnE5rz9W_uUsQFvdePbZYNGBBzdZYrpDRPas5qLl0RqLhH7QP7suzkAzYCxWVBycolgT86-cx7Ob7Pz85OH5j0XMWDDpjmUc45q-1I_a5JG58ObG0YsdqOKPHCVdPXWtn6NFw27NSji_A&__tn__=%2CO%2CP-R
https://l.facebook.com/l.php?u=https%3A%2F%2Fdirektno.hr%2Fdomovina%2Fugledni-odvjetnik-kritizirao-policiju-isticanjem-hos-ove-zastave-nije-prekrsen-javni-red-i-mir-348567%2F%3Ffbclid%3DIwZXh0bgNhZW0CMTAAAR3wmbRiicM8j_jEETgKNluhC8mPK6EbkUSm113rD1wJbV1a1AOieMx9uoc_aem_JpnCV-F_MXbBwc316FJ4EA&h=AT0pbP0JiDj5Z5BPrJk03-1xEMhkYVwj-5RzYyN5IqF2xAj7eBdPtLkyBkvI_RNAQS4Akjb_v-5zqSRLJHNTe97i6RvhgBoQv8X6BkyiwjvZjb5-3aJtpNwxi4i3VFadt1TP&__tn__=-UK-R&c%5b0%5d=AT0-PzEx2YVdszbdPNqE6FFqyg9FoytQ4IPeWyznbNPw4gByBiqC8mySTFnsN8L8_4iS8P37OkhFgeH6RytOEAMxHJnk17MoMCTBwIwCUm0mO_9Zad0jjRjcNXdN2z5m9N-SrK_ZRcc-pO0n3HyWzabcj526dTotvQYZtVvKtwoaqO8giT5bpWY
https://l.facebook.com/l.php?u=https%3A%2F%2Fdragovoljac.com%2Findex.php%2Fpolitika-i-drustvo%2F39893-ugledni-odvjetnik-kritizirao-policiju-isticanjem-hos-ove-zastave-nije-prekrsen-javni-red-i-mir%3Ffbclid%3DIwZXh0bgNhZW0CMTAAAR1KgbHWCg4bsPVpQt5FyUXaRwLGwo5k7tGb_1KsQdjBjwFaGFkDrbouwOw_aem_2dT8IZVcooJTxuA_52aY4w&h=AT36gtlsf4Bjp2-OjnwmAk_2_L9IcYOrNodzB0m2kQKFn6W2ECi0HH2XwEfu7-4CUKfsRplIt0Ny0Tnf21ns-TQalzn57GU4lLH3TZLW7tj4h3jWJStm_0jmWakge9nZSoF_&__tn__=-UK-R&c%5b0%5d=AT0-PzEx2YVdszbdPNqE6FFqyg9FoytQ4IPeWyznbNPw4gByBiqC8mySTFnsN8L8_4iS8P37OkhFgeH6RytOEAMxHJnk17MoMCTBwIwCUm0mO_9Zad0jjRjcNXdN2z5m9N-SrK_ZRcc-pO0n3HyWzabcj526dTotvQYZtVvKtwoaqO8giT5bpWY
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Evo mojih knjiga o tome: 

1. J. Pečarić, Hajka na Thompsona, Zagreb, 2012. 

2. J. Pečarić. Dva pisma koja su skinula maske / Na hrvatsku šutnju 

nismo spremni!, Zagreb, 2015. pp.406. 

3. J. Pečarić, Thompson – pjesmom za Hrvatsku, Zagreb, 2017. Str. 

409. 

4. J. Pečarić, Predsjednica i ‘Za Dom spremni’, Zagreb, 2019. str. 

214. 

5. J. Pečarić, Josip Šimunić i ‘Za Dom spremni’, Zagreb, 2019, str. 

362. 

6. J. Pečarić, HOS, Portal dragovoljac.com, 2021.: 

http://www.dragovoljac.com/images/minifp/HOS3.pdf 

7. J. Pečarić, 'Bojna Čavoglave' / Thompsonofobija, Zagreb, 2022. 

str. 404. 

8. J. Pečarić Za dom spremni i Slava Ukrajini, dragovoljac.com, 

2022.: 

https://www.dragovoljac.com/.../30156-za-dom-spremni-i... 

9. J. Pečarić, IX. Bojna "Rafael Vitez Boban", Zagreb, 2022., str. 

349. 

10. J. Pečarić, Liste sa Stanforda, Fah idioti i Josip Šimunić, 

dragovoljac.com, 2023: 

https://www.dragovoljac.com/images/minifp/simunic.pdf 

11. J. Pečarić, Vukovar: Trijumf Tuđmanizma dragovoljac.com, 

2023.: 

https://www.dragovoljac.com/images/minifp/VukovarTrijumf.pdf 

Možete pogledati npr. moje pismo: 

Otvoreno pismo Predsjedniku Ustavnog suda RH 

http://dragovoljac.com/.../21790-akademik-pecaric... 

https://kamenjar.com/akademik-pecaric-otvoreno-pismo.../ 

https://narod.hr/.../akademik-pecaric-separovicu-pozdrav... 

https://otporas.com/akademik-pecaric-otvoreno-pismo.../ 

https://hrvatskonebo.org/.../akademik-josip-pecaric.../  

Ili pismo Marija Filipija: 

OTVORENO PISMO DOBRONIĆU 

https://narod.hr/.../hrvi-mario-filipi-u-otvorenom-pismu... 

Pismo imate i u mojoj knjizi o Mariju Filipiju: 

J. Pečarić, Mario Filipi, Portal dragovoljac.com, 2021.: 

https://l.facebook.com/l.php?u=http%3A%2F%2Fdragovoljac.com%2F%3Ffbclid%3DIwZXh0bgNhZW0CMTAAAR2UDGqyHB3Kogr_3Z0oAVGg8QQsrZ9LNL2H_Tw2odzMKnQWisDNdWpcCvU_aem_dfxt9GqejvI8idI9uIY__Q&h=AT2PI6-rYmba7oY1g04rVlylpfiPjpvFO3eKCaaWqh2iJUXlwQ2RyJYih4lWgMDFkAqo-F6NNcundDl5TFDYzWYx8kSB3jsPPi6SuP0kaYPngJ8ABGRLkXrCLjyrhOe_20Qo&__tn__=-UK-R&c%5b0%5d=AT0-PzEx2YVdszbdPNqE6FFqyg9FoytQ4IPeWyznbNPw4gByBiqC8mySTFnsN8L8_4iS8P37OkhFgeH6RytOEAMxHJnk17MoMCTBwIwCUm0mO_9Zad0jjRjcNXdN2z5m9N-SrK_ZRcc-pO0n3HyWzabcj526dTotvQYZtVvKtwoaqO8giT5bpWY
https://l.facebook.com/l.php?u=http%3A%2F%2Fwww.dragovoljac.com%2Fimages%2Fminifp%2FHOS3.pdf%3Ffbclid%3DIwZXh0bgNhZW0CMTAAAR0p-m1E2CAhrPnzmLI7HZtPJmCuuSrVZ1RtJF4Rej5wmUzSc-N4n13uRtg_aem_zAsHVAjpXx2JTOU_kDMBeA&h=AT3DUMjOcLbT7T5aH1KmHpBOC8Sc7mRmXX048cHZCT3_6-GjYCILK6Tef4yKoVPrzT0RUMHRlYS5wGPMzxYB-PwmAV7CnYsarCj-1mZrC9E6mUQQiH_S-3LHk2Y7yJPB_Y76&__tn__=-UK-R&c%5b0%5d=AT0-PzEx2YVdszbdPNqE6FFqyg9FoytQ4IPeWyznbNPw4gByBiqC8mySTFnsN8L8_4iS8P37OkhFgeH6RytOEAMxHJnk17MoMCTBwIwCUm0mO_9Zad0jjRjcNXdN2z5m9N-SrK_ZRcc-pO0n3HyWzabcj526dTotvQYZtVvKtwoaqO8giT5bpWY
https://l.facebook.com/l.php?u=http%3A%2F%2Fdragovoljac.com%2F%3Ffbclid%3DIwZXh0bgNhZW0CMTAAAR0D9skffETB184cVy5C40FIILJm79Go6z5kXeLmMOXCblwGISopjpeS2yc_aem_-7jx7xkxFEw7MvQRjUJCJg&h=AT2PI6-rYmba7oY1g04rVlylpfiPjpvFO3eKCaaWqh2iJUXlwQ2RyJYih4lWgMDFkAqo-F6NNcundDl5TFDYzWYx8kSB3jsPPi6SuP0kaYPngJ8ABGRLkXrCLjyrhOe_20Qo&__tn__=-UK-R&c%5b0%5d=AT0-PzEx2YVdszbdPNqE6FFqyg9FoytQ4IPeWyznbNPw4gByBiqC8mySTFnsN8L8_4iS8P37OkhFgeH6RytOEAMxHJnk17MoMCTBwIwCUm0mO_9Zad0jjRjcNXdN2z5m9N-SrK_ZRcc-pO0n3HyWzabcj526dTotvQYZtVvKtwoaqO8giT5bpWY
https://www.dragovoljac.com/index.php/pecaric/30156-za-dom-spremni-i-slava-ukrajini?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTAAAR3q_Zf7Kgt4mhL2MIWV9Q0qqHen2Jz6pJE58EK-KRWxdNicDRlz2I4fLQk_aem_9IR6yg5B-5UXQQiNg2GCzw
https://l.facebook.com/l.php?u=http%3A%2F%2Fdragovoljac.com%2F%3Ffbclid%3DIwZXh0bgNhZW0CMTAAAR01XV5I68NcfKZylc10G8kSD7o3YPHaLqzi72w7gSedDLxN8t109CFj8MQ_aem_fjbTg36rV_6rer-8jczEKQ&h=AT2PI6-rYmba7oY1g04rVlylpfiPjpvFO3eKCaaWqh2iJUXlwQ2RyJYih4lWgMDFkAqo-F6NNcundDl5TFDYzWYx8kSB3jsPPi6SuP0kaYPngJ8ABGRLkXrCLjyrhOe_20Qo&__tn__=-UK-R&c%5b0%5d=AT0-PzEx2YVdszbdPNqE6FFqyg9FoytQ4IPeWyznbNPw4gByBiqC8mySTFnsN8L8_4iS8P37OkhFgeH6RytOEAMxHJnk17MoMCTBwIwCUm0mO_9Zad0jjRjcNXdN2z5m9N-SrK_ZRcc-pO0n3HyWzabcj526dTotvQYZtVvKtwoaqO8giT5bpWY
https://l.facebook.com/l.php?u=https%3A%2F%2Fwww.dragovoljac.com%2Fimages%2Fminifp%2Fsimunic.pdf%3Ffbclid%3DIwZXh0bgNhZW0CMTAAAR2YUXFnveWP_Hd_lPNU2dIv2asAzCwRHVZxwL1Xv2bwAlcHtCgiqRHZQTc_aem_eV3CL993US5Qp-I8FmCOHg&h=AT0Exkma9LsS90UbytZFRbb9wqRTh-F7-S-cuy2_ynOyjcbpe6MDgO8o9A3fKBG9-Xn4hB7tBzydq0F7FNybUNp5dHUZEuRgFKOzRGFhXjLlj47RlrGGF9JR6bk0SZTInePd&__tn__=-UK-R&c%5b0%5d=AT0-PzEx2YVdszbdPNqE6FFqyg9FoytQ4IPeWyznbNPw4gByBiqC8mySTFnsN8L8_4iS8P37OkhFgeH6RytOEAMxHJnk17MoMCTBwIwCUm0mO_9Zad0jjRjcNXdN2z5m9N-SrK_ZRcc-pO0n3HyWzabcj526dTotvQYZtVvKtwoaqO8giT5bpWY
https://l.facebook.com/l.php?u=http%3A%2F%2Fdragovoljac.com%2F%3Ffbclid%3DIwZXh0bgNhZW0CMTAAAR3xdaU9U0inkVl-jKiItom6mntDJJfnsayqE47yLgjMGd4Jt0ZaKpzto5Y_aem_-d1FR4k0ndyshlhSVtKbJg&h=AT2PI6-rYmba7oY1g04rVlylpfiPjpvFO3eKCaaWqh2iJUXlwQ2RyJYih4lWgMDFkAqo-F6NNcundDl5TFDYzWYx8kSB3jsPPi6SuP0kaYPngJ8ABGRLkXrCLjyrhOe_20Qo&__tn__=-UK-R&c%5b0%5d=AT0-PzEx2YVdszbdPNqE6FFqyg9FoytQ4IPeWyznbNPw4gByBiqC8mySTFnsN8L8_4iS8P37OkhFgeH6RytOEAMxHJnk17MoMCTBwIwCUm0mO_9Zad0jjRjcNXdN2z5m9N-SrK_ZRcc-pO0n3HyWzabcj526dTotvQYZtVvKtwoaqO8giT5bpWY
https://l.facebook.com/l.php?u=https%3A%2F%2Fwww.dragovoljac.com%2Fimages%2Fminifp%2FVukovarTrijumf.pdf%3Ffbclid%3DIwZXh0bgNhZW0CMTAAAR3Oh9r5eEPYoA7AewmNwS6XTtXHzWpDgzroCbE-zVhcY3ZNcNuCiSsA8Cg_aem_u-BhVVHGRzAc1VDHue-jRA&h=AT180YiEMlPhpTB1xE6e-d-g-L7OzBpNR4ujVTPY6czFf3eVReNnbctbDp5TWzpttYBQ-Xg3BW1P3RQk_l5ORVEp8OED22jV1wm70sNGaNS9PG3R-mfc9x3j_6fg2itrqQsI&__tn__=-UK-R&c%5b0%5d=AT0-PzEx2YVdszbdPNqE6FFqyg9FoytQ4IPeWyznbNPw4gByBiqC8mySTFnsN8L8_4iS8P37OkhFgeH6RytOEAMxHJnk17MoMCTBwIwCUm0mO_9Zad0jjRjcNXdN2z5m9N-SrK_ZRcc-pO0n3HyWzabcj526dTotvQYZtVvKtwoaqO8giT5bpWY
https://l.facebook.com/l.php?u=http%3A%2F%2Fdragovoljac.com%2Findex.php%2Frazno%2F21790-akademik-pecaric-otvoreno-pismo-predsjedniku-ustavnog-suda-rh%3Ffbclid%3DIwZXh0bgNhZW0CMTAAAR0Q2o3iqQpTym1Yuh7jrIem4oDkqb1QCLAZyxAQhIuQlTqckU0v49IfEB8_aem_eY-5S91hb763YacfsCZ5JA&h=AT0bIrz59iZM82SY2-F2Qkf0Mtulna2ZiMfYEUvd-rkogHh7oGgpwWjYBPopTdP35KA8RRLjAReNEn5AZBsijZFMHr_0yLdWD0O7g0Qlod1TlwUw8r6NYS4M917_S65xskvC&__tn__=-UK-R&c%5b0%5d=AT0-PzEx2YVdszbdPNqE6FFqyg9FoytQ4IPeWyznbNPw4gByBiqC8mySTFnsN8L8_4iS8P37OkhFgeH6RytOEAMxHJnk17MoMCTBwIwCUm0mO_9Zad0jjRjcNXdN2z5m9N-SrK_ZRcc-pO0n3HyWzabcj526dTotvQYZtVvKtwoaqO8giT5bpWY
https://l.facebook.com/l.php?u=https%3A%2F%2Fkamenjar.com%2Fakademik-pecaric-otvoreno-pismo-predsjedniku-ustavnog-suda-rh%2F%3Ffbclid%3DIwZXh0bgNhZW0CMTAAAR1fWOzEp2SBtA_ZwJtHqxDDrtHv3mtQuuUIOlJD-vs8Z4O4Ji8fFNbLHsQ_aem_AvWzspBBFgdmOfl_RvJjBA&h=AT3aNeI5NWj3bVhX48uPEMYeN23krDSLb2D_UDPINM1cjanF4xv1XGVLp-nJ-4cSMZoMdjyV54bQYqBNagiB-m53SztxZ_wC-l5ee5A9ivo5smJPA85ab7xmwZFvUce0buIE&__tn__=-UK-R&c%5b0%5d=AT0-PzEx2YVdszbdPNqE6FFqyg9FoytQ4IPeWyznbNPw4gByBiqC8mySTFnsN8L8_4iS8P37OkhFgeH6RytOEAMxHJnk17MoMCTBwIwCUm0mO_9Zad0jjRjcNXdN2z5m9N-SrK_ZRcc-pO0n3HyWzabcj526dTotvQYZtVvKtwoaqO8giT5bpWY
https://l.facebook.com/l.php?u=https%3A%2F%2Fnarod.hr%2Fhrvatska%2Fakademik-pecaric-separovicu-pozdrav-zds-datira-otprije-ndh-tvrdite-li-da-je-postojala-jos-1932-godine%3Ffbclid%3DIwZXh0bgNhZW0CMTAAAR3dbd_PoBjnf0ZWZs58MmjCA9X82QasDTQI38cOTLaZXSpQYYMe2uowKCM_aem_kAuhufPgNA5tk2WQq3hakw&h=AT3pcDI4mBGyjZr04w4Fxg3QRHnS0fX0qlgnfdUbKWk9hGUnE8GPkGKrFQYg3fLrubzaPkcShYXxLzyEZc13-QMRcppXHYBx7EeeLFgaEby_Dq-Kw3r6CVce3jhbRhLlSFvJ&__tn__=-UK-R&c%5b0%5d=AT0-PzEx2YVdszbdPNqE6FFqyg9FoytQ4IPeWyznbNPw4gByBiqC8mySTFnsN8L8_4iS8P37OkhFgeH6RytOEAMxHJnk17MoMCTBwIwCUm0mO_9Zad0jjRjcNXdN2z5m9N-SrK_ZRcc-pO0n3HyWzabcj526dTotvQYZtVvKtwoaqO8giT5bpWY
https://l.facebook.com/l.php?u=https%3A%2F%2Fotporas.com%2Fakademik-pecaric-otvoreno-pismo-predsjedniku-ustavnog-suda-rh%2F%3Ffbclid%3DIwZXh0bgNhZW0CMTAAAR2u4q06RKLB6E6dr1n1RKxa4JqIzbS-Z9HuSaQ13RmEwVfcUL93N0CLgKk_aem_-Sg86ECR0sSrKLbJq2xf5A&h=AT24h9IE8V6h5Ge7soB3wfmhtyerW9B0AOfs7OvwcrNlbHYBA7oNvzAFe5cuJELo1l20jrCdgoHDTVyNIoeQdjmHYeJzCB3ZZ4Yp6uJl4DFlXqP0s30ogSNyH3hnbzIyy-h4&__tn__=-UK-R&c%5b0%5d=AT0-PzEx2YVdszbdPNqE6FFqyg9FoytQ4IPeWyznbNPw4gByBiqC8mySTFnsN8L8_4iS8P37OkhFgeH6RytOEAMxHJnk17MoMCTBwIwCUm0mO_9Zad0jjRjcNXdN2z5m9N-SrK_ZRcc-pO0n3HyWzabcj526dTotvQYZtVvKtwoaqO8giT5bpWY
https://l.facebook.com/l.php?u=https%3A%2F%2Fhrvatskonebo.org%2F2020%2F06%2F06%2Fakademik-josip-pecaric-otvoreno-pismo-predsjedniku-ustavnog-suda-rh%2F%3Ffbclid%3DIwZXh0bgNhZW0CMTAAAR33bztHbMtBmFYd7P1Z93QSFjbDE6AepDfYVfDLYmiF2NN8xUWr4zX88_0_aem_lijORHUuD3NHQOU5lVXCpg&h=AT09F3bgAWzi2zIEnsf3fYkWnLGU2AeTZCnO9hYJMp8vcozc5d13wV85rJaO6xRjE9MLyOn6RytUNLpI5N_iaELx14Dg2_23010Sj929zVvcUxBS9wgVnHjEt19b_io4XwTf&__tn__=-UK-R&c%5b0%5d=AT0-PzEx2YVdszbdPNqE6FFqyg9FoytQ4IPeWyznbNPw4gByBiqC8mySTFnsN8L8_4iS8P37OkhFgeH6RytOEAMxHJnk17MoMCTBwIwCUm0mO_9Zad0jjRjcNXdN2z5m9N-SrK_ZRcc-pO0n3HyWzabcj526dTotvQYZtVvKtwoaqO8giT5bpWY
https://narod.hr/hrvatska/hrvi-mario-filipi-u-otvorenom-pismu-predsjedniku-vrhovnog-suda-radovanu-dobronicu?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTAAAR0Q2o3iqQpTym1Yuh7jrIem4oDkqb1QCLAZyxAQhIuQlTqckU0v49IfEB8_aem_eY-5S91hb763YacfsCZ5JA
https://l.facebook.com/l.php?u=http%3A%2F%2Fdragovoljac.com%2F%3Ffbclid%3DIwZXh0bgNhZW0CMTAAAR0nA5iQpMbc9Esl2T9JcGFBCffDodOQ7cK-yofd3VWMhacp7fEto_fV4ds_aem_b9Uyjlm558vx-hCrmdixMQ&h=AT2PI6-rYmba7oY1g04rVlylpfiPjpvFO3eKCaaWqh2iJUXlwQ2RyJYih4lWgMDFkAqo-F6NNcundDl5TFDYzWYx8kSB3jsPPi6SuP0kaYPngJ8ABGRLkXrCLjyrhOe_20Qo&__tn__=-UK-R&c%5b0%5d=AT0-PzEx2YVdszbdPNqE6FFqyg9FoytQ4IPeWyznbNPw4gByBiqC8mySTFnsN8L8_4iS8P37OkhFgeH6RytOEAMxHJnk17MoMCTBwIwCUm0mO_9Zad0jjRjcNXdN2z5m9N-SrK_ZRcc-pO0n3HyWzabcj526dTotvQYZtVvKtwoaqO8giT5bpWY
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https://www.dragovoljac.com/.../pecaric/28535-mario-filipi 

Moj propust je što do sada nisam napisao knjigu o Karačiću. 

Josip Pečarić 

 
DRAGOVOLJAC.COM 

Mario Filipi 

Knjiga za preuzimanje 

  

https://www.dragovoljac.com/index.php/pecaric/28535-mario-filipi?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTAAAR3q_Zf7Kgt4mhL2MIWV9Q0qqHen2Jz6pJE58EK-KRWxdNicDRlz2I4fLQk_aem_9IR6yg5B-5UXQQiNg2GCzw
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LAŽ JE JE U OSNOVI DANAŠNJIH VLASTI 

RH KAO ŠTO JE BILO U JUGI, 2. 

 

Poštovana gđo Lončar, 

Hvala Vam na ovom komentaru koji treba stalno ponavljati: 

Akacija Lončar 

Davorin Karačić, odvjetnik 

Ovo je dio obrazloženja presude VPS RH u vezi sa izrazom Za dom 

spremni, donesene na sjednici svih sudaca, a stav izražen na sjednici 

svih sudova postaje dio obvezujuće sudske prakse. 

"Nadalje, zanemaruje i činjenicu (žalitelj-MUP RH) da se ovaj 

pozdrav u kontekstu u kontekstu njezina nastanka (Bojna Čavoglave) 

, u tijeku Domovinskog rata čiji je karakter „pravednog , legitimnog, 

obrambenog i oslobodilačkog“ pecipira izvan totalitarnog i 

rasističkog konteksta. Opće je poznato kako se ista pjesma upravo s 

inkriminirajućim uvodnim stihom, tijekom Domovinskog rata 

prilikom obrane naše zemlje svakodnevno i neprekidno izvodila, 

upravo ohrabrujući i pozivajući na obranu domovine, bez ikakve 

povezanosti s totalitarnim režimom od prije 50 godina. " 

To je moj mali doprinos ovoj zemlji i ovom narodu. 

Za izraz "Za dom spremni" izrečen u kontekstu Domovinskog rata 

sud je presudio da nije niti može biti sporan niti može biti 

protupravan. 

Postupanje suprotno ovome stavu je protupravno. 

Dijelite neka se još jednom vidi istina. Jer istina je njihova najveća 

bol. 

Danas je svima jasno da je Imotski rezultat politike djece partizana 

po naputku J.B. Tita o tome da se neki sudci drže zakona kao pijani 

plota. To Vam zapravo Plenković stalno ponavlja. 

Puno puta sam ponovio da političarima u RH ZDS služi da pokažu 

svojim gazdama da su im njihove želje važnije od hrvatskih zakona, 

a to nam stalno pokazuje sjajni odvjetnik Davorin Karačić koji je 

dobio sve procese oko ZDS.  

Naglasak mog teksta je na onom predratnom. Naime na činjenici da 

je Pavelić preko uporabe ZDS pokazao da mu je iznad svega 

Hrvatska i da za to služe tolike laži o njemu kog svih vlasti u Jugi i 
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danas u Srpskoj Hrvatskoj – Hrvatskoj u kojoj jedan pripadnik 

naroda koji je izvršio fašističku agresiju na Hrvatsku je u isto vrijeme 

i član oporve i vlasajućih- 

Kako sam pogriješio i nisam taj tekst poslao samog . evo ga opet: 

LAŽ JE JE U OSNOVI DANAŠNJIH VLASTI RH KAO ŠTO JE 

BILO U JUGI 

Svojim tekstom kojim je Tomislav Karamarko stao u obranu ZDS 

zadao je strašan udarac srpsko-hrvatskoj koaliciji koja još uvijek 

vlada Hrvatskom: 

Karamarko stao u obranu ZDS-a: 'Pavelić se očešao o pozdrav iz 

legendarnih Čavoglava' (direktno.hr) 

https://www.dragovoljac.com/.../40367-karamarko-ne-znam...  

https://hrvatskonebo.org/.../karamarko-ne-znam-postoji.../ 

Karamarko se pozvao na jedno moje pismo Ustavnom sudu 

Republike Hrvatske u kojem "logično dokazuje da se taj pozdrav ne 

može vezati isključivo za NDH i Ustaše, već za stvaranje 

Domobranskih organizacija još 30-ih godina prošlog stoljeća, 

počevši od Argentine 1931. godine. 

Kad ja pišem o istinu to je lako zanemariti, ali ne i kada je u pitanju 

bivši predsjednik HDZ-a. Zazo je brzo uslijedila potvrda od 

današnjeg predsjednika HDZ-a da oni i dalje ostaju na lažima i 

srpsko-hrvatskoj koaliciji: 

Premijer Andrej Plenković osudio je pjevanje pjesama i isticanje 

oznaka “za dom spremni” prije i nakon koncerta “Imotski ne 

zaboravi”. Dodao je da su njemu “dragi Thompson, Mate Bulić i 

Dražen Zečić, ali ovo što se događalo na trgu je bilo nedopustivo“. 

https://narod.hr/.../plenkovic-o-koncertu-u-imotskom...  

Podsjetit ću vas da u tom mom pismu dzoji i slijedeće: 

„Postoji, dakle, dovoljno podataka o Hrvatskome domobranu, no 

nešto treba i pročitati. Ta organizacija bila je dio Pavelićeva Ustaško-

domobranskog pokreta. Pavelić je istodobno bio ustaški poglavnik i 

vrhovni starješina, odnosno njegov su pokret činili Ustaša - hrvatska 

revolucionarna organizacija (UHRO) i organizacije Hrvatskoga 

domobrana. Ustaška organizacija bila je malobrojna i vojnički 

ustrojena organizacija, a domobranske organizacije bile su ustrojene 

kao masovne i legalne organizacije koje su okupljale hrvatske 

iseljenike (i radnike u nekim europskim zemljama). 

https://l.facebook.com/l.php?u=http%3A%2F%2Fdirektno.hr%2F%3Ffbclid%3DIwZXh0bgNhZW0CMTAAAR11FYJ3G1WG9Wt3gGeZ3k7DoD6YIyxjMOLjptm4iSK-2thLTyNKfRnh1bI_aem_PigY-ObnRiDpxmYS2j-pIg&h=AT3mAfXkMkZDhHSV8EXPL5mfsAC-qq93y_sNuBO1jIXQ-nUyVfkWyihH26mAVimXN8dc772InAUt1MgoqlNpME6e6DbJq2riMtNNsTmRSADlvWed1yx3GMCm73qwYlRqZteS&__tn__=-UK-R&c%5b0%5d=AT3VsM18xLkRbcbbhaOMVjm1dvptMEGmbyCSgmyYe1urg6XGxa5BUmktB2_IxJGvVwODnpLXCK2js6MK942F_vLeIvtT-7w_GjNl1rGYYRY-DiVLomgJ46ZiK-J04COIM1Z9xxLIDwXsuUQymYY__AqbHWhSEtO5uhWacBNn8-MJVeFTMguXQlE
https://l.facebook.com/l.php?u=https%3A%2F%2Fwww.dragovoljac.com%2Findex.php%2Fpolitika-i-drustvo%2F40367-karamarko-ne-znam-postoji-li-narod-sa-toliko-tereta-nametnute-krivice-na-plecima-kao-nas-hrvatski-narod%3Ffbclid%3DIwZXh0bgNhZW0CMTAAAR1aF7M2R1XnqGJZ83CowL8LmRQSY7ZNf7So_kp_J1UeUzljIlL5iPLmh_I_aem_nVtXuLhFeqcP2kuZrSN5Ww&h=AT0M0VfAbrfO-SWoBry1P6zwKOrfp3ov_AHL6jSbcs3c0O0ckC7ET7noBw-JZUtXhK5T2mKBlpzbwHc12cHTdSfiZxLV2ooZYNrDqsndEkVSXLhy5o25ean2FTt1RfyXGwoG&__tn__=-UK-R&c%5b0%5d=AT3VsM18xLkRbcbbhaOMVjm1dvptMEGmbyCSgmyYe1urg6XGxa5BUmktB2_IxJGvVwODnpLXCK2js6MK942F_vLeIvtT-7w_GjNl1rGYYRY-DiVLomgJ46ZiK-J04COIM1Z9xxLIDwXsuUQymYY__AqbHWhSEtO5uhWacBNn8-MJVeFTMguXQlE
https://l.facebook.com/l.php?u=https%3A%2F%2Fhrvatskonebo.org%2F2024%2F08%2F13%2Fkaramarko-ne-znam-postoji-li-narod-sa-toliko-tereta-nametnute-krivice-na-plecima-kao-nas-hrvatski-narod%2F%3Ffbclid%3DIwZXh0bgNhZW0CMTAAAR2CCPsvuEsne6Je7o9k-iEJv7VNGwPXPqXub-jqBYgAGH_zVo9NJivi6nA_aem_qBVUzrHmg7be1Yasjo-K6Q&h=AT3BPbXlfcmaJkEXYyEq3b-T39jpOH-4FfFQbQvcEjre1POoGUw8rW28ciJcpjWqHmoO9ONoXzs_u-t0T_uIJmuhPzjGSIYp0Z6qii9aL9rh9QohiFt05XvZOQUPZ0DpOZz7&__tn__=-UK-R&c%5b0%5d=AT3VsM18xLkRbcbbhaOMVjm1dvptMEGmbyCSgmyYe1urg6XGxa5BUmktB2_IxJGvVwODnpLXCK2js6MK942F_vLeIvtT-7w_GjNl1rGYYRY-DiVLomgJ46ZiK-J04COIM1Z9xxLIDwXsuUQymYY__AqbHWhSEtO5uhWacBNn8-MJVeFTMguXQlE
https://l.facebook.com/l.php?u=https%3A%2F%2Fnarod.hr%2Fhrvatska%2Fplenkovic-o-koncertu-u-imotskom-dragi-su-mi-thompson-bulic-i-zecic-ali%3Ffbclid%3DIwZXh0bgNhZW0CMTAAAR2Tqyhiflq6NwMxzybk1SfyyJewsJpnXowEFmzWgiens-rDRHlxpMQ97sc_aem_HEvLLpsZ11c115S--4JRuQ&h=AT1_kU4Ej22LaQI6OFkGdMuz3uFDFxVQJ-wQ4j1-wZQ556R8D6KFZcWxgUbEoPqzBuI_3QqVi2fpywNzKMsV0uDE310brm4Ufq4pVKsLJ5E0qEL0uTFynOAjrFF36fu0XOtm&__tn__=-UK-R&c%5b0%5d=AT3VsM18xLkRbcbbhaOMVjm1dvptMEGmbyCSgmyYe1urg6XGxa5BUmktB2_IxJGvVwODnpLXCK2js6MK942F_vLeIvtT-7w_GjNl1rGYYRY-DiVLomgJ46ZiK-J04COIM1Z9xxLIDwXsuUQymYY__AqbHWhSEtO5uhWacBNn8-MJVeFTMguXQlE
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U hrvatskoj javnosti je poznata i domobranska zastava na kojoj je 

pozdrav ZDS i datum 12. svibnja 1931., kao i dokumenti iz tog 

vremena u kojima se izrijekom tvrdi kako se radi o „domobranskom 

pozdravu“. 

S obzirom da se tvrdi kako je Pavelić autor tog pozdrava, a bio je 

vođa i Ustaša i Domobrana, očito nije mu smetalo to što se tvrdilo da 

se radi o domobranskom pozdravu.  

Dapače, kada već izričito tvrdite da je ZDS ustaški pozdrav iz NDH, 

morali bi znati da je odnos ustaša i ostalih u toj državi bio sličan 

onom o kome piše dr. Jareb. i u NDH se ZDS koristio mnogo šire i 

imate ogroman broj dokumenata na kojima piše ZDS, a koji nisu 

izdale Ustaše.  

Dapače, Ustaše su ga koristile samo godinu dana a onda su tom 

pozdravu dodali i Poglavnika. A ZDS je ostao u širokoj upotrebi.“ 

https://narod.hr/.../akademik-pecaric-separovicu-pozdrav...  

Dakle isto što je sa ZDS Pavelić napravio prije NDH napravio je i u 

NDH, pokazao je da mu je NAJVAŽNIJA DRŽAVA a Ustaše mu 

samo vojna postrojba koja mu za to služr.  

Dakle Pavelić je bio sušta suprotnost od slike koja se godinama 

nametala cijelom svijetu, a vlastima u RH to je i dalje veoma važno 

jer im ZDS služi da pokazu odanost onim svjetskim moćnicima koji 

nisu željeli hrvatsku državu pa su i danas u ratu protiv nje, ali i 

održavajući laži o NDH pokušavaju osigurati svoju vlast. 

Sječate li se ovakvih lista najvećih zločinaca: 

Na tim listama je uvijek visoko plasiran JB Tito, a Pavelića nema.  

Pa nisu ovi s lista svojeručno ubijali ljude već njihovi režimi. Dakle 

njihovi režimi su ZLOČINAČKI REŽIMI. 

Dakle 'Titova država je bila zločinačka država, a ne Pavelićeva' je 

elementarni logički zaključak koji iz ovakvih lista slijedi.  

Ali političari koji vladaju RH (Pupovac, Plenković,…) 'dokazuju' 

suprotno. Dokle će narod vjerovati u takve laži koje su uperene protiv 

njih? 

Zar Vam nije bila smiješna današnja vlast kada je povjesničar 

Vladimir Geiger objavio kako na stranicama JUSP Jasenovac postoji 

strašna antihrvatska laž. Vlast je komentirala da treba ispraviti laži 

ali narativ o Jasenovcu se ne smije mjenjati. 

https://l.facebook.com/l.php?u=https%3A%2F%2Fnarod.hr%2Fhrvatska%2Fakademik-pecaric-separovicu-pozdrav-zds-datira-otprije-ndh-tvrdite-li-da-je-postojala-jos-1932-godine%3Ffbclid%3DIwZXh0bgNhZW0CMTAAAR2Tqyhiflq6NwMxzybk1SfyyJewsJpnXowEFmzWgiens-rDRHlxpMQ97sc_aem_HEvLLpsZ11c115S--4JRuQ&h=AT1Il8KKG8sTWybzuGux9AmtIs3h7Vc6TWF0C8L0IHp_vAKqCRrxgpl8eyfbFvFgweqZrqUB2Njg7CogB4fz6D-rfQEg3e8dZy4qSD_w5MnEgzZfbJ238ys2_Xo5IUk_NYLT&__tn__=-UK-R&c%5b0%5d=AT3VsM18xLkRbcbbhaOMVjm1dvptMEGmbyCSgmyYe1urg6XGxa5BUmktB2_IxJGvVwODnpLXCK2js6MK942F_vLeIvtT-7w_GjNl1rGYYRY-DiVLomgJ46ZiK-J04COIM1Z9xxLIDwXsuUQymYY__AqbHWhSEtO5uhWacBNn8-MJVeFTMguXQlE
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Isto kao i gore ispraviti laži o Jasenovcu, ali narativ o ogromnim 

zloćinima koji su lažni mora ostati jer im to održava vlast. 

Narativ se može mijenjati tek kada gazde u svijetu to odobre. 

Isto kao kad su u svijetu počeli vikati „Slava Ukrajini“, ali istovjetan 

pozdrav je nešto što mora ostati jer tako gazde traće, a njima 

osigurava vlast. 

Svakim danom svjedoci smo kako im laž po laž pada u vodu. 

Ali njihovi očevi su zatvarali i kažnjavali zbog pjesama. 

Zato je i to uveo Plenković. 

Zar i o tome nisu govorili u novom „Hrvatskom tjedniku“ kad su već 

na naslovnoj stranici napisali: 

Kako su Marko Perković Thompson i Neno Ninčević s pjesmom Ako 

ne znaš šta je bilo podigli naciju i bacili u očaj sve hrvatske 

neprijatelje. 

Puno je tekstova u tom broju „Hrvatskog tjednika“ koji o tome 

govori, ali moram izdvojiti razgovor glavnog urednika Ivice 

Marijačića s Markicom Rebićem umirovljenim general-bojnikom, 

čelnikom kontraobavještajne i obavještajne službe u Domovinskome 

ratu, posebice u Oluji: 

Neka narod na referendumu odluči treba li 

ZA DOM SPREMNI 

Postati službeni pozdrav HV-a. 

 

Josip Pečarić 

narod.hr 

Akademik Pečarić Šeparoviću: 'Pozdrav ZDS datira otprije NDH - 

tvrdite li da je postojala još 1932. godine?' – narod.hr 

"Vidim da ste i doktor znanosti, pa pretpostavl 

https://narod.hr/hrvatska/akademik-pecaric-separovicu-pozdrav-zds-datira-otprije-ndh-tvrdite-li-da-je-postojala-jos-1932-godine?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTEAAR1w764LP9ff2_XlGdfp5dq1bTbEMPmIDSnF_FuLlu4GTgnlzUIZI7H7x4w_aem_ejA147tatDMXvJO6tHMvIQ
https://narod.hr/hrvatska/akademik-pecaric-separovicu-pozdrav-zds-datira-otprije-ndh-tvrdite-li-da-je-postojala-jos-1932-godine?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTEAAR1w764LP9ff2_XlGdfp5dq1bTbEMPmIDSnF_FuLlu4GTgnlzUIZI7H7x4w_aem_ejA147tatDMXvJO6tHMvIQ
https://narod.hr/hrvatska/akademik-pecaric-separovicu-pozdrav-zds-datira-otprije-ndh-tvrdite-li-da-je-postojala-jos-1932-godine?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTEAAR1w764LP9ff2_XlGdfp5dq1bTbEMPmIDSnF_FuLlu4GTgnlzUIZI7H7x4w_aem_ejA147tatDMXvJO6tHMvIQ
https://narod.hr/hrvatska/akademik-pecaric-separovicu-pozdrav-zds-datira-otprije-ndh-tvrdite-li-da-je-postojala-jos-1932-godine?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTEAAR1w764LP9ff2_XlGdfp5dq1bTbEMPmIDSnF_FuLlu4GTgnlzUIZI7H7x4w_aem_ejA147tatDMXvJO6tHMvIQ
https://narod.hr/hrvatska/akademik-pecaric-separovicu-pozdrav-zds-datira-otprije-ndh-tvrdite-li-da-je-postojala-jos-1932-godine?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTEAAR0o_3aV05K6wQj4Ddc3V1G8vOpjbOSNZLOtoAxfrBZwOnxc-OHIvptCGAc_aem_PIPyjFt6qZPctT70qoMHQA
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ODVJETNIK KARAČIĆ: ‘ZA DOM – 

SPREMNI’ NE MOŽE BITI SPORAN NITI 

PROTUPRAVAN 

 

Luka Šarić  
- 
21. kolovoza 2024. 
  

Sudska praksa oko pozdrava „Za dom – spremni“ vrlo je 

neujednačena. Treba odmah reći kako ne postoji zakon koji 

eksplicitno i nedvosmisleno kaže kako je taj pozdrav ilegalan. On je 

bio pozdrav ustaša u Nezavisnoj državi Hrvatskoj, ali i legalne 

postrojbe HOS-a u Domovinskom ratu. Koristili su ga i branitelji koji 

nisu bili u HOS-u. Pozdrav je općeprihvaćen u Domovinskom ratu, 

a najpoznatiji je kao prvi stih legendarne pjesme „Čavoglave“. 

Postoji li pravna podloga za donijeti osuđujuću presudu zbog 

izgovora tog pozdrava ili nošenja znakovlja HOS-a? S tom 

tematikom najbolje je upoznat zagrebački odvjetnik Davorin Karačić 

čije smo objave i istupanje u medijima iskoristili za potrebe ovog 

članka. 

> Za dom spremni: Sjećate li se zaključaka famoznog Plenkovićevog 

vijeća za suočavanje s prošlošću? 

Thompsonov odvjetnik vrlo je aktivan na društvenim mrežama. 

Pripada desnom političkom svjetonazoru, no to je u ovom pravnom 

kontekstu potpuno irelevantno. Ovih dana, povodom obljetnice 

„Oluje“ i koncerta u Imotskom, komentirao je sudsku praksu i 

općenito problematiku oko pozdrava „Za dom – spremni“. 

 

Karačić: ‘Ne smeta njima samo HOS ili ZDS, njima smeta 

Hrvatska’ 

Dva dana nakon „Dana pobjede“ Karačić je na Facebooku 

komentirao: „Da na idućoj obljetnici Oluje, ne bude ni jedan HOS-

ovac, ni jedna zastava HOS-a, kada se ni jednom ne bi začulo Za dom 

spremni, ovi isti mediji i pojedinci kojima sve to smeta, zgražali bi 

se nad obilježavanjem pobjede, umjesto da ta obljetnica bude 
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obljetnica kajanja i isprike agresoru. Ne smeta njima samo HOS ili 

ZDS, njima smeta Hrvatska“. 

Nedugo zatim, upozorio je na licemjerje vladajućeg HDZ-a koji 

osuđuje „ustaške pokliče“ u Kninu i Imotskom, ukazujući pritom na 

slobodno isticanje jugoslavenskih zastava u javnom prostoru. Bit 

čitave hajke na „Za dom – spremni“ jest napad na Domovinski rat i 

samo postojanje neovisne Hrvatske, smatra Karačić. 

> Plenković pritišće sudove oko Za dom spremni?! Pogledajte što je 

rekao 

 

Karačić: ‘Ne postoji zakonska podloga za postupanje protiv 

pozdrava HOS-a’ 

Povodom apela Domovinskog pokreta MUP-u da ne kažnjava one 

koji su nosili znakovlje HOS-a u Imotskom, Karačić je napomenuo 

kako ne postoji zakonska podloga za postupanje protiv pozdrava „Za 

dom – spremni“ i HOS-ovog grba ili zastave. „MUP-ove formulacije 

o tome kako je ZDS fašistički pozdrav, koji u sebi sadrži poziv na 

mržnju prema svim nacijama, narodima, skupinama i religijama, 

kako to oni naznačuju u svojim optužnim prijedlozima se u pravu 

zove nedopušteno arbitriranje“, napisao je na Facebooku. 

Karačić je 12. kolovoza na Facebooku priložio obrazloženje presude 

Visokog prekršajnog suda u vezi s pozdravom „Za dom – spremni“. 

Donesena je na sjednici svih sudaca, a „stav izražen na sjednici svih 

sudova postaje dio obvezujuće sudske prakse“, pojašnjava 

Thompsonov odvjetnik. Stoga, pozdrav HOS-a „ne može biti biti 

sporan niti može biti protupravan“, zaključuje Karačić. 

Foto: Obrazloženje presude Visokog prekršajnog suda u vezi 

pozdrava “Za dom – spremni” 
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Koji dan kasnije, Karačić je sažeo problematiku oko „Za dom – 

spremni“ statusom u kojem poručuje kako je riječ o pitanju moći i 

dominacije nad većinom naroda. Prilažemo status: 

 

U hrvatskom pravosuđu ne postoji presedan 

Narod.hr već je ranije u više navrata razgovarao s Karačićem oko 

ove teme. Napomenuo je kako pozdrav HOS-a može zabraniti jedino 

Sabor. Sudovi mogu donositi različite odluke, no u hrvatskom 

pravosuđu ne postoji presedan, kao u američkom. Rekao je to 

komentirajući novinarski članak supruge Milorada Pupovca Slavice 

Lukić. Ona je za „Jutarnji list“ prije 5 godina objavila „presedansku 

odluku koje bi se trebali pridržavati svi hrvatski prekršajni sudovi. 

Za dom spremni kažnjiv je i u pjesmi Čavoglave”, slavodobitno je 

napisala Lukić. „Likuju, a obrazloženje se uopće ne odnosi na mog 

branjenika. Dotična novinarka se ne razumije u pravosuđe“, kratko 

je komentirao Karačić ovu „bombastičnu vijest“. 

> Thompsonov odvjetnik Karačić za Narod.hr: Jedino Sabor može 

zabraniti pozdrav Za dom spremni 

Neke osuđujuće presude: Kapa HOS-a i Čavoglave 

Prije nešto više od godinu dana, pravomoćno je osuđen jedan 

umirovljeni branitelj zbog kape HOS-a. Utvrđeno je kako je prekršio 

Zakon o prekršajima protiv javnog reda i mira. U obrazloženju 

presude stoji kako je HOS-ovom kapom “uznemirio javnost”. Visoki 

prekršajni sud odbio mu je žalbu ideološkom ocjenom kako se 

znakovlje HOS-a može koristiti isključivo prilikom komemoriranja 

branitelja koji su poginuli pod tim znakom. U svim ostalim 

https://l.facebook.com/l.php?u=http%3A%2F%2FNarod.hr%2F%3Ffbclid%3DIwZXh0bgNhZW0CMTAAAR0uMK9aPjy1IvLspRMQ9xMj98U5QwQIlwIgsJBMeqGwXPBWnz5QvUokfyo_aem_8RxMFoHsKj4zWkYC9z9jxA&h=AT2PJ4NjIAUBhEFi3JL28et6kDw4EUfmmUxoyYfnI_WRacJbkf6WivmLH99me5RLDDXYyzgD40CChQ8UazZeG_hkD_ZRxDkrENYoEZbeL2EeM0zLbfOJQNHNRAuUxg_dGB3t&__tn__=-UK-R&c%5b0%5d=AT0UZ9v1J5080iWMA_E0F2lvi73x2IJfSLQanU9DIVskNh4CtdfsZDM0Uiw9vwtsXozDLxaIwwmwg5lC2hwggNasL5M-hiE9a8guQyPJI7w5wiJti3SoKFYTYb2CKTvFP0Dp
https://l.facebook.com/l.php?u=http%3A%2F%2FNarod.hr%2F%3Ffbclid%3DIwZXh0bgNhZW0CMTAAAR1PLPwzIOc0W5uYI28L2kYb7gsgiFGwPfiUpnZpxwDSRIHgAUd4jrEr_Ac_aem_jqhb9EvnMTtUg-kjPITNcg&h=AT2PJ4NjIAUBhEFi3JL28et6kDw4EUfmmUxoyYfnI_WRacJbkf6WivmLH99me5RLDDXYyzgD40CChQ8UazZeG_hkD_ZRxDkrENYoEZbeL2EeM0zLbfOJQNHNRAuUxg_dGB3t&__tn__=-UK-R&c%5b0%5d=AT0UZ9v1J5080iWMA_E0F2lvi73x2IJfSLQanU9DIVskNh4CtdfsZDM0Uiw9vwtsXozDLxaIwwmwg5lC2hwggNasL5M-hiE9a8guQyPJI7w5wiJti3SoKFYTYb2CKTvFP0Dp
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slučajevima, Sud zaključuje kako je taj pozdrav fašistički i 

neprimjeren u javnom prostoru. 

Isti sud je pravomoćno osudio pjevača Maria Rosu iz Makarske koji 

je izveo “Čavoglave”. Obrazloženje Suda je u najmanju ruku 

bizarno: “Bez obzira na žalbene navode da je otpjevao pjesmu na 

način kako je ista objavljena u izvornom tekstu pjesme ‘Bojna 

Čavoglave’ i koja je objavljena u Službi zaštite autorskih muzičkih 

prava Hrvatskog društva skladatelja, okrivljenik je mogao i trebao 

biti svjestan mogućeg negativnog utjecaja izvikivanja ovog izraza i 

trebao se suzdržati takvog ponašanja“. Ova obrazloženja savršeni su 

primjeri kako suci donose ideološke presude, na što i Karačić 

konstantno upozorava. 

> Strani turist Boban M. žalio se na pjesmu Bojna Čavoglave u 

hotelu na Braču, evo što mu je odgovorila općina Bol 

Kako je moguće da isti sud Thompsona oslobodi za pjevanje 

Čavoglava, a osudi bilo koga drugoga? Kako je moguće da isti sud 

navodi isti argument za osudu i oslobađanje okrivljenika?! Nadalje, 

čega je točno morao biti svjestan Roso? Da postoje neki kojima se 

ne sviđa pjesma Čavoglave? Tom logikom, ništa se u Hrvatskoj 

nikada ne bi trebalo pjevati. Roso je samo otpjevao pjesmu, a Sud ga 

opominje da se trebao “suzdržati takvog ponašanja”. Kakvog točno 

ponašanja, zarađivanja za kruh? 

 

‘Za dom – spremni’ je isti 1941. i 1991., ali petokraka nije?! 

Karačić je u više navrata postavljao pitanje protivnicima HOS-ovog 

pozdrava je li petokraka iz 1941. i 1991. ista? Naime, s ljevice tvrde 

kako partizani nemaju nikakve veze s Jugoslavenskom narodnom 

armijom koja je napadala Hrvatsku u Domovinskom ratu. „Onaj tko 

kaže da nema nikakve razlike između ‘za dom spremni’ HOS-a i 

onog NDH, neka objasni postoji li razlika u crvenoj zvijezdi na čelu 

dalmatinskih partizana koje svi hvale i slave, i one na čelu onog 

Šljivančanina iz Vukovara i JNA koja je pod njom provodila genocid 

u Hrvatskoj“. Smislenog odgovora Karačić još nije dobio. 

> Podsjećamo kako je Peđa Grbin pjevao Čavoglave: Ja sam pijana 

budala 

U konačnici, onima koji možda imaju sumnje u legitimnost ovog 

pozdrava, Karačić, ali i mnogi povjesničari, branitelji i ostali, 
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preporučuju pogledati na rukav odore ekshumiranog tijela branitelja 

HOS-a Žarka Manjkasa Crvenkape. Ne postoji nikakva sumnja kako 

se pod tim pozdravom branila Hrvatska u Domovinskom ratu. 

Prilažemo i mi tu sliku. 

Foto: Iskopano tijelo hrvatskog branitelja, pripadnika HOS-a, Žarka 

Manjkasa Crvenkape, poginuo u “štafeti smrti” prilikom izvlačenja 

civila nakon okupacije Bogdanovaca u blizini Vukovara 

https://narod.hr/.../odvjetnik-karacic-za-dom-spremni-ne... 

 

 
Odvjetnik Karačić: 'Za dom – spremni' ne može biti sporan niti 

protupravan – narod.hr 

 

  

https://narod.hr/hrvatska/odvjetnik-karacic-za-dom-spremni-ne-moze-biti-sporan-niti-protupravan?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTAAAR01m9uSGa3OAu4PVNppJmRd7VRMsmfPDyF6zgwrnV-F9tWsIIWN2yPb0l0_aem_7PiMwQWiBys3ApfJYRr62Q
https://narod.hr/hrvatska/odvjetnik-karacic-za-dom-spremni-ne-moze-biti-sporan-niti-protupravan?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTEAAR1fKkZSuDpPDRCwCYuwWJ9LRlQpDsNh-4Jv9immBvGHCuXGmT7nXGwHnHQ_aem_t4nDjvJZXgRwJ6Z-mZ-7wA
https://narod.hr/hrvatska/odvjetnik-karacic-za-dom-spremni-ne-moze-biti-sporan-niti-protupravan?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTEAAR1fKkZSuDpPDRCwCYuwWJ9LRlQpDsNh-4Jv9immBvGHCuXGmT7nXGwHnHQ_aem_t4nDjvJZXgRwJ6Z-mZ-7wA
https://l.facebook.com/l.php?u=https%3A%2F%2Fnarod.hr%2Fhrvatska%2Fodvjetnik-karacic-za-dom-spremni-ne-moze-biti-sporan-niti-protupravan%3Ffbclid%3DIwZXh0bgNhZW0CMTEAAR2pDVZPw7E6Uu37rLw4E_DoXp2HS2qx9YJ6585Crrp5j5tFu-MYu8QG-n0_aem_fZvJl8wkl8Pi1Zq49-GGxA&h=AT1DVlUBN_ZFuMV-yLmypwmngOFE9p1bJ71Fbhldd8I0crmxPy4r4u7NO6bIWt-v9DxLbKM98BnD20j9w3irEZ6NcH5GB68V-TtB49y2WKQH_wCyF1JW9R_O3aN4BFILT54W&__tn__=%2CmH-R&c%5b0%5d=AT0UZ9v1J5080iWMA_E0F2lvi73x2IJfSLQanU9DIVskNh4CtdfsZDM0Uiw9vwtsXozDLxaIwwmwg5lC2hwggNasL5M-hiE9a8guQyPJI7w5wiJti3SoKFYTYb2CKTvFP0Dp
https://l.facebook.com/l.php?u=https%3A%2F%2Fnarod.hr%2Fhrvatska%2Fodvjetnik-karacic-za-dom-spremni-ne-moze-biti-sporan-niti-protupravan%3Ffbclid%3DIwZXh0bgNhZW0CMTEAAR2pDVZPw7E6Uu37rLw4E_DoXp2HS2qx9YJ6585Crrp5j5tFu-MYu8QG-n0_aem_fZvJl8wkl8Pi1Zq49-GGxA&h=AT1DVlUBN_ZFuMV-yLmypwmngOFE9p1bJ71Fbhldd8I0crmxPy4r4u7NO6bIWt-v9DxLbKM98BnD20j9w3irEZ6NcH5GB68V-TtB49y2WKQH_wCyF1JW9R_O3aN4BFILT54W&__tn__=%2CmH-R&c%5b0%5d=AT0UZ9v1J5080iWMA_E0F2lvi73x2IJfSLQanU9DIVskNh4CtdfsZDM0Uiw9vwtsXozDLxaIwwmwg5lC2hwggNasL5M-hiE9a8guQyPJI7w5wiJti3SoKFYTYb2CKTvFP0Dp
https://narod.hr/hrvatska/odvjetnik-karacic-za-dom-spremni-ne-moze-biti-sporan-niti-protupravan?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTEAAR1fKkZSuDpPDRCwCYuwWJ9LRlQpDsNh-4Jv9immBvGHCuXGmT7nXGwHnHQ_aem_t4nDjvJZXgRwJ6Z-mZ-7wA
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SAVA TEČE UZVODNO! 

(1.) 

ZASTAVE, MAJICE SAD I NALJEPNICE: JE LI 

POLICIJA IZGUBILA SVE KRITERIJE OKO 

HOS-A? 
- 
28. kolovoza 2024.  

Photo: Sime Zelic/PIXSELL 

Obilježja Hrvatskih obrambenih snaga (HOS) i dalje su na udaru 

policije. Najnoviji slučaj iz Krnjaka, gdje je čovjeku izdan prekršajni 

nalog zbog HOS-ovih naljepnica na automobilu, a potom povučen, 

još jednom je stavio na dnevni red pitanje: kada i zašto se ova 

obilježja kažnjavaju, a kada ne. U posljednje vrijeme svjedočimo 

kako je kažnjavanja sve više. 

Policija je prije par dana vozača u mjestu Krnjak. Budući da je na 

vozilu imao tri naljepnice s oznakama HOS-a i natpisom ‘za dom 

spremni’, izrečena mu je kazna od 700 eura zbog isticanja simbola 

koji narušavaju javni red i mir. No policija se ipak predomislila pa 

su prekršajni nalog stavili izvan snage, no nastavili su 

kriminalističko istraživanje na temelju “prethodno zaprimljene 

prijave građanin”. 

Možda će vas zanimati 

Hrvatska 

Koliko često policija reagira na isticanje petokrake i pjevanje 

partizanskih pjesama? 

23. kolovoza 2024.  

Policija vrlo rijetko postupa protiv isticanja petokrake i pjevanja 

partizanskih pjesama, primjerice u Kumrovcu, Brezovici i Srbu; 

komunistički simboli se toleriraju u Hrvatskoj, a kažnjavanje zbog 

petokrake je anomalija u našoj zemlji 

Što će reći MUP? 

U slučaju iz Knjaka, gdje živi većinski srpsko stanovništvo, 

navedeno je da su na automobilu istaknute tri naljepnice HOS-a, no 

nije jasno kolike su i gdje. Nije jasno ni je li policija reagirala po 

prijavi ili “po savjesti”, kao ni zašto je izdani nalog povučen. 
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Ne znamo ni hoćemo li dobiti kaznu ako odemo popiti kavu u HOS-

ovoj majici ili ovisimo o milosti sugrađana i policije. S obzirom na 

to MUP-u i PU Karlovačkoj poslali smo upite vezane za tretiranje 

ovih obilježja. Odgovore ćemo objaviti kada ih zaprimimo. 

Iako je ovaj slučaj odjeknuo u javnosti i medijima, policija je i ranije 

ista obilježja kažnjavala. Posebno pažnju izazvali su događaji uoči i 

nakon koncerta “Imotski ne zaboravi” na kojemu je, uz matu Bulića 

i Dražena Zečića, nastupa i Marko Perković Thompson. 

>Na automobilu imao naljepnice s HOS-om: Policija ga kaznila, a 

onda ipak odustala 

Ujević i HOS 

Tako je u Imotskom netko kip Tina Ujevića ogrnuo zastavom HOS-

a, a mnogi u HOS-ovim majicama fotografirali su se pored njega. 

Stoga je policija ubrzo otkrila identitet osobe koja je Ujevića ogrnula 

zastavom sa “simbolima kojima se remeti javni red i mir te je nad 

njom provedeno kriminalističko istraživanje” te je prekršajno 

procesuirana. No to nije bilo dovoljno pa je uoči koncerta Marka 

Perkovića Thompsona u Imotskom 8. kolovoza Tina Ujevića je od 

Hrvata štitila policija. Čak šest interventnih policajaca “opkolilo je” 

hrvatskog pjesnika od zastave hrvatske vojne postrojbe iz 

Domovinskog rata. 

Možda će vas zanimati 

Hrvatska 

Odvjetnik Karačić: 'Za dom – spremni' ne može biti sporan niti 

protupravan 

21. kolovoza 2024. u 18:45 

Odvjetnik Davorin Karačić tvrdi kako ‘Za dom – spremni’ ne može 

biti sporan niti protupravan. Kao dokaz prilaže obrazloženje Visokog 

prekršajnog suda, a napominje i da ne postoji zakonska podloga za 

postupanje policije protiv obilježja HOS-a 

No, HOS nije miran ni u privatnim kućama i dvorištima. Pokazuje to 

slučaj iz lipnja. Građanin Kaštela 17. lipnja na balkon svoje kuće 

izvjesio je zastavu HOS-a te zbog toga zaradio prekršajnu prijavu. U 

prijavi stoji da je svojom 70×130 centimetara zastavom s hrvatskim 

grbom s početnim bijelim poljem i kružnim bijelim hrvatskim 

pleterom i natpisom “HOS, Za dom spremni” narušio javni red i mir 
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prema članku 5., stavku 1. Zakona o prekršajima protiv javnog reda 

i mira. Također je zaradio 700 eura kazne. 

>Komičan prizor iz Imotskog: Interventna policija ‘čuva’ Tina 

Ujevića 

U sličnoj situaciji našli su se u i navijači Rijeke. Pripadnici Armade, 

njih trojica, kažnjeni su u svibnju s po 100 eura novčane kazne jer su 

počast svojim poginulim prijateljima odavali uz transparent “ZDS, 

HOS-DOMOVINI NA PONOS” s grbom HOS-a. Transparent su 

razvukli na Mostu hrvatskih branitelja iz Domovinskog rata u Rijeci, 

a to snimile kamere. 

>Navijači kažnjeni zbog transparenta kojim su odavali počast HOS-

ovcima: Sudu sporan ‘ZDS’ 

Visoki prekršajni sud zaključio je da, iako su navijači objašnjavali da 

je HOS bio dio pobjedničke Hrvatske vojske, kako je u i toj prilici 

ZDS ipak implicirao mržnju. 

Tekst se nastavlja ispod oglasa 

HOS-ovcima zabranjen ulaz u Knin 2023. 

Svakako treba spomenuti i slučaj s prošlogodišnje proslave Oluje 

kada je HOS-ovcima zabranjen ulaz na svečanu proslavu. 

PU šibensko-kninska izvijestila je tada kako 15 HOS-ovaca sumnjiče 

da su prekršili članak 23. Zakona o prekršajima protiv javnog reda i 

mira koji glasi: ”Tko se ne udalji iz skupine koju je ovlaštena 

službena ili ovlaštena vojna osoba pozvala da se raziđe, kaznit će se 

za prekršaj novčanom kaznom u iznosu od 300,00 do 2000,00 eura 

ili kaznom zatvora od 30 dana”. Četvorica veterana iz skupine HOS-

ovaca dodatno su osumnjičena da su se ogriješila o članak 32. 

Zakona o sigurnosti prometa na cestama tj. jer su se kao sudionici u 

prometu oglušili o znakove i naredbe policijskih službenika. 

>Policija u priopćenju petlja s prekršajima za HOS-ovce, no ovaj 

policajac rekao je pravu istinu zašto nisu pušteni u Knin 

No, na jednoj snimci vidi se i čuje kako policajac veteranima HOS-

a objašnjava da će svoj dio posla “moći napraviti iza 14 sati. Iz članka 

51. Zakona o policijskim poslovima i ovlastima, zbog učestalog 

kršenja mjera svake godine za Oluju ne možete ući u Knin”. Riječ je 

o članku ‘Privremeno ograničenje slobode kretanja’. Dakle, jasno je 

da je odlučeno da se skupini HOS-ovaca onemogući ulazak u Knin 

tijekom cijelog jutra, prijepodneva i ranog poslijepodneva. 
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Možda će vas zanimati 

Hrvatska 

Koliko je prekršaja policija ispisala u Kumrovcu? Koji simboli po 

razvikanom zakonu unose nemir, vrijeđaju moral?! 

3. lipnja 2023. u 21:20 

Koliko je policija proteklog vikenda na tzv. Dan mladosti u 

Kumrovcu ispisala prekršajnih prijava? 

Iako nije bilo novčanih kazni, ovaj slučaj najbolje oslikava kako se 

tretira one koji su pod HOS-ovom zastavom branili Hrvatsku. 

>Što policija kaže o optužnim prijedlozima za hrvatske veterane 

zbog za ‘Za dom spremni’ u Splitu 

Na udaru vlasti prošle godine su se našli i zapovjednik legendarnog 

Samostalnog bataljuna Škabrnja Marko Miljanić i bojnik Mićo Ćuk, 

dopredsjednik udruge IX. bojne Rafael Vitez. Protiv njih je 

Policijska uprava splitsko-dalmatinska podigla optužni prijedlog jer 

su na obljetnici osnutka IX. bojne HOS-a u Splitu uzvikivali “Za dom 

spremni”. 

 

 
 

NAROD.HR 

Zastave, majice sad i naljepnice: Je li policija izgubila sve 

kriterije oko HOS- 

https://narod.hr/hrvatska/zastave-majice-sad-i-naljepnice-je-li-policija-izgubila-sve-kriterije-oko-hos-a?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTEAAR0jyJBWA9HSrxpWsvAqJ08ulP6ecu7cbH01W52BxilI4c4QQtKrgHFDCPY_aem_TKBuVM_yBvp5zQMMWjMPog
https://narod.hr/hrvatska/zastave-majice-sad-i-naljepnice-je-li-policija-izgubila-sve-kriterije-oko-hos-a?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTEAAR0jyJBWA9HSrxpWsvAqJ08ulP6ecu7cbH01W52BxilI4c4QQtKrgHFDCPY_aem_TKBuVM_yBvp5zQMMWjMPog
https://narod.hr/hrvatska/zastave-majice-sad-i-naljepnice-je-li-policija-izgubila-sve-kriterije-oko-hos-a?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTEAAR1g7oG26D_KNPRGDybLcKhe8_zImWYzIUctEwS8foFGQMkxWjHAOf6ghYI_aem_k5D8zmsJ9YHn3W4SyD_IbQ
https://narod.hr/hrvatska/zastave-majice-sad-i-naljepnice-je-li-policija-izgubila-sve-kriterije-oko-hos-a?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTEAAR1g7oG26D_KNPRGDybLcKhe8_zImWYzIUctEwS8foFGQMkxWjHAOf6ghYI_aem_k5D8zmsJ9YHn3W4SyD_IbQ
https://narod.hr/hrvatska/zastave-majice-sad-i-naljepnice-je-li-policija-izgubila-sve-kriterije-oko-hos-a?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTEAAR1g7oG26D_KNPRGDybLcKhe8_zImWYzIUctEwS8foFGQMkxWjHAOf6ghYI_aem_k5D8zmsJ9YHn3W4SyD_IbQ
https://narod.hr/hrvatska/zastave-majice-sad-i-naljepnice-je-li-policija-izgubila-sve-kriterije-oko-hos-a?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTEAAR1g7oG26D_KNPRGDybLcKhe8_zImWYzIUctEwS8foFGQMkxWjHAOf6ghYI_aem_k5D8zmsJ9YHn3W4SyD_IbQ
https://narod.hr/hrvatska/zastave-majice-sad-i-naljepnice-je-li-policija-izgubila-sve-kriterije-oko-hos-a?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTEAAR0jyJBWA9HSrxpWsvAqJ08ulP6ecu7cbH01W52BxilI4c4QQtKrgHFDCPY_aem_TKBuVM_yBvp5zQMMWjMPog
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Slučaj iz Krnjaka, gdje je čovjeku izdan prekršajni nalog zbog HOS-

ovih naljepnica na automobilu, još jednom je stavio ovo pitanje u 

fokus 

 

( 2.) 
 

Branitelj kojem je policija došla na vrata zbog naljepnica HOS-a: 

Imam ih 25 godina i nije bilo problema 

 

29. kolovoza 2024.  

 

Hrvatski branitelj Tomislav Turek prije nekoliko dana dobio je kaznu 

zbog naljepnica HOS-a na svom automobilu. No policija je nalog 

povukla. Turek je za Narod.hr opisao što se točno dogodilo. 

Istaknuo je da mu je policija došla u dvorište jer ga je netko prijavio, 

a nisu ga zaustavili u Krnjaku kako se pisalo. 

Tekst se nastavlja ispod oglasa 

Turek je hrvatski branitelj koji je bio pripadnik VI. bojne. Kao 

dragovoljac prijavio se u I. brigadu. Više puta je ranjen u ratu. Kaže 

kako su godinama mediji, a i drugi, o njemu širili laži i klevete. 

Policija mu je upadala u kuću i pretresala kako bi našli oružje. No 

protiv njega nikad ništa nisu našli. Nikada nije osuđivan niti je bio u 

zatvoru. 

HRVATI PUCAJU OD PONOSA, DOGODILO SE NEŠTO 

VELIKO: Zbog ove se vijesti razveselila cijela nacija! 

ROK JE DO 30. KOLOVOZA, NEMOJTE GA PROBITI: Niste 

čuli? Evo što morate napraviti do ovog datuma 

Sponsored by Midas 

Midas logo 

>Na automobilu imao naljepnice s HOS-om: Policija ga kaznila, a 

onda ipak odustala 

Naljepnice ima već 25 godina 

Tako mu je i sada netko zamjerio što na svom automobilu ima 

naljepnice HOS-a. 

„Na naljepnici piše HOS i Za dom spremni. Svi znaju da je to 

legitimna udruga. Na toj naljepnici piše da je pod tim znakom 750 

https://narod.hr/hrvatska/zastave-majice-sad-i-naljepnice-je-li-policija-izgubila-sve-kriterije-oko-hos-a?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTEAAR1g7oG26D_KNPRGDybLcKhe8_zImWYzIUctEwS8foFGQMkxWjHAOf6ghYI_aem_k5D8zmsJ9YHn3W4SyD_IbQ
https://narod.hr/hrvatska/zastave-majice-sad-i-naljepnice-je-li-policija-izgubila-sve-kriterije-oko-hos-a?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTEAAR1g7oG26D_KNPRGDybLcKhe8_zImWYzIUctEwS8foFGQMkxWjHAOf6ghYI_aem_k5D8zmsJ9YHn3W4SyD_IbQ
https://narod.hr/hrvatska/zastave-majice-sad-i-naljepnice-je-li-policija-izgubila-sve-kriterije-oko-hos-a?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTEAAR1g7oG26D_KNPRGDybLcKhe8_zImWYzIUctEwS8foFGQMkxWjHAOf6ghYI_aem_k5D8zmsJ9YHn3W4SyD_IbQ
https://narod.hr/hrvatska/zastave-majice-sad-i-naljepnice-je-li-policija-izgubila-sve-kriterije-oko-hos-a?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTEAAR1g7oG26D_KNPRGDybLcKhe8_zImWYzIUctEwS8foFGQMkxWjHAOf6ghYI_aem_k5D8zmsJ9YHn3W4SyD_IbQ
https://l.facebook.com/l.php?u=http%3A%2F%2FNarod.hr%2F%3Ffbclid%3DIwZXh0bgNhZW0CMTAAAR2UXzl96LcEIjtfzFm5oyhInUlG6OpyxY1y7L0YiOBSp79ExcD-qSuBV8k_aem_Is8WFlrOOtfmTKYMvfneMg&h=AT3q27vyjqqwyEfQTq8o6t6wpMDmnUiXIaTizZAST4Vu1bA4O23uF1hpzvYFg-h1gIPmPw4c0owzUxlSr3sY_KdeEX1p1WlXiFJRgjg7wW11S41Sg4CcBCIzSV1yISoepxd2&__tn__=-UK-R&c%5b0%5d=AT01Le69w30E_XxXfpcNfv4Whk_dn3ngYNbTA9fFCw8ZhPYZpw20WZdeUWxrDhC2HIedVuABpPd1-ofVURmAKlzamYhb8mD76DJtlJhgvU2ofQTOqWOEKBYwb0AqFOxIfKszWlO9e1rJ-yFFt3N3hhnaynpAxuVEM50wNtPevq8cJQGj6qK5AGI
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pripadnika dalo svoje živote u Domovinskom ratu, ali to nitko nije 

naveo“, kaže Turek. 

Tekst se nastavlja ispod oglasa 

Dodaje kako te naljepnice već 25 godina ima na svim svojima 

automobilima, ali zbog tog nije bilo problema. 

>25. lipnja 1991. Osnovan HOS – elitna jedinica Hrvatske vojske 

„Nikada mi policijska kontrola prometa niti itko drugi nije rekao i 

prigovorio. Išao sam i u Vukovar kad su bile aktualne ćirilične ploče, 

prosvjede na Markovom trgu.. Nikada problema“, istaknuo je. 

„Da bi se sad odjednom pojavila tri policajaca, ušla u dvorište… 

Rekli su mi su da su dobili nalog jer imam naljepnice na autu. 

Poslikali su i rekli da moraju napisati prekršajni nalog za remećenje 

javnog reda i mira“, ispričao je. 

>Zastave, majice sad i naljepnice: Je li policija izgubila sve kriterije 

oko HOS-a? 

Tko ga je prijavio, ne zna. 

Događaj se zbio u petak, a Turek je odmah u ponedjeljak otišao u 

policijsku postaju predati prigovor. Ponovno je do njega kući došla 

policija. 

Rekli su da mora s njima u Slunj jer dolazi istražitelj iz Karlovca, 

kako bi dao izjavu. Istražitelj mu je rekao da su dobili njegov 

prigovor, ali da je prekršajni nalog već stagniran. No, postoji još 

nešto. 

„Jedan dan polažu vijence, a drugi dan proganjaju branitelje“ 

Turek je do prošle godine na automobilu imao oznaku NDH. Ne one 

NDH na koju svi pomisle, nego oznaku udruge „Nezavisni 

dragovoljci hrvatski“. Prošle godine netko je njegov automobil 

fotografirao na parkingu i fotografiju poslao policiji. 

Potom je do njega došao policajac koji ga je zamolio da naljepnicu 

skine da se ne prave daljnji problemi, što je on i učinio. U policiju je 

Turek potom odnio dokumente kako bi dokazao da se radi o zakonski 

legalnoj udruzi i sve je bilo u redu. No, sada mu je istražitelj, koji je 

istraživao njegove naljepnice HOS-a, najavio da će ponovno povesti 

pitanje naljepnice NDH. 

„Neće reći oprostite, pogriješili smo što smo pisali prekršajni nalog 

za HOS, nego ‘ovo nismo uspjeli pa ćemo nešto drugo’“, dodaje. 
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>Koliko često policija reagira na isticanje petokrake i pjevanje 

partizanskih pjesama? 

”Oni polože vijence jednom godišnje, a drugi dan proganjaju 

preživjele hrvatske branitelje” 

Kazao je da se, čekajući u postaji, osjećao poniženo. 

„Zbog čega sam ja to u postaji?! Švercam drogu, migrante…Činim 

nekome nažao? Ne, čuvam sjećanje. Oni polože vijence jednom 

godišnje, a drugi dan proganjaju preživjele hrvatske branitelje. Jako 

dvolično i u političke svrhe upotrebljavaju žrtve“, naglasio je. 

Dodao je kako on podržava pozdrav ‘za dom spremni’. 

>Odvjetnik Karačić: ‘Za dom – spremni’ ne može biti sporan niti 

protupravan 

„Za dom spreman je svaki branitelj koji i dan danas radi i muči se, 

ponižen je, potlačen kad čuje pogrdne riječi od nekih saborski 

zastupnika… oni koji doma rade su za dom spremni. Ne sjedimo mi 

u birtiji i ne uzimamo od Ministarstva branitelja novce za udruge i 

kupujemo odojke i janjce, pijemo pivu i vičemo za dom spremni. 

Takvi nas sramote“, istaknuo je Turek. 

Narod.hr o ovom događaju poslao je upit MUP-u i PU karlovačkoj, 

a odgovore ćemo objaviti po primitku. 

https://narod.hr/.../branitelj-kojem-je-policija-dosla-na... 

 
 

• NAROD.HR 

• Branitelj kojem je policija došla na vrata zbog naljepnica 

HOS-a: Imam ih 25 godina i nije bilo problema – narod.hr 

http://narod.hr/?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTAAAR1cKzPORnv2pquw3b3h_1uiCMH22N0gIXzMwZF_QGJXAcsdigwnMX4kxIQ_aem_qTPWPxjmPRu1dx641pH53A
https://l.facebook.com/l.php?u=https%3A%2F%2Fnarod.hr%2Fhrvatska%2Fbranitelj-kojem-je-policija-dosla-na-vrata-zbog-naljepnica-hos-a-imam-ih-25-godina-i-nije-bilo-problema%3Ffbclid%3DIwZXh0bgNhZW0CMTAAAR3Huf6TXRJoXEx4yisllXjOrBvA9krYwO8Uj8FBKZgoU84IhEiZ1OPczUs_aem_wf6x7o_LpmYrrIBoZRo-4A&h=AT2xzAQkkNzQ0SQWTYnPbnFrAP5RpjnSYXY01HWUvE4-E6bBU7C6GE0eGjAPDbjcQhuJ0vzLQsmCjVALfKT5GErBanH9GyIT7KK34THHdqQvCuEs10v9TZHrYnwKkhY45QpX&__tn__=-UK-R&c%5b0%5d=AT01Le69w30E_XxXfpcNfv4Whk_dn3ngYNbTA9fFCw8ZhPYZpw20WZdeUWxrDhC2HIedVuABpPd1-ofVURmAKlzamYhb8mD76DJtlJhgvU2ofQTOqWOEKBYwb0AqFOxIfKszWlO9e1rJ-yFFt3N3hhnaynpAxuVEM50wNtPevq8cJQGj6qK5AGI
https://narod.hr/hrvatska/branitelj-kojem-je-policija-dosla-na-vrata-zbog-naljepnica-hos-a-imam-ih-25-godina-i-nije-bilo-problema?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTEAAR0Yd-lIcMKnvYN8b_mVqUnodbApDO-DCw5_vEtn-0hknW9z-T7Y0GkOq3w_aem_SoSGjKzxHw7ErXmvud6ZnQ
https://narod.hr/hrvatska/branitelj-kojem-je-policija-dosla-na-vrata-zbog-naljepnica-hos-a-imam-ih-25-godina-i-nije-bilo-problema?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTEAAR0Yd-lIcMKnvYN8b_mVqUnodbApDO-DCw5_vEtn-0hknW9z-T7Y0GkOq3w_aem_SoSGjKzxHw7ErXmvud6ZnQ
https://l.facebook.com/l.php?u=https%3A%2F%2Fnarod.hr%2Fhrvatska%2Fbranitelj-kojem-je-policija-dosla-na-vrata-zbog-naljepnica-hos-a-imam-ih-25-godina-i-nije-bilo-problema%3Ffbclid%3DIwZXh0bgNhZW0CMTEAAR13lLTFD1FQpctvwGXTeC88RfeTkG5mAmoM2xy-D8iXQJIxH3fSpALYBsM_aem_RlkI0AAX5LD-6BwEBwE7ig&h=AT2d-6R7cG8b_ZBn_h_DiDNWunXHv_Rv3Mk3OFT3XzodzwZyqrVUUH2Wzf1a8TOADA3m3jAlpcMrvWdnV9_9zfpacJf_wdzsSHDEVdd5_aA8vXrkKsSWJRrClCkk75nfFCVc&__tn__=%2CmH-R&c%5b0%5d=AT01Le69w30E_XxXfpcNfv4Whk_dn3ngYNbTA9fFCw8ZhPYZpw20WZdeUWxrDhC2HIedVuABpPd1-ofVURmAKlzamYhb8mD76DJtlJhgvU2ofQTOqWOEKBYwb0AqFOxIfKszWlO9e1rJ-yFFt3N3hhnaynpAxuVEM50wNtPevq8cJQGj6qK5AGI
https://l.facebook.com/l.php?u=https%3A%2F%2Fnarod.hr%2Fhrvatska%2Fbranitelj-kojem-je-policija-dosla-na-vrata-zbog-naljepnica-hos-a-imam-ih-25-godina-i-nije-bilo-problema%3Ffbclid%3DIwZXh0bgNhZW0CMTEAAR13lLTFD1FQpctvwGXTeC88RfeTkG5mAmoM2xy-D8iXQJIxH3fSpALYBsM_aem_RlkI0AAX5LD-6BwEBwE7ig&h=AT2d-6R7cG8b_ZBn_h_DiDNWunXHv_Rv3Mk3OFT3XzodzwZyqrVUUH2Wzf1a8TOADA3m3jAlpcMrvWdnV9_9zfpacJf_wdzsSHDEVdd5_aA8vXrkKsSWJRrClCkk75nfFCVc&__tn__=%2CmH-R&c%5b0%5d=AT01Le69w30E_XxXfpcNfv4Whk_dn3ngYNbTA9fFCw8ZhPYZpw20WZdeUWxrDhC2HIedVuABpPd1-ofVURmAKlzamYhb8mD76DJtlJhgvU2ofQTOqWOEKBYwb0AqFOxIfKszWlO9e1rJ-yFFt3N3hhnaynpAxuVEM50wNtPevq8cJQGj6qK5AGI
https://l.facebook.com/l.php?u=https%3A%2F%2Fnarod.hr%2Fhrvatska%2Fbranitelj-kojem-je-policija-dosla-na-vrata-zbog-naljepnica-hos-a-imam-ih-25-godina-i-nije-bilo-problema%3Ffbclid%3DIwZXh0bgNhZW0CMTEAAR13lLTFD1FQpctvwGXTeC88RfeTkG5mAmoM2xy-D8iXQJIxH3fSpALYBsM_aem_RlkI0AAX5LD-6BwEBwE7ig&h=AT2d-6R7cG8b_ZBn_h_DiDNWunXHv_Rv3Mk3OFT3XzodzwZyqrVUUH2Wzf1a8TOADA3m3jAlpcMrvWdnV9_9zfpacJf_wdzsSHDEVdd5_aA8vXrkKsSWJRrClCkk75nfFCVc&__tn__=%2CmH-R&c%5b0%5d=AT01Le69w30E_XxXfpcNfv4Whk_dn3ngYNbTA9fFCw8ZhPYZpw20WZdeUWxrDhC2HIedVuABpPd1-ofVURmAKlzamYhb8mD76DJtlJhgvU2ofQTOqWOEKBYwb0AqFOxIfKszWlO9e1rJ-yFFt3N3hhnaynpAxuVEM50wNtPevq8cJQGj6qK5AGI
https://l.facebook.com/l.php?u=https%3A%2F%2Fnarod.hr%2Fhrvatska%2Fbranitelj-kojem-je-policija-dosla-na-vrata-zbog-naljepnica-hos-a-imam-ih-25-godina-i-nije-bilo-problema%3Ffbclid%3DIwZXh0bgNhZW0CMTEAAR13lLTFD1FQpctvwGXTeC88RfeTkG5mAmoM2xy-D8iXQJIxH3fSpALYBsM_aem_RlkI0AAX5LD-6BwEBwE7ig&h=AT2d-6R7cG8b_ZBn_h_DiDNWunXHv_Rv3Mk3OFT3XzodzwZyqrVUUH2Wzf1a8TOADA3m3jAlpcMrvWdnV9_9zfpacJf_wdzsSHDEVdd5_aA8vXrkKsSWJRrClCkk75nfFCVc&__tn__=%2CmH-R&c%5b0%5d=AT01Le69w30E_XxXfpcNfv4Whk_dn3ngYNbTA9fFCw8ZhPYZpw20WZdeUWxrDhC2HIedVuABpPd1-ofVURmAKlzamYhb8mD76DJtlJhgvU2ofQTOqWOEKBYwb0AqFOxIfKszWlO9e1rJ-yFFt3N3hhnaynpAxuVEM50wNtPevq8cJQGj6qK5AGI
https://narod.hr/hrvatska/branitelj-kojem-je-policija-dosla-na-vrata-zbog-naljepnica-hos-a-imam-ih-25-godina-i-nije-bilo-problema?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTEAAR0Yd-lIcMKnvYN8b_mVqUnodbApDO-DCw5_vEtn-0hknW9z-T7Y0GkOq3w_aem_SoSGjKzxHw7ErXmvud6ZnQ
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ČESTITAM: USTAŠA SI AKO SI AKO SI ZA 

HRVATSKU DRŽAVU!  

 

KARAČIĆ: HRVATSKOJ MEDIJSKOJ 

JAVNOSTI THOMPSON JE ‘USTAŠA’, A 

ČORBA VELIKAN U SVOM POSLU 
 
6. rujna 2024.  
 

Član Hrvatskih suverenista Davorin Karačić izrazio je čuđenje što su 

Hrvati očarani onima koji su im radili o glavi, a odbojni prema 

vlastitim veličinama. 

Karačić je se na Facebooku osvrnuo na slavljenje Budimira Lončara, 

Bore Čorbe i sličnih. Iako su, podsjeća dokazano radili protiv 

hrvatskih interesa. 

“Nikad mi nije bila jasna očaranost Hrvata nekim ljudima koji su im 

u nekim prilikama radili o glavi i ponijeli se u najgorem svijetlu”, 

piše. Naglašava da su to prilike “kad je u pitanju bio život, sigurnost 

ili dostojanstvo Hrvata”. 

Karačić kaže kako se ističu nebitni dosezi, a umanjuje zla namjera 

Pritom se, nastavlja, ističe “njihove površne društvene, umjetničke 

ili slične sadržajno nebitne dosege“. Istodobno se umanjuje “njihovu 

zlu namjeru u državno i narodnosno egzistencijalnim razlozima”. 

“Isto tako, nikad mi nije bila jasna odbojnost Hrvata prema vlastitim 

afirmiranim društveno, umjetnički ili sličnim svojstvima“. To se 

događa u slučajevima “ukoliko bi se kod takvih Hrvata našlo kakvo 

obilježje koje bi ih politički diskreditiralo”. Makar to bilo i 

neopravdano”, piše Karačić. 

>Evo kako je Budimir Lončar komentirao preslike dokumenata koji 

dokazuju da je bio u OZNA-i! 

Karačić tako navodi kao primjer da će “za hrvatsku medijsku javnost 

Mile Budak, Emil Perška ili Marko Perković te mnogi drugi, uvijek 

prvenstveno biti ‘ustaše’. Ali će zato Bora Čorba, Goran Bregović, 

Siniša Mihajlović ili Budo Lončar uvijek biti prvenstveno velikani u 

svojem poslu”. 
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NAROD.HR 

Karačić: Hrvatskoj medijskoj javnosti Thompson je 'ustaša', a 

Čorba velikan u svom poslu – narod.hr 

Član Hrvatskih suverenista Davorin Karačić čudi se što su Hrvati 

očarani onima koji su im radili o glavi, a odbojni prema vlastitim 

veličinama 

 

KARAČIĆ: HRVATSKOJ MEDIJSKOJ 

JAVNOSTI THOMPSON JE ‘USTAŠA’, A 

ČORBA VELIKAN U SVOM POSLU 
 

6. rujna 2024. u 21:00 

 
Član Hrvatskih suverenista Davorin Karačić izrazio je čuđenje što 

su Hrvati očarani onima koji su im radili o glavi, a odbojni prema 

vlastitim veličinama. 

Karačić je se na Facebooku osvrnuo na slavljenje Budimira 

Lončara, Bore Čorbe i sličnih. Iako su, podsjeća dokazano radili 

protiv hrvatskih interesa. 

“Nikad mi nije bila jasna očaranost Hrvata nekim ljudima koji su im 

u nekim prilikama radili o glavi i ponijeli se u najgorem svijetlu”, 

https://narod.hr/hrvatska/karacic-hrvatskoj-medijskoj-javnosti-thompson-je-ustasa-a-corba-velikan-u-svom-poslu?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTEAAR3KIr7n4VJbM88hQX43I_QT0vD08CumgDog-PHi9cb4HhsrvvwOdjhx6rU_aem_id41cajqBiT8EceRS3Yn9w
https://narod.hr/hrvatska/karacic-hrvatskoj-medijskoj-javnosti-thompson-je-ustasa-a-corba-velikan-u-svom-poslu?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTEAAR3KIr7n4VJbM88hQX43I_QT0vD08CumgDog-PHi9cb4HhsrvvwOdjhx6rU_aem_id41cajqBiT8EceRS3Yn9w
https://narod.hr/hrvatska/karacic-hrvatskoj-medijskoj-javnosti-thompson-je-ustasa-a-corba-velikan-u-svom-poslu?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTEAAR3r6I402ya8rdLllJoR1ZKMIIuNxaqyCPFEr0Mav34vx-tOeP9COytSbms_aem_uBoswfNTd73tgNDRulMLJw
https://narod.hr/hrvatska/karacic-hrvatskoj-medijskoj-javnosti-thompson-je-ustasa-a-corba-velikan-u-svom-poslu?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTEAAR3r6I402ya8rdLllJoR1ZKMIIuNxaqyCPFEr0Mav34vx-tOeP9COytSbms_aem_uBoswfNTd73tgNDRulMLJw
https://narod.hr/hrvatska/karacic-hrvatskoj-medijskoj-javnosti-thompson-je-ustasa-a-corba-velikan-u-svom-poslu?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTEAAR3r6I402ya8rdLllJoR1ZKMIIuNxaqyCPFEr0Mav34vx-tOeP9COytSbms_aem_uBoswfNTd73tgNDRulMLJw
https://narod.hr/hrvatska/karacic-hrvatskoj-medijskoj-javnosti-thompson-je-ustasa-a-corba-velikan-u-svom-poslu?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTEAAR3r6I402ya8rdLllJoR1ZKMIIuNxaqyCPFEr0Mav34vx-tOeP9COytSbms_aem_uBoswfNTd73tgNDRulMLJw
https://narod.hr/hrvatska/karacic-hrvatskoj-medijskoj-javnosti-thompson-je-ustasa-a-corba-velikan-u-svom-poslu?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTEAAR3r6I402ya8rdLllJoR1ZKMIIuNxaqyCPFEr0Mav34vx-tOeP9COytSbms_aem_uBoswfNTd73tgNDRulMLJw
https://narod.hr/hrvatska/karacic-hrvatskoj-medijskoj-javnosti-thompson-je-ustasa-a-corba-velikan-u-svom-poslu?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTEAAR3r6I402ya8rdLllJoR1ZKMIIuNxaqyCPFEr0Mav34vx-tOeP9COytSbms_aem_uBoswfNTd73tgNDRulMLJw
https://narod.hr/hrvatska/karacic-hrvatskoj-medijskoj-javnosti-thompson-je-ustasa-a-corba-velikan-u-svom-poslu?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTEAAR3r6I402ya8rdLllJoR1ZKMIIuNxaqyCPFEr0Mav34vx-tOeP9COytSbms_aem_uBoswfNTd73tgNDRulMLJw
https://narod.hr/hrvatska/karacic-hrvatskoj-medijskoj-javnosti-thompson-je-ustasa-a-corba-velikan-u-svom-poslu?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTEAAR3r6I402ya8rdLllJoR1ZKMIIuNxaqyCPFEr0Mav34vx-tOeP9COytSbms_aem_uBoswfNTd73tgNDRulMLJw
https://narod.hr/hrvatska/karacic-hrvatskoj-medijskoj-javnosti-thompson-je-ustasa-a-corba-velikan-u-svom-poslu?fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTEAAR3KIr7n4VJbM88hQX43I_QT0vD08CumgDog-PHi9cb4HhsrvvwOdjhx6rU_aem_id41cajqBiT8EceRS3Yn9w
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piše. Naglašava da su to prilike “kad je u pitanju bio život, sigurnost 

ili dostojanstvo Hrvata”. 

Karačić kaže kako se ističu nebitni dosezi, a umanjuje zla 

namjera 

Pritom se, nastavlja, ističe “njihove površne društvene, umjetničke 

ili slične sadržajno nebitne dosege“. Istodobno se umanjuje 

“njihovu zlu namjeru u državno i narodnosno egzistencijalnim 

razlozima”. 

 

“Isto tako, nikad mi nije bila jasna odbojnost Hrvata prema 

vlastitim afirmiranim društveno, umjetnički ili sličnim 

svojstvima“. To se događa u slučajevima “ukoliko bi se kod takvih 

Hrvata našlo kakvo obilježje koje bi ih politički diskreditiralo”. 

Makar to bilo i neopravdano”, piše Karačić. 

>Evo kako je Budimir Lončar komentirao preslike dokumenata 

koji dokazuju da je bio u OZNA-i! 

Karačić tako navodi kao primjer da će “za hrvatsku medijsku 

javnost Mile Budak, Emil Perška ili Marko Perković te mnogi 

drugi, uvijek prvenstveno biti ‘ustaše’. Ali će zato Bora Čorba, 

Goran Bregović, Siniša Mihajlović ili Budo Lončar uvijek biti 

prvenstveno velikani u svojem poslu”. 

 
https://narod.hr/hrvatska/karacic-hrvatskoj-medijskoj-javnosti-

thompson-je-ustasa-a-corba-velikan-u-svom-poslu  

  

https://narod.hr/hrvatska/evo-kako-je-budimir-loncar-komentirao-preslike-dokumenata-koje-dokazuju-da-je-bio-u-ozna-i
https://narod.hr/hrvatska/evo-kako-je-budimir-loncar-komentirao-preslike-dokumenata-koje-dokazuju-da-je-bio-u-ozna-i
https://narod.hr/hrvatska/karacic-hrvatskoj-medijskoj-javnosti-thompson-je-ustasa-a-corba-velikan-u-svom-poslu
https://narod.hr/hrvatska/karacic-hrvatskoj-medijskoj-javnosti-thompson-je-ustasa-a-corba-velikan-u-svom-poslu
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HODOČASNIK / MARKO PERKOVIĆ 

THOMPSON, DRAGOVOLJAC.COM., 2025. 

 

DAVORIN KARAČIĆ ZAPRAVO 

OBJAŠNJAVA ZAŠTO JE THOMPSON 

NAJVAŽNIJI ŽIVUĆI HRVAT 
 

VIDEO: BUJICA OBJAVILA ŠOKANTNU 

SNIMKU IZ PUPOVČEVOG 'KULTURNOG 

CENTRA' U PRERADOVIĆEVOJ! 

 
POGLEDAJTE ŠTO FINANCIRA HRVATSKA DRŽAVA: 

Pljuvanje po Marku Perkoviću Thompsonu i hrvatskim 

rukometašima – pod “visokim pokroviteljstvom“ Plenkovićeve 

voljene 'gospoje ministarke' Nine Obuljen?! 

 

DIPLOMATSKI SKANDAL U SREDIŠTU ZAGREBA: Srpska 

veleposlanica izjavila da nacionalni megahit 'Ako ne znaš šta je bilo' 

slavi “udruženi zločinački poduhvat“ Hrvata!  

THOMPSONOV ODVJETNIK - DAVORIN KARAČIĆ, U BUJICI 

ODGOVORIO VUČIĆEVOJ 'AMBASADORKI': “Vrati se, odakle 

si došla!” 

 

JELENA MILIĆ - Smetaju joj stihovi o Mostaru i Gospi 

Hercegovskoj, a na tribini u srpskom 'Privredniku' provocirala je s tri 

prsta... 

HRVOJE KLASIĆ - Huškao policiju na još strože financijsko 

kažnjavanje mladih Imoćana i svih drugih koji pozdravljaju s 'ZDS'... 
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ZORAN PUSIĆ - Docirao svjetskim doprvacima kako znaju igrati 

rukomet, al' “nemaju dobar glazbeni ukus“ i nisu smjeli sami izabrati 

tko će im pjevati na dočeku... 

 

SAŠA KOSANOVIĆ – Tribinu koju sponzorira Pupovčev SNV 

provokativno nazvao “THOMPSON ÜBER ALLES“, a najavljujući 

Vučićevu veleposlanicu koja je popljuvala MPT-a, naše rukometaše 

i većinu Hrvata, tepao joj je da dolazi iz “prijateljske i nesvrstane“ 

susjedne zemlje... 

 

KLASIĆ priznao da ni ne zna riječi Thompsonova megahita 'Ako ne 

znaš šta je bilo', no, unatoč tome je nastupio na tribini! 

PUSIĆ žestoko napao budnicu iz II. svjetskog rata 'Evo zore, evo 

dana' i nazvao je “Boba i Jure“! 

 

KOSANOVIĆ ispravljao Pusića i podučio ga da se radi o 'Juri i 

Bobanu'! 

 

Gost Bujice u studiju Z1 televizije bio je odvjetnik MP Thompsona 

i član predsjedništva Hrvatskih suverenista – Davorin Karačić. 

“Mi nemamo problem s tom šakom jada koja se okupila pod okriljem 

SNV-a i stane u dva tamića, već s aktualnom vlašću koja sve to 

tolerira - i financira,“ izjavio je Karačić, ustvrdivši da bi Ministarstvo 

vanjskih i europskih poslova, točnije - Plenkovićeva Vlada, istoga 

trenutka trebali uskratiti gostoprimstvo srbijanskoj veleposlanici u 

Zagrebu – Jeleni Milić, kojoj je jasno poručio: “Vrati se, odakle si 

došla!“ 

Gost i voditelj složili su se da je srbijanska veleposlanica učinila 

“medvjeđu uslugu“ Pupovčevim Srbima, ali i Pusiću, Klasiću, 

Kosanoviću te svim ostalim jugofilima - jer je skandaloznim 

nasrtajem na Thompsonov hit 'Ako ne znaš šta je bilo', zapravo, 

pokazala kako neprijateljima Hrvatske države ne smata samo 'ZDS' 

u 'Bojni Čavoglave' koji je Vijeće prekršajnih sudaca proglasilo 

posve legalnim, već svaka domoljubna budnica, uključujući i one 

nastale u 21. stoljeću – nakon Domovinskog rata, koje ujedinjuju 

Hrvate, ističu nacionalni ponos i promiču hrvatsko zajedništvo...  

CIJELU EMISIJU POGLEDAJTE OVDJE: 
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https://www.youtube.com/watch?v=dYkh29LwCAA  

 

 
 

YOUTUBE.COM 

BUJICA 19.02.2025. SRPSKA AMBASADORICA PROTIV 

THOMPSONA! Davorin Karačić: Vrati se odakle si došla! 

 

  

https://www.youtube.com/watch?v=dYkh29LwCAA
https://youtu.be/dYkh29LwCAA?si=fEjidJYa1zuEiJDO&fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTEAAR3mDzjQbgM3CooL_CdVnEkvE14C79Zkzxi5AX-gj1JAb2pk-oAXdxsn3vQ_aem_gHNPB4Q6GtG6dfmmXQW5mA
https://youtu.be/dYkh29LwCAA?si=fEjidJYa1zuEiJDO&fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTEAAR3mDzjQbgM3CooL_CdVnEkvE14C79Zkzxi5AX-gj1JAb2pk-oAXdxsn3vQ_aem_gHNPB4Q6GtG6dfmmXQW5mA
https://youtu.be/dYkh29LwCAA?si=fEjidJYa1zuEiJDO&fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTEAAR3mDzjQbgM3CooL_CdVnEkvE14C79Zkzxi5AX-gj1JAb2pk-oAXdxsn3vQ_aem_gHNPB4Q6GtG6dfmmXQW5mA
https://youtu.be/dYkh29LwCAA?si=fEjidJYa1zuEiJDO&fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTEAAR3mDzjQbgM3CooL_CdVnEkvE14C79Zkzxi5AX-gj1JAb2pk-oAXdxsn3vQ_aem_gHNPB4Q6GtG6dfmmXQW5mA
https://youtu.be/dYkh29LwCAA?si=fEjidJYa1zuEiJDO&fbclid=IwZXh0bgNhZW0CMTEAAR0xRWn_E1c8-hxCuI-zFjz0aDGfiV4wQ8VwDeLV8DnjsW6s9Dm5OUgsqFU_aem_sGTkuCFAxq0U0f_O8IfipA
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TAKO ODGOVARA NAJVAŽNIJI ŽIVUĆI HRVAT 
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Komentar Davorina Karačića 

 

Je li ikad itko, od vas stanovnika Zagreba, prolazeći pored, vidio da 

se na Hipodromu ikad išta održava u zadnje vrijeme? 

Konja koji pase u daljini ne računam pod događanje. 

Koja su to dakle događanja u svibnju i lipnju radi kojih nije moguće 

Thompsonu dobiti termin za koncert? 

 

 

  

https://web.facebook.com/davorinkaracic1?__cft__%5b0%5d=AZXYnwbY7zKCXcLEg0eYhZqcPJ4lJi4vr6-lhzJ2j6cjsXBnS6tWHZ8mirveTs0xSsWaxe2Ebh57Aq0b8ySo0d8Ddbezk9w2-kfq2lBVRZis0-P89375pxj8uoVy3hkVgnaWDfuCvOCqRAMQz7xh2ihv77Ji6uO8ppkvOt7anfCFLfOs22tvXErnmlQbCtLEnWcZmXxvSZ4uU4vfowGzVm0R&__tn__=-UC%2CP-y-R
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BOKA KOTORSKA I BOKELJI, 
DRAGOVOLJAC.COM., 2025. 

 

RAZGOVOR MLADENA PAVKOVIĆA S 

AKADEMIKOM JOSIPOM PEČARIĆEM… 
 
5 siječnja, 2025 
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Hrvatski akademik i istaknuti domoljub i intelektualac Josip 

Pečarić često se javlja, pretežno na pojedinim portalima, svojim 

tekstovima i komentarima. Čista je suprotnost od većine svojih 

kolega, koji, ako se i javljaju, onda je to „poslije kiše“. Dosad je 

objavio iznimno veliki broj knjiga, ali u medijima su pretežno 

marginalizirane i prešućene. Međutim, on, kako nam reče, s 

lakoćom prelazi preko toga, jer je već odavno shvatio, poglavito 

tzv. desnu  scenu, gdje vlada „zakon“  trgovačko-domoljubnih 

odnosa, tj. koliko platiš, toliko ćeš imati, pa se stoga ne priklanja 

ni jednoj političkoj struji, već govori i piše ne razmišljajući o 

posljedicama. 

Nu, s obzirom da je protekao prvi krug izbora za Predsjednika 

RH, naš smo razgovor počeli s pitanjem  -kako ih je on doživio, 

odnosno što je tu bilo dobro, a što loše, na što je odgovorio kao 

„iz topa“, kako se kaže:   

 

Vjerojatno su to bili najnepošteniji izbori od kada postoji RH. Nije 

ni čudno jer su se održavali u vrijeme vrlo nepovoljno za globaliste 

kojima pripada velika većina političara u RH. Vrijeme je povratka 

Thompsona, mladih u crkvama. Uz to ih se hapsi i kažnjava zbog 

pjevanja hrvatskih pjesama – a oni ih još više pjevaju. Vrijeme 

pobjede Donalda Trumpa nad Globalistima u SAD-u. I onda se na 

ovim izborima pojavi Tomislav Jonjić. Tuđman je bio veliki i kao 

povjesničar i vojnik, a Jonjić je i kao odvjetnika ali i kao povjesničar. 

I još je doktorirao na Ivi Pilaru. Zabranjeno je bilo uopće njegovo 

spominjanje u medijima. Pisali smo Peticiju da HRT-u. Bez 

odgovora. Prvo im je bio cilj da uopće ne skupi dovoljan broj potpisa. 

Nisu uspjeli: umjesto 10,000 skupio je 50,000. I dalje su ga ignorirali 

tijekom kampanje. Šokirala ih je činjenica da je prešao famoznih 5 

posto, a u Imotskom i pobijedio. Zato sam tome posvetio i dvije 

knjige objavljene na portalu dragovoljac.com. 

Morali su kriti činjenicu da ga je podržalo kako su rekli 400 

istaknutih desničara što u prijevodu znači 400 istaknutih 

državotvornih Hrvata. 

I to je doprinijelo da izbori moraju biti još nepošteniji. Ali se 

pokazalo i dobrim jer su poslije objave ove potpore gurnuti i drugi 

kandidati s tzv. desnice. Tako je mnogima postalo jasno da je veći 
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dio desnice to samo iz koristoljublja, ili po zadatku. To je podijelilo 

glasove i povećalo broj onih koji nisu izašli na izbore. Ali činjenica 

da je Jonjić dobio više od tri preostala kandidata s navodne desnice 

pokazalo da je za dobrobit RH jedino dobro okupljanje oko Jonjića. 

Zgodno je bilo vidjeti da se toga plaši i Vučić. 

I mora. Pa znaju oni dobro da su Franjini bojovnici od njihove vojske 

napravili vojsku zečeva o čemu ste više puta i Vi pisali. 

  

Većina očekuje pobjedu Zorana Milanovića. U čemu je on bolji 

od ostalih kandidata? 

Pa bolji je jer je iz istog legla iz kojega je Plenković, pa je stvarni 

Plenkovićev kandidat. A to je bio i na prethodnim izborima za 

predsjednika. On a ne Kolinda! To su vjerojatno shvatili i drugi 

mogući kandidati iz HDZ-a pa, kako je Plenković rekao, nisu htjeli 

biti kandidati i suprotstaviti se Plenkovićevom kandidatu – 

Milanoviću. Zašto bi izašli kada su znali da će dobar dio HDZ-ovaca 

glasovati za Milanovića? To se i dogodilo. 

Inače, lako je moguće da neki HDZ-ovci čitaju i moje tekstove. A 

prije prethodnih predsjedničkih izbora ja sam svoju tvrdnju o 

Milanoviću kao Plenkovićevom kandidatu iznosio i u „Bujici“ i kod 

Marka Juriča ali i na predstavljanju moje knjige o Josipu Šimuniću o 

čemu su pisali i neki mediji. 

A pisao sam i o vraćanju usluge – bolje reći o toj suradnji – poslije 

tadašnjih parlamentarnih izbora. Ali tada mi je u tome pomogao 

komentar jednog od osnivača HDZ-a sina Utemeljitelja RH Franje 

Tuđmana. Evo tog teksta u kojem ako niste znali spominjem  Vas, a 

koji je dan u više mojih knjiga: 

  

SJAJAN KOMENTAR IZBORNIH REZULTATA DAO JE 

STJEPAN TUĐMAN 

  

Vjerojatno sam već više puta spomenuo bliskost mojih i promišljanja 

Stjepana Tuđmana. To i ne čudi jer se radi o jednom tuđmanisti i sinu 

čovjeka koji je stvorio današnju Hrvatsku s kojim je on i stvarao 

HDZ. I dok se mnogi iščuđavaju premoćnom pobjedom HDZ nad 

SDP-om Štefu to ništa nije čudno. 
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Već sam u tekstu TKO JE IZBORNI POBJEDNIK PUPOVAC ILI 

PLENKOVIĆ? spomenuo njegovu tvrdnju: 

Plenković je ukrao HDZ i odveo ga u krilo Partije! 

Nema dvojbe da i među glasačima SDP-a ima puno onih koji su 

svjesni toga što tvrdi Stjepan. S druge strane mnogo je onih 

državotvornih Hrvata koji nisu svjesni ponizne poslušnosti 

Plenkovića u odnosu na Pupovca. Pri tome uopće nije važno ili je 

možda i gore ako to od njega traže svjetski moćnici koje on 

bespogovorno sluša. Već sam pisao kako sam na ispraćaju velikog 

Božidara Alića na Krematoriju razgovarao sa dva državotvorna 

Hrvata kojima je veći problem bio Škoro nego Pupovac. Zamolio 

sam ih da mi „za lijek mojoj duši“ daju bar jedno ideološku odluku 

koju je Plenković donio a da mu to prije toga preko medija nije 

naredio Pupovac. Moja duša je ostala bez tog toliko mi važnog lijeka! 

O mom lijeku nije puno mislio ni veliki Hrvoje Hitrec koji u svom 

komentaru izbora kaže: 

Pupovac je sada u više nego komfornoj situaciji, oba njegova 

mentora ostadoše na vlasti i proslava 27. srpnja bit će veličanstvena, 

okretat će se janjci na ražnju kao hrvatski svećenici 1941. 

Po struci znam da nije mentor onaj koji radi ono što mu student 

naredi. Može biti samo obratno, zar ne? 

Nije mi pomogao ni moj veliki prijatelj Josip Jović koji svoj 

komentar završava ovako: 

Andrej Plenković sada sastavlja svoju novu vladu. Sastavit će je uz 

potporu predstavnika nacionalnih manjina. No kako ti manjinski 

predstavnici nemaju puni demokratski legitimitet, jer su praktički 

izabrani prije izbora, ostaje upitno hoće li onda i sama Vlada imati 

demokratski legitimitet? 

Zašto? 

Pa zbilja mi nije jasno postavljanje pitanja legitimiteta kada se zna 

tko je prvi čovjek pobjedničke Srpsko-hrvatske koalicije, zar ne? 

S druge strane u komentaru koji je u istom članku Damir Borovčak 

mi ne uskraćuje tako važan lijek pa kaže: Zaključno, tresla se brda, 

rodili se ponovno Plenki i Pupi. 

Teško se složiti i sa „sugestijom“ Mladena Pavkovića iz naslova 

njegovog komentara: 
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ČEKA SE JOŠ DA POPULARNI PUPI POSTANE MINISTAR 

BRANITELJA 

Zašto? 

Iz istog razloga. Zašto bi bio SAMO ministar netko tko je prvi čovjek 

pobjedničke Srpsko-hrvatske koalicije! 

Moram priznati da me je iznenadio dragi prijatelj Zvonimir Hodak. 

On koji je davno govorio o ljevičarkom HDZ-u ipak se nadao da je 

HDZ nekakav desni centar: 

Plenković je obrisao pod s Berom, a na neki način i s njegovim Titom 

iako mu to nije bio cilj. Renata Raič je na fejsu zabezeknuta: “Prva 

izlazna anketa: Ovaj narod je bolestan ili su ovi izbori teška 

namještaljka”. Slažem se s našom Renatom. Čim je Bero bez 

šalabahtera bubnuo “Tito” svima je bilo jasno da Bero dobiva – po 

nosu! HDZ, 62 +3 iz dijaspore, Retard 41, Škoro 15, MOST 9…itd. 

Zna se čemu sam se nadao i što sam pisao, ali bojim se da sam ostao 

na tankom ledu. Želio sam jednu jaku desnu opciju na čelu s HDZ-

om i Škorom. Sada, nakon što je SDP kao Titanic tresnuo u gornji 

dio sante leda, na vidiku se nazire ista trulež kao i do sada. Plenković 

može birati s kim će u koaliciju. To sad ne mora biti Škoro. Može 

nas opet “razveseliti” s Pupijem, Štromarom, Radinom, Kajtazijem, 

manjincima. 

A Stjepan mi samo nastavlja ono što je rekao u „Bujici“, tj. 

upozorava da i među glasačima SDP ima puno inteligentnih ljudi koji 

su uvidjeli koliko im nije pametno biti uz ono krilo KPJ koji predvodi 

zagovornik jednog od najvećih zločinaca u povijesti JB Tita, već je 

mnogo bolje biti uz onoga koji predvodi drugo krilo KPJ, a u 

spomenutom tekstu sam već upozorio kako je Plenković prihvatio 

savjete Slavka Goldsteina kako se treba odreći Tita, a braniti 

„antifašizam“ koji i Trump naziva crvenim fašizmom. 

Da je to tako Stjepan me upozorava na činjenicu da su ankete davale 

i jednom i drugom krilu Partije, dakle i HDZ-u i SDP-u onoliki broj 

glasova koliko su one i dobile. 

Samo je Bernardićevo svrstavanje u desetog svjetskog zločinca 

učinila da mnogi SDP-ovci glasuju za vođu drugog krila Partije. 

Glasovi nisu izgubljeni – ostaju u kući, zar ne? 

Josip Pečarić 
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Je li je to na određeni način znak da se „crveni“ ponovno vraćaju 

na vlast, jer prema svemu sudeći ništa neće biti bolje ni na 

predstojećim lokalnim izborima? Ili se varamo? 

Što se mene tiče, ja sam prije više od 20 godina upozoravao na 

detuđmanizaciju HDZ-a. Upozoravao sam i o pomirbi sinova 

partizana iz svih stranaka. S pojavom velikosrpskog Memoranduma 

SANU 2 tvrdio sam da je najveći uspjeh srpske politike što taj 

Memorandum sprovode dio političara na vlasti ili u oporbi u RH. 

Danas se to vidi na razne načine od podržavanju laži o Jasenovcu, 

Stepincu, ZDS, odnosu prema braniteljima, davanja ogromnih 

sredstava SPC i drugim srpskim ustanovama (zapravo plaćaju im 

ratnu štetu tj. njihove troškove koje su imali u razaranju Hrvatske, 

kao što su u Prvoj Jugi obitelji ubijenih od žandara morali plaćati 

metke kojima su ubijani) itd. 

Ne očekujem da će se puno toga promijeniti u drugom krugu izbora 

mada je prvi krug bio jako loš za Plenkovića. Nisu računali na ovo o 

čemu sam govorio pa mu zamalo Milanović nije izabran u prvom 

krugu što vjerujem nisu dogovorili. S druge strane to je dobro za onaj 

dio HDZ-a – ako takvih uopće ima – koji ne podržavaju globalističku 

politiku što u RH znači prosrpsku sluganski politiku. Pitanje je može 

li se ona uopće usuditi suprotstaviti se Plenkoviću. Kako očekujem 

porast anti-globalističkih tendencija i u RH možemo s takvima 

očekivati i Veliku koaliciju koju smo do sada imali samo 

neformalno. Zadatak Imotske Hrvatske je težak, a samim tim i breme 

koje ima Jonjić. 

  

Evo, notorni „analitičar“ Žarko Puhovski ponovno se sa svojim 

komentarima vratio na HRT. A Vi ste svojedobno o njemu 

objavili i knjigu – „Druker“… Što Vas smeta kod ovog nazovi 

komentatora? 

  

Da, poštovani Pavkoviću, vidio sam kako ste veliku pozornost 

izazvali svojim tekstovima o tome. 

O ovoj  knjizi doista treba govoriti sada pred drugi krug izbora, jer je 

jedan od kandidata Milanović, a on je taj koji je za Puhovskog rekao 

da je DRUKER što se vidi iz samog naslova moje knjige – „Druker 

/ Predsjednik o Puhovskom“ objavljene na portalu dragovoljac.com. 
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Nejasno mi je zato je li Puhovski na HRT-u bio komentator zato što 

nisam siguran odgovara li to Plenkoviću ili Milanoviću. 

Plenković im je gazda, pa dovode one koji su po volji gazdi. 

Međutim mnogi smatraju da je Plenković najveći gubitnik ovih 

izbora!  A Milanoviću to odgovara jer je za takvog rekao da je 

DRUKER, pa time opet pridobiva neke ‘desničare’. Naime svi znaju 

protiv – kako se je i na Sudu u Haagu Druker pokazalo LAŽNIM 

SVJEDOKOM PROTIV HRVATSKE. Dakle nije bio druker samo 

1971. Ili to jednostavno odgovara i jednom i drugome? Vidjet ćemo. 

Nego, čujemo da ste zbog ove knjige završili i na sudu, ali da Vas, 

da komedija bude veća, nije tužio Puhovski… 

To je doista smiješno. Zbog te knjige me je tužio dr. sc. Ivo 

Drobilica, pardon Ivo Goldstein zbog pretrpljenih boli poslije objave 

te knjige. Svjedoci su mu bili supruga i kćer koje su opisale njegove 

boli kada je čitao tu knjigu. Sutkinja je ta svjedočenja uvažila i tiskala 

u Presudi. Evo tih svjedočenja: 

„Tako je svjedokinja Sanja Petrušić-Goldstein iskazala da se tužitelj 

uzrujao zbog knjige te se uvijek uzruja kada pročita što piše 

akademik Pečarić, a tada počinju i zdravstveni problemi tužitelja. 

Nakon takvih natpisa počinju prijetnje, ružni komentari, tj. takvi 

natpisi generiraju komentare na internetu, ljudi se grozno izražavaju 

i nasilni su. Onda dođu prijatelji i postavljaju pitanja o tome da je 

tužitelj iznio teze o genocidnosti hrvatskog naroda, pa se on jako 

uzruja jer mora objašnjavati da to nije tako te da on nije izdajnik 

hrvatskog naroda. U komentarima se piše da se iseli iz Hrvatske, da 

nisu Hrvati, da su izdajice i slično. Takve prijetnje traju već 20 

godina, a tužitelj je aktivan kao javna osoba od 1991.“ 

  

„Svjedokinja Teresa Goldstein je iskazala da kada se dogodi ovako 

nešto onda je reakcija tužitelja užasno emotivna, ali i svih njih. 

Jedino što je sada bilo drugačije je njegova fizička reakcija, tužitelj 

je imao stezanje oko srca, to je bilo kao srčani udar, on je urlikao, a 

osvijestio se nakon nekog vremena. Nije prvi put da se događa ovako 

nešto, ali je prvi put da je bila takva fizička reakcija. Reakcija 

tužitelja je emotivna, on se jako uzruja, govori da se može vjerovati 

da se to događa, a onda to uzruja nju i majku. Čita komentare i dosta 

ljudi piše da ne žele tužitelja u Hrvatskoj, da se treba iseliti, da ga 
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ne žele živog. Stvarno ima strah da se tužitelj nešto ne dogodi. Sve 

ovo direktno ili indirektno odražava se i na njezin osobni život i 

posao, jer na poslu od kolega doživljava komentare u vezi oca, 

negativne konotacije u smislu da je njezin otac mrzitelj Hrvatske, da 

je on glupan i da je ona glupa.“ 

  

Doista je zabavno da je čovjek padao u nesvijest zbog knjige o 

Puhovskom i navoda iz tekstova koji su već objavljeni u jednoj 

drugoj mojoj knjizi: 

Pečarić, Zabranjeni akademik – Prijevarom u HAZU!?, Zagreb, 

2012. 

To je knjiga o tome kako sam zaustavio izbor Iva Goldsteina za 

redovitog člana HAZU. 

Ali tada je dobio utješnu nagradu mjesto veleposlanika u Parizu, pa 

nije padao u nesvijest i nije me mogao tužiti. 

Zapravo presuda je bila u pravcu koji je istakla supruga o tome da je 

tužitelj iznio teze o genocidnosti hrvatskog naroda. 

Moj odvjetnik Davorin Karačić u Žalbi kaže o tome: 

„Predmetni navodi suda su nejasni i nerazumljivi te se ne odnose na 

sporna pitanja osobito jer ovaj postupak nije postupak u kojemu se 

nedvojbeno utvrđuje je li tužitelj osoba koja promovira tezu o 

genocidnosti hrvatskog naroda nego postupak u kojemu se za 

početak ocjenjuje je li tuženik nešto naveo, je li to što je naveo točno, 

odnosno radi li se o činjeničnim tvrdnjama ili vrijednosnom sudu, 

zaključku ili polemiziranju“. 

Sutkinju nije impresionirala moja tvrdnja kako Goldsteini tvrde da je 

u Jasenovcu u prosijeku ubijano 70 ljudi o čemu sam govorio na 

suđenju, pa ni to što je Ivo izmislio drobilicu u Jasenovcu pa je danas 

poznat po toj gluposti tj. ‘otkriću’ kao Ivo Drobilica pa je moje pravo 

da to tumačim kao namjeru da se dokaže genocidnost hrvatskog 

naroda. Istina sutkinja se iznenadila kada je moj odvjetnik tražio da 

u Zapisnik uđe optužba Ivine supruge ga sam ja kriv što se svi 

rugaju  njenom mužu nazivajući ga IVO DROBILICA. Je li sutkinja 

sama shvatila ili joj je netko objasnio što to znači da je u redu 

izmisliti nekakvu drobilicu, ali nije u redu rugati se zbog budalaštine 

koju prodaje kao znanost. To ne znam, ali u presudi se ta tvrdnja 

supruge ne spominje. 
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Inače iz mojih tekstova je jasno da ja ne tvrdim da je sam Goldstein 

iznio teze o genocidnosti hrvatskog naroda već objašnjavam zašto ja 

to smatram ili se rugam i ocu i sinu. 

U tužbi su citirali tvrdnje o genocidnosti kao moje iako se radilo o 

navodima iz tekstova poznatog hrvatskog povjesničara Vladimira 

Mrkocija. Naravno nisu spomenuli da sam jedan takav Mrkocijev 

navod koristio i u prigodi Goldsteinove kandidature za akademika: 

  

PISMO PREDSJEDNIKU I PREDSJEDNIŠTVU HAZU-A 

Moram pohvaliti Hrvatsku akademiju znanosti i umjetnosti jer 

konačno u svoje redove prima najboljega hrvatskog povjesničara. 

Ako ništa drugo, već samom činjenicom da je prof. dr. sc. Ivo 

Goldstein egzaktno dokazao genocidnost hrvatskog naroda, dovoljno 

je da ga se izabere za redovitog člana HAZU-a. 

A taj je dokaz zaista nešto izuzetno u povijesnoj znanosti, široj 

javnosti poznat zahvaljujući prof. Vladimiru Mrkociju koji 

u Fokusu 6. prosinca 2002. navodi tvrdnju Ive Goldsteina iz njegove 

knjige Coatia: A History, Hurst & Co. London 1999.: 

Četnici se osvećuju Hrvatima i muslimanima za genocid u NDH, kao 

na primjer 15. IV. 1941., kada je četnička jedinica koja se povlačila 

pred ustašama u Mostaru i okolici ubila više tuceta hrvatskih civila 

i popalila veliki broj kuća. 

Dakle, 10. IV. 1941. proglašena je NDH, a već u prvih 3 – 4 dana 

hrvatski narod je napravio genocid, pa se četnici 15. IV. 1941. 

osvećuju za taj genocid. Takva genocidnost jednog naroda doista nije 

zabilježena u povijesti pa se radi o izuzetnom otkriću kolege 

Goldsteina. 

Pri tome treba uzeti u obzir da Pavelić još nije ni stigao u Zagreb, pa 

se za taj genocid očito treba okriviti cijeli narod. 

Zahvaljujući kolegi Goldsteinu, ne mogu se Hrvati više izvlačiti na 

zločine ustaša. 

Jednostavno rečeno – ovaj sjajan Goldsteinov dokaz pokazao je da 

se radi o genocidnosti cijelog naroda. 

Pri tome ne treba smetnuti s uma da je niz sličnih iznimnih 

dostignuća prof. dr. sc. Ive Goldsteina opisano u sljedećim radovima: 

  

[1] M. Brandt, Život sa suvremenicima, Zagreb, 1966., str. 190-191. 
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Profesor Brandt (mentor Ive Goldsteina): To mi je toga čovjeka 

razotkrilo do kraja kao pripravna na falsificiranje i znanstveno 

nepoštenje, i ja sam digao ruke od njegova daljega znanstvenog 

razvitka. 

[2] Neven Budak, O knjizi Ive Goldsteina „Hrvatski rani srednji 

vijek“, Novi Liber, Zagreb, 1995, 511 str., Radovi, Zavod za 

Hrvatsku povijest, Zagreb 28 (1995.), 299-333. 

Prof. Budak: Neupućenom se čitatelju tako može učiniti da je 

Goldsteinu uspjelo otvoriti čitav niz dosada neobrađenih tema, pa 

čak i riješiti niz problema, dok je pri tome, zapravo, riječ o 

znanstvenoj fantastici. 

[3] J. Pečarić, Brani li Goldstein NDH? Zagreb, 2002. 

[4] J. Pečarić, Nepoćudne knjige, Zagreb, 2003. 

Knjige [3] i [4] sam osigurao svakom članu Predsjedništva koji se 

doista želi upoznati s iznimnim dostignućima kolege Goldsteina. 

[5] V. Geiger, Osvrt na knjigu Hrvatska 1918 – 2008. Ive 

Goldsteina: Niz otvorenih pitanja, Vijenac, 397, 21. 5. 2009. 

Zanimljivi su podnaslovi u članku. Npr.: Sumanute 

tvrdnje i Ideološki zaključci. Dr. Sc. Vladimir Geiger 

kaže: Predaleko bi nas odvelo nabrajanje svih činjeničnih pogrešaka 

i interpretacijskih improvizacija u ovoj Goldsteinovoj knjizi, koju su 

skloni mu mediji, bez zadrške, nazvali „kapitalnim djelom“. 

Stoga je veličina HAZU-a iznimna jer tako velikog znanstvenika bira 

u svoje redove. 

Čestitam s oduševljenjem. 

Vaš, 

akademik Josip Pečarić 

Još očitije je da se radi o mojim zaključcima, jer sutkinja je mogla 

vidjeti kada sam pokazao kako tata i sin Goldstein lažu: 

„U intervjuu u Slobodnoj Dalmaciji 13. listopada tvrdio sam: ‘Svi 

koji promiču tezu o genocidnosti hrvatskog naroda, po definiciji 

napadaju našeg blaženika (Stepinca, op. J.P.). Po tome ćete ih 

prepoznati. Naravno, Goldsteini će izrijekom negirati genocidnost 

hrvatskog naroda, ali će sve raditi da to bude rezultat njihova 

djelovanja. Slično dr. Milanu Bulajiću koji nikad neće reći da je u 

Jasenovcu bilo 700 000 žrtava, ali će sve učiniti da to ‘dokaže’. Zato 
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ja Goldsteine i mnoge druge u Hrvatskoj i nazivam Bulajićevim 

učenicima.’ 

Evo kako to interpretiraju Goldsteini (Slobodna Dalmacija, 20. 

listopada): ‘U intervjuu pod naslovom ‘Bulajićevi učenici kroje nam 

povijest’ u Slobodnoj Dalmaciji od 13.10.2002. akademik Josip 

Pečarić tvrdi da Ivo i Slavko Goldstein ‘promiču tezu o genocidnosti 

hrvatskog naroda’. Ovu bezočnu laž Pečarić varira na više mjesta u 

istom intervjuu tvrdeći da su ‘Goldsteini… Bulajićevi učenici’, 

jer ‘slično dr. Milanu Bulajiću čine sve kako bi dokazali da je u 

Jasenovcu bilo 700 000 žrtava’ (istakao J. P.), pa time ‘dokazali i 

genocidnost hrvatskog naroda’. ” Usporedbom ovih citata vidi se da 

je bezočna laž da sam rekao kako Goldsteini dokazuju da je u 

Jasenovcu bilo 700 000 žrtava”. Oni kasnije ponavljaju tu svoju laž 

tvrdeći da sam ja rekao da oni promiču “mit o 700 000 jasenovačkih 

žrtava’.“ 

I da priča o Milanoviću, Drukeru i Drobilici bude još smješnija 

vratimo se patnjama druga Drobilice sa suda iz 2022.. On presudu 

spominje na str. 221. knjige : Ivo Goldsteina „Povijesni revizionizam 

i neoustaštvo – Hrvatska 1989-2022“ 

… Pečarićev u knjizi Brani li Goldstein NDH, čime je stavila u istu 

ravan profesionalnu historiografiju i ispolitizirani (revizionističko-

neoustaški) amaterizam (garniran uvreda i klevetama, što je 2022. 

dobilo i sudski pravorijek). Zaključila je i kako “profesionalni 

povjesničari moraju povući granicu do koje mjere holokaust nudi 

objektivan pogled na povijest NDH”. I uistinu, jesu li ubijanje 

30.000 Židova, nešto manje Roma, mnogostruke više Srba i velikog 

broja Hrvata tek marginalna pojava u povijesti NDH ili bitan 

element koji određuje njezin zločinački karakter? 

Tako sam Goldstein pokazuje kako me je sutkinja osudila za knjigu 

za koju nisam sam tužen. Bolje reći bit će zanimljivo na kraju doznati 

za koju knjigu sam tužen, zar ne? 

Vas baš i nema na malim ekranima, čak ni na lokalnim 

televizijama… 

Kad ne daju ni ono što su po zakonima RH dužni, tj. ignoriraju 

jednog kandidata za predsjednika države zašto bi bilo i mene? 

Nego, gdje je, po Vama, danas tzv. desnica? Ili, tko su za Vas 

lijevi, a tko desni? 
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Izbori i sve ovo o čemu sam već govorio pokazali su da su desnica 

oni koji su oko Jonjića, a svi ostali ljevica. Ali izašlo je na izbore 

manje od 50%, pa ima nade da nije takav stvarni odnos u RH. Inače, 

ja odavno Hrvate dijelim na Hrvate i one koji za sebe kažu da su 

Hrvati. Mada je najpopularnija ona moja po kojoj Srbi dijele Hrvate 

na Ustaše i Srpske sluge koja ide uz moj komentar: A JA VAM NE 

VOLIM BITI SLUGA. 

 

Redovni ste član HAZU. Kakva je klima u ovoj visokoj hrvatskoj 

kulturnoj instituciji? 

Prošlogodišnji izbori pokazali su da je HAZU hrvatska akademija. 

Kao što sam zaustavio izbor Iva Goldsteina 2012. tako sam uspio 

zaustaviti izbor kandidata dr. sc. Stanka Lasića koga je naš veliki 

kipar akademik Kuzma Kovačić nazvao „Povjesničar – uklanjatelj“. 

Zahvaljujući Vama koji ste pisali o tome prije same Skupštine, o 

ovome sam objavio i  knjigu 

„Napadaju Tuđmana – Da umreš od smijeha“ koju sam objavio na 

portalu dragovoljac.com. 

Na samoj Skupštini održao sam govor. 

 

Što ste rekli? 

  

GOVOR NA IZBORNOJ SKUPŠTINI 

  

Poštovani Predsjedniče, 

Poštovani članovi Predsjedništva, 

Poštovane kolegice akademkinje i kolege akademici, 

U nedjelju 12. svibnja 2024. umro je akademik Luko Paljetak. 

Njegov kolega književnik general Ivan Tolj napisao mi je:…bio je 

potpisnik onoga našega pisma i apela da se Franju Tuđmana i 

službeno proglasi utemeljiteljem Republike Hrvatske. Njegovim 

odlaskom i to pismo dobiva na još većem značenju. Oni u vlasti, koji 

su trebali i morali prihvatiti našu inicijativu i na to, između svega 

ostaloga, su se oglušili… Ništa čudno, zar ne? Međutim, unatoč 

njihovoj indiferentnosti i oglušivanju, hrvatska javnost sve više 

prihvaća tu povijesnu činjenicu o Utemeljitelju i vođi hrvatskoga 

naroda. 
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A mi danas kao kandidata za redovitog člana HAZU imamo dr. sc. 

Stanka Andrića za koga jedan drugi potpisnik pisma i apela da se 

Franju Tuđmana i službeno proglasi utemeljiteljem Republike 

Hrvatske akademik Kuzma Kovačić piše: Nisam znao za to 

sramotno uklanjanje Bošnjakovog spomenika Tuđmanu. Taj 

kandidat za akademika, povjesničar – uklanjatelj, zbilja ne bi trebao 

biti članom Hrvatske akademije, ne samo zbog toga, nego 

prvenstveno zato što si uzima pravo javno suditi jednom izabranom 

hrvatskom akademiku, i to baš tvorcu suvremene hrvatske države, 

akademiku Franji Tuđmanu. Nije li to nedostojno za jednog 

kandidata? 

Kolega Kovačić je doista u pravu s napomenom da je od toga jedino 

gore to što takvoga predlažu za akademika. I to nije prvi put. Prije 12 

godina imali smo sličan slučaj. Tada se predlagao kandidat koji je 

zajedno s tatom AMATEROM povjesničarem, tada posebnim 

savjetnikom Predsjednika Vlade, također napadao akademika 

Tuđmana. I tada je skoro jedna trećina akademika na toj izbornoj 

skupštini glasovala za kandidata koji je kasnije postao poznat po 

svom ‘pronalasku’ i danas je u Hrvatskoj i van nje poznat kao Ivo 

DROBILICA. 

Na sličan način je dr. sc. Stanko Andrić reagirao kada je skupina 

akademika (Ivan Aralica, Nenad Cambi, Andrej Dujella, Dubravko 

Jelčić, Ivica Kostović, August Kovačec, Vladimir Paar, Stanko 

Popović, Davorin Rudolf) i nekoliko povjesničara (dr. sc. Mira 

Kolar, prof. dr. sc. Agneza Szabo i prof. em. dr. sc. Mirko Valentić) 

predložila 2019. da se Hrvatski institut za povijest Zagreb nazove po 

svom nekadašnjem ravnatelju povjesničaru i akademiku Franju 

Tuđmanu. Činjenica je da su trojica od tih akademika na listi 

najutjecajnijih znanstvenika Sveučilišta u Stanfordu koje se pravi na 

osnovu Scopusove baze, a kandidat je po Scopusu u grupi najslabijih 

znanstvenika iz HIP-a, koji na Scopusu imaju h-indeks 0 (NULA). 

O tome govori akademik Kuzma Kovačić. 

Ja sam objavio svoj komentar kandidatovog teksta o povjesničaru 

akademiku Franju Tuđmanu tvrdeći da su njegove tvrdnje priglupe. 

Nitko nije reagirao na moj tekst iako sam ga poslao i kolegama 

akademicima čije adrese imam. 
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I ja sam na listi najutjecajnijih znanstvenika na svijetu. Imam i 

najviše znanstvenih radova od svih hrvatskih znanstvenika na tim 

listama, ali kolege akademici znaju da uvijek tvrdim da je akademik 

Franjo Tuđman mnogo iznad nas. Naime te liste nisu napravljene za 

iznimne slučajeve kada je netko uspješan u dvije oblasti pa 

sinergijom svog rada u jednoj i drugoj ostvari čudesne rezultate, A 

akademik Franjo Tuđman je to ostvario UTEMELJIO JE RH. 

Zato i mislim da današnje glasovanje nije glasovanje o Uklanjatelju 

već je to glasovanje o nama samima – o HAZU. 

Zato je usporedba s JAZU zanimljiva. 

Naime i o Drobilici i o Uklanjatelju odgovara Miroslav Krleža preko 

teksta Oca nacije Dobrice Ćosića o njegovoj raspravi s Krležom: 

„Spor je nastao kada sam izrekao neke primjedbe na račun 

Tuđmanova Instituta za radnički pokret, koji se po raznim pitanjima 

radikalno razlikovao od shvaćanja beogradskih povjesničara. Na 

moje iznenađenje, Krleža je cijelom svojom baroknom retorikom 

stao u obranu Tuđmana, tvrdeći da je apsolutna glupost 

izjednačavati Vladka Mačeka i Dražu Mihailovića, domobrane i 

četnike. O četnicima je mislio najgore, kao o šovinističkoj rulji. A o 

domobranima kao o regularnoj pacifističkoj vojsci jedne države, 

istina nesretne ali nekakve države. Da su domobrani pucali na vas 

partizane, vas ne bi bilo, rekao je. A onda je, s meni zapanjujućom 

žestinom, spomenuo Jasenovac, tvrdeći da ga Srbi uporno koriste i 

zloupotrebljavaju u svom antihrvatstvu, dokazujući da je u 

Jasenovcu ubijeno 700 000 Srba, što je apsolutna laž i glupost. 

Rekao sam: Ako nije sedamsto, onda je svakako šesto, o čemu postoji 

dokumentacija iz njemačkih izvora, inozemnih svjedoka i 

promatrača. Kakvih tvojih šesto tisuća, grmio je Krleža, govoriš 

bedastoće, to je vulgarna nacionalistička propaganda. Poslije toga 

obojica smo izgubili kontrolu. Dok je Krleža gubio kontrolu u svojoj 

kanonadi na moj srpski bezobrazluk, ja sam izazivački pitao: Je li 

ubijeno tristo? Je li ubijeno dvjesto? Pa dobro Krleža, je li ubijeno 

sto tisuća? Na to je Krleža skočio sa stolice, zakačio stol, zdjela sa 

juhom se zanjihala, a tast Oskara Daviča Hinko Lederer pribrano 

nam se obratio: Smirite se gospodo, juha je prima klasa. To je bio 

kraj mojega prijateljstva s Krležom“ 
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A onda nam tata Slavko i njegov sin Drobilica, kao i Uklanjatelj 

podržavaju Oca nacije Ćosića, to rade i u današnjoj RH koju je 

utemelji Franjo Tuđman. 

Krleža je branio čast JAZU. Ako je i HAZU na Ćosićevoj strani 

može li se dalje zvati HAZU? Možda bi bilo primjerenije SAZU! 

Akademik Josip Pečarić 

  

Inače, govor sam dao u knjizi:„HAZU i Tuđmanova bista“, Zagreb 

2024.. 

  

Na njenom predstavljanju nazočan je bio i akademik Ivica Kostović 

koji se javio za riječ i to zaustavljanje i Iva Drobilice i Povjesničara 

– uklanjatelja nazvao čudom, ali još važnija je bila njegova podjela 

na one koji vole RH i one koji je ne vole. Otud i moje knjige u kojoj 

je ta njegova podjela u podnaslovu: 

Pečarić, Akademik Ivica Kostović / ‘Ovdje sam došao baš da se vidi 

kako u Akademiji ima ljudi koji vole Hrvatsku državu’”, 

dragovoljac.com. 

Kada su shvatili što to znači uz činjenicu da je većina na Izbornoj 

skupštini podržala mene a ne cijeli razred koji je predložio 

Povjesničara – uklanjatelja ljetos je bila prava hajka na HAZU i 

mene u medijima. Priglupa naravno, pa sam za podnaslov nove 

knjige uzeo duhoviti komentar don Anđelka Kaćunka: 

Pečarić, Hajka na HAZU / ”Mozak veličine maković-zrna’, Zagreb, 

2024,,str. 303. 

Kao što ste vidjeli u mom govoru u Akademiji sam imao veliku 

potporu akademika Kuzme Kovačića pa sam zbog toga i napisao 

knjigu: KUZMA KOVAČIĆ: ‘POVJESNIČAR – 

UKLANJATELJ’,  dragovoljac.com., 2024.. 

Kako ste i Vi pomogli u tome upravo sam predao u tisak i knjigu: 

Josip Pečarić, MLADEN PAVKOVIĆ: TEKSTOVI U MOJIM 

KNJIGAMA 

  

Inače, gospodine Pečariću, HAZU već godinama nije nikome 

dodijelilo titulu “počasnog člana“. Međutim, od stare garde 

Josip Broz Tito je i dalje, istina posthumno, među takvim 

članovima… 
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Znam, a mislim da sam jednom i naveo niz Vaših članaka o tome. Ja, 

zapravo, volim naglasiti da moj imenjak JB Tito i ja imamo još nešto 

zajedničko osim imena. Naime, i on i ja smo među desetoricom 

‘izabranih’. Naime ja sam u povijesti svjetske matematike među 

desetoricom po broju objavljenih znanstvenih radova u 

matematičkim časopisima, a on je među desetoricom najvećih 

ubojica. 

 

Da, Vi ste jedan od najistaknutijih svjetskih matematičara. Je li 

Vam to pomaže ili  odmaže? 

Probleme zbog mog domoljubnog rada više imaju oni koji su uz 

mene, počev od obitelji. To je poznato pa mi izgleda za čitatelje 

zanimljivijim kako je to u znanosti. 

Imam veliko zadovoljstvo zbog svega što sam uradio kao 

znanstvenik. Recimo stvorio sam 4 časopisa koji su na svjetskim 

listama. Jedan je prije dvije godine bio i 15. matematički časopis na 

svijetu po impact faktoru. Najnoviji je to što su na spomenutim 

listama najutjecajnijih svjetskih znanstvenika Sveučilišta u 

Stanfordu i njih trojica kojima sam bio mentor. Nadam se da ću 

uskoro predstaviti i knjigu o tome: 

Pečarić, Moji doktori među najutjecajnijim znanstvenicima, Zagreb, 

2024. str. 236. 

Radi se o trojici mojih doktora iz Pakistana. 

Na žalost što se tiče s onima iz RH kojih je zapravo bilo 40,  mnogi 

su me izdali na najpokvareniji način. I njima sam posvetio neke 

svoje  knjige poput „Pomozi sirotu na svoju sramotu!“… 

 

I još samo: Zovu li Vas ikada, kao akademika i istaknutog 

hrvatskog domoljuba i  intelektualca,  na tzv. državne prijeme? 

Šalite se? – odgovorio je žalosno, ali istinito akademik Pečarić. 

https://bezcenzure.hr/toptema/razgovor-mladena-pavkovica-s-

akademikom-josipom-pecaricem-

2/?fbclid=IwY2xjawJoVjhleHRuA2FlbQIxMQABHp27L0q2Hr60h3O

2Cf_AVtTs0S5pIxUzHmt2HB_OUKKIampjrqmO35ZqU-J-

_aem_nuo1QavIN8GzW2TogBQufw 
 

 

https://bezcenzure.hr/toptema/razgovor-mladena-pavkovica-s-akademikom-josipom-pecaricem-2/?fbclid=IwY2xjawJoVjhleHRuA2FlbQIxMQABHp27L0q2Hr60h3O2Cf_AVtTs0S5pIxUzHmt2HB_OUKKIampjrqmO35ZqU-J-_aem_nuo1QavIN8GzW2TogBQufw
https://bezcenzure.hr/toptema/razgovor-mladena-pavkovica-s-akademikom-josipom-pecaricem-2/?fbclid=IwY2xjawJoVjhleHRuA2FlbQIxMQABHp27L0q2Hr60h3O2Cf_AVtTs0S5pIxUzHmt2HB_OUKKIampjrqmO35ZqU-J-_aem_nuo1QavIN8GzW2TogBQufw
https://bezcenzure.hr/toptema/razgovor-mladena-pavkovica-s-akademikom-josipom-pecaricem-2/?fbclid=IwY2xjawJoVjhleHRuA2FlbQIxMQABHp27L0q2Hr60h3O2Cf_AVtTs0S5pIxUzHmt2HB_OUKKIampjrqmO35ZqU-J-_aem_nuo1QavIN8GzW2TogBQufw
https://bezcenzure.hr/toptema/razgovor-mladena-pavkovica-s-akademikom-josipom-pecaricem-2/?fbclid=IwY2xjawJoVjhleHRuA2FlbQIxMQABHp27L0q2Hr60h3O2Cf_AVtTs0S5pIxUzHmt2HB_OUKKIampjrqmO35ZqU-J-_aem_nuo1QavIN8GzW2TogBQufw
https://bezcenzure.hr/toptema/razgovor-mladena-pavkovica-s-akademikom-josipom-pecaricem-2/?fbclid=IwY2xjawJoVjhleHRuA2FlbQIxMQABHp27L0q2Hr60h3O2Cf_AVtTs0S5pIxUzHmt2HB_OUKKIampjrqmO35ZqU-J-_aem_nuo1QavIN8GzW2TogBQufw


                     DAVORIN KARAČIĆ 321 

 

 

 

 

 

 

AKADEMIK JOSIP PEČARIĆ – ŽIVOTOPIS 

 
Akademik Josip Pečarić rođen je 2. rujna 1948. godine u Kotoru. 

Tamo je završio osnovnoškolsko i srednjoškolsko obrazovanje, a 

1972. diplomirao na Elektrotehničkom fakultetu u Beogradu s radom 

iz područja nuklearne fizike. Na istom fakultetu je i magistrirao 

1975. godine, a 1982. obranio doktorsku disertaciju iz područja 

matematike s naslovom Jensenove i srodne nejednakosti.  

Nakon završenog studija radio je u Geomagnetskom institutu u 

Grocki te od 1977. kao asistent fizike na Građevinskom fakultetu u 

Beogradu. Godine 1987. se s obitelji preselio u Zagreb te zaposlio 

na Tekstilno-tehnološkom fakultetu Sveučilišta u Zagrebu kao 

izvanredni profesor matematike. Od 1990. radi kao redoviti profesor 

na istom fakultetu, od 1996. kao redoviti profesor u trajnom zvanju. 

Umirovljen je 2018. Do početka agresije Rusije na Ukrajinu bio je 

istraživač Matematičkog instituta Sveučilišta RUDN u Moskvi 

(Rusija). 

Od 2000. godine je redoviti član Hrvatske akademije znanosti i 

umjetnosti, od 2016. inostrani je član Dukljanske akademije nauka i 

umjetnosti 

Za doprinos u znanosti je 1996. godine dobio Državnu nagradu za 

znanost (prirodne znanosti), te je 1999. odlikovan ordenom Reda 

Danice hrvatske s likom Ruđera Boškovića. 

Akademik Josip Pečarić je jedan od vodećih svjetskih stručnjaka u 

području matematičkih nejednakosti. Jedan je od najproduktivnijih 

svjetskih matematičara s više od 1300 objavljenih ili prihvaćenih za 

tisak radova u matematičkim časopisima. Također je i najcitiraniji 

hrvatski matematičar, a ima preko 230 suradnika iz zemlje i svijeta 

(na svjetskim bazama ima:  

Google Scholar: publikacija 1.694, citata: 24.748, H-index: 55;  

MathSciNet: publikacija: 1.382, citata: 7.257, H-index: 28;  

Scopus: publikacija: 844, citata: 8.436, H-index: 39;  

WoS: publikacija: 843,  
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citata: 7.457, H-index: 36. 

Prema istraživanjima sa Sveučilišta Stanford u Kaliforniji (SAD) 

Pečarić je po broju objavljenih radova na 2434. mjestu njihove liste 

za cijelu karijeru od 204644 svjetskih znanstvenika, a prvi iz RH je 

8046. Na njihovoj listi za 2022. godinu koja ima 210199 

znanstvenika Pečarić je po broju objavljenih radova na 2331. mjestu, 

a prvi iz RH je 9412. 

 

Osim velikog broja članaka u međunarodnim matematičkim 

časopisima, autor je ili koautor 40 monografija. O jednoj monografiji 

je u poznatom časopisu Amer. Math. Monthly, July-August 1991, 

poznati matematičar D. Pedoe objavio cijeli članak, a izdavačka kuća 

Element pokrenula je seriju „Monographs in inequalities“ u kojoj je 

do sada tiskano 22 monografija. 

Osnivač je seminara Matematičke nejednakosti i primjene na 

Matematičkom odjelu Prirodoslovno-matematičkog fakulteta, 

Sveučilišta u Zagrebu, i s tog je seminara do sada izašlo preko 

četrdeset doktora matematičkih znanosti. Danas ovaj seminar 

također ima i svoj dio na Sveučilištu u Splitu. Niz godina gostovao 

je na Abdus Salam school of mathematical sciences in Lahore pa i u 

Pakistanu ima niz svojih učenika koji rade po tamošnjim 

sveučilištima. Akademik Pečarić ima preko 230 suradnika iz cijeloga 

svijeta. 

Prvi hrvatski matematički časopis koji je uvršten na svjetske liste 

najboljih znanstvenih časopisa bio je Pečarićev časopis 

Mathematical inequalities and Applications (MIA). Taj časopis je 

bio i na Q1, a sada je na Q2 listi, kao jedan od dva hrvatska 

znanstvena časopisa koji su na toj listi Q2 časopisi. Drugi Pečarićev 

časopis Journal of Mathematical inequalities (JMI) je na Q1 listi kao 

jedan od dva hrvatska znanstvena časopisa na toj listi koji su Q1 

časopisi. Ono što je još impozantnije JMI je top 5% matematičkih 

časopisa, tj. 15. od 329 matematičkih časopisa koji se tiskaju u 

svijetu a imaju impact faktor. Pokrenuo je i časopis „Fractional 

Differential Calculus“ koji je na Scopus listi.  

Krajem godine je zatražio da se njegovo ime izbriše iz uredništava 

tih časopisa: 



                     DAVORIN KARAČIĆ 323 

 

 

 

J. Pečarić, „Pomozi sirotu na svoju sramotu! / Više to nisu moji 

časopisi” dragovoljac.com, 2024.: 

https://www.dragovoljac.com/images/minifp/visetonisumojicasopis

i.pdf  
Glavni urednik je i novog časopisa „Pakistan Journal of 

Mathematical Sciences“. 

Osim toga, član je uredništava ili recenzent brojnih međunarodnih 

časopisa. Kao pozvani ili plenarni predavač akademik Josip Pečarić 

je održao mnoga predavanja na međunarodnim konferencijama, a 

povodom njegovog 60-og rođendana je 2008. godine u Trogiru 

održana međunarodna konferencija „Mathematical Inequalities and 

Applications 2008“. Tu konferenciju su slijedile: 

Mathematical Inequalities and Applications 2010, Lahore, Pakistan, 

March 7-13, 2010., Pakistan 

Mathematical inequalities and nonlinear functional analysis with 

applications, July 25-29, 2012, Jinju, South Korea. 

U lipnju 2014. godine (22.-26. lipnja) u Trogiru se pod 

pokroviteljstvom Razreda za matematičke, fizičke i kemijske 

znanosti HAZU održala konferencija pod nazivom „Mathematical 

Inequalities and Applications 2014 – One thousand papers 

conference“ u čast akademika Josipa Pečarića povodom 

objavljivanja više od 1000 znanstvenih matematičkih radova, 

Slijedeće godine je održana konferencija Mathematical Inequalities 

and Applications 2015, 11-15 November, Mostar, BiH 

Tri godine kasnije je u Zagrebu održana međunarodna konferencija 

MIA 2018 povodom njegovog 70-og rođendana. 

Zbog njegovih zasluga u matematici, akademiku Pečariću je 

posvećen jedan broj časopisa „Banach Journal of Mathematical 

Analysis“, Vol. 2, No.2 (2008). Riječ je o međunarodnom 

znanstvenom časopisu koji je na SCIE i CC listi, a u tom posebnom 

broju članke su objavili i posvetili ih akademiku Pečariću 

mnogobrojni svjetski matematičari. Intervju koji je tamo objavljen 

(str. 163-170) objavljen je i na kineskom u časopisu Mathematics 3 

(2012), 245-249. Nekim Pečarićevim istraživanjima (inače citiranih 

i u časopisu “Nature”, a s P.T. Landsbergom objavio je članak u 

časopisu Phys. Rev., A35 (1987), 4397–4403.) posvećen je i članak 

"Accentuate the negative", Math. Bohem. 134 (2009), no. 4, 427-

https://www.dragovoljac.com/images/minifp/visetonisumojicasopisi.pdf
https://www.dragovoljac.com/images/minifp/visetonisumojicasopisi.pdf


324                                DAVORIN KARAČIĆ 

 

 

446. kojeg je napisao Peter Bullen, profesor emeritus sa Sveučilišta 

u Vancouveru. 

Zbog njegovih zasluga u matematici, akademiku Pečariću je 

posvećen jedan broj časopisa „Banach Journal of Mathematical 

Analysis“, Vol. 2, No.2 (2008). Riječ je o međunarodnom 

znanstvenom časopisu koji je na SCIE i CC listi, a u tom posebnom 

broju članke su objavili i posvetili ih akademiku Pečariću 

mnogobrojni svjetski matematičari. Intervju koji je tamo objavljen 

(str. 163-170) objavljen je i na kineskom u časopisu Mathematics 3 

(2012), 245-249. Nekim Pečarićevim istraživanjima (inače citiranih 

i u časopisu “Nature”, a s P.T. Landsbergom objavio je članak u 

časopisu Phys. Rev., A35 (1987), 4397–4403.) posvećen je i članak 

"Accentuate the negative", Math. Bohem. 134 (2009), no. 4, 427-

446. kojeg je napisao Peter Bullen, profesor emeritus sa Sveučilišta 

u Vancouveru. 

Nedavno je tiskana knjiga Matice Hrvatske PRIJELOMNA 

VREMENA / Hrvatske zemlje nakon 1918, u kojoj postoji i 

poglavlje o znanosti. Tako na str. 413. piše: Djelovali u inozemstvu 

ili u Hrvatskoj, neki od hrvatskih znanstvenika su tijekom 20. stoljeća 

dali važan doprinos svjetskoj znanosti, prvenstveno nobelovci 

Lavoslav Ružička i Vladimir Prelog (kemija). Značajan ugled stekli 

su i fizičar Ivan Supek (električna vodljivost materijala na niskim 

temperaturama), matematičari Vilim (William) Feller (teorija 

vjerojatnosti) i Josip Pečarić (teorija nejednakosti), molekularni 

biolozi Miroslav Radman i Ivan Đikić, fizičari Davor Pavuna 

(supraprovodljivost i nano-inženjering) i Marin Soljačić (bežični 

prijenos energije i nano-fotonika) i mnogi drugi.“ 

Akademik Pečarić poznat je i po svom publicističkom radu. Objavio 

je više od 210 publicističkih knjiga.  
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